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Protokola Rick Simpson

"Mirov bi dozên hûr, bi qasî nîvek birincê hişk-kurtkirî dest pê bikin. Her çend rûn ne zirar e, lê ji yên ku dest bi
dermankirinê dikin kêmtir ji ya din çêtir e. Di serî de tenê heşt demjimêrek piçikek piçûktir a vê madeya ecêb
bavêjin, dûv re dosageya xwe her çar rojan bi rêkûpêk zêde bikin û di demek nêzîk de toleransa we dê zêde
bibe. Ger mirov bibêje ku wî / wê bandorên wê hîs nekirine an ku wan ew tenê hinekî hîs kiriye, ez ê ji bo
destpêkek vê dozek baş bihesibînim. Hûn tenê dixwazin piçek derman di pergala wan de bigirin da ku ew
bikaribin dest bi fêrbûnê bikin.

Hûn çu carî nizanin ka mirov dê çawa bersivê bide, ji ber vê yekê hêdî hêdî pêşve herin, û dosageya xwe her çar
rojan zêde bikin, heya ku nexweş nekaribe her 24 demjimêran bi tevahî gramek vexwe. Awayê çêtirîn ku meriv
wiya pêk bîne ev e ku meriv wan dozan bavêje ku ji heşt demjimêran yek ji sêyek gramek digire, gava ku ew bi
karanîna wê fêr bûne. Dîsa jî, ez dixwazim bibînim yên ku tengasiyan dikişînin ku dozaja wan hêdî hêdî were
bilind kirin, lê ji bo encamên çêtirîn, divê ew bi zûtirîn dem were vexwarin.

Vana rêwerzên dosage ne ku Rick pêşniyar dike, ger nexweş dikare têra xwe zû tehemula xwe ava bike. Ger ev
protokol  were şopandin,  pir  nexweş dikarin di  nav sê hefteyan de riya xwe bixebitin  ku ew dikarin her 8
demjimêran yek sêyek gramek vexwin. Lê bi gelemperî bi gelemperî çar -pênc hefte hewce dike ku pir nexweş
berî ku ew bikaribin vê mîqdarê bi dozekê vexwe, piştî ku ew dikarin rojane girtina gramek berdewam bikin
heya ku ew sax bibin an rewşa wan neyê kontrol kirin.

Rick hez dike ku vê dermanê di şiringeyên plastîk de peyda bike, ku derziyên wan tune ne, di şûna wê de tenê
vebûnek piçûk heye ku rûn dikare tê de biherike.  Ew dibêje ku peydakirina neftê bi vî rengî ji  nexweş re
hêsantir e ku dozên xwe bipîve û ew madeyên biyanî dermanan qirêj dike.

Rêya herî hêsan a ku pir kes bi têgihiştina ku divê ew vexwin fam bikin ev e ku meriv wê bi tiştek mîna birinca
zuha ya kurt-berhevkirî berhev bike. Pêdivî ye ku dozek destpêkek bi qasî nîvê yek ji van tovên birincê an jî bi
qasî yek heştê înçek dirêj be, ev hejmar dê bi qasî çaryek dilopek be. Di hin rewşan de, yên ku xwedan toleransa
pir kêm in, tewra dikarin bibînin ku ev ji wan re pir zêde dibe ku di destpêkê de bi rehetî birêve bibin, ji ber vê
yekê, ger hewce be, ew dikarin bi hindiktir jî dest pê bikin.

Pêdivî ye ku dozên bi vî rengî sê carî rojê, serê sibê, nîvê nîvro, û bi qasî saetek berî ku nexweş bikeve nav
nivînê. Tiştê ku destpêkek divê bike ev e ku bi qasî nîvek birincê zuwa ji şiringeya plastîk derxe û ew doza wan
e. Her çend em qala mîqyasek pir hindik dikin û ew ê zirarê nede nexweşê, ji ber hêza wê, pêdivî ye ku ev
madde bi rêz were bikar anîn.

Piştî çar rojan li ser vê dozê, wê hingê ducarkî dibe dozên ku bi mezinahiya tovek birincê re ye, an dozên ku bi
qasî yek çaryek înç dirêj in dema ku ji şirinjê tê kişandin. Dûv re, çar roj şûnda, dosage dîsa duqat dibe û ev her
çar  rojan berdewam dike heya ku nexweş bikaribe di  dozekê de miqabilê  şazdeh tovên birincê  vexwe.  Ev
hejmar bi qasî heşt û neh dilopên rûnê di dozekê de ye, ku bi tewra ji sisiyan yekê gramek e.

Yek ml bi giranî ji gramek piçûktir e, ji ber vê yekê ger nexweş bixwazin, ew dikarin vê pîvanê bikar bînin da
ku dosageya xwe diyar bikin. Wê gavê, nexweş bi gelemperî vê dozê didomînin heya ku ew bi rewşa bijîşkîya
xwe ve bandora xwestî bi dest nexin. Dê nexweş hebin ku ew ê nikaribin doseya xwe ew qas bilez zêde bikin lê
Rick ji wan daxwaz dike ku bi qasî ku ji dest wan tê wê bigirin, ji ber vê yekê rûn dikare êşa wan sivik bike.
Wekî din, dê yên ku dikarin vî dermanî zûtir bavêjin hebin û Rick bi wê re pirsgirêk tune, heya ku nexweş di
girtina zûtir de rehet be, ew tenê tê vê wateyê ku ew ê zûtir sax bibin.

Di rastiyê de, Rick hîs dike ku dema ku dor tê ser karanîna vê dermanê divê nexweş di nav rehetiya xwe de
bimînin. Lê ew hîn jî difikire ku kesê bi nexweşiyek giran divê bi vê madeyê lîstikan neke, ji ber ku ger ew bi
rêkûpêk neyê girtin, dibe ku ew nekare wê rewşa ku ji bo dermankirinê tê xwestin derbas bike.

Ji ber ku karanîna vê dermanê ew qas ewledar e, em bi gelemperî dozan bi tevahî nagirin, lê ji bo kesên ku ji
pîvandinên rast hez dikin û xwedan pîvanên têra xwe rast in, bi qasî 0.01 g (10 mg) an jî rojê sê caran kêmtir
cara yekem dest pê bikin çar roj. Dûv re, ger hûn dikarin, çar rojan wê 0.02 g (20 mg) ducar bikin, dûv re çar
rojan 0.04 g (40 mg), çar rojan 0.08 g (80 mg), çar rojan 0.16 g (160 mg) , û paşê 0.32 gram (320 mg). Ev ji bo
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kesên ku dikarin vê madeyê zû bixwin dê bibe nexşeya dozkirina îdeal. Di heman demê de baş e ku hûn zanibin
ku dozên 1-5 mg bi gelemperî bêyî nîşanan têne tolerans kirin.

Gava ku hûn dikarin tîrên pola bilind ên budika Indica bixebitin ku bixebitin, rûnê ku tê hilberandin dê zehf
sedative be. Ger we "Rick Simpson Oil" ya rastîn hilberandibe ev bandorek neftê ye û hindik maye ku hûn jê
bitirsin. Nexweş bi hêsanî di xew de diçin û di dawiyê de ew ê şiyar bibin. Hinek dibe ku di destpêkê de piçek
kevir bibin lê ew ê zirar nebînin, û bi gelemperî di nav saetekê de piştî ku ew radibin, ew hesta xewê ji holê
radibe. Ger rûn ji cûrbecûr sativa kaniyê tê hilberandin, li benda pirsgirêk û sativayek enerjîk a dirêj-dirêj bin.
Hûn naxwazin mirovên bi nexweşiyên giran ên mîna penceşêrê hewl bidin ku bi van bandoran rûn bigirin û
nexweş dê feydeyên dermanî yên ku nîşanek baş dikare peyda bike nestînin. Her kes ji bilindbûnê hez nake û ne
wusa ye ku ji hêla dermanî ve li ser vê madeyê zêde kevir bibe.

Mesele ev e ku meriv rojê sê caran derman bikeve nav nexweş. Nexweş tenê dikare wê li tiliya xwe bixe û dûv
re wê li ser diranên xwe qir bike. Dûv re, vexwarinek ava sar an çay vexwin û divê ew daqurtandinê pir hêsan
bibînin. Hin tirş jêgirtinek çêdikin ku tamek xweş lê nîn e lê meriv pê re mijûl dibe. Tenê doza nexweşan têxin
ser perçeyek nanê piçûk û bi ser de biqelînin, dûv re têxin devê wan û avê bidin wan. Heman tişt dikare bi
karanîna mûz an celebên din ên fêkiyan jî  were kirin. Fikir  ev e ku meriv rûnê bi zûtirîn dem têkeve nav
nexweş, lê Rick hîn jî hez dike ku bibîne ku ew li devera aramiya xwe dimînin.

Her kes cûda ye û tehemula meya ji bo vê dermanê dê ji kesekî heya kesek cûda be, ji ber vê yekê pê ewle bin
ku nexweş bi mîqdara ku ew dixwin rehet e. Digel gelek şert û mercên giran, girîng e ku nexweş vê dermanê zû
bixwin, ji ber vê yekê dibe ku ew ji bo saxbûnê şansek çêtir hebe. Wekî ku min berê jî behs kir, her çend rûn ne
zirar e jî,  ger pir  were girtin,  pir  caran nexweş ji ezmûnê hez nakin.  Ji ber vê yekê dozaja wan hêdî hêdî
bixebitînin; bi vî rengî ew ê ji karanîna wê rehet bibin.

Dîsa jî, wekî ku em dixwazin bêjin, nexweşiyên êrîşkar divê bi tundî bêne derman kirin, ji ber vê yekê ger tiştek
min hebe ku jiyan-tehdît dike, ez ê bi qasî ku ji dest min tê di demek herî kurt de bixwim. Ez difikirim ku ew
amade ye ku were amadekirin, ji ber vê yekê yên ku dikarin di zûtirîn dem de dest bi bandorên neftê bikin, ji ber
ku wê hingê ew ê zanibin ka çi li bendê ye, ger hewce bike ku ew dozên mezintir bavêjin.

Tedawiya standard ji bo vesazkirina laşê we di rewşek tenduristî ya baş de 60 gram rûnê qalind e ku di heyamek
sê mehan de tê vexwarin. Ji bo kesên ku kemoterapî û tîrêjê girtine, ramanek baş e ku meriv heya zûtirîn 120
heta 180 gram rûn rûnê. Bi gelemperî, 60 g dikare kanserek cidî derman bike, lê ji bo kesên ku ji hêla pergala
bijîjkî ve zirar dîtine, bi gelemperî bêtir hewce ye ku pêşî li vegera penceşêrê bigire û zirara ku van dermanan li
dû xwe hiştiye vebike.

Carekê ku nexweş dîsa sax be, hûn dikarin dozê paşde bikin mehê yek an du gram an bi qasî ku nexweş jê hez
dike vexwe; ji perspektîfa me, bêtir çêtir. Dozên lênêrînê ji bîr nekin, ji ber ku ew ji bo domandina tenduristiya
girîng girîng in. Mehek mehek an dilopek rojek piştî xebatê êvarê pir zêde deng nake lê, li gorî Rick, divê ew
bes be da ku laşê we saxlem bimîne.

Wekî din, ew ji nexweşan hez dike ku bi dermankirina rûnê re tiştên xwezayî yên din ên wekî tovên sêvê û
gihayê genim bikar bînin. Li gorî ezmûna xwe, ez ê nexweşan jî tovên hemp bixwim, ji ber ku rûnê ku tê de
hene ji bo laş pir bikêr û baş e.

Rick di heman demê de bawer dike ku divê nexweş hewl bidin ku pH a laşê xwe zûtir bilind bikin bi vexwarina
tiştên wekî zebeş an ava lîmonê û hwd. Ew dibêje ku ev girîngiya herî mezin e û bi vî rengî dikare şansek pir
çêtir bide nexweş.

Pêdivî ye ku nexweş jî dest bi xwarina fêkî û sebzeyên xav zêdetir bikin û goştê kêm bixwin, nemaze cûrbecûr
pêvajoyên ku tê de zêdetir toksîn hene. Rick di karanîna makîneyên ava vexwarinê de bawermendek xurt e û ew
hîs dike ku dozên mezin ên vîtamîna C jî dikare feydeyek mezin be.

Ev protokola Rick Simpson e û ew sedem e ku navê wî dê heta hetayê were zanîn. Dibe ku ew vedîtina herî
girîng a hemî deman be û bandora sûdmend a ya ku vî mirovî daye me neyê zêdekirin. Dema ku ew nexebite
derman û teknolojiya nûjen çi feyde ye? Ger hûn dixwazin encaman bibînin, rêbaza başkirina Rick biceribînin.
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Ji ber ku em ji vê rûnê re dibêjin derman-derman rexne li me tê kirin lê hûnê wekî din çi bibêjin madeyek ku
dikare bi serfirazî ji bo dermankirina ewqas pirsgirêkên bijîşkî were bikar anîn? Wusa dixuye ku hin gotinên
derman-hemî difikirin ku ev rûn dê jiyana herheyî peyda bike lê ew ne mebesta Rick bû. Bê guman, ev derman
dikare jiyana we dirêj bike û dibe ku hûn bi karanîna wê pir dirêjtir bijîn, ya ku gumanek hindik heye. Dîsa jî,
ev nayê vê wateyê ku ew ê jiyana herheyî peyda bike.

Ev rûn hîn jî ji hêla pir kesan ve bi qanûnî peyda nabe û ji ber vê yekê ew ê demek pir dirêj bigire da ku were
diyar kirin ka ew çend salên zêdekirî dikare peyda bike. Heya nuha, em vê dermanê wekî elîkserek nemiriyê
nabînin û em bi zexm bawer dikin ku ew we nake gule-delîl. Dîsa jî, wekî ku Rick dibêje, ger em mifteya
nemiriyê bibînin, ew pê ewle ye ku dê hemp hêmanek sereke be.

Ji kerema xwe nefikirin ku dema ku hûn wê bikar tînin, hûn nekarin vîrusek peyman bikin. Hûn hîn jî dikarin
tiştên wekî gripê bigirin lê bandorên wê dikarin pir kêm bibin û hûn ê pir zûtir sax bibin. Di bûyera pandemiyê
de an tiştek wusa, ger hûn rûnê xweş bixwin an hûn berê xwe didin rûnê nuwaze yê ku ev nebat dikare peyda
bike, bê guman şansê weya saxbûnê dê pir zêde bibe. Jindrich Bayer, Hêsirên Phoenix: Çîroka Rick Simpson

Dosage Information

Ji bo dermankirinê protokol heye?

"Protokolek heye û divê ew were şopandin da ku bicîh bibe ku dermankirin bi bandor e. Mûçeyên piçûk ên
neftê dikarin ji bo dermankirina penceşêrê çerm û şertên din bi rengek herêmî werin bikar anîn an jî ew dikare
were hilmilandin û nefes kirin da ku ji bo dermankirina şertên pişikê bibe alîkar. Ger di forma şûşê de were
bikar  anîn  dibe  ku  rûn  di  laş  de  jî  were  helandin  an,  bê  guman,  ew rasterast  bi  dev  tê  vexwarin.  Ji  bo
dermankirina  penceşêrên  hundurîn,  pêdivî  ye ku nexweş rûnê  zû bi  zû vexwe.  Bi  gelemperî,  hûn her  gav
dixwazin vê dermanê bigihînin devera ku pirsgirêk bi awayê herî maqûl çêdike. Mînakî, heke hûn kansera rovî
derman dikirin, awayê herî bandorker ê dermankirinê ew e ku hûn rûnê di forma suppository de bigirin.

Nexweşê navînî dikare di nav 90 rojan de bi tevahî 60 gram dermankirina penceşêrê vexwe. Kesên ku zirara
tîrêjê û kemoterapiyê kişandine, an nexweşên ku bi salan bi MS û êşên din ên cidî êş kişandine dê di hin rewşan
de bibînin ku pirsgirêkên wan ên bijîjkî dikare demek dirêj bigire.

Kesên ku ji  pergala  bijîjkî  zirarek  giran dîtine û nû dest  bi  dermankirinê  dikin divê  bizanibin  ku ev rûnê
xwezayî dermanê tavilê çêdike. Pir caran, nexweşên weha pir zêde rûn hewce dikin û ew ê hewce bike ku di
demek dirêjtir de were girtin. Nexweşên weha divê hewl bidin ku di nav şeş mehan de 120 û 180 gram bixwin
da ku zirara ku hemî kemoterapî û tîrêjê li dû xwe hiştiye vebikin û zirara ku ji ber nexweşiyên demdirêj ên din
û tiştên ku ji bo dermankirina wan hatine bikar anîn sererast bikin. Gava ku nexweş sax bibe û hemî zirar were
paşve xistin an rewş têkeve bin kontrolê, ez pêşniyar dikim ku ew hingê dozek parastinê ya 1 heya 2 gram rûnê
her mehê bidomînin da ku tenduristiya baş biparêzin. Ji bo mezinan, ev rojek bi qasek dilopek wekhev dibe, û
gava ku ew bi karanîna wê fêr bibin, ew tewra bandorên wê jî hîs nakin, ji ber vê yekê ez bi rastî nikarim xeyal
bikim ku ev bihayek pir giran e ku meriv ji bo tenduristiya baş bide. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî
Derman

Çima Dozên Birêvebirinê Ew qas Girîng in?

"Pêdivî ye ku her kes dozên lênêrînê bigire da ku laşên xwe deaktîf bike û di rewşek tenduristiya baş de bimîne.
Tiştê ku mehê hewce dike 1 û 2 gram rûn e, tenê şevek dilopek saetek berî razanê vexwin. Ev ê şevek xweş bide
we û tewra dê hin parastinê li hember tîrêjên ku ji Japonya û cîhek din derdikevin jî bide.

Rûn bi laşê we re dixebite ku we saxlem bigire û parastina ji cûrbecûr pirsgirêkên tenduristiyê peyda bike. Ez ê
nehêlim ku zarokek min van derziyên xedar û guleyên ku kesên mîna Bill Gates hewl didin ku qirika me bixe.
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Ger ez bixwazim zarokên xwe ji tiştên wekî gripê biparêzim, ez ê baweriya xwe bi rûnê kaniyê yê ku bi rêkûpêk
hatî hilberandin bikim, ji ber ku ez dizanim ew bi bandor e û dê zirarê nede.

Ez pêşniyar dikim ku nexweş rojane bi sê dozan bi qasî nîvek nîvek birincê hişk-kurt dest pê bikin. Dozek wusa
dê bi qasî ¼ dilopek wekhev be, ji ber ku hûn dibînin, di pir rewşan de destpêker divê bi dozên pir piçûk dest pê
bikin.

Tenê gava ku ez pêşniyar dikim ku nexweş bi dozên mezintir dest pê bikin ev e ku ew wan zû ji dermanên
êşkêşker û xeternak dûr bixin an jî ger ew li ber deriyê mirinê bûn. Gava mirovên ku dermanên weha bikar tînin
dest bi dermankirina rûnê dikin, ew bi gelemperî dermanên êşa xwe nîvî dikin. Armanc ew e ku têra xwe rûn
rûnê da ku êşê bigire û bibe alîkar ku nexweş xwe ji karanîna van dermanên dermankêşî yên xeternak xilas bike.
Vegirtina rûnê ji nexweş re pir hêsantir dike ku vî karî pêk bîne û ew ê ji pirsgirêkên vekişînê kêmtir  êşê
bikişînin ji ber ku neft bi rengek ecêb dixebite ku ji bo şikandina addiction.

Ji bo kesên ku di vê rewşê de ne, ez difikirim ku doza wan a yekem divê bi qasî ya ku destpêkvanê navînî
dixwar du qat be. Dûv re pêdivî ye ku ew dosageya xwe bi zûtirîn dem zêde bikin heya ku ew bigihîjin niqteya
ku ji bo kontrolkirina êşê hewcedariya wan bi dermanên din tune. Dema ku mirov tiştên wekî morfînê derdixe,
dibe ku hûn bi hin pirsgirêkan re rû bi rû bimînin. Carinan gava ku hûn rûn û morfînê tevlihev dikin, ew dikare
bandorên morfînê hîn bêtir diyar bike û dibe ku nexweş dest bi xapandinê bike.

Ev tenê kêmasiyek demkurt e, ji ber ku her ku vexwarina morfînê ji hêla nexweş ve tê kêm kirin, heya ku ew
êdî  pêk  neyên  dê  halucinasyon  kêm bibin.  Di  pir  rewşan de,  derxistina  nexweşan ji  van  maddeyan  çend
pirsgirêkan derdixe holê, ji ber vê yekê li bendê nebin ku tengasiyek zêde hebe. Gava ku ew dozaja xwe zêde
dikin, dê nexweş toleransek mezintir pêş bixe û di demek nêzîk de ew ê êdî bandorên rûnê jî hîs nekin. Gava ku
ev çêbibe, ew wê hingê dikarin çi qas rûnê ku hewce dike pir zû vexwin heya ku ew sax bibin.

Piştî çar rojan girtina dozek destpêkî, pir kes dikarin mîqdara ku dixwin zêde bikin. Ez pêşniyar dikim ku divê
ev her çar rojan carekê pêk were, ji ber ku ev dihêle ku dema nexweş dikare toleransa xwe li hember vê madeyê
ava bike. Kesê navînî çar -pênc hefte hewce dike ku bigihîje niqteya ku ew dikare rojê gramek vexwe. Ev tê vê
wateyê ku nexweş dê her heşt demjimêran 8 heya 9 dilopên rûnê qalîteya bilind vexwe. Gava ku ew gihîştin vê
dosageê, nexweş wê hingê dikare bi vê rêjeyê berdewam bike heya ku rewş wenda bibe an di bin kontrolê de be.

Pir nexweş ji bo vê dermanê pir zû toleransê çêdikin û dikarin rûnê bi rêjeyek pir zûtir bavêjin. Ger hûn bibin
yek ji van mirovan, ji  kerema xwe hûn dikarin xwe bilez bixwezin ku hûn vê madeyê bixwezin,  ji  ber ku
encama dawîn dê bibe ku hûn ê ew qas zûtir qenc bikin. Ez her gav nexweşan hişyar dikim ku bi karanîna vê
dermanê li devera aramiya xwe bimînin, lê ger rûn zûtir were girtin, ew şansek çêtir dide nexweş ku sax bimîne.

Ev rêbaz rê dide laş ku hêdî hêdî toleransa xwe ava bike û piştî çar -pênc hefteyan, pir kes ne pirsgirêk in ku
rojê gramek an jî di hin rewşan de hîn zêdetir vexwin. Ji bo kesê navînî ku dozê xwe her çar rojan zêde dike, bi
gelemperî çend pirsgirêk têne dîtin. Bi rastî, raporên min ji kesên ku rûn girtine hene, ku digotin wan di dema
dermankirinê de çu carî jî bilind nebûne. Em hemî ji bo her dermanan toleransên cihêreng hene, ji ber vê yekê
ez hîs dikim ku çêtirîn e ku em bihêlin ku nexweş destnîşan bike ka ew çendeya vê madeyê di girtinê de rihet in.

Mezinahî û giraniya laşê we hindik heye ku bi toleransa weya ji bo rûnê hemp re têkildar be. Min destpêkerên
ku zilamên pir mezin bûn yek dilopek ji vê rûnê dît û di nav saetekê de, wan nekarî ji chesterfieldê jî derkevin.
Dema ku jinên wan ên ku pir piçûktir bûn dikarin heman dozê bavêjin û bi tu tiştî hîs nekin. Ji ber vê yekê, wekî
ku hûn dibînin, mezinahî gava ku meriv tê de diyar dike ka çiqas nexweş dikare bigire, ne faktorek girîng e, ew
bi rastî bêtir li ser nexweş bixwe ye.

Dema ku hûn bi vê dermanê dest bi dermankirinê dikin hay jê hebin ku ew ê tansiyona we kêm bike. Heke hûn
nuha dermanê tansiyona xwînê digirin, pestoya xwe pir caran kontrol bikin, ji ber ku pir mimkun e ku hûn êdî ji
bilî rûnê hewceyê tiştek din nebin ku di demek pir kurt de tansiyona xwe kontrol bike. Wekî din, heke nexweş
şekir e, pêdivî ye ku ew şekirê xwîna xwe bişopînin. Di pir rewşan de, hewcedariya wan bi însulînê dê kêm bibe
û hin jî êdî hewcedarê madeyê ne.

Gava ku mirov rûnê digirin, ez hez dikim ku wan di hundurê rehetiya xwe de bimînim, lê rastî ev e ku ew zûtir
wê bigirin, derfeta saxbûnê çêtir e.
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Min zilamek bi toleransa pir nizm heft mehan dirêj kir da ku dermanê 60g vexwe. Wê lîmfoma wî ya paşîn sax
kir, lê ez ê wê pir tercîh bikim ger wî karibûya tevahiya dermankirinê zûtir bidomanda.

Bi dilşadî, ez kêm kêm dikevim nexweşên ku ew qas dirêj digirin ku dermankirinê vexwin lê ew diqewime.
Heya min nexweşên ku tevahiya mehê di nav mehekê de girtine û karîne penceşêrên xwe yên paşîn derman
bikin jî dîtiye. Ji ber vê yekê, rêjeya ku neft dikare bi piranî were vexwarin bi nexweşan bixwe ve girêdayî ye û
bileziya ku ew dikarin toleransa xwe ava bikin ve girêdayî ye.

Di dawiya dermankirina xwe de, pir kes rûnê xwe didomînin, lê bi rêjeyek pir kêm. Wekî ku min berê jî behs
kir, mehê yek û du gram, ku bi qasî dilopek rûnê berî razanê her şev tê, dê bibe dozek domdar a baş.

Ez hez nakim ku mirov rûnê zêde dozê bike, lê zêde dozek zirarê nade, ji ber vê yekê ger pêdivî be netirsin.
Bandora  sereke  ya  vê  dermanê  xew û  bêhnvedan  e,  ku  di  pêvajoya  başbûnê  de  rolek  girîng  dileyize.  Bi
gelemperî, di nav demjimêrek piştî girtina dozek de, rûn ji we re vedibêje ku hûn razên û rihet bibin. Bi hestê
xewê re şer nekin, tenê xwe xweş bikin û destûr bidin ku rûn mayîna ku hûn hewce dikin bide we. Di pir rewşan
de, di nav mehekê de, westiyana rojê ya ku bi vê dermankirinê ve girêdayî ye ji holê radibe lê nexweş bi şev
xewa pir xweş didomîne.

Ez ji nexweşên ku ji penceşêrê dimirin re vedibêjim ku rûn dê yek ji du tiştan bike: ew ê kansera wan derman
bike û ew ê jiyana xwe bidomînin, an jî, di rewşên ku pir dereng e ku meriv bandorek li dermankirinê bike, rûn
dê hêsantir bibe riya xwe ya derketinê û ew dikarin bi kêmasî bêyî êşek mezin bimirin û rûmeta xwe biparêzin.

Rûnê hemp di dermankirina penceşêrê de rêjeyek serfiraziyê ya pir zêde heye û pir kes meyla zindîbûnê dikin.
Mixabin, gelek kesên ku têne cem min ji hêla bijîjkî û kemoterapî û tîrêjê xwe ve ji hêla pergala bijîjkî ve gelek
zirar dîtine. Zirarên ku van dermanan çêdikin bandorek domdar heye û kesên ku bi van dermankirinan hatine
êşandin êşên herî dijwar in. Lê bêhêvî nebin, ji ber ku te ziyanek mezin dîtibe jî, ev neft hîn jî ji% 70 heya 80%
rêjeya serkeftinê heye.

Ger derman were çêkirin  û rast  were bikar  anîn,  dermanê hemp li  ser  vê gerstêrkê  dermanê herî  mezin  ê
xwezayî ye. Mirovek ji çi êşê dikişîne, divê ew rûnê biceribînin û bibînin ka ew dikare çi bike da ku alîkariya
wan bike. Ger hûn bi rastî ji êşê aciz in, xwe bidin hev û tiştek ku bi rastî dixebite biceribînin. Gava ku hûn
biceribînin ka ev derman dikare çi bike, hûn ê fam bikin ka çima dîrok û ez hem jî dermanê hemp wekî dermanê
her tiştî dibêjin. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

Tiştên Xwezayî yên Din ên Hûn Dikarin Ku Bikin Alîkar

"Gava ku nexweş ji bo dermankirina penceşêrê xwe têne cem min, yekem tiştê ku ez ji wan re dibêjim ev e ku
parêzên xwe biguherînin. Hewl bidin ku heya ku ji dest tê proteîna heywanan dûr bigirin, ji ber ku ev celeb
proteîn mezinbûna penceşêrê pêşve dike. Makîneyek ava vexwarinê bistînin û heya ku ji dest tê gelek fêkî û
sebzeyên xav bixwin, ji ber ku proteîna nebatî bi mezinbûna penceşêrê re şer dike. Bikaranîna şekir rawestînin û
karanîna wê bi şirînkerên xwezayî yên mîna hingivê xav biguhezînin.

Wê gavê pH -a nexweşê zûtir hilînin û wê hingê tiştên wekî zibil û ava lîmonê bixwin û hwd. Penceşêr ji
hawîrdorek asîdî hez dike û dema ku hûn pH -ya laş bilind bikin, ew ji bo hucreyên penceşêrê dijwar dimîne.

Bi dehsalan berê, lêkolîner encamên girîng di dermankirina penceşêrê de bi dozên mega vîtamîna C, ku bi
heman şêweyê bijîjkan  derziya  kemoterapiyê  di  nav herikîna  xwîna  nexweş de derdixistin,  hebûn,  lê  bêyî
bandorên wêranker ên ku dikarin bibin sedema mirina nexweş. Ji ber vê yekê, ez difikirim ku dozên mezin ên
vîtamînan dikarin ji bo nexweşên ku ji nexweşiyên giran ên mîna penceşêrê dikişînin feydeyek mezin bidin.

Di heman demê de bila nexweş dest bi xwarina tovan ji du sêvên her roj bike, ev ê dozek rojane ya baş a B17
bide wan, ku wekî laetrile jî tête zanîn. Salên berê, gelek propaganda li ser vê dermankirinê ne ewledar bû, lê ev
îdîa derew derket. Di rastiyê de, B17 di rastiya xwe de di dermankirina penceşêrê de tomarek xweş heye. Di
heman demê de tiştên xwezayî yên din jî hene, wek gihayê genim û algayên kesk ên şîn ku hûn dikarin jê sûd
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werbigirin. Çend sal berê, bijîjkek li Italytalya bi karanîna soda rûnê jî hin celebên penceşêrê derman dikir, ji
ber vê yekê divê em hişê xwe ji hemî derfetan re vekirî bihêlin.

Gelek  kesên ku rûn  ji  bo  dermankirina  penceşêrên  xwe  bi  kar  anîne  tiştek  neguherandine  lê  rûnê  dîsa  jî
sêrbaziya xwe kiriye û ew sax bûne. Dîsa jî, heke we rewşek cidî mîna penceşêrê heye, ez difikirim ku ev
ramanek baş e ku hûn tiştên xwezayî yên din ên ku dikarin bibin alîkar ku rûn rûnê penceşêrê ji holê rake û
şansek çêtir ji bo saxbûnê bidin we, bavêjin.

Tiştê herî girîng ji her tiştî ev e ku mirov bizanibe ku bi piranî ya ku pergala bijîjkî peyda dike ji feydeyê pirtir
zirarê dide. Ew sedem e ku ez ji kesên ku bi min re têkilî daynin re dibêjim ku ger ew dixwazin sax bimînin,
çêtirîn e ku heya ku ji dest tê ji pergala bijîjkî dûr bimînin.

Ew rewşa xemgîn e ku pergala bijîjkî ya ku em îro tê de ne û ew ê neguheze heya ku mirovên ku di nav vê
pergalê de dixebitin di dawiyê de fêm nekin ku kîmyewî û jehr sax nabe. Heya ku ez têkildar im, ya ku îro
piraniya bijîjkan dikin bi zor dikare wekî derman were hesibandin. Dê pir rasttir be ku meriv wê bi navê wê yê
rastîn, dînbûnê bi nav bike.

Li gorî nêrîna min, kesê ku bi penceşêrê ye divê her tiştê ku ji dest wan tê bike da ku şansê xwe yê saxbûnê
xweş bike.  Ji  ber vê yekê,  bi  her awayî,  rûnê hemp bavêjin da ku hûn penceşêrê xwe derman bikin lê ez
difikirim ku çêtirîn e ku meriv dermanên bikêr ên xwezayî yên din jî tê de bike. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê
herî Derman

Serişteyên Zêde Ji Bo Nexweşên Pençeşêra Sîngê

Q. Ev yeka demekê li ser rûn bû û hîn jî neçar ma ku êşkêşan bikar bîne, ji ber vê yekê em li rêyên bêtir
digeriyan ka meriv çawa alîkariya nexweş dike. 

A.1) Parçeyek rûnê din çêbikin û hewl bidin ku wê bi ya we re tevlihev bikin, li rûnê herî sedatîf mimkun
binihêrin, hûn naxwazin nexweşê enerj bikin.

2) Biceribînin ku di carekê de rûnê ji yekê pirtir hilberînin, heke gengaz be, ew bi gelemperî bandorek xalîçeyek
çêtir bi wî rengî heye. Dîsa, li hêza herî hovane û sedîsed a madeya destpêkê û rûnê bigerin.

3) Dê çêtir be ku wê dev ji karanîna rûnê di kapsulan de berde. Hûn hinekî wê di devê wê de dixwazin ji bo
vegirtina jêrzemîna zêde (ew bi vî rengî bandorek çêtir êşkêşanê heye)

4) Bi rûnê kakaoyê 0.3-0.5g pêxemberan çêbikin û wê rojê herî kêm du caran bikar bînin, ew dikare hem bi
rengek din hem jî wekî din bikar bîne. 

5) Rojê çend caran wê rûnê vapor bike - kuxik tê xwestin, pêdivî ye ku ew her tiştê ku di pişikên wê de nîn e, di
nav wan tumoran de, derxe (ew ê bi hêsanî hûr bibin û dûvre ji hev bikevin û ew ê wan bikuxe).

6) Bi alkolê tenekek rûnê çêbikin (% 20-30-50, li gorî çiqas rûnê we heye; 1-2ml rûnê li 4ml alkolê 96-99%) û li
cîhê ku ew emeliyat bûye bicîh bikin. bi çavek an dilopek - yek an du dilop bi gelemperî wê bikin, û hûn dikarin
bi vî rengî pir rûn rûnin. Bê guman, hûn dikarin hin rûnê rasterast li cîhê xwe bidin û wê bi pêçekê vebikin û wê
her sê rojan carekê an gava ku pêlav lê dikeve dubare bikin.

7) Bi rûnê rûnê salveyek çêkin an rûnê rûnê tovê hemp an rûnê rûnê zeytûnê ya hêja ya hêja biweşînin û rojê
çend caran li herêmê bişo. Pêdivî ye ku ev bibe alîkar ku êşa di pêlên wê de were rakirin û hûn dikarin wê ji bo
birînên razanê û her tiştê li ser çermê wê jî bikar bînin.

8) Di xwarina wê de tovên hemp, dilên hemp û rûnê tovê hembêz bikin - bi kêmanî destek tov/dil,  an 1-3
kevçîyên rûnê tovê hemp. 

9) pH a laşê wê bi ava zebeş û ava lîmonê û hwd zêde bike, bila her roj tovên du sêvên wê bixwin (B17). 
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10) Biceribînin ku di zûtirîn dem de êşbir û patikên rûnê biguhezînin. Ger hûn dest bi serlêdana rûnê ya herêmî
bikin, pêdivî ye ku ew arîkariyek mezin bike. Supozît ji bo nexweşiyên pişikê jî kerametan dikin. Zêde rûnê wê
bixwe û ew zûtir bike, çêtir e. Pêdivî ye ku ew rojek gramek an jî zêdetir bimîne heya ku ew nexweşî bi ser
bikeve û dûv re mehê 1-2 g ya mehê bimîne. Hemî rêwerzên din ên li ser malpera me jî bixwînin û bişopînin.
Daxwazên çêtirîn, JB û RS

Rêyên Rêveberiyê

Hûn kîjan rêyên rêvebirina rûnê pêşniyar dikin û avantajên wan ên têkildar çi ne?

"Ez her gav ji nexweşan re pêşniyar dikim ku ew ji bo şert û mercên hundur rûnê bi devê xwe bixwin, an jî
laşên xwe tenê vegerînin rewşek tenduristiya baş. Piştî çend dehsalan ku di jiyana meya rojane de bi toksînan re
rû bi rû dimînin, tewra kesên ku xwe saxlem dihesibînin jî divê bifikirin ku ji bo jehrkirina laşên xwe dermanek
60g tam vexwin berî ku ev madde bibin sedema pirsgirêkên tenduristiya wan.

Ji bo dermankirina gelek nexweşiyên wekî hemorroîd an penceşêra rovî û hwd, dibe ku çêtirîn be ku meriv rûnê
di forma şûşê de bikar bîne. Pir kes pê nizanin, lê girtina rûnê bi vî rengî di laşê we de yek ji awayên herî
bibandor e ku meriv vî karî pêk bîne.

Ez difikirim ku ew ji nexweşê re sûd werdigire ku rûn heya ku mimkun nêzî tumorek an tiştê ku tê derman kirin
were rêvebirin. Ji ber vê yekê heke hûn pirsgirêkên zikê we hebin, mûhtemelen dê çêtirîn bixebitin, lê heke we
tiştek wekî penceşêrê qirikê hebe ez ê rûnê bi devê xwe vexwim.

Bi salan, bijîjk û  lêkolîner bi THC tûman li heywanên laboratîfê dikin û wan encamên baş bi dest xistine.
Lêbelê, mixabin, ew ê heman tiştî bi nexweşê penceşêrê ku dimire re nekin, ji ber vê yekê careke din ev têkçûna
pergala bijîjkî ya me dike ku ya rast ji bo nexweş bike. Ger bijîjk tenê vê dermanê ecêb bi tiştê ku ew e nas
bikin û dest bi xebatek rast bi vê madeyê bikin, pirên ku naha dimirin dikarin xilas bibin.

Pir caran, nexweş bi kansera pişikê û rewşên din ên pişikê têne cem min. Ji bo kesên wusa, ez ji bilî vexwarina
rûnê, karanîna vaporizer pêşniyar dikim. Avêtina vê dermanê digel vexwarinê ew dikare bandorek pir sûdmend
ji bo wan kesên ku ji kansera pişikê an rewşên din ên pişikê dikişînin hebe. Tiştê ku divê nexweşek bike ev e ku
doza xweya birêkûpêk bixwe û dûv re vaporerek germ bike û cannabinoidsên vaporkirî bikişîne nav pişikên
wan. Ev dibe ku her heşt demjimêran were kirin gava ku ew doseya xweya birêkûpêk dixwin û ew ê tenê hewce
bike ku nexweş di her mîhengê de çend carî cannabinoidsên vaporkirî bikişîne. Bi karanîna vê rêbazê, kansera
pişikê ji her du aliyan ve tê êrîş kirin û ev dikare bandora dermankirinê pir zêde bike.

Di pir rewşan de, tumor tenê winda dibin, lê min bihîst ku hin nexweşan bi rastî perçeyên mirî yên tumorên ku
bi wan re êş dikişandin. Ez piştrast im ku ev ne ezmûnek e ku meriv pê kêf bike, lê ew awayê xwezayî ye ku
pişikên me xwe ji tiştên ku divê ne li wir bin xilas dikin.

Digel vê yekê, ez nexweşên ku di dema bizavan de tumor derbas kirine nas dikim, lê bê guman, ev jî tenê
xwezayî ye. Di hin bûyeran de, dibe ku ev tumorên mirî yên dorpêçkirî bi kirdarî bêne rakirin, ger ew pir mezin
bin ku bi rêyên xwezayî derbas bibin, ji ber vê yekê di rewşek bi vî rengî de, pêdivî bi bijîşk heye.

Dadgehkirina ji wan kesên ku min rûn daye kesên ku bi cûrbecûr penceşêrê dikişiyan, ez ji her celebê penceşêrê
nizanim ku ev rûn ji bo dermankirinê bandorker nebe. Bi ya min, hemî awayên penceşêrê têne derman kirin
bêyî ku derê hilbijêre ku xwe di laşê we de eşkere bike. Zirara ku nexweş ji pergala bijîjkî kêmtir girtiye, şansê
başbûna wan ew qas çêtir e, ji ber vê yekê bi dîtina min kesên ku dixwazin penceşêrê xwe derman bikin divê vê
rêbaza xwezayî ya îsbatkirî bikar bînin. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

Bikaranîna Topical
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"Ji bo karanîna herêmî, rûn dikare bi kremên çerm, lotikên tavê û hwd re were tevlihev kirin. Lêbelê, ji bo şert û
mercên  giran  ên  çerm,  ez  şîret  dikim  ku  divê  tenê  rûn  di  forma  xweya  herî  paqij  de  were  bikar  anîn.
Tevlihevkirina rûnê bi tiştek re dê hêza vê dermanê kêm bike. Dîsa jî, gelek ji van formên qelskirî yên dermanê
hemp dikarin di dermankirina pirsgirêkên çerm de pir bikêr bin.

Pir caran ji bo kesên ku rewşên wan ên çerm pir xirab hene ku li qadên mezin ên laşê wan belav bûne, ez
tenekek kanabisê pêşniyar dikim. Tînek tenê rûnek e ku bi alkolê an hin gerîdeyek wusa re tê tevlihev kirin.
Gava ku meriv çavê çavê xwe ji bo çirûskek li ser çerm bikar tîne, alkol dibe sedem ku yek dilop li qadek pir
berfireh belav bibe. Alkol di nav çend hûrdeman de diherike, û cîh bi fîlimek zirav a rûnê ve tê pêçandin.

Tinktures ji bo birêvebirina rûnê li qadên mezin lêçûnek bikêr in û nexweş bixwe dikarin hêza tinkturek weha li
gorî hewcedariyên xwe bicîh bikin. Ger yek bixwaze ku tinktur bihêztir be, tenê rûnê zêde lê zêde bikin; heke
ew dixwazin wê qels bikin, wê hingê tenê alkolê zêde bikin.

Ma hûn difikirin ku tinctures hemp dibe ku bi qasî rûnê hemp we bi hêz be?

Ji hêla hejmarî ve, ne mumkun e ku tinktûrek hempê bi qasî rûnê paqij hêzdar be. Nexweş dikare dozên xwe
yên  bi  alkolê  vexwe  vexwe,  lê  girtina  vê  dermanê  bi  alkolê  dê  çi  feyde  bide  nexweş?  Rûn  derman  e  û
tevlihevkirina wê bi alkolê an hilgirên din ên wusa di nerîna min de ji bo karanîna navxweyî ne feyde ye.

Heya nuha, pargîdaniyek derman heye ku tenekek bi bihayê bihayê kanabisê difiroşe bi navê Sativex, ku ji bo
êşê di binê zimên de tê reşandin û hwd. Min rûn ji nexweşên ku vê madeyê bikar dianîn re peyda kir û piştî ku
bandora rûnê dît, wan tune Pêdivî ye ku hûn Sativex bikirin, ji ber ku wan rûnê ku min peyda kir bi bandortir
dîtin. Ji bo şert û mercên herêmî, tînek dikare were bikar anîn da ku rûn rûn pêş de here lê ji bo rewşek çerm an
enfeksiyonek cidî, ez tercîh dikim ku rûnê paqij di dermankirina wê de were bikar anîn.

Karanînên sereke yên serîlêdana herêmî çi ne û we şahidî ji reaksiyonên alerjîk ên li ser rûnê kiriye?

Min dît ku tinktur di dermankirina gelek nexweşiyên çerm de bi bandor in û karanîna rûnê bi vî rengî dikare pir
hindik be. Ji bo kesên ku ji rengên xwe bi fikar in, tenê rûnê bi kremê rûyê xweyê bijare tevlihev bikin û rûyekî
xweş bidin xwe dikarin encamên dramatîk derxînin.

Herpes, penceşêrê çerm, mêş, moles, û rewşên çerm ên din dikarin bi rûnê paqij bêyî reaksiyonên alerjîk ên ku
ez pê dizanim bêne derman kirin. Di rastiyê de, berteka yekane ya ku min dît dema ku rûn rûnê herêmî tê bikar
anîn ji ber pêlavên ku ew pêçandî hate çêkirin. Dema ku hûn bandê ji bo demên dirêj bikar bînin, ew dibe
sedem ku devera ku bi perçeya pêçandî ya bendikê hatî pêçandin aciz bibe. Pêdivî ye ku meriv yek -du rojan
karanîna bendan rawestîne û rewş dê winda bibe.

Tiştek din a ku divê ez behs bikim ev e ku rûn nahêle ku pêlav bi birîn an enfeksiyona ku tê qenc kirin bimîne.
Dibe ku ev ne pir girîng xuya bike, lê heke we çu carî êşa rakirina bandê ku li birînek maye rakiribe, hûn ê fêm
bikin ku ez çi dibêjim.

Dema ku ez li Kanada bûm, min pir caran rûnên ji cûrbecûr cûrbecûr tevlihev kirin, ji ber ku ew dikarin di
behreyên bijîşkî de pir cûda bibin. Bi vî rengî, min dît ku van rûnên tevlihev bandorek başkirina giştkî ya çêtirîn
li ser gelek mercan heye, ji ber vê yekê ger hûn plan dikin ku di astek mezintir de rûn hilberînin, dibe ku hûn
heman tiştî bifikirin. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

Ma Hûn Dikarin Cûrbecûr Cûrbecûr Rêvebirina Neftê Tevhev bikin?

"Hemî awayên cihêreng ên birêvebirina rûnê dikarin bêyî bandorên aliyî yên xeternak bêne hev kirin û bi rastî
kirina wiya di hin rewşan de dibe ku feydeyek mezin be. Mînakî, heke min penceşêrê pişikê hebûya, ez dikarim
vexwarina rûnê bi karanîna supozîtoran ve girêbidim û ez ê rûnê jî vapor bikim da ku ew rasterast têkeve nav
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pişikên min. Hem vexwarina devkî û hem jî suppositories ji bo dermankirina penceşêrê pişikê baş dixebitin û
vaporkirina rûnê jî ji bo kesên ku ji vê rewşê cefayê dikişînin dikarin sûd werbigirin.

Wêjeya zanistî dibêje laş heya ku di rûnê heywanan de neqelişe nikare THC pêvajoyê bike. Ma ne wusa ye ku
meriv neftê bi wî rengî bikar bîne?

Bi rastî fikra min hindik e ka edebiyata zanistî çi dibêje û ez nafikirim ku rûnê heywanan ji bo nexweşên ku ji
şert û mercên mîna penceşêrê dikişînin baş e. Li gorî ezmûna min, ne pêdivî ye ku rûn bi tiştek tevlihev bibe ku
bandor be. Ji ber ku min ew gelek caran bê xwarin girt û hîn jî bandora wê hîs kir, ez difikirim ku şansek baş
heye ku ya ku ji me re hatiye gotin xelet e. Ger laş bêyî ku bi rûnê heywanan re tevlihev nebe nikare THC
pêvajoyê bike, çima ez hîn jî dikarim bandorên rûnê hîs bikim? Digel vê yekê dema ku kanabis tê kişandin,
qelewê heywanan di movikê de tune, ji ber vê yekê mirov çawa bilind dibe?

Bi karanîna pêvajoyên ku THC di nav rûnê heywan, rûn, rûn, hwd de dihelînin, ez hîs dikim ku hêza derman
kêm dibe. Ew rûnê ku dermankirinê dike, ne rûn an rûnê heywanan e, ji ber vê yekê ez difikirim ku divê ev
derman  di  forma  herî  paqij  de  were  bikar  anîn  da  ku  bandora  herî  zêde  bigihîje.  Ger  min  kesek  ku  du
penceşêrên çerm lê hebûn hilda û min yek bi rûnê paqij û yê din bi tevliheviya rûnê heywanê rûn derman bikira,
ez guman nakim ku penceşêrê ku bi rûnê paqij tê derman kirin dê pir zûtir û bi bandortir sax bibe. " Rick
Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

Cixare kişandin

Ma hûn dikarin nirxa bijîjkî ya kişandina cixare û xwarina hemp berhev bikin?

"Gava ku mirovek cixareyek dikişîne, ji% 90% aliyên dermanî yên nebatê dûman dibin. Ji bo min îronîk e ku ez
nexweşên ku kemoterapî girtine hemp kişandin da ku nerehetiya xwe kêm bikin, ji ber ku ew wan madeya ku,
ger bi rêkûpêk were girtin, dikare wan derman bike, dikişînin.

Bi ya min, di navbera kişandina kanabis û vexwarina rûnê bingehîn ê ji vê nebatê de ji bo dermankirina rewşek
bijîjkî  berheviyek hindik heye an qet tune. Ger hûn tenê ji  rewşa xwe hinekî arîkariyê dixwazin, kişandina
kanabis dibe ku hin feyde bide. Lê heke hûn dixwazin rewşê bi rêkûpêk derman bikin, vexwarina rûnê awayê
çêtirîn e ku meriv wiya pêk bîne. Pirsek tune ku tewra kişandina kanabis hin feydeyên dermanî jî heye, lê li
bendê ne ku bi vî rengî rewşek giran derman bike.

Ji eslê bijîşkî ve marîjûana çixandî ji bo çi baş e?

Ji nêrînek bijîjkî,  cixare kişandina kanabis dema ku bi vexwarina rûnê were qiyas kirin nirxa bijîjkî  ya wê
tixûbdar e. Potika cixarekêşandinê bi gelemperî dikare ji bo kesên bi şekir bandorê li ser asta şekirê xwînê bike
û di heman demê de dikare ji bo kesên ku bi glaukomayê êşê dikişînin re bibe alîkar ku tansiyona çavê kêm
bibe. Em gişt pê dizanin ku şiyana hemp di kêmkirina dilxelandinê de heye û cixare kişandina vê madeyê dê bi
gelemperî bibe alîkar ku êşa ku bi gelek rewşên bijîjkî re têkildar e şer bikin.

Tenê kişandina cixareyek baş a Indica -yê meylê dide ku mirov rihet bibe, ku ev bixwe dikare pir sûdmend be.
Potika cixarekêşanê dikare bibe alîkar ku nîşanên gelek şert û mercên wekî MS kêm bikin û bi gelemperî ji wan
kesên ku xwedan şert û mercên spasodîk in re pir sûdmend e. Ne kêmasiya delîlan heye ku bi zelalî destnîşan
dike ku tewra kişandina hemp jî dikare ji bo başbûna bêhejmar mirovên li çaraliyê cîhanê bibe alîkar. Lê, ji
nêrîna min, çima tenê gava ku derman bi rengek neftê bi rêkûpêk were girtin dibe ku tenê nîşanan kêm bikin?

Di navbera  kişandina  hemp û vexwarina  rûnê kaniyê  de  berhevokek hindik  heye.  Cixare  rêbaza  herî  kêm
bandorker e ku meriv hemp wekî derman bikar bîne. Dema ku rûnê bingehîn ê berhevkirî yê nebatê hemp tê
hilberandin,  hêza başkirina kaniyê gelek caran tê mezin kirin. Ger hûn dixwazin di vê nebatê de sêrbaziya
dermanî ya rastîn bibînin, dest bi xwarina rûnê hempê ya pola bilind bikin. Gava ku meriv dest bi vexwarina
THC -ya xav, neşewitandî û cannabinoidên pêwendîdar dike, bi gelemperî mucîzeyên bijîjkî encam in. " Rick
Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman
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Divê Lêkolîn Li ser Çi Be?

"Di pêşeroja nêzîk de, ya herî girîng ev e ku meriv çêtirîn dermanên gengaz mezin bike, ji ber vê yekê em
dikarin rûmetên wan ên bijîjkî yên rastîn diyar bikin. Ji ber ku ev derman bê zirar e, dema ku em gel sax dikin,
em dikarin her lêkolînê bikin.

Hin cûrbecûr hemp ji yên din ji bo rewşên bijîjkî yên cihêreng bi bandortir in. Di demek kurt de, pêdivî ye ku
em karibin rêgezên çêtirîn  ên ji  bo dermankirina  her rewşek diyarkirî  destnîşan bikin û ev ê bihêle  ku ev
nexweşî bi bandortir bêne derman kirin. Digel vê yekê, pêdivî ye ku em bi rengek zûtirîn awayek kontrola
kalîteyê têxin dewrê û standardên ku divê peydakar pêbawer bin pêş bixin. Heya nuha, nexweşan hay ji kalîte
an bandorkeriya rûnên, ku ew ji yên din dikirin, tune. Bi rastî, hêj gelek lêkolîn li ser taybetmendiyên dermanên
vê nebatê nehatine kirin, lê ger em wiya bi rêkûpêk bimeşînin, di demek kurt de ez difikirim ku em dikarin
gelek tişt fêr bibin. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

"Hevala min a 28 salî îro ji ber penceşêra pêsîrê emeliyat bû ew dibêjin penceşêr tê rakirin lê dîsa jî dixwazin
kemoterapiyê li wê bikin. Me berê diaxivî û min jê re got ku kemoterapiyê red bike û tenê RSO bigire. Ma ez li
ser vê yekê rast dibêjim? Ji ya ku min li ser Hêsirên Phoenix xwendiye ez ê bifikirim ku ev rast e lê ji bo bersîva
vê yekê ji we arîkariya we dixwazim. Spas." Justin

- Baş e, Justin. Ne kemoterapî û ne jî şopandin. Emeliyat ne hewce bû. Wê şeş mehên din 120-180g rûn rûnin û
fermanên malpera me bişopînin. JB

“Xeyal bikin ku hûn hewl didin ku mirovan fêrî pantolonên xwe bikin ... Ev hêsan xuya dike. Heke mirov her
roj ji te re mesaj dişandin ji te dipirsî ka meriv çawa pantolonên xwe li xwe dike? (giran dike) Ew mîna roja
berazê erdê ye! Ger ez pantikên xwe li xwe bikim û ew rast çêbibe wê hingê ev awayê ku ez ê nîşanî yekî din
bidim. Dibe ku ez bi wan kesên ku dixwazin pantolonên xwe li paş bixin bixeniqînin û bibêjim, "Hey, ew baş
xweşik in, bê guman, lê ew rastiya ku ew li paş in naguherîne! (Ew ji bo Khris Kross xebitî).

JB tenê ji me re vedibêje ka çi dixebite û rêyek din ji me re nabêje ji ber ku hewcedarî bi awayên din tune.
Rêwerzan bişopînin an bi pantolonên xwe ber bi paş ve bimeşin lê gava ku hûn têgihîştin ku wî riya rast nîşanî
we daye, ji JB aciz nebin! Em hewl nadin ku nivîsa di pirtûkê de biguhezînin, em tenê li pirtûkên din digerin! ”
Çad

- Spas, Chad, ev ravekirinek hêja bû û erê, tu rast dibêjî. Tevahiya pirsgirêka dermanê RSO ew qas hêsan e ku
ew bi rastî wê tevlihevtir dike. Ji mirovan re pir hêsan e ku pê bawer bikin, ango gava ku ew nekarin bixwe
dermanê biceribînin û neçar in ku tenê li ser wê bixwînin.

The gişt ev e ku jiyana mirovan di xeterê de ye. Ez bi wan re bi kesane diaxivim, ez êşa di rûyên wan de
dibînim, ji min nepirse ka ew van sal piştî min çi dike. Bi ya min li vir zêde cîh ji bo improvîzasyonê tune,
wextê soloyên dirêj ên bebop an jazz -a belaş tune. Ev bluesek duwazdeh-barî ya kevn-kevn e û ew diwanzdeh
bar dirêj e. Rick rêwerzan da me ku em bişopînin lê her kes ji ber hin pirsgirêkên egoyê an jî ew çi ye dixwaze
çerxê nû bike.

Tiştê ku ez li ser vê yekê dibêjim ev e, "Pêşî li çêjika birincê û fanêriyê master bike. Pêşî RSO, dûv re hemî
formên din (kêm hêzdar) ên dermanê kanabis. Ji ber ku potansiyel girîng e. Petrolê çiqas bihêztir û nermtir be
ew qas ji bo nexweş çêtir e. Hûn ne mecbûr in ku li ser şert û mercên hundurîn biceribînin, pêşî li ser şert û
mercên çerm biceribînin û temaşe bikin ku ew zûtir bi RSO-ya pir hêzdar û nermik bi 95-98% THC an bi tiştek
din zûtir sax dibe, ku divê ew ji bo we bersivê bide. Wê hingê zanibin ku dema ku hûn vê dermanê vedixwin
heman tiştê ku li ser çermê we diqewime di hundurê laşê we de diqewime.

Gava ku hûn wiya bikin, hûn ê di bingeh de eleqeya xwe ji bo formên kêm hêzdar ên dermanê kanabis winda
bikin. Ne ji ber ku ew nekarin di hin rewşan de bibin alîkar lê ji ber çi hûn çîna duyemîn an sêyemîn difirin
dema ku hûn dikarin bi heman dravî çîna yekem bifirin û di heman demê de jiyana xwe zûtir û pêbawer xilas
bikin?
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RSO dermanê premium e,  û  awayê ku ez lê  dinêrim hemî yên din ne dermanê premium e.  I  ez  dermanê
premium dixwazim, çima ez li şûna tiştê rastîn dermanê dilşikestî dixwazim? Çiqas rûn nefspiçûktir û bihêztir
be ew qas çêtir wekî derman dixebite - û ev çu carî nayê guheztin. "JB

"RSO-ya çêtirîn 95-98% THC ye û zehf hêzdar û sedative ye. Tiştek din ji wê (kanabisê xav, ava vexwarinê,
xwarin, rûnên CBD-yên bilind, BHO-ne-dekarboksîlasyonî, tinktur, salves, tevlihevî, macerat, hûn jê re dibêjin)
şêwazek kanabisê ya hindiktir e. Bê guman, hemî awayên dermanê kanabisê heya radeyekê sûdmend in, lê
jiyana xwe li ser formên dermanên kanabisê yên kêm hêzdar nexin. " JB

Pêvajoya Rick Simpson ya Hilberîna Rûnê Hemp

"Ez bi gelemperî bi kîloyek an pirtir gûzek ji xalîçeyên pir bi hêz ên indica an indica serdest xaçê dixebitim. An
onsek çîçek baş dê bi gelemperî 3 û 4 gram rûnê pola bilind hilberîne û mîqyasa rûnê ku tê hilberandin dê ji
zordariyê heya stresê cûda bibe. Hûn çu carî bi rastî ne piştrast in ku hûn ê çiqas rûn bistînin heya ku hûn
materyalê ku hûn pê re dixebitin neqedînin. Bi navînî, kîloyek gûzek baş dê bi gelemperî 60 gram rûnê pola
bilind hilberîne û carinan dibe ku hûn ji hin cûrbecûr tewra bêtir jî bistînin.

Wusa dixuye ku pir kes bawer dikin ku rûn divê amber be û ku divê hûn karibin tê de bibînin. Pir caran rûnên
ku min hilberand ev taybetmendî destnîşan kirin lê ne her gav. Reng û dirûvê rûnê ku hûn hilberînin bi giranî, rê
û solventa ku hûn ji bo hilberîna rûnê bikar tînin ve girêdayî ye. Ger rûnê ku hûn hilberînin bi rengek tarîtir be
xem mekin, ev nayê vê wateyê ku rûnek wusa ne dermanek hêzdar e. Bi rastî hin rûnên herî bihêz ên ku min
berê hilberandî rengek tarî bûn, lê dîsa jî wan bandorên dermanî yên xwestî hebûn.

Ez difikirim ku ev rêwerzan divê hilberandina vê rûnê ji her kesî re pir hêsan bike, lê berî ku hûn dest pê bikin,
pê ewle bine ku hûn her tiştê ku hûn hewce ne bikin da ku wê rast bikin. Tiştê ku meriv hewce dike malzemeya
destpêkê, solvent, dirêjahiya dar, du satilên plastîk, çend konteynerên piçûk ên bi funnel û parzûnên qehwê,
sobeyek birincê ya elektrîkî, fanek, kasa pîvandinê ya polayê zengarnegir, germkerê qehweyê û şiringe ne.

Pêvajoya ku ez ê qala wê bikim, şuştina madeya destpêkê du caran bi solventek baş a wekî nefta alifatîkî ya
paqij  an 99% alkolê isopropîl  paqij  dike da ku resîna berdest ji  madeya nebatê derxe.  Nefta Ronahî ji  bo
hilberandina rûnê xwe wekî solventek pir baş îsbat kiriye, kirîna wê jî pir erzan e dema ku bi lêçûna solventên
din re were berhev kirin. Ew bi formên cihêreng û di bin navên cihê de tê lê solventa ku min bikar anî li
Kanadayê jê re naphtha sivik tê gotin, û li Ewrûpayê pir caran jê re benzin (e) tê gotin. Ew di bin gelek navan de
tê firotin lê ger hûn biçin peydakarê sotemeniyê,  ger hûn ji  solventa alifatîkî  ya ronkirî  ya bi hydrotreated
naphtha/petroleum ether/benzine/hîdrokarbon solvent bi xala kelandinê ji 40 heya 40 100 ° C (140-212 ° F),
hejmara CAS 64742-49-0.

Nafta Ronî gelek karanîna pîşesazî heye, û bi gelemperî ji bo kêmkirina perçeyên motorê an boyaxên tenik û
hwd tê bikar anîn, ji ber vê yekê ez piştrast im ku hûn di dîtina tiştê ku hûn hewce ne de tengasiyek hindik heye.
Tenê ji bo ku hûn di derbarê pir karanîna wê de ramanek bidin, ew heman materyal e ku ji bo sotemeniya çira û
sobeyên Coleman tê bikar anîn. Lê, mixabin, astengkerên zengînê li sotemeniya Coleman têne zêdekirin, ji ber
vê yekê ez pêşniyar nakim ku ev sotemenî ji bo hilberîna neftê were bikar anîn. Di heman demê de li gelek
welatên cîhanê nefta (hexane) bijîjkî heye, lê ew hinekî biha ye û bi gelemperî bidestxistina wê dijwar e û min
di navbera nefta ronahiya paqij û guhertoya wê ya bijîjkî de cûdahiyek girîng nedîtiye .

Butane dikare neftê hilberîne lê ez karanîna wê wekî solvent ji bo hilberandina vê dermanê pêşniyar nakim, ji
ber ku ew pir bêserûber e û ji bo nehfkirina xeterê pêdivî bi karanîna alavên biha heye. Wekî din, karanîna
butanê  ji  bo hilberandina  rûnê hilbera  dawîn  dekarboksîle  nake,  ji  ber  vê  yekê  rûnên ku bi  vî  rengî  têne
hilberandin dê ji bo karanîna derman kêm bandorker bin, heya ku wextê zêde neyê girtin da ku wan bi rengek
rast dekarboksîl bike.

Tenê solventên ku ez heya nuha bi wan re xwedî ezmûn im, eter, nefta alifatîkî ya sivik, û 99% alkolê isopropîl
in. Ether bijareya min a kesane ye û ew solventek pir bandorker e lê biha ye û bidestxistina wê pir dijwar e. Ez
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difikirim ku karanîna ether ji bo cîhazên birçîbûnê yên girtî çêtir e, ji ber ku ew pir bêhêz e û dûmanên wê
xebatê bi wê xeternak dikin.

Hem etêr û hem jî nafta sivik di xwezayê de solventên bijartir in, ku tê vê wateyê ku alkol wekî solventek ne ew
çend bi bandor e lê dîsa jî ew baş dixebite. Alkol dê ji materyalê destpêkê bêtir klorofîl bihelîne û ji ber vê yekê,
rûnên ku bi alkolê têne hilberandin bi gelemperî dê bi rengek berbiçav tarîtir bin.

Ji bo ku solventek bibandor be, pêdivî ye ku ew 100% paqij be û 100% alkolê paqij jî biha ye û dîtina wê pir
dijwar e. Ji aliyekî din ve, nefta sivik pir erzan e û bi gelemperî ne pir dijwar e ku were dîtin. Li kêleka karanîna
etêr, nefta alifatîkî ya sivik a safî bijareya min e.

Van hemî solventên ku alkol jî tê de ne, di xwezayê de jehrîn in lê heke hûn van rêwerzan bişopînin, bermayiya
solventê di rûnê qedandî de ne xem e. Piştî ku hilbera qediyayî heya germahiya jûreyê sar dibe, ew ji rûnê rûnê
pê ve gewreyek qelew e û ew qas antî-jehrîn e ku hûn dikarin bigirin. Tevî ku şopek sivik a bermayiya solventê
mabe jî, rûn bixwe dê li ser wê tevbigere da ku bandorek jehrî ya zirarker bêbandor bike. Di eslê xwe de, ya ku
hûn dikin ev e ku hûn reçikên derman ji materyalê gûzê bişon. Dûv re, piştî ku tevliheviya rûnê ya solventê hate
fîltre kirin û solvent hate kelandin, hûn bi reçîneyan di forma wan a herî derman de dimînin.

Ji bo encamên çêtirîn, pêdivî ye ku materyalê destpêkê heya ku ji dest tê hişk be. Bawer bin ku cîhê ku hûn lê
dixebitin baş tê hewa kirin û li herêmê çirûsk, pêtên vekirî, an hêmanên germ-sor tune.

Madeya destpêkê di konteynerek kûrahiyek baş de bicîh bikin da ku pêşî li  tevliheviya rûnê rûnê di dema
şuştinê de neyê girtin. Dûv re, gûzê bi solventa ku tê bikar anîn şil bikin û paşê materyalê gûzê bi dirêjahiya
darînek wekî perçeyek 2 × 2 tê perçiqandin.

Piştî ku ew hat pelçiqandin, hê bêtir solventê lê zêde bikin heya ku materyal bi tevahî di nav solventê de were
xeniqandin. Bi dirêjahiya dara ku we pê perçiqandî bi qasî sê deqeyan materyalê gûzê bixebitînin. Dûv re hêdî
hêdî tevliheviya rûnê ya solventê bavêjin nav konteynerek din a paqij,  û materyalê destpêkê di konteynerê
xwemal de bihêlin, da ku ew cara duyemîn were şuştin.

Dîsa solventa  nû li  madeya destpêkê  zêde bikin  heya ku ew careke  din  têkeve  nav solventê,  û  dûv re  sê
hûrdeman din bi dirêjahiya dara ku we bikar aniye bixebitin. Dûv re, tevliheviya rûnê ya solventê têxin heman
konteynerê ku ji şuştina yekem a ku we kir de tevliheviya rûnê solventê digire.

Hewldana şuştina sêyemîn a li ser nebatê neftê pir hindik rûn çêdike û ew ê wekî derman feydeyek hindik be an
jî ne be. Washûştina yekem 70-80% ji reçîneya berdest ji madeya destpêkê dihelîne; şûştina duyemîn wê gavê
her rezîna ku jê sûd tê girtin, dimîne.

Rûnên ku ji şûştina pêşîn têne hilberandin ji hêla dermanî ve herî bi hêz in lê heke madeya destpêkê ya pola
bilind were bikar anîn, rûnê ji şuştina duyemîn jî feydeyên wê hene. Ger, ji ber hin sedeman, pêdivî ye ku hûn
bi materyalê ku ne ew qas hêzdar e bixebitin, çêtir e ku hûn rûnê ji şuştina yekem tenê ji bo karanîna navxweyî
bikar bînin û dûvre dest bi mezinbûnê bikin an li materyalê destpêkî yê ku ji kalîteya çêtir. Bînin bîra xwe,
kalîte ji hejmar girîngtir e û materyalê destpêkê çêtir e, derman çêtir e.

Tiştek wekî konteynerên ava paqij ên ku li jor piçûkek wan heye bi kar bînin û fîncanan têxin hundurê vebûnan,
dûv re fîlterên qehweyên mezin têxin nav şikeftan. Mixa rûnê ya solventê ji şûştina yekem û duyem bavêjin nav
parzûnên qehweyê û bihêlin ku tevliheviya rûnê solventê di nav parzûnan de biherike da ku her madeya nebatî
ya nexwazî  jê  bibe.  Zêdetir  funnel  û konteynerên ku hûn bikar tînin,  ew ê zûtir  were fîlter  kirin.  Piştî  ku
tevliheviya rûnê ya tîrêj hate parzûn kirin, ew naha amade ye ku solvent were kelandin.

Heke hûn jixwe ne xwediyê yek in, hûn dikarin sobeyek birincê ya erzan a bi seriyek vekirî ku hem mîhengên
germahiya bilind û hem jî nizm heye bikire ku solventê ji rûnê bikelîne. Piştrast bin ku sobeya birincê li cîhek
ku hewa lê baş tê vesaz kirin hatiye danîn û li nêzê wê fanek bicîh bikin da ku dûmanan bişewitîne ji ber ku
solvent dişewite. Ev ê rê li ber hilmijandinê bigire û bibe xetere. Sîporên birincê hatine çêkirin ku bila birinc
dema ku çêdike bişewite. Sensorên germê yên ku hatine çêkirin dê bixweber cooker li ser germahiya nizm
bizivirîne ger ku germahiya hundurê sobê pir zêde zêde bibe.
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Dema ku hûn neftê hilberînin, ger germahî hinekî ji 300 ° F (148 ° C) piçûktir bibe, ew ê dest bi hilkişîna
cannabinoids ji rûnê bike û, bê guman, hûn naxwazin ku ev çêbibe. Ger firingiya birincê bi rêk û pêk bixebite,
ew  ê  bixweber  ji  germahiya  zêde  li  dorûbera  230  °  F  (110  °  C)  derkeve,  ku  ji  germahiya  ku  tê  gotin
dekarboksîlasyon çêdibe û hîna jî di binê xala ku THC û yên din cannabinoids dê vaporize. Ji ber vê yekê ez bi
tundî karanîna firingiya birincê ji  wan kesên ku berê neft hilberandine re pêşniyar dikim, ji ber ku ew her
xetereya zirara rûnê navborî ji holê radike. Zêdeyî rûnê ku tê dekarboksîl kirin, ku ew jî girîng e, ji ber vê yekê
ew dikare bandorên xweyên dermanî yên gişt bi dest bixe.

Ez pêşniyar dikim ku divê mirov hewl nedin ku kel-pel û alavên mîna wan ji bo hilberîna rûn bikar bînin. Dema
ku min yekem car hewl da ku neftê hilberînim, min çîtikek çikandî bikar anî û ji ber ku min nizanî ev cîhaz
çiqas  germahiyê  çêdike,  rûn zêde germ bû û xera bû.  Ji  ber vê yekê ez difikirim ku ew tenê maqûl e ku
destpêkek divê bi karanîna firingiyek birinc dest pê bike û rêwerzên me bi baldarî bişopîne. Bi vî awayî dikare
wan gelek xemgîniyê xilas bike.

Ji bo hilberandina vê dermanê û vegerandina solventa ku tê bikar anîn amûrek distilandinê jî dikare were bikar
anîn. Ev rêbaz bi rastî ji karanîna firingiya birincê bêtir watedar e, lê dîmenên ku hatine çêkirin ku bi ewlehî
solventan bikelînin biha ne û pir kes nizanin ka meriv yek ji van amûran bi rêkûpêk çawa dixebitîne. Ger yek
hebe, ez tercîh dikim ku ez xwe bixwe bikar bînim, lê, li hin welatan, xwedîkirina stêrkek dijî qanûnê ye. Ger
yek ciddî ye û dixwaze mîqdarên mezin ên neftê hilberîne, li distilandinê binihêrin û xwe di karanîna rast a vê
alavê de perwerde bikin.

Her dem pê ewle bin ku çirûsk, pêtên vekirî, an hêmanên sor-germ li deverê nînin dema ku hûn qeşa birincê tijî
dikin an jî solventê diqelînin ji ber ku dûmanên ku ji solvents têne hilberandin pir pêketî û jehrî ne. Min heman
pêvajoyê  bi  hezaran carî  bikar  anî  û çu carî  xeletiyek  min çênebû,  lê  ji  bo ewlehiya xwe,  ji  kerema xwe
rêwerzan bişopînin û pê ewle bine ku herêm baş tê hewa kirin. Di heman demê de ez ji we re hişyar dikim ku
hûn ji nefesgirtina dûmanên ku solvent çêdikin dûr bisekinin ji ber ku ew dikarin bandorên neyînî li her kesê li
derdorê bikin.

Bawer bikin ku fan dixebite û hewa hewa têr dike da ku dûman bifilitîne, dûv re çîçika birincê tijî bikin heya ku
ew bi qasî sê çaran tijî bibe. Ev dihêle ku cîh ji bo tevliheviya rûnê solventê bêyî ku biherike biherike. Kewê
birincê bixin ser germahiya wê ya zêde û dest bi kelandina solventê bikin. Tu carî hewl nedin ku vê yekê bêyî
karanîna fanek bikin, ji ber ku dûman dikarin qirêj bibin û heke ew bi hêmana germkirinê re têkevin têkiliyê,
dibe ku ew bibe sedema agir.

Her ku asta di sênîka birincê de dadikeve, berdewam bikin ku hûn bi baldarî tevliheviya rûnê solventê ya ku we
maye zêde bikin, heya ku tiştek ji we re nemîne. Dema ku asta di sobeya birincê de ji bo cara paşîn tê xwarê û
bi qasî du santîmetre rûnê rûnê solventê yê mayî kêm dibe, bi qasî 10 û 12 dilopên avê tevlîheviya rûnê solventê
ya ku dimîne zêde bikin. Ev miqdara hindik a avê dihêle ku solventa mayî rûnê ku di sobayê de dimîne bi
rengek hêsantir bikelîne.

Gava ku di sobayê de pir hindik maye, ez bi gelemperî cotek lepikan li xwe dikim û dûv re sobeyê hildibijêrim
û dest bi gerandina naveroka wê dikim. Ev bi herikîna hewayê ya ji fanê re ku hîn jî dûman jê dike tê kirin û ew
dikare  hinekî  pêvajoya  bidawîbûnê  bilezîne.  Di  demeke  kurt  de,  kewar  bixweber  germahiya  xweya  bilind
diqulipîne û dûv re diçe germa nizm. Gava ku solventa paşîn tê kelandin, hûn ê ji rûnê ku di sobayê de maye
dengek qijilandî bibihîzin û hûn ê bibînin ku di rûnê ku dimîne de piçek bubbîl çêdibe. Di heman demê de, hûn
ê hay jê hebin ku piçek dûman an buxarek ku ji rûnê di sobeya birincê de derdikeve xuya dike, lê meraq mekin,
ji ber ku ev bi piranî tenê hilmek e ku ji çend dilopên avê yên ku we lê zêde kirine çêdibe. Piştî ku sobeya
birincê bixweber ket nav germahiya xweya nizm, Ez bi gelemperî dihêlim ku sar bibe heya ku ew dîsa li cîhê
germahiya bilind were guheztin. Piştî ku firingî bu dwîmahîk car xwe bixwe ber bi germahiya nizm ve çû, ez
hingê potê hundurîn ji kewarê derdixim û naveroka wê davêjim kûpek pîvandinê ya polayê zengarnegir.

Dê di teniştê de rûnek hindik bimîne ku hûn ê bibînin ku hema hema ne mumkun e ku hûn jê derkevin, heya ku
hûn tiştek wekî nanê zuwa bikar neynin da ku rûn rûnê, dema ku ew hîn germ e. Dûv re, mîqdarên piçûk ên vî
nanî dikarin wekî derman werin xwarin, lê ji bîr mekin ku carinan ew dikare demjimêrek an bêtir bigire heya ku
hûn bandorên wê hîs bikin. Ji ber vê yekê hay ji xwe hebin ku hûn çiqas nanê bi vî rengî dixwin, ji ber ku
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mîqdarek pir hindik jî dibe ku we çend demjimêran têxe xewê, bi heman rengî ku rûnê xam ê bixwe bike. Rêyek
din a baş a paqijkirina her rûnê ku di potê de dimîne ev e ku meriv potê bi piçûkek alkolê bişo da ku tenekek
rûnê hempê hilberîne.

Tînek weha dikare di dermankirina şert û mercên çerm de pir bibandor be û tenê piçek jî dikare rêyek dirêj
bavêje, ku dikare dravê we bide we. Ji ber ku ez pir caran hez dikim ku rûnê ji çend stûyan bi her awayî tevlihev
bikim,  ez  bi  gelemperî  rûnê  mayî  di  potê  de  dihêlim  heya  careke  din.  Bi  tevlihevkirina  rûnên  ji  celebên
cihêreng, hûn feydeyên derman ji van hemî cûrbecûr rûnan distînin û min dît ku rûnên weha di dermankirina
her tiştî de bi bandor in. Ger di destê we de gelek cûrbecûr hebên qenc hene, ez difikirim ku tevlihevkirina
rûnan ramanek baş e, lê ger hûn wiya nekin, ez bawer dikim ku rûnê ji yek tîrêjê dibe ku hewcedariyên we têr
bike.

Rûnê ku we avêtiye kûpaya pîvandinê ya polayê zengarnegir hildin û wê bixin ser cîhazek germkirinê ya nerm,
wek germkerê qehweyê da ku ji ava ku di rûnê de maye biherife. Pir caran, tenê demek kurt hewce dike ku ava
mayî ji holê rabe, lê di heman demê de hin tîr ji yên din terpenên xwezayî jî zêdetir çêdikin. Van terpenan
dikarin bibin sedema ku rûnê ku hûn niha li ser germkerê qehweyê ne heya demekê bişelişe û dibe ku demekê
bidome ku rûnên weha dev ji vê çalakiyê berdin. Gava ku rûnê li ser germkerê qehweyê rawestiya ye û çalakî
hindik xuya dike an na tê dîtin, rûnê ji germkerê qehwê derxînin û bihêlin ew hinekî sar bibe. Rêyek din a
qedandina rûnê bêyî karanîna germkerê qehwê ev e ku hûn rûnê têxin sobeyek ku li 130 ° C bi qasî saetekê tê
danîn. Ev ê rûnê qediyayî dekarboksîl bike û divê bermayiya solventê nebe pirsgirêk.

Dûv re, bi karanîna serlêdanên plastîk an şirjên bêyî derziyên ku di firoşgeha dermanê weya herêmî de hene,
pêlêker bikar bînin da ku rûnê germ hêdî hêdî bikişînin nav şiringelan û bihêlin ku sar bibe. Di demek kurt de,
rehik dê bibe malzemeyek mîna rûnê qelew.

Carinan rezîn ew qas stûr e ku dema ku tê sar kirin dijwar e ku meriv wê bi zorê ji derziyan derxe. Ger tiştek
wusa biqewime, di demek kurt de şirinjê têxin kûpek ava germ, hûn ê bikaribin dozaja xwe hêsantir derxînin.
Carinan nexweşek pir zêde neftê bi zorê derdixe, lê ger ev çêbibe, tenê devê derziyê bi paş ve bikişînin û rûnê
zêde bi gelemperî bêyî zehmetiyek pir zêde bi gelemperî dikare di nav şiringe de were kişandin.

Bi gelemperî, kîloyek hişk a materyalê dê nêzî 2 gallon (8-9 lître) solvent hewce bike ku du şuştinên ku hewce
ne bikin. Ger hûn plan dikin ku rûnê ji kêm an zêde materyalê destpêkê hilberînin, tenê matematîkê bikin da ku
hûn bi teybetî çiqas solventê hûn ê hewce bikin. Ji serî heya dawiyê, bi gelemperî sê -çar demjimêran digire ku
meriv tevahiya pêvajoyê pêk bîne, û dûv re derman li wir amade ye ku were bikar anîn.

Di heman demê de pêdivî  ye ku meriv behs bike ku ev rûn rûnedanînek pir  dirêj  heye.  Lê ji  bo hilanîna
demdirêj, ez ê wê têxim nav şûşeyek tarî ya bi pêlek hişk an konteynerek polayê zengarnegir. Ger dema ku tê
hilanîn li cîhek tarî û sar were hilanîn, ew dikare bi salan hêza xweya dermanî bidomîne.

Di destpêkê de, dibe ku ji bo hinekan tirsnak xuya bike ku hewl bidin ku dermanê xwe hilberînin lê di rastiyê
de, ev pêvajo pir hêsan e. Ya ku divê hûn bikin ev e ku hûn bi baldarî rêwerzan bişopînin û piştî ku we ev
derman çend caran hilberand, hûn ê bibînin ku çêkirina wê ji kasa kafê ne pir dijwar e. Gava ku we dermanê
xwe çêkir, ew hemî razê ji dermanê derdixe û êdî hûn ne hewce ne ku di pir rewşan de bi doktoran ve girêdayî
bin, ji ber ku naha hûn bûne bijîjkê xwe. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman
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Q. Çima qirçîna madeya hişk dibe sedema windakirina THC? Explanationîroveya vê yekê heye?

A. We çu carî gûzek bi rastî hêzdar xwariye? Ger we wiya kir, divê hûn zanibin çima. Ew toza spî ya ku li dora
maseyê ye piştî ku hûn wê hûr dikin THC (an trîkom) e û ya ku divê di rûn de bimîne ev e. Zêde, gava ku ew
zevî bibe, wê hingê ew pir baş e û hûn ê pir tiştên ku we bi rastî nexwestiye di rûnê xwe de derxînin jê bikin.

Pêvajoya hestiyê gûzên gişt hişk bikin piştî ku hûn wan bi neftê an solventa bijartî şil bikin, lê berî ku hûn wê
pêvajoyê bikin pir pê neêşin ji ber ku her gava ku hûn pê lê bidin, hûn ê hinekan winda bikin. Rûnên ku ji
madeya axê têne hilberandin ji rûnê ku ji gulikên ku piştî şilbûnê hatine pelçiqandin bi girîngî kêmtir hêzdar in.

Yekem şuştina bilez a herî bi hêz e û ji% 70 THC -yê berdest dike, ya duyemîn jî% 20 û ya sêyemîn jî% 5 -ê
dike. Gava ku hûn wê hûr dikin, hûn her sê şuştin (bi rastî çar) di rûnê xwe de digirin û hûn wiya naxwazin.
Kalîteya li ser hejmar. JB

"Silav JB. Ger hûn bi lez hewce bikin hûn dikarin budê zuwa bikin çi ye? Spas." Priscilla

- Heya ku ew hestî hişk nebe. Lê ez ê tenê 5-7g gûzê zû-zuwa bikim, ku dê bi qasî gramek rûn bide we, têra ku
hûn dest pê bikin, û dûv re hûn dikarin dema ku ew bi rêkûpêk zuwa bibe, di nav hefteyek an de. Çiqas ku hûn
berî hilberandina materyalê destpêkî hindiktir rezîn bigirin hûn ê wunda bikin. Ji ber vê yekê çêtirîn e ku hûn
materyalê destpêkê dekarboksîle nekin (mîna GW bê sedem bê sedem, hûn dikarin rûnê bi pirsgirêkên kêmtir bi
germkirina wê dekarbon bikin, ya ku divê hûn bikin ku bi her awayî bermayiya solventê jê bikin). Tiştê çêtirîn
ev e ku meriv gûzê bixe beroşek ji bo pêvajoyê rast li jûreya zuwakirinê, bêyî destgirtiyek zêde, heya ku gengaz
be. Çiqas kêm hûn dest bavêjin gûzê ew qas çêtir. JB

1.) Min gûzên hestî-hişk bi tenê bi destên xwe hûr kir, bê grind bikar anî. Madeya destpêkê mîna gûzên pir
piçûk ên nêzîkê xuya dikir. 5 heta 10mm diameter, da ku bi piranî tu toz. Ji ber ku ez nuha serpêhatiya xweya
»çêkirina xwarinê« heye, ez di hemî xalan de ji xeynî xala C. Min rûnê xwe bi ethera neftê ya paqij a pola
laboratîfê çêkir. Ev rûn di rengê xwe de pir geştir e (zer-qehweyî) û li gorî ya alko-rûnê ku şansek min hebû ku
ez biceribînim, tamek tûj a xweş, xweş û xweş heye. Mebesta min li vir ev e ku ez bawer dikim ku Nefta bi qasî
alkolê terpen û klorofîlên xwe jê nake. Di heman demê de wekî alkolê pir kontrolkirî û rêvebir jî dikelîne. Ji ber
vê yekê pirsa min li vir e,

-  Pêşî  madeyê  nelivînin.  Her  destwerdanek  ji  materyala  gûzê  ya  hişk  dê  bibe  sedem  ku  hûn  THC  û
cannabinoidên din winda bikin (toza xweş a li ser maseyê ew e ku divê di kewê de bimîne). Erê, zerkirin û nefta
dê ji helandin û alkolê "çêtir" be - ew kombînasyon hema hema têkçûyînek misoger e, hûn bi vî rengî nekarin
rûnê baş çêbikin.

Bûkê bixin satilekê,  bi naftayê şil bikin,  du-sê deqeyan bi çîtikekê biperçiqînin,  tevliheviya rûn-solventê di
kewê de berdin. Heke hûn bi materyalê qalîteya baş dixebitin, şuştinek duyemîn bikin û bi şuştina yekem re
mixa duyemîn bavêjin beroşê. Heke hûn materyalê wê-baş bikar nakin, şuştina yekem tenê ji bo armancên
hundurîn bikar bînin (û li materyalê baş bigerin).

Ether rûnên hêja çêdike (em ji rûnên amber ji rûnên tarî çêtir hez dikin, lê ji bîr mekin ku hin tîr ji yên din rûnên
tarîtir çêdikin). Di heman demê de em ji rûnên amber jî ji ber sedemên pratîkî hez dikin - kî dixwaze diranên reş
li ser wan xalên klorofîl hebin? Lê em vê gavê pir pêşniyar nakin ji ber ku xebatek bi ether pir xeternak e, li
piraniya deverên cîhanê gihîştina wê dijwar e, û em ji ewlehiya wan kesên ku neftê hilberînin pir xemgîn in. Ew
dikare di germahiyên kêm kêm de pir bi hêsanî geş bibe. Ji ber vê yekê, ji bo pir kesan, nefta alifatîkî ya sivik
dê baş bixebite. Em bi gelemperî nafta bikar tînin, lê eter dê solventê bijartiya me be.

Navnîşa heyî ya solventên ku em ê bixwe bikar bînin ev e: 1. eter, 2. nafta ronahiya paqij,  3. 99% alkolê
isopropyl, 4. alkol -pola xwarinê - bi tercîh% 99, lê ew bi gelemperî bidestxistina wan zehf û pir biha ye. Gava
ku hûn bi% 96 alkolê dixebitin,% 4ê mayî bi gelemperî av e. 4% ji 10 lîtreyan 4dcl e, hema pincarek av e ku
hûn ê neçar bikin ku bikelînin - û wextê ku hûn bikaribin bêtir maqûl derbas bikin digire.

2.) Min rûnê germê yê dawîn 60 ° C jî 1.5 demjimêran xist bin valahiyê da ku hemî bermayiyên solventê bi
tevahî jê bikim. Wekî ku min ji we re nivîsand, min rûnê 35 gramên paşîn dekarboksîl kir ... Tama rûnê berî
dekarboksîlasyonê pir tûjtir bû, ez ê jê xirabtir nebêjim, lê hûn di derbarê şewitandinê de rast in.
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- Weke ku min cara paşîn got, birûsk ji ava bermayî bû. The av ji ber germahiya nizm a "zanistî" ya ku we bikar
anî li wir bû. Pêdivî ye ku hûn neftê bi her awayî dekarboksîle bikin, ji ber vê yekê firingiyek birincê ya ku dê
di 110 ° C de were sekinandin baş dixebite. An, bê guman, tiştê çêtirîn ku meriv bikar bîne bêdeng e - lê dîsa,
pir kes ne xwediyê wan in û nizanin ka meriv çawa wan bixebitîne, û xetereya teqînê her dem heye. Dema ku
hîn jî teqiya, ew ê bi gelemperî tevahiya xanî hilweşîne. Gava ku naveroka kewarek birincê diteqe, ew ê tenê
pêlek du -sê metreyî çêke ku meriv pê mijûl bibe pir hêsan dike.

Ji bo valahiyê - bê guman, çima na. Ger alavên we hene û hûn dizanin hûn wê çawa rast bikar tînin, ne ramanek
xirab e ku hûn rûnê tê de biqedînin, ger hûn dixwazin 100% piştrast bin ku di wê de bermayiyek solvent tune an
hûn dixwazin devê xwe bigirin yên ku li dijî solventên petrokîmyayî ne. Hin kes wê bi serfiraziyek mezin bikar
tînin û ez ne li dijî wê me. Lê wekî ku hûn dizanin, pirraniya mirovan xwediyê vê alavê ne û gelek nexweşên
me nekarin an nekarîn tewra qelandinek birinc û fanek jî bidin, ji ber vê yekê em valahiyê wekî hewcedarî
pêşniyar nakin.

Binihêrin rêbaza Rick çiqas hêsan û sade ye û çend pirsên me hene ku em hîn jî bibersivînin. Naha bifikirin ka
dê çi bibe gava ku em agahdariya li ser awayên din ên hilberîna neftê zêde bikin. Ew ê tenê bibe sedema
tevliheviyek û ez ê neçar bim roj û hefteyan hewl bidim ku bersîva pirsên mirovên "tevlihev" bidim, ku ez ê
dîsa jî pir zêde nekim.

3.) Ji kerema xwe rave bikin çima hûn pêşniyar dikin ku rûn rasterast ji lûleyê, rasterast têkeve dev, bê kapsul?
Pirsgirêka  hinavbûnê  heye?  Ez  pirraniya  rûnê  li  ser  kaxeza  cixareyê  dixwim,  lê  heke  ez  neçar  bim  bêtir
demjimêran ji malê derkevim ez kêm kêm hin kapsulan bikar tînim. Wekî din, ez hez nakim ku ew li seranserê
diranên min be, ji ber ku bi rastî derketin pir dijwar e ...

- Ji ber çend sedeman. Ya sereke ev e ku ev rêbaza vegirtinê îsbat kiriye ku ji nexweşan re ya herî bibandor û
sûdmend e. Ew paqijiya dev baştir dike ji ber ku ew dev jî dezenfekte dike û dûv re dibe alîkar di her şert û
mercan de di rêça jehrê de an di qirika we de û hwd. Bi rastî, gava ku ez êşa qirikê dikişînim, ez hewl didim ku
rûnê li paşiya devê xwe reş bikim û dûv re bidomînim ew di devê min de heya ku ez dikarim wê ragirim. Di pir
rewşan de, gripê an êşa qirikê (an nîşanên wê) di şevekê de têne derman kirin.

Mîna ku hûn dibêjin, hin rûn li ser diranên we û di bin zimanê we de dimîne, ji ber vê yekê ev awayê vexwarinê
bi rastî pêvajoya jêrzemînê ya rûnê (ala Sativex û şil û binikên din ên ku mirov bi kar tînin) û zik û rovî. Ya
sereke ev e ku hûn rûnê di zikê xwe de bigirin. Ji ber vê yekê, heke rûnê we bi tamek ne-xweş hebe, hûn dikarin
perçek  nan  an  mûz  hwd.  (An  kaxeza  cixareyê,  ger  hûn  dixwazin  kîmyewiyên  tê  de  bixwin)  bavêjin,  wê
biqelînin û mîna wê dadiqurtînin. hebanek û bi avê an çayê an tiştê ku hûn dixwazin bişon. Piştî ku deh deqîqe
şûnda diranên xwe bi rûnê bişon, ew ê di paqijkirina devkî de jî bibe alîkar. Pir rûn xwedî tamek xweş in
(nemaze dema ku materyalê destpêkê neyê ax kirin û dema ku alkol ji bo hilberîna rûnê neyê bikar anîn.

Kapsul - a) divê hûn wan ji Big Pharma bikirin, ku hûn bi dravê xwe wan piştgirî dikin, b) hin kes ji wan re
alerjîk in, c) hin di rûviyên we de û ne di zikê we de dihele, d) firoşkar pir caran kêm rûn di kapsulek de ji ya ku
divê hebe, e) ew ji bo ewqas şert û mercan ew qas baş naxebitin, f) dema ku hûn bixwazin hevbeşek çêbikin an
rûnê ji bo şert û mercên pişikê biqelibînin dijwar e. an gava ku hûn dixwazin rûnê topîkî bikar bînin. Ez nabêjim
ku hûn nekarin kapsulan bikar bînin, ya ku ez dibêjim ev e ku çêtir e ku hûn fêrî karanîna rûnê rasterast ji lûleyê
bibin. Piştî ku hûn bêtir pratîkê bigirin, hûn ê fêr bibin ka meriv çawa rûnê bêyî bêhntengiyê bikar tîne. Ez
bixwe hez dikim ku rûnê rast ji sobeya birincê bixwim, ez tenê tiliya xwe têxim nav wê û bi qasî ku ez difikirim
ku dikarim bistînim. Bîra te, ev pir "rûn-dixwe" ye û hûn ê bi gelemperî ji derziyê bêtir bigirin. Gava ku rûn baş
be, "zêde dozek" dê we tenê bixe xewê, peymanek mezin. Lê bê guman, ez dikarim ji ber ezmûn û toleransa
xwe bikim, ez vê yekê ji destpêkan re an ji yên ku ezmûna wan zêde tune re pêşniyar nakim û nakim. Herî baş ji
te re jî, Stefan. Jindrich ”

"Ger hûn ji lêçûnê ditirsin, ew ji hev-dravdana li ser piraniya dermanên penceşêrê pir erzantir e û hin heger
dermanên ku hûn ji  bo penceşêrê li  malê digirin ji  hêla  bîmeyê ve nayên. Ger kesek ji  malbata  min ji  bo
penceşêrê hewceyê vê rûnê be ez ê rêyek bibînim. Bextê te xweş bî!!!!" Lisa
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- "Ez qebûl dikim, Lisa, rûn gava ku meriv hemî lêçûn û lêçûnên din li ber çav bigire dermanek pir erzan e.
Wekî din, ew ji her tiştê ku pergala bijîjkî peyda dike bêhempa ewletir e, nexasim ku ew pir bikêrhatî û pêbawer
dixebite û teqez girtina wê ji jehrê an tîrêjê xweştir e. "JB

Q. Ez dizanim ku hûn pêşniyar dikin ku hûn RSO -yê bixwe çêbikin lê li dermanxaneyê hin herêmî hene û ez
tenê meraq dikim ka divê bihayê maqûl li ser wê çi be. 

A. Ji bo hilberîna gramek rûn hewceyê yek 4-7g budê qalîteya bilind e, ji ber vê yekê divê "bihayê rast" be.
Werin em li ser bihayên bêaqil ên kaniyê nîqaş nekin, bi ya min bihayê rast ji bo dozek 60g 50-100USD e (an
hindiktir, heke ew bi zagonî li derve li astek mezin were mezin kirin). Ez nabêjim ku ez dizanim wê gavê ji ku
derê bifroşim, rûnê pola jor çi lêçûnên maddî yên pola jor lêçûnên ku hûn lê dimînin. JB

Formên Din ên Derxistinê

We awayên din ên çêkirina rûnê dît?

"Gelek awayên hilberandina neftê hene û ez îdîa nakim ku rêbaza min bi rastî çêtirîn e, lê bi zanîna min ew tenê
ye ku di hezaran bûyeran de serketî ye.

Bi rastî rêbaza ku me nîşanî cîhanê daye dê di çêtirîn de xav were hesibandin, lê rengek pir paqij a vê dermanê
dikare bi vî rengî were hilberandin. Mebesta min ev bû ku ez rêgezek hilberandina rûnê bi amûrên ku bi hêsanî
têne peyda kirin pêşkêşî bikim, ji ber vê yekê ger hewce be hema hema her kes dikare dermanê xwe bi rengek
hêsan hilberîne.

Heya ku ez di sala 2005 -an de hatim dorpêç kirin, min pêvajoyên distilandinê bikar anî da ku derman çêbikim û
solventan paşve bikişînim. Ev rêbaza pir kêm xeternak e û bêtir 'heval-erd' e, ji ber ku solvent nayê avêtin. Lê
polisan alavên min desteser kirin, ku zorê li min kir ku ez dest bi karanîna sobeyên birincê bikim da ku vî karî
bimeşînim.

Wê hingê çi şêwazên din ên derxistinê dikarin werin bikar anîn?

Dîsa, gelek rêgezên derxistinê hene û ez napejirînim ku di van tiştan de pispor im. Pirsgirêka rêbazên zanistî
yên wekî derxistina gaza hêja û hwd ev e ku pir kes ji alav û zanînên ku van derxistinan pêk tînin kêm in. Ji ber
vê yekê me riya herî hêsan a gengaz nîşanî gel da ku vê dermanê bixwe hilberîne.

Di heman demê de rêbazên derxistina ava sar jî hene ku dikarin ji bo derxistina rehan werin bikar anîn. Min
tenê çend caran hewil da ku vî celebê derxistinê bikim û encam wekî ku tê hêvî kirin ne baş bûn. Dîsa jî, ez bi
kesên ku dibêjin qey wan bi vî rengî nefta qalîteya bilind çêkiriye nas dikim. Eşkere ye ku ava sar nikare agir
bigire an biteqe, ji ber vê yekê bê guman rêbazên derxistina ava sar vebijarkek e, lê divê meriv pê ewle be ku
rûn berî ku ji nexweş re were dayîn dekarboksîlîze bibe.

Dekarboksîlasyon çi ye?

Dekarboksîlasyon diqewime dema ku molekulên di nav rûnê de bi karanîna germê berbi pozîsyona delta 9 ve
hatine zivirandin ji ber vê yekê ew ji hêla dermanî ve bêtir çalak dibin. Germahiya ku ev diqewime cihê nîqaşê
ye, ji ber ku gelek raporên ku min li ser mijarê dîtine napejirînin. Bi kirina ya ku min pêşniyar kiriye, rûn li
germahiyên ku ji wan tê gotin dekarboksîlasyon pir baş tê germ kirin. Koma karboksîl tê rakirin, ku dûv re
dihêle molekul di nav receptorên CB1 û CB2 yên pergala meya endokannabinoid de cîh bigirin û dihêle ew ji
astengiya mêjî derbas bibin.
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Ma rê heye ku neft zexmtir bibe?

Gelek awayên zêdekirina hêza neftê hene, lê dîsa, gelek ji van rêbazan pêdivî bi alav û zanyariyên pispor hene
ku kesê navînî tune. Di paşerojê de, min rûnên wusa hilberandine û ez wan bi hêztir û derman dibînim, lê bi
qanûnên ku di cîh de ne û alavên ku hewce ne, ne mumkun bû ku ez miqdarek hilberînim.

Ma tiştek ku ez dikarim bikim gava ku rûnê ku min hilberand an kirî têra xwe ne bi hêz e?

Ger ji bo hilberandina neftê madeya destpêkî ya baş were bikar anîn, pêdivî ye ku ev pirsgirêk neyê dîtin, lê ez
piştrast im ku yên ku bixwazin hene. Dema ku hûn nexweşiyek cidî derman dikin, tenê ya çêtirîn dê bike, ji ber
vê yekê ger rûnê ku we heye wezîfeya di dest xwe de bipîve, ez ê hinekî din materyalê gûzê bistînim û wê rast
hilberînim. Digel ku jiyana kesekî di teraziyê de daliqandî ye, ev dem ne dema lîstina bi rûnê qalîteya kêm e.
Ger hûn êş dikişandana, ma hûn ê dermanê çêtirîn gengaz nexwazin? Ji ber vê yekê ji kerema xwe heman tiştî ji
yên din re peyda bikin. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

Hilberîna Petrolên Herî Bilind ên Gengaz

"Di berjewendiya destûrdayîna mirovê hevbeş de ku rûnên herî bi kalîte û herî dermanî yên gengaz hilberînin,
min rêbazek hêsan kifş kir ku dê hema hema ji her kesî re bikaribe rûnên bi nirxên dermanî yên hê bi bandortir
ji ya ku min di paşerojê de ji raya giştî re destnîşan kirî hilberîne. . Ya ku divê hûn bikin ev e ku hûn çend gavên
din li pêvajoya ku me berê nîşanî we daye zêde bikin, lê piştî ku hûn neftê bi vî rengî hilberînin ez difikirim ku
hûn ê bipejirînin ku ew cûdahiyek mezin dike.

Ger we budçeya bijîjkî ya hêja heye ku hûn pê re bixebitin, divê hûn bikaribin neftên bi astên cannabinoid pir
zêde,  bi  tenê  bi  karanîna  solventek  baş  û  çêkarek  birinc  çêkin.  Rûnên ku  min  bi  vî  rengî  hilberandin  bi
gelemperî astên THC% 95 an jî zêdetir li gel cûrbecûr astên din ên cannabinoids û mûyên nebatê nîşan didin.
Hêza dermankirinê ya rûnên bi vî rengî ew e ku di dawiyê de nasnameya bijîşkî ya ku ew heq kiriye daye
nebatê kanabisê kanabis, lê dîsa jî min dît ku hêza başkirina vê madeyê bêyî zehmetiyek mezin dikare were
astek nû.

Tiştê ku divê hûn bikin ev e ku hûn rûnê bigirin û têxin nav yekîneyek germkirinê ya ku dikare cannabinoids
bigire dema ku ew diherikin û ev ê rûnên bi kalîte û paqijiya bilind çêbike. Tevî ku vaporerek asayî dikare vî
karî  bimeşîne,  lê  bi  rastî  ew  bi  rengek  rast  nayên  sêwirandin  da  ku  vê  rola  xwe  bicîh  bînin,  ji  ber  ku
hilberandina her dermanek pir dirêj digire û piraniya vaporên ku hene meyl dikin ku bifilitin.

Ji bo hilberandina neftê di astek mezintir de pêdivî bi yekîneyek vaporîzasyona pir mezin a ku hewa hewcedar
bû heye û ew ê hewce bike ku qubeyek berhevoka pir mezin a ku li ser goşeyek hatî danîn jî were bikar anîn, ji
ber vê yekê gava ku cannabinoids dest bi berhevkirinê kirin ew ê dest pê bikin ber bi jêrzemîna herî jêr a
qubeyê ve birevin, li wir ew dikarin ji qulikek piçûktir a rûnê bi rengek rûnê pir paqijkirî werin berhev kirin.
Her kesê / a ku mekanîkî meyl dike divê di çêkirina yekîneyek de ji bo pêkanîna vî karî pir tengasiyê nekişîne,
lê ji bo berhevkirina amûrê dê dem û hewlek hindik hewce bike.

Hejmara  rûnê ku dikare  piştî  hilmijandinê  were berhev kirin  bi  giraniya  kîjan  rûnê  destpêkî  yê  orjînal  ve
girêdayî ji sedî kîlo cannabinoid ve girêdayî ye. Ger rûnê ku hûn bikar tînin% 99 bi giraniya xwe cannabinoids
hebû, wê hingê divê hûn wê mîqyasê piştî ku ew buxar bûye paşde vegerînin.

Divê ez vê yekê jî behs bikim ku ev awayek girîng e ji bo baştirkirina kalîteya rûnên pola jêrîn ên ku gelek
qirêjî hene, ji ber vê yekê ew dikarin wekî dermanek bi hêztir û bi bandortir werin bikar anîn. Tewra rûnek
destpêkî  ya  bi  naveroka  cannabinoid  pir  hindiktir  dibe  ku  dermanek  hêja  çêbike,  ger  cannabinoids  bêne
hilkişandin û qirêjî di kasê de li paş bimînin. Dibe ku hûn bi qasî ku hûn lê dixin dernekevin, lê bi kêmanî hûn ê
rûnek  ku ji  ya  ku  we pê  dest  pê  kiriye  pir  dermantir  e  biqedînin.  Dema ku dor  tê  ser  saxbûnê,  paqijî  û
bandorkeriya derman ji nexweş re her tiştî tê wateya, ji ber vê yekê ger hûn bixwazin rûnên herî dermanî yên
gengaz hilberînin, ez difikirim ku divê hûn tiştên ku ez dibêjim hinekî ciddî bidin.
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Hîn jî, ez nikarim rave bikim ka çima rûnên bi vî rengî têne hilberandin ji hêla rûnên çêtirîn ên ku bi metodên
din hatine hilberandin ji hêla dermanî ve ew qas çalak in. Ji ber ku rûnên ku min vapor kirine berî ku ew têkevin
hundurê vaporîzatorê dekarboksîlîze bûn, ev tê vê wateyê ku ew berê bi qasî ku ji hêla dermanî ve çalak bûn, ji
ber vê yekê meriv li bendê ye ku piştî ku rûn ji vaporîzatorê were berhev kirin di ciyawaziyê de cûdahiyek
hindik bibîne. Gava ku cannabinoids ji van rûnên hêja têne vapor kirin, ya ku di kasa vaporîzatorê de maye
mûyên nebatî yên nexwestî û qirêjkerên din in. Bi hiştina van madeyên nexwestî di kasê de, rûnê ku hûn berhev
dikin dê pir safîtir be, lê ji ber ku van rûnan berî ku ew di nav vaporîzatorê de werin danîn hindik qirêjî hebûn,
ev hindik şirove dike ka çima rûn naha ew qas bi hêztir e .

Cannabinoids rûnê di navbera 300 û 400 dereceyên Fahrenheit de diherikînin û ev germahî ji yên ku ji me re
hatine  gotin  ji  bo  ku  dekarboksîlasyonê  pêk  bînin  pir  zêdetir  in.  Yan  tiştek  heye  ku  em  di  derheqê
dekarboksîlasyonê de hîna fahm nakin ku dibe sedema vê zêdebûna hêzdariyê, yan jî tevahiya vê germa zêde ya
ku ji bo hilkişîna cannabinoids hewce ye dibe ku tiştek bi rûnê ku me di paşerojê de qet jê hay nebûbû bike. .

Ez van hefteyên dawîn dema ku ez hevpeyivînan dikim qala vê pêvajoya nû dikim û naha hin kes hene, ku dest
bi çêkirina rûnên bi vî rengî kirine û ji ya ku ji min re hatiye gotin ew ji cûdahiya hêzê şok bûne. Li gorî
tecrubeya min, tewra rûnên pola herî bilind ên ku bi karanîna alavên distilandinê an qelandinek birincê têne
hilberandin jî bi rûnên ku têne kom kirin piştî ku kanabinoîd ji holê rabûn têne berhev kirin. Dibe ku ew hinekî
wekhev xuya bikin, lê ez difikirim ku rûnên vaporkirî gelek caran bihêztir in û bi rastî ev pêdivî ye ku ew wan
hîn bêtir guncan bike da ku mirovên bi şert û mercên giran derman bikin.

Hin kes bi hêsanî madeya nebatê dixin nav vaporîzatorê û dûv re jî cannabinoids di forma rûnê de ji qubeya
vaporizer kom dikin, piştî ku materyalê nebatê germ bibe. Bi karanîna madeya nebatî ya xav meriv dikare rûnek
hêja hilberîne, lê ceribandinê destnîşan kir ku ev rûn bi hêza rûnên ku di kewarek birincê de têne hilberandin re
nabin yek û ew sedem e ku ez mirovan ferman dikim ku bi metodên xwe rûnê hilberînin. Ger hûn rûnê qalind
bixin nav vaporîzatorê, rûnê ku dê were hilberandin piştî ku cannabinoids ji holê rabin, dê ji rûnên çêtirîn ên ku
dikarin ji materyala budê ya qalîteya bilind vapor bibin jî pir bihêztir  be. Ji ber vê yekê ger hûn dixwazin
encamên  mezin  bibînin,  ew dikarin  bi  tenê  bi  vaporkirina  rûnê  çêtirîn  gengaz  werin  bidest  xistin  û  ev  ê
dermanek bide we, ya ku ez pê dihesim.

Nexwaze ku hukûmet bixwazin an nexwazin, di pêşerojek nêzîk de pir ji me dê dermanên xwe hilberînin û ji
ber ku ev rûn ji bo cûrbecûr pirsgirêkên bijîşkî ew qas bikêr in, ez li bendê me ku ev dermanê gelêrî yê hêsan ku
li her derê hatî çêkirin, ji hêla yên ku pereyên wan nîn in ku bi şîrketên dermanan re lîstikan bilîzin. Di pêşerojê
de ez piştrast im ku pargîdaniyên derman dê hewl bidin ku bibêjin ku ew tenê kesên ku vê dermanê hilberînin
jêhatî ne, lê em hemî pê dizanin ku tiştek ku ev sûcdar amade ne ku peyda bikin dê bi bihayek pir giran were; û
ji ber ku hema hema her kes dikare vê madeyê hilberîne, ez hewce nabînim ku pargîdaniyên derman jî rolek
bilîzin.

Piştî ku em lêkolîna hêsan a ku hewce dike dikin, em ê karibin cannabinoidên xwezayî yên cihêreng tevlihev
bikin û rûnên ku bi taybetî ji bo dermankirina nexweşiyên cihê hatine sêwirandin, hilînin, lê her çend van rûnên
nû xwedan şiyana başkirina ecêb bin jî, rûnên ku em bixwe dikarin hilberînin dê her dem di dolabên dermanên
me de cihê wan heye. Min çu carî hewl nedaye ku yek ji wan awayên ku min kifş kirine patent bikim, ji ber ku
ez hîs dikim ku divê ev zanyarî ji her kesê / a ku wê bikar bîne re hebe û mafê kesekî tune ku tiştek paşde bixe
ku dikare jiyana yekî xilas bike. bi rastî, ez difikirim ku ew ê cîhanek pir çêtir be ger me tiştek wekî patentan
tune be.

Her çend kesên ku dixwazin karanîna vê dermanê qedexe bikin, mîna pargîdaniyên dermanan, di paşerojê de
îsbat kirine ku ew ji kêfa ku ji me re çopên ku wan pêşkêşî me kirine jehr û kuştinê ne, lê ez bawer im ku ew ê
hewl bidin ku ji me re vebêjin ku ew Tenê yên ku dikarin vê dermanê rast hilberînin hene. Bi karanîna rêbaza
nû ya ku min nû behs kirî, her kes dikare dermanên ku ew qas saf in wekî tiştek ku pargîdaniyek derman dikare
peyda bike çêbike. Wekî din, ez difikirim ku dermanên ku em dikarin bixwe hilberînin dê ji ya ku pargîdaniyek
derman pêşkêşî dike pir bi bandortir be, ji ber ku berevajî wan em ji bo drav ne di vê yekê de ne û mebesta me
tenê saxkirina xwe ye.
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Naha sedemek maqûl tune ku çima em nekarin dermanên xwe hilberînin û dema ku hukûmetên me yên kirî û
drav didin hewl bidin ku me ji vê yekê dûr bixin, ew ê bibe tenê mînakek din a çima divê em xwe ji gendeliya
wan xilas bikin û carek û ji bo her tiştî, mirovahiyê ji nav lepên wan azad bikin. Heya nuha divê ew eşkere be
ku pargîdaniyên derman û hukûmetên me hindik an jî qet bala tenduristî û xweşiya me nakin, ji ber vê yekê em
şansek hevbeş bidin Dayika Xwezayê da ku bibînin ka ew dikarin ji bo baştirkirina tenduristiya meya giştî çi
bikin. em wiya dikin, ez piştrast im ku em ê tiştên ku berê diqewimin êdî qebûl nekin. " Rick Simpson, Hemp:
Nebatê herî Derman

Hemp an Marijuana?

"Di dirêjahiya dîrokê de, kanabis her dem ji hêla kesên ku bi hezaran salan ew wekî berhekê mezin kirine wekî
heb tê zanîn. Bi manîpulasyona li ser fikarên drav-mezin û hukûmetên ku ew kontrol dikin, şaxên kaniyê yên bi
naveroka resînek mezin navên wan marijuana bûn û ji raya giştî re xirab kirin. Di serdema ku ev çêbû de, raya
giştî bi piranî nizanibû ku marijuana çi ye. Tiştê ku ji wan re hate gotin ev bû ku marijuana narkotîkek xeternak
û mirinê ye. Em gişt pê bawer bûn ku kişandina cixareyek tenê tiştê herî xwe-wêranker û zirardar e ku em
dikarin ji xwe re bikin. Bê guman, ev gişt bi tenê pakêtek derew bû, lê di wê demê de, navgînên raya giştî tune
bûn ku wekî din fêr bibin.

Ger ku raya giştî bizanibe dema ku hukûmetên wan hewil didin ku vê nebatê derxînin derveyî qanûnê ku gelek
Bavên Damezrîner û Serokên berê yên Dewletên Yekbûyî di dema kariyera xwe de pir zêde kaniyê dikişandin,
dibe ku wan van qedexeyên nû ku ew qas bi hêsanî li ser wan ferz dikirin nequrtandana. . Hejmarek mezin ji
hesabên belgekirî hene ku bi zelalî pratîkên cixarekêşana gelek dewletên naskirî vedibêjin û tewra serokên mîna
Abraham Lincoln kêfa xwe ji dema ku wî li ser veranda xwe rûnitiye dikir.

Li gorî hin belgeyan, serokên siyasî yên wê serdemê, wekî Danezana Serxwebûnê û Destûra Bingehîn, dadbar
dikin, ez difikirim ku meriv dikare bibêje ku bi rastî, ew ramanwerên pir zelal bûn. Wusa dixuye ku bandorên
xedar ên marîjûana ku wan dikişand û ya ku niha ji raya giştî re tê gotin ew qas xeternak e, bi tevahî bandorek li
ser kesên weha an şiyana wan a ramandî ya rasyonel nekiriye. Dîsa jî, bi dehsalan şûnda dema ku zagonên ku
karanîna hemp sînordar dikin di destpêka 1900 -an de hatin danîn, pir hindik kes hay ji tiştên weha hebûn.

Bikaranîna dermanê Hemp di tevahiya dîrokê de efsanewî ye. Ew ji bo dermankirina pratîkî hemî celeb nexweşî
û  birînan  hate  bikar  anîn.  Tenê  di  van  dehsalên  dawîn de karanîna  dermanî  ya  hemp ji  raya  giştî  re  hatî
înkarkirin. Ji bo naskirina nebatê hemp ji bo ya ku ew bi rastî ye, ya ku divê em bikin ev e ku em rastiyê ji
xeyalê veqetînin.

Sîstemê bi guhertina navê marîjûana ji hemwelatiyê re xirab kir. Dêûbav û bapîrên me ji hêla nûçegihan û
fîlimên fîlimê ve hatin gotin ku marijuana û/ an nebatê heb dermanek kujer, xeternak û pêxwas e. Tiştek ji
rastiyê wêdetir tunebû lê di wê serdemê de ji bo gel hema hema ne mumkun bû ku ew bixwe rastiyan bibînin.

Yên ku ev propagandaya rûreş çêkirine mirî ne, ji ber vê yekê çima derew û xapandinên di derbarê hemp de
dimînin? Bersiv hêsan e - drav. Em cefayê dikişînin û dimirin ji ber ku pargîdaniyên derman û berjewendîyên
dravê mezin ên din dixwazin marjînala qezencê xwe baştir bikin. Ji bo ku ew vî karî bidomînin, divê ew pê ewle
bin ku hemb neqanûnî û ji raya giştî dûr e, ji bo karanîna derman û mebestên din.

Ger em li dîroka li pişt van hemî tiştan binihêrin, em ê bibînin ku ew John D. Rockefeller û hevalên wî yên
dewlemend digel gendeliya ku hukûmetên wê serdema paşverû yên ku pergala bijîjkî ya îroyîn dane me ye. Li
dibistanên bijîjkî yên ku ji hêla dewlemend û hêzdaran ve têne fînanse kirin, doktoran fêrî dermanê allopatîkî,
ango dermanê ji kîmyewî û jehrê bûn. Bi demê re, derew û xapandinên wan ne tenê bijîjk, lê di heman demê de
raya giştî jî piştrast kir ku kîmyewî û jehr ji bo şert û mercên bijîjkî sûdmend in. Bi gotinek din, van dibistanên
bijîjkî hem mêjî hem bijîjk û  hem jî raya giştî şuştine ku bawer dikin ku reş spî ye. Rick Simpson, Hemp:
Nebatê herî Derman
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Ji bo Çêkirina Rûnê Divê Ez Kîjan Zexm an Rêzan Bikar Bînim?

"Ev pirsek pir dijwar e ku were bersivandin, ji ber ku di rastiyê de em hemî di dilovaniya bazirganên tov de ne,
ji ber ku ew in yên ku di ya ku em mezin dibin de gotina dawîn digirin.

Pirsgirêk ev e ku hûn fermanek mîna Jinebiya Spî ji pênc peydakirên tovê cihêreng bidin, gava ku hûn wan
mezin bikin, hûn ê îhtîmal bikin ku hûn pênc celeb nebatên bi tevahî cûda mezin bikin. Cureya Jinebiya Spî ya
ku ez li Kanadayê mezin dibûm bandorek sedative pir giran mîna cûrbecûr Indica baş hebû û ew yek ji baştirîn
êşkêşên ku min pê re rû bi rû ma bû. Lê ger min hewl da ku heman tov ji pargîdaniya ku min di destpêkê de ji
wan kirî ferman bikim, îro ew ê guman ji min re tovên bi nirxên derman bi tevahî cûda bişînin.

Jinebiya Spî ya ku min li Ewrûpayê dît ji ya ku min li Kanadayê mezin dikir pir enerjîtir e, ji ber vê yekê dixuye
ku tovên ku li vir hene divê bêtir sativa serdest bin. Mixabin, bi piranî, ew nirxên dermanî yên ku ez lê digerim
tune bû da ku bandora xewa giran a mîna Jinebiya Spî ya ku ez li Kanadayê mezin dibûm çêbike.

Hin tîrêj  ji  bo êşkêşanê çêtir  in,  hinên din dê ji  bo kontrolkirina asta şekirê xwînê ji  bo diyabetîkan an jî
kêmkirina tansiyona çavê ji bo kesên ku ji glaukoma dikişînin çêtir be. Pêdiviya me bi domdar peydakirina
domdar a tovên ku nirxên dermanî nas kirine heye, ji ber vê yekê kesek asayî wê bizanibe ku ew çi mezin dibin.
Tiştê ku ji me re hewce dike azadî ye ku em li ser rûyê erdê dermanên herî bijîjkî  mezin bikin,  dûv re bi
karanîna pêvajoyek hêsan a rakirinê, em dikarin diyar bikin ka kîjan tîrêj rûnê çêtirîn çêdike ku şert û mercên
bijîjkî yên cûda derman bike.

Piştî ku ev hate kirin, peydakirina domdar a van tovan dikare ji raya giştî re were peyda kirin û dûv re ew
dikarin şaxên ku li gorî hewcedariyên wan ên bijîşkî ne mezin bikin. Lê heya ku ew roj neyê, ez nikarim bi rastî
tehlûkeyek an firoşgehek tov pêşniyar bikim û bibêjim ku "ev ji bo we yek e" û "bandorên garantîkirî" hene.

Hin pargîdaniyên tov di derheqê nirxên dermanî yên ku ew difroşin de hene. Ji ber vê yekê dê ramanek baş be
ku hûn berî kirîna xwe li van agahiyan binihêrin.

Wê hingê nexweş divê li kîjan stûnan bigerin?

Di vê demê de, ya ku ez dikarim bikim ev e ku ez ji raya giştî re bibêjim ku xaçên indica an indica serdest ên
sativa serdest ên ku% 20 wan THC an jî zêdetir in ferman bidin da ku rûnê xwe hilberînin. Wekî din, mirov her
dem ji min dipirsin ku ew dikarin tov ji ku derê bistînin û ev ji bo kesên ku li hin welatan dijîn û destûrê nadin
ku bêne firotin dibe pirsgirêkek rastîn. Ger hûn bikevin înternetê û hûn ê gelek pargîdaniyên tovê bibînin ku dê
tovên kanabis û hin gemiyê li çaraliyê cîhanê peyda bikin. (Tip: Li seranserê cîhanê peyvên tovên marijuana li
Google -ê bigerin û hûn ê vebijarkek firotgehên serhêl ên ku dikarin hewcedariyên we bicîh bînin bibînin).

Gava ku meriv nebatan ji bo hilberîna neftê hilbijêrin an bikirin, divê meriv li çi binêre?

Ji bo kesên ku ezmûna wan bi hemp re tune, divê ew hay jê hebin, ji ber ku gelek cotkar û firoşkar dê bi hêsanî
hewl bidin ku her tiştê wan bifroşin we. Ji bo kesên ku çu carî heb nekişandiye, ez pêşniyar dikim ku gava
kirîna xwe bikin kesek bi ezmûn bi xwe re bibin.

Hûn her gav nekarin bi çav û bêhnê biçin da ku hêza kaniyê diyar bikin. Min gûzên ku bi resînê biriqîn û bêhna
xweş xweş dihatin dîtin lê hêza wan tune ku dermanê baş hilberînin. Ji ber vê yekê çêtirîn e ku hûn fêr bibin ka
materyal çiqas hêzdar e berî ku hûn hejmarek mezin bikirin.

Gava ku kesek kîloyek tîne da ku derman hilberîne, ez pêşî bandorên wê li ser xwe diceribînim. Ez piçek gûzê
dibirim û pê re hevalek dihejînim. Ger hemb baş be, heya ku min nîvê movikê kişand, ez bandorên wê hîs
dikim. Tiştê ku ez lê digerim xewnek giran e ku dihêle hûn biçin razanê. Ger ez cixareyekê didim nîşanek baş
an xaçek sativa serdest, bi gelemperî celebên weha dê van bandoran nîşan bidin.
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Min dît ku bi pratîkî hemî cûrbecûr hempên ku vê hesta giran û xewê çêdikin pir derman in. Ev ew cûrbecûr in
ku min di hilberîna rûnên ji bo dermankirina penceşêrê û pirsgirêkên din ên navxweyî yên ciddî de ew qas bi
serfirazî bikar anî. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

Meriv Çawa Destpêkirina Kîjan Madeya Destpêkê Bikire?

"Rêya herî hêsan ku meriv diyar bike ka materyalê gûzê di hundurê xwe de heye ev e ku meriv hinekî cixare
bikişîne û bibîne ka ew çi bandorê li we dike. Gava ku mirov ji min re kaniyek tînin da ku ez vê dermanê
hilberînim, ez hevbeşek çêdikim. Wexta ku min nîvê wê cixare kişand, ez dizanim gelo ew xwediyê bandora
sedative ya ku ez lê digerim heye û ew e ku ez çawa materyalê ku ez bikar tînim hilbijêrim.

Ger hûn ê ji bo hilberîna derman kaniyê bikirin û bixwe wê nekişînin, kesek bixwe re bibin cixarekêşek xwedî
ezmûn û wan biceribînin ku hin tiştên ku hûn difikirin bikirin bikirin. Ji wan re vebêjin ku hûn li bandorek
sedative digerin û hûn naxwazin tiştek bikêr an enerjîk bikirin.

Di heman demê de ne ramanek xirab e ku hûn mezinkarek pûkê jî bi xwe re bînin, ji ber vê yekê hûn dikarin
rehika li ser gûzê ku hûn dixwazin bikirin bikolin. Bûka baş xuya dike ku ew di sermayê de girtî ye, pirî caran
ew bi çavê tazî jî tê dîtin. Carekê ku hûn bi hilberîna rûnê ve tê bikar anîn, mirov dikare bi gelemperî nêrînek pir
baş bistîne ku meriv dikare li gorî kîloyek çiqas rûnê hilberîne tenê bi dîtina materyalê gûzê bi mezinkirinê.
Reçîneya ku hûn lê temaşe dikin derman e û bi gelemperî ya ku li ser materyalê gûzê heye, hêjeya rûnê ew ê
mezintir be.

Çima hûn pêşniyar dikin ku mirov rûnê ji kîloyek an jî zêdetir ji materyalê destpêkê çêbikin? Ma ew dikarin 
ji bêjeyek onsa kempa hişkkirî hilberînin? '

Erê, bê guman, rûn dikare di mîqdarên piçûktir de jî were hilberandin. Pêdivî ye ku onsek gûzek hişk a hişk 3 û
4 gram rûnê pola bilind hilberîne û ji bo ku du şuştinê were kirin tenê hewceyê nêzî 16 ons avî solvent e.

Lê hin sedem hene ku ez pêşniyar dikim ku nexweş heke gengaz be rûnê ji kîloyekê hilberînin û ew tê de
nexwaşê bi karanîna wê rehet dikin. Ez hîs dikim ku yên ku nisbeten saxlem in jî pêdivî ye ku dermanek tam 60
gramî vexwin da ku laşên wan jehr bikin û wan vegerînin rewşek tenduristiya baş. Ji bo hilberandina vê pir rûnê
bi gelemperî nêzî kîloyek gûz hewce dike û ez difikirim ku ew li ser nexweş hinekî hêsantir e ger ew hewl nedin
ku ji cûrbecûr cûrbecûr rûnan hilberînin.

Her tîr rûnên bi bandorên cihêreng hilberîne ji ber vê yekê ger nexweş ji yek tîrêjê têkeve yê din, ew çu carî
nizanin li benda çi ne. Ji bo kesên ku bi karanîna vê dermanê rehet in, guheztina rûn rûn pirsgirêkên hindik an
na. Lê ji bo nexweşên ku cara yekem bandorên wê çêdibin, ez difikirim ku çêtirîn e ku ew tenê yek celeb rûn
rûnin.

Nebatên ku hûn ji bo çêkirina rûnê bikar tînin çiqas xurt û bi hêz in?

Ez her gav dermanê ji materyala herî bihêz û sedatîf a ku di dest min de ye çêdikim û bi gelemperî tansiyonên
ku ez  pê  re  dixebitim bandorek  euforîkî  jî  çêdike.  Rûnên  ku bi  van  taybetiyan  ji  tîrêjan  têne  hilberandin
bandorên pir xweş hene û nexweş bi girtina wan kêfxweş dibin.

Li deverê, gelek cixarekêşkêşan gazinan dikin ku ez hemî dermanê qenc ji bo derman bikirim û ji kesên ku
dixwazin cixareyê bikişînin re tiştek nehêlim. Ez zêde guh nadim vê yekê, ji ber ku ez rizgarkirina jiyanê ji
hewcedariyên werzîşê yên kesên nexweş ne girîngtir dibînim.

Ez her gav li cûrbecûr digerim ku naveroka resîna giran û nirxên dermanî yên xwerû destnîşan dikin. Piraniya
materyalê ku ez ji bo hilberîna dermanê bikar tînim ji cûrbecûr tê, ku tê texmîn kirin ku di 20% THC de bin. Bê
guman, ger van tîrêjan bi rastî ew qas THC hebe, yek kîlo dê 90 heya 100 gram rûn hilberîne. Hin hene ku bi
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rastî jî hemb dermanek bi vê qalîteyê mezin dikin, lê wiya ji min bistînin, kaniya bi vî rengî dikare pir biha û
dijwar were dîtin.

Piraniya melzemeyê gûzê yê ku li cem min bû dê li dora kîloyek hişk dora 60 gram rûnê pola bilind hilîne; ji ber
vê yekê bê guman kalîte dikaribû çêtir bûya. Di rastiyê de, min di mijarê de hilbijartinek pir hindik hebû. Ger ez
jiyana nexweşan xilas bikim, pêdivî bû ku ez ya ku heye bikar bînim. Ya ku mirov bi rastî hewce dike ku
bizanibe ev e ku her tîrêj dê di hêjeya rûnê ku hilberîne de cûda bibe û ev rûn dê di nirxa dermanî de jî cûda
bibin.

Digel vê yekê, rêbazên ku ji bo mezinbûna hemb têne bikar anîn pir bi THC -ya ku di materyalê gûzê zuwa de
heye heye. Zehfê ku tê mezin kirin dibe ku bikaribe gûzên ku dikarin% 20 THC an hê bêtir jî tê de çêbibin
hilîne lê gelek cotkar jêhatîbûn an alavên ku ji bo gihîştina vê hewce ne hene. Min bi tîrêjên ku ji yek kîloya
hişk a gûzê 90 gram rûn û carinan hinekî din jî çêdikir re xebitîm. Mixabin, kaniya bi vê qalîteyê pir kêm e, ji
ber vê yekê ger hûn dikarin 60 gram rûnê baş ji kîloyek zuwa gûzê hemp bistînin, dilxweş bin. Dema ku hûn
materyalê destpêkê bikirin her gav li hembêza herî hêzdar mêze bikin; Dibe ku jiyana kesek bi wê ve girêdayî
be. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

Cannabis Sativa li hember Cannabis Indica

Di dermankirinê de cûdahiya sereke di navbera cannabis sativa û cannabis indica de çi ye?

"Ez hez nakim kesek bibîne ku rûnê sativa vedixwe da ku hewl bide ku penceşêrê û rewşên din ên giran derman
bike. Bê guman îhtîmalek heye ku rûnê ku ji sativa baş hatî çêkirin dikare penceşêrê derman bike lê bandora
enerjîker a vê rûnê ji bo başbûnê ne guncan e. Bê guman, ez ê dudilî nebim ku penceşêra çerm bi derve bi rûnek
wusa derman bikim lê vexwarina rûnên ji cûrbecûr sativa dikare bandorek xirab li şêwazên xewê yên nexweş
bike. Ez di heman demê de rûnên weha di dermankirina mirovên ku ji depresiyonê dikişînin de pir bi bandor
dibînim. Di hin rewşan de, yên ku ji depresyonê dikişînin dikarin sûd werbigirin ger ku ew ji nivînê rabin piçek
rûnê vê rûnê bixwin. Ev ê enerjiyê bide wan û ruhê wan bilind bike, lê heke pir zêde were girtin, hin rûnên
sativa xurt dikarin pir enerjîk bibin û pir kes ji vê bandorê hez nakin.

Her çend rûnên ku ji sativas têne hilberandin dikarin di hin rewşan de sûdmend bin, lê bi piranî ez hewl didim
ku ji karanîna wan dûr bim. Pir caran ev rûn pir enerjîk in û ez naxwazim kesek bi penceşêrê termînal an rewşên
din ên cidî bibînim ku hewl dide boyaxê boyax bike. Hin nexweş bandorên rûnên enerjîkker baş nagirin, ku pir
caran ew dikarin wan pir nearam bikin. Li gorî ezmûna min, heke rûn ji tîrêjên sedative bi taybetmendiyên mîna
yên ku min behs kirî çêbibe dê nexweş pir çêtir bersiv bide.

Xewa zêde ya ku dê nexweş biceribîne pir xweş û mantiqî ye, nexweşek baş-aram dê ji yê ku tengasiyên xewê
dikişîne çêtir qenc bike. Ji bo karanîna navxweyî ji bo dermankirina piraniya şert û mercên bijîjkî, ez bi tundî
pêşniyar dikim ku celebên indica an xaçên sativa serdest bêne bikar anîn. Indîkas mirovek rehet dikin û ji wan
re bêtir aramî, xew û aramiya giyanî peyda dikin.

Di heman demê de min dît ku rûnên ku ji celebên serdest ên indica têne hilberandin di dermankirina depresyonê
û  pirsgirêkên  tenduristiyê  yên  din  de  bi  bandor  in.  Ji  perspektîfa  min,  rûnên  ku  ji  tîrên  indica  baş  têne
hilberandin ji hêla piraniya rûnên ku ji sativa têne hilberandin ji hêla dermanî ve pirtir daxwaz in.

Min rûnên ji gelek celeb û kombînasyona tîrêjan ceribandiye. Yek rûn tê bîra min ku hema hema nîrvanek 
da min. Çawa hûn ê rûnê îdeal ê ku ezmûna herî xweş ji nexweşan re çêdike vebêjin?

Dema ku hûn vê rûnê bikar bînin da ku hûn laşê xwe bi bandor bi dest bixin, gihîştina nirvana ne hewce ye, lê
tewra we pir zêde kişand û we ev rewş bi dest xist, hûn ê zirarê nebînin. Bi rastî, ji bo kesên ku ji mirinê ji tiştên
wekî penceşêrê pir nêzîk in, zêde dozek neftê ya pola bilind dê şansê zindîbûna wan zêde bike.

Nexweş  dikaribû  vê  yekê  li  malê  bike  lê  ger  rûn  were  destûr  kirin,  ez  difikirim  ku  ev  dikare  li  cîhek
nexweşxaneyê  pir  çêtir  were  kirin.  Heya  ku  nexweş  nêzî  mirinê  nebe,  ez  ji  wan re  dibêjim  ku rêwerzên
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dosageyê me bişopînin, lê ji bo kesên ku jiyana wan di xeterê de ye ez pêşniyar dikim ku ew vê dermanê zûtirîn
dem bigirin.

Pir kesên ku di paşerojê de hemp kişandine tirsa wan ji vê madeyê tune û min dît ku çend kesên bi penceşêrê
termînal di mehekê de rewşa wan derman dikin. Di rastiyê de, ew bixwe nexweş ve girêdayî ye ka ka ev derman
çiqas zû tê girtin. Gava ku ew ji raya giştî re bizanibe ka ewledar e ku meriv vexwe, ez hêvî dikim ku dê bêtir
hewl bidin ku wê bi rengek zûtir bixwin.

Indica, Sativa an Ruderalis?

Bi dilşadî, wusa dixuye ku bi piranî tîrêjên baş ên cannabis indica ji bo hemî celebên penceşêrê dermanek bi
bandor in. Naha bi hezaran cûrbecûr hemp hene ku ji ber ku cotkar ji celebên cûda derbas bûne çêbûne. Sê
celebên  sereke  yên  vê  nebatê  cannabis  indica,  cannabis  sativa  û  cannabis  ruderalis  in.  Nîşaneyên  paqij
dermanek pir sedatîf hilberînin ku di dermankirina pir rewşên bijîjkî de bi bandor e.

Nîşanên baş ên indica yên ku bi sativa an ruderalis re derbas bûne jî dikarin xwediyê vê bandora dermanî ya
sedative giran bin. Lêbelê, ew bi rêjeya nîşana ku di van xaçerên nû de heye pir ve girêdayî ye ka ew ê wekî
derman çiqas bandorker bin. Bi gelemperî, naveroka indica çi qas bilind be, ew xaçerêz dê ew qas dermanker û
bandorker bin.

Ji aliyek din, sativa paqij, bandorek enerjîk çêdike, ku di pir rewşan de ne mimkun e ku meriv başbûnê pêşve
bixe û dikare bi şêwazên xewê yên ku hewl didin wê wekî derman bikar bînin re bibe asteng. Dermanên ku ji
sativa pak an sativa serdest an xaçên ruderalis têne hilberandin dikarin di dermankirina kesê ku ji depresyonê
dikişîne, an şert û mercên çerm ên ku dikarin bi herêmî bêne derman kirin de sûd werbigirin.

Ji bo mebestên vexwarinê, rûnên ku ji xaçên serdest ên sativa û sativa têne hilberandin divê bi hişyarî werin
bikar anîn. Rûnên weha dema ku têne vexwendin dikarin bi rengek bêbawer enerjîk bibin û ev bandor, li gorî
min, pêvajoya başbûnê pêş naxe.

Di van çend salên paşîn de, cannabis ruderalis di cîhana hemp de gelek bal kişandiye. Wekî ku ez jê fam dikim,
ruderalis bi indicas û sativas têne derbas kirin da ku van tîrêjan hişktir û li hember qaliban berxwedêr bibin.
Digel vê yekê, celebên ruderalis di CBD de pir in û hin kes difikirin ku ev dikare bibe girîngiyek girîng, lê ew
hîn nehatiye îsbat kirin. Ez nikarim nerînek bibêjim ka dermanên ku ji vê cûrbecûr têne hilberandin dê ji hêla
dermanî ve çiqas bandorker bin. Ji ber ku ez di xebitandina cûrbecûr ruderalis de ezmûna min tune, di vê demê
de ez xwe jêhatî hîs nakim ku nêrînên xwe pêşkêş bikim.

Dîsa jî, ji bo encamên çêtirîn, ez ê xaçên indica safî an indica serdest ên sativa bikar bînim da ku vê dermanê
hilberînim, ji ber ku ew berê hatine îsbat kirin ku bandorker in.

Li gorî ezmûna min, bi pratîkî hemî celebên serdest ên indica dikarin dermanek çêbikin ku ji bo gelek rewşên
bijîjkî  dermanek bi bandor e. Tewra mirovên ku ji  depresiyonê dikişînin jî  dikarin ji bandorên rûnên ku ji
nîşanên baş têne hilberandin sûd werbigirin. Ji ber vê yekê çêtirîn e ku hûn ji sativas dûr bimînin da ku ji bo pir
armancên navxweyî derman derman bikin. Dîsa jî, ger hûn dixwazin rewşek çerm an penceşêrê çerm bi rengek
herêmî derman bikin, ez difikirim ku hûn ê bibînin ku rûnên ku ji cûrbecûr sativa têne hilberandin dikarin di
dermankirina tiştên weha de pir bikêr bin. Pirsek tune ku hin celeb ji bo rewşên cihêreng bijîjkî  ji  yên din
dermanek pir bi hêztir hilberînin. Di pêşerojê de, ew cihê ku divê lêkolîn lê were kirin. " Rick Simpson, Hemp:
Nebatê herî Derman
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Li Derve Li Hundir

Di navbera rûnên ji nebatên hundur û derve de cûdahî hene?

"Min rûnê ji kaniyê ku hem li hundur hem jî li derve mezin bûbû bi encamên baş çêkiriye. Ez tercîh dikim ku bi
kaniya ku li derve hatî çandin re bixebitim, ji ber ku bi navînî hembeya hêja ya ku li derve di demsalek başbûnê
de hatî çandin dikare bi hêztir be û bi gelemperî bêtir rezîn çêdike. Ez vê yekê bi piranî bi rojê ve girê didim,
çimkî ez bawer nakim ku piraniya pergalên ronîkirina hundur dikarin bi vê çavkaniya ronahiyê re pêşbaziyê
bikin. Di heman demê de, stres û faktorên din ên di xwezayê de jî hene ku dikarin bandorê li hêza tîrbûna ku li
nebatên ku li hundur mezin dibin nakin.

Kembera ku li hundur tê mezin kirin bê guman dikare pir bi hêz be û dê dermanek baş çêbike lê di mezinbûna
hundurîn de gelek kêmasî hene. Nebatên ku li hundur têne çandin bi gelemperî ji mezinbûna wan piçûktir in ji
yên  li  derve.  Di  heman demê de,  digel  sazkirinên  hundurîn,  pirsgirêkên di  derbarê  bîhn,  tevgera  hewayê,
vegirtin û germê de derdikevin. Pergalên mezinbûna hundurîn bi gelemperî pir germahiyek zêde çêdikin û bi
gelemperî kew û mezinbûna nebatan bi karanîna kîmyewî têne kontrol kirin.

Ez nikarim bêjim ku di hilberîna dermanê ji çandiniyên hundurîn de ez rastî tu pirsgirêkan hatime; ji ber vê
yekê ger alternatîfek we tune be, ev awayek baş e ku hûn xwe peyda bikin. Ji bo kesên ku li cîhek gundewarî
najîn, ez pêşniyar dikim ku ew pergalek mezinbûnê ya hundurîn a piçûktir ava bikin an bikirin ku ew dikarin
hewcedariyên derman ên tevahiya malbata xwe dabîn bikin. Heya nuha gelek celebên jûreyên mezinbûnê yên
hundurîn hene an heke hûn bixwazin hûn dikarin hertim xweya xwe ava bikin. Dîsa jî, ji nêrîna min, tenê yek rê
heye ku meriv kaniya bi rêkûpêk mezin bike û ew jî li derva ye. Zeviya vekirî ya bi avdana baş û pH -a guncan
ew e ku hewce ye. Ev digel gelek tava rojê, zibilê hespê, û mîqyasa zêde ya avê dikare hilberek ecêb bide.

Min cûdahiyek di rûnê kaniyê de ku ji nebatên hundur an derveyî tê hilberandin ferq nekiriye ji bilî vê yekê ku
nebatên hundur hinekî kêmtir hêzdar xuya dikin. Lê dibe ku çend sedemên vê yekê hebin û dibe ku, di bin şert û
mercên guncan de, nebatên hundurîn jî bi qasî yên li derve mezin bûne bihêz bin.

Rûnên herî bihêz ên ku min li Kanadayê çêkirine ji nebatên derve hatine. Nebatên hundur dikarin rûnên piçûktir
hindik hilberînin lê ew hîn jî wekî derman pir bi bandor in. Ji ber vê yekê, di dema niha de, ez ê bi budê
sedative ya herî bihêz a ku hûn dikarin bistînin bixebitim, ne girîng e ku ew ji hundur an derveyî tê. " Rick
Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

Hûn bi Kîjan Tîpa Ronahiya Hunerî Encamên çêtirîn distînin?

"Min bi karanîna kombînasyona tîrêjên tansiyona bilind encamên çêtirîn ên hundurîn bi dest xist. Me di heman
jûreya  mezinbûnê  de  sodyûmek  1000-Watt-tansiyona  bilind  û  1000-Watt  metal  halide  di  heman  jûreya
mezinbûnê de bikar anî da ku kulîlkên herî mezin ên ku min di hundurê xwe de çêkirine hilberînim. Her çend
min di pergala mezinbûnê ya hundurîn de çu carî sodium-tansiyona bilind a 600-Watt bikar neaniye, ji ya ku ez
dikarim  berhev  bikim,  ampulên  wusa  yên  herî  bikêr  in  ji  ber  ku  ew herî  zêde  lumen  per  watt  derdixin.
Pirsgirêka sereke ya pergalên ronahiyê yên bi tansiyona bilind germahiya ku ew çêdikin û hêza ku wan dixwin
e, ji ber vê yekê min li şêweyên din ên ronahiyê mêze kir ku di çareserkirina van pirsgirêkan de bibe alîkar.

Kulîlkên standard ên 4-lingî yên sorgulî yên standard ên 4 lingî dê di rewşa nebatbûnê de hemb pir xweş mezin
bibin; lê ji bo destpêkirinê ez ê zehfek ronahiya pirtir pêşniyar bikim. Todayro gelek şêwazên LED -ên bi zexmî
yên bilind û amûrên fluorescent ên tevlihev hene hene ku cotkaran ji min re gotine ku encamên baş bi dest
bixin. Ev celeb ronahî germahiyek pir hindik çêdike, mezaxtina hêzê kêm heye, û van amûran hêviyek jiyanek
dirêj heye.

Di van çend salên dawîn de, lêçûna van şêweyên cihêreng ên ronahiyê bi rengek berbiçav daketiye, ji ber vê
yekê ev amûr naha di nav nirxek bihayê de ne ku gelek cotkar dikarin bidin. Ji kesê / a ku di hunera mezinbûna
hundurîn de nû ye, ez bawer dikim ku ev forma ronahiyê bi karanîna amûrên fluorescent re awayek baş e ku
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meriv dest pê bike û dikare gelek pirsgirêkên ku bi pergalên ronîkirina tansiyona bilind re têkildar in ji holê
rake.

Her çend amûrên LED û fluorescent dikarin çandiniyek hundurîn a xweş mezin bikin, çavkaniya ronahiya ku ez
herî zêde pê dilşikestim ronahiya plazmayê ye. Tiştê ku ez jê fam dikim, ew bi enerjiya pir kêm bi hilberîna
germê kêm e û mîqdara ronahiya ku tenê yek lempek 1000-Watt dikare bide der hema hema ji têgihîştinê nayê.
Tenê karanîna yek ampûlek wusa dikare hewcedariya karanîna gelek sodyûmên tansiyona bilind 1000-Watt ji
holê rake.  Ji bo cotkarên mezin,  ev dikare bibe alîkar ku pirsgirêkên germahiya wan werin çareser kirin û
lêçûnên enerjî û têlên wan bi rengek berbiçav kêm bikin. Heya nuha, ronahiyek wusa pir biha ye, lê, mîna
alavên LED, biha dê di demek nêzîk de were xwarê.

Ez difikirim ku pêvekek plazma di heman spektora tîrêjê de wekî tavê me li jûreya weya mezinbûnê dê ji bo
piraniya cotkarên cidî veberhênanek baş be. Di demek kurt de, ez li bendê me ku fluorescents, LED, û alavên
plazmayê rûyê mezinbûna hundurîn her û her biguhezînin û tiştan ji bo hemî kesên ku di mezinbûna nebatê
kanabisê kanabis de beşdar dibin pir kêmtir tevlihev bikin. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

Ji bo Mezinbûna Hemp Pêdivî ye Nexweş Çi zanibin?

"Ji bo her kesê ku dest bi mezinbûna hemp dike, pirtûkek an vîdyoyek baş a li ser mijarê pêdivî ye. Tenê biçin
yek  ji  weşanên kanabis  serhêl  an  yek ji  van  weşanan li  firotgehek  herêmî  ya  ku  hûn lê  dijîn  bikirin.  Bi
gelemperî ev kovar dê ji we re vebêjin ka li ku derê pirtûkên baş li ser mijarê hene. Bijareya min a kesane
"Mizgîniya The Indoor Outdoor Grower Medicine" ya Jorge Cervantes e. Wekî din, Ed Rosenthal û gelekên din
di derbarê mijarê de pirtûkên hêja hene.

Ji bo kesên ku dixwazin di derbarê hemp û gelek karanîna wê de bêtir fêr bibin, ez bi tundî pêşniyar dikim ku
ew pirtûka Jack Herer, "The Emperor Wear Clothes" nexwendin an vîdyoya Jack "Emperor of Hemp" temaşe
bikin.

Piştî rêwîtiya vedîtinê ev nebat ez girtim ser xwe, çi pirsgirêka weya bijîjkî hebe jî, ez hîs dikim ku ger ev
derman alîkariya we neke, wê hingê ez difikirim ku pir ne mimkûn e ku hûn tiştek bibînin. Sedemek min a baş
heye ku ez ji vê ecêba xwezayê re nebatê bi hezar profîlên dermanên cihêreng bibêjim. Gava ku hûn bandorên
bijîjkî yên ku rûnên ku ji celebên cihêreng têne hilberandin biceribînin, hûn ê bi rastî fêm bikin ku ez çi dibêjim.
" Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

Q. Ma Afganistan ji bo çêkirina neftê tiştek rast e? Min ji rûnê kolanê hin rûn çêkiriye û du hefteyên dawîn de
wê bikar tînim ji ber ku min pirsgirêkên xewê hebûn, naha ez mîna pitikek radizim û serê sibê bi aramî şiyar
dibim. Pirsgirêk ev e ku li Londonê bidestxistina tiştên baş dijwar e, ji ber vê yekê min ferman da AK -yê, tenê
nêrîna we naha hewce dike. Dema serbest.

A. Ez bi rastî nikarim bi navê stresê biçim. Ger ew hêzdar be û we xew bike, dibe ku ew dermanek baş çêbike.
Wekî ku hûn dizanin, em tîrêjên herî bi hêz û herî sedative (bi tercîhkirin bi% 20 THC û zêdetir) pêşniyar dikin
û rûnên çêtirîn ji berhevoka çend tîrêjên pir hêzdar û nermik têne hilberandin, ji ber vê yekê ez ê hewl bidim ku
heke bixwazim çend celebên sedative ferman bikim. gengaz e, ew ê îdeal be. Lê tewra rûnên tîrêjê yên yekane jî
dikarin ecêban bikin, ya ku ez dibêjim ev e ku rûnên çêtirîn bi gelemperî ji kombînasyona çend celeban têne
hilberandin. Daxwazên çêtirîn, JB

"Silav, ez ji hêla hevalê min Bobby ve ji we re hatim vegotin ... Ez li RI -yê xwedîkar/mezin im û min nû dît ku
bavê min bi penceşêrê ye, ji ber vê yekê bi xwezayî çêkirina rûnê Rick Simpson bûye pêşînek. Pirsek min a
bilez li ser materyalê ku ji bo çêkirina rûn tê bikar anîn heye ...

Pêdivî ye ku ew her gav indica serdest be? Ez gihîştim gelek materyalên A+ lê piraniya wê sativa serdest e ji
ber ku ez ne serokek indy im ... rojhilatê mazotê tirş, chemdog d, chemdog 4, xwişka chemdog, clone blueberry
sativa,  cookies scout girl,  OG Kush hwd. ...  Hemî bêtir  xwe dispêre spektruma sativa ...  Ger hewce be ez
dikarim dest li ser materyalên serdestî yên bêtir indica bidim ... Spas ji bo her tiştê ku hûn dikin ... “Sam
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- Sam, tu dixwazî ku rûn ji madeya sedatîf a herî zêde were hilberandin, sativas dê nexweşê pir enerj bike û ew
bandorên başbûnê yên ku em lê digerin tune. Ji ber vê yekê gûzên herî nermik hilbijêrin, çend gram rûn çêbikin
da ku ew dest bi dermankirinê bike, û li materyalê destpêkî yê rast bigerin. Daxwazên çêtirîn, JB
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Ma Tundên Ku Li Hember Kanserê Bi bandor Nînin hene?

"Ji şansê me re, ger rûn bi rengek rast ji cûrbecûr sedative were hilberandin, wusa dixuye ku di dermankirina
hemî celebên penceşêrê de pir baş dixebite. Wekî ku min berê jî behs kir, ez bi gelemperî vê rûnê bi cûrbecûr
nîşanên bihêz çêdikim lê xaçên sativa serdest dikarin bi gelemperî encamên hêja jî derxînin. " Rick Simpson,
Hemp: Nebatê herî Derman

"Piştî ku jina xwe di 35 saliya xwe de ji ber penceşêrê wenda kir, û digel ku birayê min ji ber penceşêrê pênc
salên dawî li benda transplantasyona kezebê ye, ez li dermanxaneyan li RSO digerim. Ew di navbera 100 $/g de
heya 30 g li Dewleta Washington diguhere. Yek ji wan deverên ku jê re tê gotin RSO nefta 7% THC -ya
bêbawer bi CBD -ya bilind re hebû, ma ev hêjayî wê ye? Ew rûnê 30 g bû. Rûnê rûnê sed dolarî ji 90 -ê zêdetir
bû, ez difikirim%92. Hevsengiya bêkêmasî ya her sê kîmyewiyên psîkoaktîf çi ye? " Heath

-Heath, çêtirîn RSO li dora 95-98% THC ye, bi gelemperî li dora 1% CBD ye û zehf zexm û sedative ye, bi
tekezkirina li ser peyvên potent û sedative (nivîn-qefilandin, dema ku tê vexwarin pêdivî ye ku ew we pir xewn
û aram bike. Dema ku ew nebe, pişkek din biceribînin û rûnê enerjîker ji bo karanîna herêmî biparêzin).

Ji bo wan rûnên "bilind CBD" bi 7% THC, bi kêmanî naha hûn dizanin çima em li dijî rûnên weha ne - piraniya
rûnên CBD yên ku naha têne peyda kirin hemwateyên tiştên ku em jê re dibêjin çop in, ji ber ku em cûdahiya di
navbera pola bilind de dizanin rûn û bi bingehîn her tiştê din.

Bi rastî çêtirîn e ku hûn heya ku ji dest tê bi hêsanî rûnê xwe çêbikin. Bûkê ji dermanxaneyan bistînin, çêtirînên
wan bikirin, û dûv re rûn çêbikin, bi rastî tiştek jê tune. Ez bixwe rûnê ji kesî nakirim, ez ê hertim ya xwe bikim.
Hûn dixwazin bibin kontrola kalîteya xweya xwe, hûn naxwazin bi kesî ve girêdayî bin. Heke hûn dikarin
qehweyek an mojitoyek çêbikin, hûn dikarin rûnê jî çêbikin. JB

Embarkirinî

Çiqas rûn dikare were hilanîn?

"Li gorî ezmûna min, di derbarê hilanîna dermanê hempê de 'çêtirîn berî dîrokê' tune. Sê tişt hene ku dikarin
bandorê li rûnê nebatê bikin: hewa, ronahî û germ. Ez ji mirovan re vedibêjim ku vê dermanê li cîhek sar û tarî
hilînin, lê ew sarbûnê naxwaze. Ev ji her pirsgirêkên ku bi ronahî û germê re têkildar in digire. Ji ber ku hewa
dibe sedema tengasiyan, rûn rûnek qelew e, ji ber vê yekê hewa nikare têkeve hundur, ji ber vê yekê rûn dikare
bi dehsalan were hilanîn û hîn jî hêza xwe bidomîne.

Ji ber sedemên pratîkî, ez bi gelemperî neftê di nav şiringeran de peyda dikim da ku ji nexweşan re hêsantir be
ku dozên xwe bipîvin û pêşî li vegirtinê bigirin. Ji bo ku rûn ji bo demek dirêj were hilanîn, ez ê konteynerek
polayê zengarnegir an şûşeyek rengek tarî bi pêlek hişk pêşniyar bikim. Ger rûn bi rêkûpêk were hilanîn, xema
dîroka çêkirina wê dikare ji bo demek pir dirêj were paşguh kirin. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

Dê Hilberîna Rûnê Bi Bikaranîna Alkolê-Xwarinê Dê çêtir an ewletir 
be?

"Pir caran, mirov ji min re dibêjin ku ew tercîh dikin ku rûnê bi alkolê genim hilberînin. Ji ber hin sedeman,
wusa dixuye ku ew difikirin ku alkolê genim dê karanîna ewletir be, lê di rastiyê de ew hîn jî wekî her solventek
din jehr e. Yek ji pirsgirêkên sereke yên bi alkolê genim ev e ku pir dijwar e ku meriv alkolê mîna vî ku 99 an
100% paqij e bibîne. Di pir rewşan de, dijwar e ku meriv alkolê ku ji % 95 zêdetir e bibîne û bi gelemperî 5 %
yên din jî av be. Ji ber ku ev av heye, ew alkolê wekî solvent kêmtir bandor dike û di dawiya pêvajoyê de, dê di
rûnê de piçek av hebe ku divê were jêbirin.
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Li gorî  ezmûna xwe, ez karanîna alkolê genim ji  alkolê isopropyl an nafta  sivik ewletir  nafikirim ku rûnê
hilberînim. Çawa hûn lê dinihêrin,  alkol jehr e û dema ku hûn alkol vedixwin, ew jahrek bilind çêdike ku
bandorê li behreyên weya motorê dike û ev wekî serxweş tê zanîn. Ez nabêjim ku rûnê pola bilind bi karanîna
alkolê genim nayê hilberandin. Belê, ez dibêjim divê hûn hay jê hebin ku ev madde ji solventên din ên ku min
bikar anîne ne çêtir e û ne ewletir e û di hin waran de jî ew çend baş naxebite.

Pir caran, ez bi kesên ku dixwazin rûnê bi karanîna tiştên wekî rûn an zeytûnê hwd derxînin re têkilî dayim. Pir
caran, ew dipirsin gelo ez difikirim ku derxistinek bi vî rengî dê bibe dermanek bi heman hêza ku dermanê ku
ez bi kar tînim. rêbaza min. Bersiv tune. Ez derxistina bi vî rengî tenê formên dermanê qels ê qels dihesibînim.
Ji hêla hejmarî ve, çu awayek mumkîn tune ku dermanek bi vî rengî hatî hilberandin xwediyê heman hêza
dermanê ku ez hilberînim be. Ger penceşêrê weya giran hebûya, hûn ê bixwazin wê bi rengek dermanê hemb a
avkirî derman bikin, an hûn ê zûtir tiştê rast di dermankirina xwe de bikar bînin?

Ma rûnê hemp digel alkolê tê bikar anîn?

Min dît ku gelek kesên ku li ser alkolê pir deng vedidan piştî ku cixareyek dişewitînin rast aram dibin. Bê
guman alkol yek ji wan tiştên herî wêranker e li ser vê gerstêrkê, lê mirov dê bibin mirov û pir kes jî vexwarina
xwe hez dikin. Li gorî ezmûna me, wusa dixuye ku rûnê kaniyê ji bo vexwarinê xeternak e û bi rastî dikare bi
gelemperî vexwarina vê madeya zirardar kêm bike. Pir caran kesên ku vexwarinên giran ên ku ji ber pirsgirêkên
xwe yên bijîşkî dermanê rûnê kaniyê girtine, radigihînin ku tîbûna wan a alkolê pir kêm bûye, û hinekan jî
vexwarinê bi tevahî terikandine. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

Solvents and Solvent Residue in Oil

"Bi salan, ji hêla hejmarek baş a kesên ku bi fikar bûn ku mayîna solvent di rûnê qedandî de li paş bimîne bi
min re têkilî dan. Li gorî ezmûna min, ez hîs dikim ku xeternak di vexwarina rûnê de tune ger rêwerzên ku me ji
bo berhemanîna rûnê bi rêkûpêk pêk anîne werin şopandin. Ez bi qasî deh salan vê rûnê dixwim û bê bandorên
nexweş. Wekî din, min ev rûn daye bi hezaran kesî û min giliyên pir hindik girtine. Ger kesek bi awayê tama
rûnê pirsgirêkek hebe, ew ji bermayiya solventê nayê çêkirin. Di şûna wê de sedem terpenên xwezayî ne, ku rûn
tê de heye. Hin rûn rûnê tama wan pir hindik e lê yên din dikarin tamek wan a ne xweş hebe, lê bi qasî ku ez
dizanim derman bi tu awayî ne xweş e, ji ber vê yekê min xemên wan ên hindik hindik in.

Di ceribandinên laboratîfê yên li ser rûnên ku min hilberandine de, bermayiyek solvent nehat dîtin. Ji min re
bêaqil xuya dike ku dema ku hûn bifikirin ka pergala bijîjkî ji gel re çi xwariye dê kes ji bermayiya solventê ya
di rûnê de bitirse. Kîmyewîyên jehrî yên kezebê, jehr, kemoterapî, tîrêj, vaksîn, hwd. Bi ya min wusa ye ku kesê
ku ji jehrîbûnê ditirse divê bi tiştên ku pergala bijîjkî peyda dike re bêtir eleqedar be, ne ku ji bermayiyek ku ji
solventek ku bi tevahî hatî kelandin.

Ger kesek di girtina neftê de pirsgirêk hebe, ew bi gelemperî ji ber ku sativa enerjîker tê hilberandin. Wekî din,
ger nexweş hewl bide ku bi dermankirina rûnê re dermanan bigire, an jî ku ew di riya rast de bikar neyne,
pirsgirêkên din jî çêdibin. Di rewşek îdeal de, endamên din ên malbatê dikarin rûnê bi nexweş re bigirin. Ev ê ji
wan re bibe alîkar ku bandorên rûnê fam bikin û ew ê wê hingê ew qas ji bandora ku ew li ser nexweş çêdike
xem neke. Ji ber ku ew nizanin bi karanîna rûnê çi hêvî dikin, endamên malbatê bi gelemperî meyldar dibin ku
heke nexweş pir zêde vexwe. Lê bandorên wê di demek kurt de diqewimin û nexweş dê zirarê bimîne. Ji ber vê
yekê, ez difikirim ku endamên malbatê yên din jî divê rûnê di dozên piçûk de biceribînin,

Rûnê hêlînê yê pola bilind xwedan şiyana cîhgirtina karanîna piraniya dermanan e lê dema ku nexweşek hewl
bide ku dermanan bi rûnê xwe re bigire, carinan ji ber têkiliyan dibe ku pirsgirêk derkevin. Piraniya madeyên ku
bijîjk peyda dikin di xwezayê de jehrî ne û rûn ji hebûna tiştên weha di laşê nexweş de hez nake. Bi gelemperî,
demek kurt piştî ku nexweş karanîna dermanên derman rawestîne, her pirsgirêkên ku wan dikişand bi hêsanî ji
holê radibe. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman
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"Nafta navê bazirganiyê ye ji bo neftê an wusa biceribînin û bigerin ku, pet ether gelek karanîna pîşesazî heye,
ji bo boyaxkirinê tirşan deçêker dike." Al

"Bînin bîra xwe ku THC û CBD ne-polar e ... û klorofîl û H2O polar e ... Ji ber vê yekê rûnê çêtirîn bi solventa
ne-polar tê çêkirin ... ew paqij e ... bê klorofîl." Michael

"Hevalek min ê kîmyager tevahiya çîrokê ji bo min hêsan kir û ji min re got çima nafta çêtir e (her çend ew ne
girîng dibîne): nafta solventek ne-polar e ji ber vê yekê ew molekulên ne-polar hêsantir û bi bandortir derdixe
(THC û CBD bi bingehîn molekulên ne-polar in) û molekulên polar li derve dihêle.

Alkolê Isopropyl (û ji bo wê yekê jî eter) solventek polarî ya qels e ji ber vê yekê ji bo vê mebestê pir baş e, lê
dibe ku ji naftayê piçek kêmtir be - ji ber ku JB dibêje ku wan her du ceribandine, û ew jî bihêztir bûn. EDIT:
Oh, erê, min hema ji bîr kir: wî jî got ku tu tirsa nafta (an iso) ya ku di hilbera dawîn de maye tune ye ger hûn
rêzika ku ji hêla Rick Simpson ve hatî peyda kirin bişopînin (hevalê min got bila satilek plastîk bikar neyne,
lêbelê, lê yek şûşeyek an polayê zengarnegir) û heke hûn pê ne ewle ne, tenê ya ku JB her gav dibêje bikin bikin
- hinekî avê lê zêde bikin û têxin tenûrê da ku ew bi tevahî hilweşî. Ew ê alkolê isopropyl bikar bîne, ji ber ku
hûn pê ewle ne ku ya ku divê ew be ev e ... ”Sandra

- Sandra,  rêbaza ku Rick nîşanî cîhanê da ya herî  bingehîn,  bêkêmasî û erzan e. Gava ku meriv rêwerzan
bişopîne hema hema bêaqil e. Glass baş e lê ew dişikîne û hûn naxwazin wusa bibe, qet. Stainless baş e, bê
guman. 99,9% iso baş dixebite lê em ê dîsa jî, gava ku gengaz be, xwe bixwe nefta alifatîkî ya sivik bikar bînin.
JB

"Ez di heman demê de pêşniyar dikim ku berî derxistinê her tiştî wekî ku hûn dikarin sar bikin. Piraniya wan
alkol, esrar, konteyner, her tiştê ku bi derxistinê re têkildar in 24-48 demjimêran dixin cemidandinê. Hûn ê bi wî
rengî hilberek pir paqijtir bistînin. Berhemên we dê hindiktir bin lê hûn ê hewcedariya wan pir nebin. Mixabin ji
bo her tîpên nivîskî an peyvên wenda, MS diêşe û dermanên min tune, lol. Pîroz be. ” Chuck

- Chuck, cemidandin her tişt baş e û baş e lê ne hewce ye ku meriv wiya bike dema ku hûn bi solventên bi kalîte
û materyalê destpêkî bixebitin. Zêdetir, em hez nakin ku destên me sar bibin, germahiya jûreyê ji bo me baş
dixebite û em ê piştî çend meh an salan cemidandina gûzê pirsgirêkên me bi gewrîtiyê nebin. Zêdeyî, pir caran
neft li cîhên ku li dora wan bi sedan mîlî cemidîner nîn in têne çêkirin. Ji ber vê yekê, erê, ger hûn bixwazin hûn
dikarin wê bicemidînin lê em ê bixwe wê nekin.

Ez bixwe ji sebzeyên cemidî hez nakim, heya ku ji destê min tê ez ji xwarina wan dûr dikevim, ji ber vê yekê ez
nabînim ku çima ez îstîsnayek bikim û sebzeya ku ez ji wan hemiyan pirtir hez dikim bicemidînim. Lê erê, ew
dikare bibe alîkar gava ku hûn neçar in ku alkolê bikar bînin da ku rûnê derxînin, ji ber vê yekê ez bi tevahî ne li
dijî wê me.

Tenê ew e ku em alkolê wekî solvent bixwe bikar naynin (an çêtir: ew ne solventê bijartina meya yekem e), ez
sedemek tenê nabînim ku çima ez ji bo solventek baca zêde bidim dewletê. dê bi her awayî biherife (heya ku
hûn bêdeng bikar neynin, ya ku em ê çi bikin heya ku ji dest tê). Ez dikarim lîtreyek nafta sivik bi qasî 3 - 4
dolaran bikirim, lîtreyek 99% alkolê dê pênc carî lêçûya û ew ê neftê kêm hilberîne û ew neft ne mimkûn e ku
ne ew çend baş be wekî nafta sivik an 99.9 % iso hat bikaranîn. Wekî din hûn ê rûnê hindiktir bistînin.

Ji ber vê yekê feydeya karanîna alkolê wekî solvent bi rastî li ku ye? Ez nikarim yek sedemek maqûl bibînim ku
çima divê alkol ji nefta alifatîkî ya sivik a kêm-kelandî were tercîh kirin, ango gava ku mirov bihesibîne ku di
rûnê de bermayiyek solvent tune ye ku meriv gava ku rûn bi rêkûpêk were hilberandin pêdivî ye ku meriv pê
xem bike. Dema ku ew bi rêkûpêk neyê hilberandin, di rûnê de mayînek solvent heye an dibe ku hebe. Lê me ji
ber rûnên ku bi rêkûpêk nehatine hilberandinê me sûcdar nekin, em bi rastî nikarin ji kêmasiya kalîteya rûnên
ku ji hêla kesên din ve têne peyda kirin berpirsiyar bin. Ew qas hêsan e. "JB

"Ravekirinek pir hêsan ji bo pirsek bêdawî ... Min bixwe nafta ... iso alkol ... û butan bikar anî da ku rûn
çêbike ... û heya nuha çêtirîn ... paqijtirîn ... bihêz ... û çêtirîn tamkirina rûnê ji naftayê bû ... Ez fam nakim ku
mirov ji çi hez nakin ... Gava ku bi rêkûpêk were kirin êdî benzîn namîne ... û nafta dixuye ku ji nebatan jî pirtir
dike ... Ew pir dike zûtir ... Ew qas rûnê paqijtir ... (zêr) ... ”Petrûs
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"Nafta sivik perçeya ku di navbera 30 ° C (86 ° F) û 90 ° C (194 ° F) de dikelîne ye û ji molekulên bi 5 - 6
atomên karbonê pêk tê. Nafta giran di navbera 90 ° C (194 ° F) û 200 ° C (392 ° F) de dikelîne û ji molekulên bi
6 - 12 karbon pêk tê.

Naphtha di serî de ji bo hilberîna benzîna oktanê ya bilind (bi pêvajoya reforma katalîtîkî) wekî xurek tê bikar
anîn. Di pîşesaziya madenkirina bitûmê de jî wekî diloîd, pîşesaziya petrokîmyayî ji bo hilberîna olefînan di
kelûpelên hilmê de, û pîşesaziya kîmyewî ji bo sepanên solvent (paqijkirin) tê bikar anîn. Berhemên hevpar ên
ku pê re têne çêkirin şilek sivik, sotemeniya sobeyên kampê û hin solventên paqijkirinê vedigirin. "

"Nafta formula kîmyewî ya CnH2n+2 heye. Nefta Ronî 5 û/an 6 atomê karbonê heye, ku digihîje C5H12 û
C6H14, ku wekî Pentane û Hexane jî têne zanîn. Ji ber vê yekê ya ku hûn lê digerin, nafta ye ku bi tevahî
tevliheviya pentan û heksanê ye. " Wouter

"Min tenê dixwest ku di derbarê solventan de tiştek bişînim. Ez çûm cem hevalekî xwe yê ku çend doktora û
masterên kîmyayê hene, û jê pirsî ka ez dikarim çi bikim ku nafta bi tevahî ji rûn derxe. Wî got, "5 ml alkolê
isopropylê bavêjin û piştî ku ew ji bo cara dawîn bubbula xwe rawestand, têxin nav. Ew ê hilkişe û nafta bi xwe
re bibe. Hingê solvent jehrî dibe solvent ne-jehrî. Ev ne navê min ê rastîn e, şerm e ku ez nikarim hesabê xwe yê
rastîn ji tirsa ku ez ji kar were avêtin an wekî hemşîre werim bikar anîn bikar bînim. " Bobbie

"Ji bo ku hûn Neftayê li Keyaniya Yekbûyî bibînin, li" paqijkirina panelê "an" paqijkirina zû ya panelê "bigerin.
Ew hilberek e ku di tamîrkirina karê laşê gerîdeyê de tê bikar anîn, da ku metal paqij bike û bermayiyek nehêle.
Zehmetî dîtina navnîşek berfireh a malzemeyên rastîn e ji ber ku ew dikarin cûda bibin. % 99,9% Isopropanol
divê bi hêsanî were dîtin. " Em

"Rick Simpson, me pêvajoya we bi karanîna VM&P Naphtha şopand û her tişt li gorî plansaziyê meşiya ji xeynî
cotek pêlên pêşîn ên derziyê ku ji ya ku me hêvî dikir piçûktir derket. Min çend dilopên avê lê zêde kir û dîsa
ceriband û wusa dixuye ku baş e. Xema/pirsa min tenê çêj e. Dîsa jî mîna solventê çêdibe. Baş e an pêdivî ye ku
ez bêtir tiştek bikim? Yê ku werdigire her gava ku ew rûnê digire bi qasî 12 demjimêran di xew de ye. Ma heya
ku ew toleransek pêş nekeve ew rast e? Her arîkarî pir teqdîr e. " Pamela

- VM&P xuya nake ku solventek baş e (her  çend hin MSDS dibêjin  ku divê ew heman tişt  be ya ku em
dixwazin bikar bînin). Ew xuya dike ku nafta giran e û ew xuya nake ku bi tevahî kelandî ye û wusa dixuye ku
lênêrînek din hewce dike.

Ez ê hinek av lê zêde bikim û wê têxim nav sobeya elektrîkê ya bi 130 ° C (266 ° F) ji bo çend demjimêran,
dibe ku bi şev, an heya ku solvent bi tevahî ji holê rabe, hin dibêjin ku rakirina bermayiya solventê çar rojan
digire. . Ger rûn rûn bi rêkûpêk were hilberandin û rûn neyê herikandin, divê ew pirtir mîna rûnê be, divê tamek
wê ya solvent tune be. Bawer bikin ku rûn bi rastî bi rêkûpêk tê parzûn kirin, ji ber ku bermayiya solvent meyl
dike ku bi materyalên nebatê ve bimîne.

Tenê bi solventa ku hûn dixwazin bikar bînin ceribandinek tiliyê bikin. Tiliya xwe têxin nav wê û bibînin ka ew
di hundurê 30 hûrdeman an zûtir de bi tevahî xilas dibe. Çiqas zûtir dihele, fîlmek namîne, ewqasî çêtir e.

Ger hûn nefta alifatîkî ya ronahî ya paqij (ku li Ewrûpayê jê re benzîn tê gotin) bigirin, CAS-ê hejmar 64742-
49-0 bixwazin. Ew di bin gelek navên cihê de tê firotin. Ew ne celebê ku di gerîdeyan de wekî sotemenî tê bikar
anîn lê celebê ku wekî solvent an boyaxa ziravker an degereaser), ez ê 99% an hê çêtir 99,9% alkolê isopropyl
biçim - ya ku wusa dixuye ku hema hema li her derê cîhanê were dîtin.

Vê gavê em nefta sivik alyfatîkî (nizm-kelandî, hîdrojenkirî) tercîh dikin, her çend, ew ji piraniya solventên din
ên ku naha têne bikar anîn rûnên çêtir û bihêztir çêdike. Maddeyên nebatî û klorofîl di rûnê de ew qas çêtir wekî
derman dixebite, çêtirîn çêj û ew qas bihêztir e. Tevahiya hîleyê ew e ku rûn çiqas bi hêz û sedative ye. Her ku
bihêztir û nermtir be ew qas çêtir e. JB

"Nafta rast li DY nayê firotin Ne li Tractor Supply an Home Depot an Lowes an tewra Sherwin Williams. Ew
hîn jî li Kanada tê firotin. Hevalek min heye ku wê di 100 ° F de distilîne û solventa ku jê tê xilas dike, da ku ji
bo çêkirina rûn bikar bîne. " Steve
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"Ger hûn li Dewletên Yekbûyî yên Amerîkayê dijîn wê hingê hûn ê Nefta rast wernegirin, ji hemî nefta ku li
Dewletên Yekbûyî hatî çêkirin nayê bawer kirin ji ber rêziknameya bêkêmasî ya li ser pêkhateyên di vê celebê
solvent de. Hûn ê çu carî li Dewletên Yekbûyî nefta paqij negirin, tewra VM&P dikare ji şûşeyek heya ya din bi
tevahî nehevseng be û tewra jî wekî paqij nayê reklam kirin. Li Kanadayê ew nafta paqij çêdikin û ew solventa
çêtirîn e ku meriv li gorî ISO an Grain alkol bikar bîne, xeletiyek mezin neke û dermanan winda neke an ji ya
xirabtir jî xwe an kesekî din bi karanîna solventa xelet nexweştir bike. Hişyar bin ku nafta li Dewletên Yekbûyî
yên Amerîkayê dê rûnek ku bi tevahî wekî ku divê xuya bike lê hûn ê pir nexweş bikeve çêbike. " Neçirîn

-Rastiya ku nafta alifatîkî  ya paqij  li  her derê Dewletên Yekbûyî nayê firotin nayê vê wateyê ku ew nefta
alifatîkî ya paqij a bi jimara CAS 64742-49-0 û xala kelandinê ya li dora 60-80 ° C tune ye an jî heye dema ku
bi  rêkûpêk were bikar  anîn ji  pir  solventên  din rûnek çêtir  dernaxe.  Ger hûn nefta  ronahiya paqij  nekarin
bistînin, ji% 99 an hêj çêtir 99.9% isopropyl alkol dê vebijarka meya duyemîn be.

Lê ez dîsa jî dev jê bernadim - nefta sivik (benzen) an solventên wekhev ji bo derxistina rûnên ji nebatan têne
bikar anîn, ji ber vê yekê ez ê bi hilberînerên rûnê nebatî re bisekinim û bibînim ka ew çi bikar tînin. Li cihê ku
ez li Ewrûpayê dijîm, ez dikarim di pratîkê de li her firoşgehek an firotgehek boyaxê solvent bikirim, ew yek ji
vexwarinên teknîkî yên herî gelemperî ye ku ez ji zaroktiya xwe de bi bîr tînim, me ew ji bo pakkirina zincîrên
bîsîkletê û hwd bikar anî, û bi pratîkî her kes şûşeyek hebû ji wê li malê. Ji ber vê yekê ev nîqaşa bêdawî ya di
derbarê solventan de ji min re hinekî rind xuya dike. Gava ku hûn nefta ronahiya rast bikar tînin, bermayiyek
solvent tune ku meriv pê biêşe, dibe ku çend ppm be, mîna ku di piraniya rûnên nebatî yên erzan de ku bi
gelemperî bi heman solventê ku em pêşniyar dikin têne hilberandin. JB

"Nafta  alifatîkî  ya  sivik  pir  xweş  çêj  kir,  di  rûnê  min  de  çuçeyek  solvent  tune.  Ger  hûn fermanên  Ricks
bişopînin divê bi tu awayî pirsgirêk çênebe. " Rick

"2 kategoriyên sereke yên naftayê hene - sivik û giran. Nefta sivik benzol nade, ya ku wateya Raina ye (ne
hexane). Digel ku ez nefta sivik jî pêşniyar nakim heya ku ekstrakta kanabis neyê ceribandin piştî ku ew ji bo
bermayiya nafta tê hilberandin, ew dikare were bikar anîn ger ew e ya ku hûn dikarin ji bo solventek bistînin.
Ya sereke ev e ku hûn pê ewle bine ku hûn ekstraktê di nav rûnê qelew de biqelînin - wê gavê divê piraniya
nefta  wenda bibe.  Bikaranîna alavên distilînê awayê çêkirina rûnê herî  paqij,  bê solvent  e,  lê ji  kapasîteya
piraniya mirovên navîn. Hêvî dikim ku dibe alîkar. ” Delîl

"Raina, ez ê bi te re nîqaş nekim. Ji Wîkîpediya: "Etera Petrolê, tevî hevwateya wê ya benzînê, divê bi benzen
an benzînê re neyê tevlihev kirin, û ne hewce ye ku ew bi benzînê re were tevlihev kirin her çend ku gelek
ziman wê bi benzînek jê re dibêjin, mînak" Benzin "(Almanî) an" benzina ”(îtalî). Petroleum ether tevliheviyek
ji alkanan e, mînak, pentan, hexane, û heptan, lê benzen hîdrokarbonek çîklîk, aromatîk, C6H6 e. Bi vî awayî,
nefta eterê divê bi çîna kompleksên organîkî yên bi navê ether re, ku koma fonksiyonel a RO-R 'tê de ne, were
tevlihev  kirin.  Paşeroja  min  mîkrobiolojî  ye  -  tê  de  min  kîmyaya  organîk,  hin  biyokîmya  /  hin  jî  kîmya
neorganîkî  xwend ...  Ez bê guman gişt  nizanim, lê hindik dizanim. Nafta sivik benzol nagire -  heyam. Ez
şîroveya te paşguh nakim, "Ger hûn li derveyî daneyên zanistî îdîa nekin, dê di berjewendiya her kesî de be."
Delîl

“Tu dixwazî çi bidî bavê xwe? Ya çêtirîn çêtirîn an tiştek ku dişibihe hev lê bi hêsanî bandorên rast nîn e? Gava
ku hûn derman li gorî rêwerzên Rick çêdikin, şansê têkçûna di dema dermankirinê de pir kêm e. Gava ku hûn
rûnê li gorî rêwerzên "pispor û zanyar" çêdikin, hûn hilberek cûda çêdikin. Li ser bingeha ezmûna me, dibe ku
ew kar û ya ku em pêşniyar dikin neke.

Ji ber vê yekê hûn dixwazin ku ez devê xwe bigirim û bihêlim ku ew çopên nizm peyda bikin? An jî hûn ê bêtir
ji min/me fêr bibin û zanibin meriv wiya rast çawa dike da ku hûn heman encamên ku nexweşên me behs dikin
bistînin? " JB

"Ez ji% 99 alkolê isopropyl bikar tînim, ya ku ji min re pir bi hêsanî peyda bû. Ez kremê kulîlkên xweyên
çandiniyê, ku% 100 organîk mezin bûne û bê dermanên dermankirinê ne, baş têne xemilandin, û hestî hişk bikar
tînin. Ez wê bi gelek celebên indica re tevlihev dikim. Min nexweşek bi Lîmfoma Hodgkin derman kir, ew di
qonaxa 4 -an de bû û di nav 6 mehan de ku rûnê li gorî rêwerzan girt, ew naha penceşêrê ye !! Spas Rick
Simpson ji bo qurbaniyên ku we kir da ku hûn van agahiyan ji her kesî re peyda bikin! Tenê van demên dawî
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nexweşek penceşêrê ya qonaxa 4 -an ji bo alîkariyê çû cem min, li ser yek ji gurçikên wî tumorek heye ku nayê
xebitandin. Dua dikin ku li pey hev du dermanên piştrast bistînin. Xwedê ji te razî be Rick Simpson û JB, peyvê
bidomîne û mirovan li ser vê rûnê hêja yê baş ê dermankirinê perwerde bike. " GrowGoddess

- Tevlihevkirina çend celeban her gav ramanek baş e. Tenê lê binihêrin, hûn nizanin ku tewra taybetî ji bo çi baş
e, ji ber vê yekê gava ku hûn çend tîrêjan tevlihev dikin, hûn ê bandorek xalîçeyek pir çêtir bistînin. Zêdeyî
rûnên wusa dê we pir bilindtir bavêjin - yên ku potê "bi kêf" dişewitînin dê zanibin ez qala çi dikim. Xeyal bikin
ku  hûn  bi  hevalên  xwe  re  rûnin  û  her  yek  ji  wan  çêtirîn  budê  ku  wan  heye  pêşkêş  bikin.  Di  nav  çend
demjimêran de, hûn ê nekarin pir tiştan bikin. That's ew bandora ku hûn ji bo encamên çêtirîn hewce ne ev e, ji
ber  vê yekê dîsa,  tevlihevkirina  tîrêjan rê  ye.  Daxwazên çêtirîn  û spas ji  te  re,  GrowGoddess,  ez her dem
kêfxweş im ku li ser kesên ku bi hêsanî rêwerzan dişopînin û encamên ku em qala wan dikin dibihîzim. JB

"Silav JB, pirsgirêka min bi sobeya birincê ya elektrîkî heye, her tiştê ku min dît daket 100 ° ° C, min li hemî
marqeyên li sûkê mêze kir û di wan hemûyan de termostatek heye ku dema naverok digihîje qut dibe germî.
Hûn çi pêşniyar dikin? ” Cristina

- Cristina, bi rastî pirsgirêk çi ye? Hûn dikarin hertim rûnê têxin sobeya elektrîkê ya ku li 130 ° C hatî danîn û bi
qasî saetekê li wir bihêlin û bi wî awayî dekarboksîlat bikin. JB

"Gava ku germahî digihîje 100 ° C, sobeya birincê ya elektrîkî qut dibe! Solvent nagihîje 110 ° C. " Cristina

- Solvent nikare bi rastî bigihîje wê germê ji ber ku ew ê biherike, ez difikirim. Hêdîka solventê bikelînin heya
ku cooker yekem car vemire (çend dilopên avê li pakêta paşîn zêde bikin). Dûv re bila ew sar bibe û dîsa
bizivirin. Tiştê ku em dikin ev e. JB

"Dîsa vedigere, û dihêle ku bikelîne heya ku vegere? Dûv re vedibe û rûn jixwe tê kirin? " Cristina

- Xwarina birincê vemirînin, bikelînin heta ku ew cara yekem disekine, dûv re pênc hûrdeman li bendê bimînin
heya ku sar bibe, wê dîsa vekin û li bendê bimînin heya ku ew cara duyemîn were vemirandin. Dûv re rûnê
têxin kûpek polayê zengarnegir û wê têxin nav sobeyek ku bi 130 ° C ve hatî danîn saetekê û rûnê we amade ye.
JB

- Spas JB, te jiyana min xilas kir. Cristina

“Gava ku hûn rûnê çêdikin, hûn Neftayê dikşînin. Gava ku hûn wiya çêdikin hûn Jehr dikişînin. Heke hûn
dikarin bêhnê bidin, hûn jixwe mirî ne. Min di jiyana xwe de bi sedan carî bêhna sotemeniya kampa Coleman,
sotemeniya sivik a zippo, û nafta ku di paqijkirina perçeyan û serîlêdanên pîşesaziyê de hatî bikar anîn ... da. Pir
ken.

Bi giranî ... Ger hûn solventek paqij  bikar bînin (additives tune), û solventê bi rêkûpêk bi hin ava ku xala
kelandinê ya bilind lê zêde kiriye di dawiyê de bikelînin, ew iso, alkol an nafta be, hûn ê wiya bigirin hemû der.
Hûn ji salê zêdetir nefta ku gaza xwe di gerîdeya xwe de dikelîne dixwin, ji ya ku hûn ji jiyana karanîna rûnê
rast çêkirî distînin. " Metta

"Silav Rick (an jî yên ku vê nameyê dixwînin), berî her tiştî ez dixwazim ji te re vebêjim ku tu karekî hêja dikî
ku teşwîqkirina vê sêrbaz ji bo ew qas dermanek ecêb xuya dike! Ez li Norwêcê dijîm û tespîta nexweşiya
Crohn heye. Di heman demê de hevalek min a pir nêzîk jî heye ku bi nexweşiya penceşêrê ye ku bijîjkan dev ji
dermankirinê  berdaye  ji  ber  ku  tiştek  din  ku  ew bikin  tune.  Ez  dixwazim rûnê  li  ser  van  her  du  şertan
biceribînim.

Pirsek min di derbarê çêkirina neftê de heye. Li vir li Norwêcê dîtina nefta paqij (qet nebe piştî ezmûna min) pir
dijwar e ji ber vê yekê ez li alternatîfên baş digerim. Hin sal şûnda min "dergûsek hingiv" kirî (çîlek ku hûn bi
gihayên hestî tijî dikin û ji bo derxistina rûn rûnê gaza butanê bikar tînin). Ma ev bi qasî çêkirina rûnê bi naftayê
xweş e?

And ruh çawa tê bikar anîn? Kîjan ji% 90 alkolê digire? Hin hevalên min hene ku ruhê xwe çêdikin û ji bo min
vebijarkek ne pir biha ye. Ma ev ji butanê çêtir e? Gava ku min cara paşîn çêkir, min "derxistina hingiv" kişand,
û min digot gelo dermanê wê baş e ji bo van 2 şertên ku ez behs dikim ger ez wê bixwim. Ger ne butane an
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alkol vebijarkek baş be - hûn dikarin hin vebijarkên din ên ku hûn pê dizanin ku girtina wan li Norwêc an
Swêdê hêsan e pêşniyar bikin? Gelek spas! Ez bi rastî li bendê me ku rûnê li ser nexweşiya xwe biceribînim.
Silavên dilsoz, Henry ”

"Henryê delal, ez di derbarê derxistina mêşên hingiv de azmûna min tune lê ez hîs nakim ku ev rêbaz dê wekî
metodên ku ez bikar tînim bibandor be. Hilberîna rûnê wekî ku ez rûnê li germahiyek ku berhema qedandî
dekarboksîlîze  dike  da  ku  rûn  bi  qasî  ku  gengaz  bibim  germ  bike.  Ev  pêvajoya  germkirinê  molekûlan
vediguherîne pozîsyona delta 9 ku rûnê bihêztir dike. Heke di dîtina solventa rast de tengasiyek we heye hûn
dikarin acetone biceribînin. Min çu carî aceton bixwe neceribandiye ku rûnê hilberîne lê ez sedemek nabînim ku
aceton wekî alkol an nafta ji bo hilberîna derman nexebite. Pêdivî ye ku hûn bikaribin nafta alifatîkî ya sivik ji
firoşgehên ku boyaxê peyda dikin bigirin ji ber ku ew bi gelemperî nafta wekî tenikek boyaxê difroşin.

Rûnê ku bi rêkûpêk hatî çêkirin divê pirsgirêkên we bigire û di heman demê de divê derfeta zindîbûnê bide
hevalê weyê bi penceşêrê. Alkolê ku% 90 e dê bibe solventek kêm bandorker ji ber ku% 10% din bi gelemperî
av e û di pêvajoya qedandinê de hûn ê gelek ava zêde ya ku ji holê rabe hebe. Daxwazên herî baş, Rick Simpson
”

"Dekarboksîlasyona rast di çêkirina rûnê bêkêmasî de perçeyek pir girîng e ji ber ku nebatê xav delta9-THC û
CBD ne pir paqij peyda dike, li şûna wê asîdên THCA û CBDA hene. Ji bo rakirina koma carboxyl, germkirin
prosedur  e.  Vê  yekê  pir  bi  baldarî  bikin  ku  hûn  molekulên  xweyên  hêja  neşewitînin.  Min  di  Kovarek
Kromatografiyê de nivîsek baş dît ku divê germahî û dema pêwîst be ku meriv rûnê germ bike ji ber ku li gorî
sobeya birincê  germahî  dibe ku ne bes bin.  Ji  ber  vê yekê ramanek baş  e  ku hûn rûnê xwe herî  kêm 27
hûrdeman di deqîqê de germ bikin. 122 derece Celsius. Her dem germahiya plakaya germkirinê bi amûrek
pîvandina dîjîtal ve kontrol bikin da ku hûn rûnê xwe zêde germ nekin. Di tabloya jêrîn de hûn xalên kelandinê
yên cannabinoidsên sereke yên ku divê hûn çu carî negihîjin wan bibînin û hûn wan bişewitînin. Ez pê ve mijûl
dibim ku ya ku Rick her dem di vîdyoyên xwe de got rast e ku rûn zêde germ nekin lê ji bo çêkirina rûnê
başkirinê germ hewce ye. Germahiyek herî kêm 106,2 pileya Celsius ji bo pêvajoya dekarboksîlasyona rast di
wextê diyarkirî de di şemayê de li dora saetekê pêwîst e. Ger rûnê we tenê forma asîdî ya THCA û CBDA hebe
ew ne ew çend bandorker e ji ber ku asîd bi receptorên CB1 û CB2 re pir baş naşibin. Ji ber vê yekê hay ji xwe
hebin ku hûn wiya rast bikin ji ber ku tiştê ku Rick got rast e, tenê rûnê çêtirîn çêkirî dikare kar bike dema ku
zindî girêdayî ye. (…) Ger rûnê we tenê forma asîdî ya THCA û CBDA hebe ew ne ew çend bandorker e ji ber
ku asîd bi receptorên CB1 û CB2 re pir baş naşibin. Ji ber vê yekê hay ji xwe hebin ku hûn wiya bi rengek rast
bikin ji ber ku ya ku Rick got rast e, tenê rûnê çêtirîn çêkirî dikare kar bike dema ku zindî bi wî ve girêdayî ye.
(…) Ger rûnê we tenê forma asîdî ya THCA û CBDA hebe ew ne ew çend bandorker e ji  ber ku asîd bi
receptorên CB1 û CB2 re pir baş naşibin. Ji ber vê yekê hay ji xwe hebin ku hûn wiya rast bikin ji ber ku tiştê
ku Rick got rast e, tenê rûnê çêtirîn çêkirî dikare kar bike dema ku zindî girêdayî ye. (…)

Erê, vê şemaya zanyariyê binihêrin û şîrove bikin da ku hûn fam bikin ku pêvajoya dekarboksîlasyonê her ku
hûn tevliheviya şilavê ya cannabinoids di sobeya birincê de germ dikin dimeşe. Ji ber vê yekê grafîk destnîşan
dikin ku pir girîng e ku meriv germê heya demek dirêj têra 130 pileya Celsius bike da ku dekarboksîlasyona
herî zêde bistîne. Hemî pirsek germahî û dem e ku meriv bigihîje astên çêtirîn.

Ger hûn amûrek pîvandina germahiya dîjîtal bikar bînin û di tevahiya pêvajoyê de wê li jêrzemîna birincê bixin
da ku solvent vaporize, hûn dibînin ku tenê di qonaxa paşîn a pêvajoyê de gava ku dilopên avê di dawîn de tê
germahî, bi qasî 100-110 ° C tê. Lê dema di vî warî de bi piranî ji bo tevahiya pêvajoya dekarboksîlasyonê ne
pir dirêj e. Piştî vê yekê hûn rûnê di potek piçûktir a pola ya germkirinê de ji bo demek dirêjtir germ dikin. Ji
ber vê yekê heya ku tu çalakî (êdî gulokên gazê) hûn germ nakin û li bendê ne. Germê kontrol bikin û çêtirîn e
ku hûn nêzîkê nîv demjimêrek ji 130 pileyan zêdetir nekevin. Bînin bîra xwe ku THC 157 pileya germê heye. Ji
ber  vê yekê ji  kerema xwe bi  zêde  germkirinê  xeternak nebin,  wekî  din  cannabinoidsên weyên xwestî  dê
hilkişin û bayê ...

Di bingeh de ne girîng e ku meriv mîqdara pezê ya dekarboksîlasyonê bigire, ji ber vê yekê hûn dûv re têra xwe
rûn di laşê xwe de digirin. Balkêş nirxa YEK gramek rojê an bêtir e ku divê hûn bigirin. Bê guman çiqas rûnê
ku hûn hewce ne girêdayî ye bi rastî çend delta9THC di rûnê de ye - tê vê wateyê ku dekarboksîlasyonê çiqas
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bandor bû. Ger hûn pêşniyara Ricks bişopînin û pê ewle bin ku rûnê ji bo demek dirêj heya 130 ° C tê germ
kirin - her tişt dê baş be. Ew serbixwe ye ku hûn kîjan solventê bikar tînin. " Stephan

"Silav JB, min ev Nefta li herêma xwe dît ... (girêdan) Ew Nefta Ronahî nabêje ... ma ev hîn jî dixebite? Dîsa
spas ji bo hemî arîkarî û super agahdariya we! ”…

- Pêdivî ye ku ew nefta alifatîkî sivik be- MSDS-ê kontrol bikin da ku bibînin ka ew nafta sivik a paqij e bêyî
additives), shellite li Avusturalya, (benzîn, ne benzene, û ne celebê ku wekî wekî tê bikar anîn li Avusturalya).
sotemenî di otomobîlan de). Ew di bin gelek navên cûda de tê firotin. Ew wekî zirav, boyaxker, çermker tê
bikar anîn, ew berê solventek malê ya gelemperî an çermkirina tekstîlê bû, ew dikare wekî şilek siviktir jî were
bikar anîn. .

Hinek li ser firaxek Petri ya paqij paqij bikin an tiliya xwe têxin nav wê û ger di nav sî çirkeyan de biherike û
bermayek rûn nehêle, divê ew baş were bikar anîn. Gelek peydakar hene, ez nikarim ji we re vebêjim ka kîjan
çêtirîn e an ya ku em wê gavê pêşniyar dikin, ji ber vê yekê em tenê rêwerzên gelemperî peyda dikin.

Hejmara CAS 64742-49-0, paqij, distirîna neftê, bêyî additive, heke gengaz be, û xala kelandinê divê heya ku ji
dest tê kêm be. Piraniya rafîneriyan wê çêdikin, tenê ji wan bipirsin ka ew ê ji bo jêgirtinên gihayî çi pêşniyar
bikin.

Vebijarka  duyemîn  99%  an  99.99%  alkolê  isopropyl  an  jî  pir  biha  99%  alkolê  pola  xwarinê  ye.
Alcoholsopropîla alkol û alkol-pola xwarinê bi qasî nefteyê ew qas bikêr nîn in, û ew di nav rûnê de zêdetir
malzemeyên nebatî û klorofîlê tazî dikin, ew kêmtir hêzdar û çêjdar dikin, ji ber vê yekê em pêşniyar dikin ku
nafta her gav gava ku gengaz/hebe bikar bînin. Daxwazên çêtirîn, JB ”

Q. Rick, li Meksîkayê "nafta" yek ji çend navên hilbera celebê nafta ye. Ji bo ku hûn ji xeletiyek mirinê dûr
bikevin, ji kerema xwe hûn navê zanistî yê "nefta" ku hûn bikar tînin hebe?

A. Li nafta ronahiya paqij a bê malzemeyên din bigerin. Ew bi bingehîn heman sotemeniya Coleman e ku hûn
dikarin di wêneya jêrîn de bibînin, lê li nafta bêyî pêvekên dijî-zingînê yên ku li sotemeniya Coleman têne
zêdekirin bigerin.

Ger hûn fêr bibin ku nefta alifatîkî ya sivik li welatê we qedexe ye (mînakî li Hondûrasê bû), li% 99 an çêtir
99.9% alkolê isopropîl bigerin, divê ew bi hêsanî were dîtin. 99% alkol solventa sêyemîn e ku em ê bikar bînin,
lê em ê her tiştî bikin da ku em wê bikar neynin ji ber ku ew pir zêde klorofîl û materyalên nebatî yên din ên
nexwestî tîr dike. Hinek hez dikin ku solvent û materyalê destpêkê gava ku ew alkol an alkol wekî solvent bikar
tînin cemidînin. Em bixwe wan solventan bikar nakin heya ku em neçar bin û em hez nakin ku destên xwe
cemidandî derkevin, ji ber vê yekê em bi rastî cemidandina wê pêş nadin, lê hin dibêjin ku ew dibe alîkar ku
kalîteya rûnê baştir bibe. Gava ku hûn nefta ronahiya xwerû ya ne-polarî ya bi niqteya kelandinê kêm bikar
tînin, hûn ne mecbûr in ku tiştek bicemidînin û ger hûn rêwerzan bişopînin hûn ê hîn jî hilberek baş bistînin. JB

"Hey JB, ger alerjiyek di karanîna Naptha de hebe çi dibe? Endamek me yê malbatê heye ku reaksiyonên alerjîk
ên hişk ji  her tiştê  piçûktir  re heye,  nemaze solventan.  Em dixwazin ji  wê re rûn çêbikin lê  hewce ye ku
solventek organîk bikar bînin. Em li ser çêkirina "tîrêjikek" organîkî ya ku çend caran hate qewirandin da ku
paqijiyê bistîne fikirîn lê ramanên we li ser vê yekê çi ne? Pêşniyara we ji bo alerjiya bi vî rengî pir çi ye? Ew bi
tevahî nikare dermanan bigire ji ber ku ew ji ajanên girêdanê re alerjîk e, ji ber alerjiya wê ji her tiştî re ew qas
êş dikişîne. Me Evîn peyda kir!" Sara

- Baş e, hûn dikarin% 99 alkolê bikar bînin, me çu carî negotiye hûn nikarin. Tenê ev e ku di ezmûna me de
rûnên ku bi solventên nepolar têne hilberandin hinekî bihêztir in û bi gelemperî kêm materyalên nebatî hene.
Hinek alkolê dicemidînin û berê gûzê berhev dikin da ku rûnê ku bêtir kehrebayî ye bistînin. Ji ber vê yekê ez
texmîn dikim ku ew rê ji bo we ye, Sara.

THC -ya Bilind an Petrolê CBD -ya Bilind?

39



ÇAR JI BO KANCR: PROTOKOLA RICK SIMPSON

"Ez hinekî tevlihev im. Hevalê min di qonaxa 4 de kansera gurçikê û penceşêra pişikê heye. Ma çêtirîn e ku
meriv rûnê CBD -yê bilind an rûnê THC bide? Petrolê CBD tenê şopek THC heye? Min jê re boriyek deh gramî
girt û tê de% 18 CBD û ji% 1 THC kêmtir heye. Ma ez vê yekê xelet dibim? "Richard

Mikees: Erê ew ne wusa ye, divê hûn RSO -ya rastîn bistînin.

-95-98% THC ne 18% CBD ye, ne? Ji yê ku ew daye we re bêjin bila wiya neke. Hêjahiya kirrûbirra CBD -ya
bilind dê wekî ku dixuye gelek nexweşên gumanbar bikuje, ew xemgîn e. Çima ew nikarin rêwerzên ku bi rastî
dixebitin  bişopînin? Bikaranîna  rûnên CBD-yê pir  tixûbdar  e,  ew di  şert  û  mercên çerm de jî  ew qas  baş
naxebitin, ez bi rastî fêm nakim çima her kes ji ber wê bêaqiliya CBD-yê ew qas gung-ho ye. Erê, ew dermanek
hêzdar e jî, lê karanîna wê bi rastî tenê gava ku bi RSO -ya rastîn re were berhev kirin tixûbdar e.

95-98% THC, 1-2% CBD, zehf hêzdar û sedative û euphoric; ew rûnê weya çêtirîn e û ya ku dê çêtirîn bixebite
ev e. Pêşî vê biceribînin. Gava ku hûn wiya dikin, hûn ê wan rûnê CBD -yê bilind nekişînin û ne jî nêz bibin û
hûn ê cûdahiyê zanibin û kes dê we ji we nerevîne. RSO yekem. JB

"Ez bi rastî ji vê rûpelê û agahdariya ku ez dikarim jê fêr bibim kêfxweş dibim. Lêbelê, ew qas dilşikestî ye ku
meriv bibihîze ku cannabinoidsên din ji xeynî THC wekî duyemîn têne hesibandin. Ev keç, û dêûbavên wê,
CBD wekî duyemîn nabînin. Jiyana wê daye. Ma THC -ya ku wiya kir, ne CBD bû. Ji kerema xwe dev ji her
tiştî berde. Gava ku ew bi rastî dikarin jê re bibin alîkar hûn mirovan ji ceribandina celebên bilind ên CBD
dilgiran  dikin.  THC -ya  bilind  ne  bersiva  her  tiştî  ye  û  ji  ber  vê  yekê  di  nav  nebatê  de  ji  yekê  zêdetir
cannabinoid heye. " Tina

"JB di derbarê penceşêrê pişikê de, ne li ser sendroma Dravet, bersiv da, kes li ser tiştek şerm nake. Ji bo
penceşêrê raporên nexweş û lêkolînên zanistî destnîşan dikin ku THC ya ku penceşêrê dikuje ye. Hin lêkolîn
hene ku dibêjin CBD ji bo hin celebên penceşêrê sûdmend e lê dema ku bi lêkolînên bi THC re têne kirin hindik
in. Naha destdirêjî û hin mercên din ên ku CBD bilind in tiştê ku hûn lê digerin e. " Kellin

- Kellin û Tina, rûnên ku em bikar tînin, li ser girtiyan jî dixebitin. Ger nexweş tiştê rast bikar bînin û hewl bidin
ku sedem û ne tenê nîşanan derman bikin, dê nexweş encamên bêhempa çêtir bistînin.

Ez CBD nadim, ew bi serê xwe dermanek bi hêz e, û ez difikirim ku ew di çêkirina benîştê ji bo zarokan û hwd
de,  mînak  e.  Lê  heke  hûn  hêza  rastîn  dixwazin,  hûn  hewceyê  RSO  -ya  herî  hovane  û  pir  THC ne.  Ew
perspektîfa min e û ew nayê guhertin.

Tenê wê li  ser  şert  û  mercên çerm biceribînin  û bibînin  ka dê birînek  an birînek  bi  RSO-ya rastîn  an  bi
guhertoyek wê ya CBD-ya nizm-nizm zûtir qenc bibe. Min ew bi çavên xwe dîtiye, ne hewce ye ku ez ji bo xwe
bi rûnên CBD -yên bilind ceribandim. Ez ji bo xwe û hem jî ji bo nexweşên xwe çêtirîn dixwazim.

Piraniya rûnên CBD-yên bilind dema ku bi RSO-ya çêtirîn û bi narkotîk zehf û sedative bi 95-98% THC têne
berhev kirin kalîteya duyemîn in.

Pirsgirêka weya sereke ev e ku we teoriya yekane ya cannabinoid -a ku Big Pharma lê dixe kirî da ku ew ji
dermanên kanabis sûd werbigirin. Hûn bi rastî dermanên li ser bingeha yekane cannabinoids naxwazin, hûn ji
bo encamên çêtirîn rûnê herî hovane yê bihêz û sedative dixwazin.

You hûn dikarin nebatan bixwe mezin bikin û hûn dikarin rûnê bixwe jî çêkin, hûn bi rastî ne hewce ne ku wê ji
pargîdaniyên mezin ên dermanxaneyê bikirin ku dê hewl bidin ji ber çavbirçîtiya wan bihayek pir mezin li ser
rezîna kanabisê dekarboksîlkirî bidin. .

Dibe ku hûn û bi îhtîmalek mezin dê rojek hewceyê kîloyên rûnê bin - ji bo xwe an malbata xwe - hûn dixwazin
serê gramek çiqas bidin? Pelek pir e, ger nebat li derve û di astek mezin de werin mezin kirin. Ji ber vê yekê ne
bacên taybetî, ne tiştek wusa. 100% qanûnîkirin tenê riya çûyînê ye û pêdivî ye ku ew niha were kirin, çu sedem
tune ku em bi sedan mîlyon nexweşan li çaraliyê cîhanê cefayê bikişînin.

Xwe li ser nîqaş bikin; lê ew hema hema her tiştê ku hûn dikarin li ser wê bikin heye. Daxwazên çêtirîn, JB

"Ji kerema xwe awayê ku we heye vebêjin, ez ji yekê yekê notan digirim û bi qasî ku ji we tê fêr dibim ka ji bo
çi  baş  e  û  hwd.,  Ez  dixwazim bi  zanebûna rast  ji  bo  min  amade û  amade  bibim û  ya min  ...  Ger  we ji
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hewcedariya THC -ya bilind re negotiba ez ê bifikiriyam ku tiştek baş e, ez ji HEM ALL INFO re spasdar im. "
Vicky

"Rick her dem diparêze ku THC -ya bilind e ku pêdivî ye ku hûn derfeta çêtirîn bidin we, ew eşkere ew e ku wî
encamên çêtirîn bi dest xistiye. Gelek tişt hene ku CBD ji bo wan çêtir be, ew bi gelemperî ji bo Sendroma
Dravet, ADHD û nexweşiya mecbûrî ya giran li zarokan tê bikar anîn ji ber ku pir kes hîn jî ditirsin ku zarok
bilind bibin.  THC tiştê ku we bilind dike ye.  Min hin kes dîtin ku rûnê THC -yê bilind bikar tînin da ku
pirraniya mirovan derman bikin lê ger nexweş bersivê nedê wekî ku hêvî dikir ew derbasî CBD -ya bilind bûn û
ev çêtir xebitî.

Ez texmîn dikim ku her kes cûda ye û her penceşêr cûda ye. Lê heya ku destûr neyê dayîn ku hemî lêkolînên
pêwîst bêne kirin, belkî çêtirîn e ku meriv bi rêbaza Rick bimîne. THC -ya bilind, nîşana serdest li dû protokolê
ye. Tê gotin ku ger ew her 4 rojan carekê dozên piçûk û duqat bidin dest pê kirin nexweş dikarin tavilê toleransê
ava bikin û xewa giran piştî bîstikek li ser rûn rûnê. Rûnê Rick% 95-8% THC ye lê bandorên psîkoaktîf dê
zirarê nedin we.

When gava ku ez hewl didim biryarê bidim ka kî rêbaza xwe bişopîne ez bawer nakim ku kes ji Rick pirtir
xwedî ezmûna vê dermanê be. Min rêbaza Hollandî dîtiye û tenê difikirim ku ger kesek bimire çima hûn ê
dermanê qels bikin? " Nick

"Ji ber ku min bihîst ku rûnên CBD yên bilind alîkariyê didin sekinandinan ez her dem di wê fikrê de bûm ku
ger ew dêûbav rûnê nîşana hîbrîd bidin zarokê xwe lê serdest be dê zarok sax bibe. Ez dizanim ku rûnên CBD
destdirêjiyan kontrol dikin & ez pir kêfxweş im ku HIN Tiştek dikare alîkariya zarokên mîna Charlotte bike lê
xeyal bikin ku dermankirina ku dê çêbibe ger THC & spektora din a cannabinoids di nebatê de were dayîn. Ji
ber vê yekê zarokê we ji ber THC pir xew dike, laşên wan dê dozê rast bikin. Ez tenê difikirim ku nebatê tevahî
herî kêrhatî ye, ne yek yek cannabinoid. " Sara

"Medya balê dikişîne ser veqetandina cannabinoids,  lê hat îsbat kirin ku hem THC hem jî  CBD penceşêrê
dikujin û tumoran kêm dikin. Rick Simpson Oil ku ji Cannabis Indica hatî çêkirin derman e ku Landon û Brave
Mykayla û gelekên din derman dike & her kes dikare wê çêbike. Nehêlin ku medya we bifikire ku hûn hewce
ne ku li benda vê dermanê bisekinin, an CBD veqetînin! THC digel pergala meya endokannabinoid jî dixebite.
Li ser dermanê ku her kes dikare bike fêr bibin. " Hanan

Bikaranîna Petrolê Ewledar e?

"Ewlehiya vê dermanê li hev nayê û ji ya ku min dîtiye, ew ji vexwarina tasek ava şirîn xeternaktir nîne. Heya
ku kesek zêde zêde dozê bike jî, gava bandorên rûnê ji holê rabin tu zirar nîn e. Bandora herî hevpar a ku me bi
kesên ku ji ber şert û mercên xweyên bijîşkî rûnê heb dixwin vedihewîne bêhnvedanek mezin û bişirînek li ser
rûyên wan e.

Mîna her dermanek din a bihêz, heke hin kes pir zêde vexwin, ew dikare bandorên neyênî yên neyînî derxe
holê. Her çend bandorên ku ev rûn çêdike xeternak nebin jî, yên ku ji zêde dozê zêde dibin kêfxweş nabin. Her
çend ev derman ewledar e û piraniya wan di karanîna wê de pirsgirêk tune ne, divê meriv vê yekê jî bihesibîne
ku dê yên ku dê tengasiyan bikişînin hebin.

Ji ber vê yekê ez ferman didim her kesî ku bi dozên pir piçûk dest pê bike, dûv re mîqdara ku ew dixwin her çar
rojan zêde bike. Bi vî rengî, ew derfetê dide kesê ku vê madeyê digire ku toleransa xwe ava bike û gelek
nexweşan ragihandine ku di dema dermankirinê de ew jî bilind nebûne. Ger rûnê kaniyê bi rêkûpêk ji şaxên
nermalav ên kanabis indica were hilberandin, an jî pir caran gava ku ew ji hin celeb xaçên sativa indica-serdest
têne çêkirin, yek dê bibîne ku bandorên rûnên weha dê xew û xewê pêşve bixe, yên ku eşkere ne. beşek girîng a
pêvajoya başbûnê ye.

Pêdivî ye ku nexweş hay jê hebin ku ev rûn dikare tansiyona xwînê, tansiyona çavê, û şekirê xwînê jî kêm bike.
Ger kes ji bo dermankirina van pirsgirêkan dermanan digirin, divê ew bikaribin hewcedariya xwe bi karanîna
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dermanên ku ew naha di pir bûyeran de pir zû bikar tînin kêm bikin. Divê ez nexweşên ku dermanên tansiyona
xwînê  digirin  agahdar  bikim ku  gava  ew rûnê  dest  pê  bikin,  bi  gelemperî  pirsgirêkên  tansiyona  wan  êdî
hewcedarê karanîna dermanan nine û ev ji bo diyabetîkan û kesên ku bi glaukoma jî diken jî rast e.

Ji kerema xwe hay jê hebin ku ger rûn ji bo dermankirina şertên din were vexwarin û ew bi dermanên tansiyona
xwînê re were girtin, ew dikare di hin rewşan de tansiyona nexweşê pir nizm bike. Her çend ez kesekî / a ku vê
yekê kişandibe jî ku bi rastî rastî ziyanê hatiye nizanim, ez dîsa jî hîs dikim ku divê meriv hewil bide ku heya ku
ji dest tê ji vê rewşê dûr bikeve. Ji ber vê yekê tansiyona xwe pir caran kontrol bikin û ger derman êdî ne hewce
ne wan bixwin.

Dibe ku ji hin kesan re nebawer xuya bike ku ew dikarin karanîna van madeyên diyarkirî bidin sekinandin.
Lêbelê, gava ku meriv potansiyela başkirina vê dermanê xwezayî bizanibe, ew zû fam dikin ku ev rûnê ecêb
dikare karanîna pratîkî ya hemî dermanan biguhezîne.

Petrol bi gelemperî çawa tê tolerans kirin?

Em hemî ji bo dermanên hêzdar toleransên cihêreng hene, ji ber vê yekê ez nexweşan teşwîq dikim ku dema
diyarkirina kîjan doseyê ew ê li herêma rehetiya xwe bimînin. Toleransa pir kesan pir zû çêdibe û, bi navînî,
kesek normal bi gelemperî 90 rojan digire ku dermankirina 60 gramî vexwe. Wusa dixuye ku 60 gram rûnê ku
bi rêkûpêk hatî hilberandin dikare piraniya penceşêrê derman bike heya ku nexweş ji hêla bijîjkî û tîrêjê xwe ve
ji hêla pergala bijîjkî ve xirab nebe.

Nexweşên ku ji bandora kemoterapî û tîrêjê êş kişandine, bêtir rûn hewce dikin da ku zirara ku pergala bijîjkî li
dû xwe hiştiye betal bike. Bi piranî, gava ku mirovek bi bandorên rûnê re eleqedar dibe, nexweş xuya dikin ku ji
girtina madeyê kêfxweş dibin. Lê ji ber cewhera ne-addiction a vê dermanê, pir caran kesên ku madeyê bikar
tînin dê ji bîr bikin ku dozên xwe bi rêkûpêk bigirin. Ne wusa ye ku rûn dibe sedema jibîrkirina wan, ew tenê ji
ber  ku laşên wan hewcedariya hebûna wê hîs nakin û ev tenê rastiya ku materyal  bi  rastî  ne-addictive  ye
destnîşan dike. Ji ber ku ger wusa nebûya, ne mimkûn e ku nexweş dozaja xwe ji bîr bike, ji ber ku ger ew
bixweber bûya, piştî heşt demjimêran, laşên wan dê ji bo madeyê bigiriyan.

Ma bandorên neyînî hene ku meriv pê biêşe?

Hin nexweşan ragihandine ku wan bi karanîna vê dermanê re dilêşî an paranoya dîtiye. Rêyên ku meriv bi vê
yekê re mijûl bibe dê bêne nîqaş kirin dema ku pirs hinekî din di vê pirtûkê de derkeve pêş.

Bandorên neyînî yên rûnê kaniyê yên ku ji min re hatine ragihandin tenduristî, bextewarî û xewa xweş in, ji ber
vê yekê kes bêtir çi dikare ji dermanê ku ew bikar tînin bixwaze?

Gelek kes her roj hejmarek mezin dermanan dixwin. Ma ew dikare ji bo laş baş be?

Ez nizanim çima yên ku bandorên xeternak ên dermanên allopathîk di reklamên dermanan de dibînin dê hîn jî
girtina  van dermanan  bifikirin.  Wusa dixuye  ku bê  aqil  dê  gelek  kes  wekî  ku  bijîjk  ferman  dike  bikin  û
hejmarek  baş  ji  van  heman kes  meyldar  in  ku dermanê hempê red bikin.  Tenê ji  ber  derewan ew ji  hêla
hukûmetên wan û yên ku di bin siya pişt pîşesaziya dermanxaneyê de radiwestin hatine gotin. Tu kes ji ber
bikaranîna dermanê henarê namire û tu ziyan çênabe. Xwezî min dikaribû ji bo ya ku bijîjk her roj ji me re diyar
dikin re heman tiştî bibêjim lê bi xemgînî, ew ne wusa ye.

Car carinan danûstendinên cihêreng ên ku ev derman jê re dibêjin sedem bes in ku me li gora pêşîn bixin. Lê
tewra ku em pirsgirêkên yekser nekişînin jî, karanîna wan hîn jî xeternak e. Bi demê re, kîmyewî û jehrên van
dermanan di laşê me de çêdibin û ev jî dikare pirsgirêkên giran bi tenduristiya me re bîne ku pir caran dikare
bibe sedema mirinê.  Tewra tiştên hêsan ên mîna tabletên aspirinê her sal  li  seranserê cîhanê dibin sedema
mirinan. Ji ber vê yekê ez nafikirim ku yek ji me divê baweriya xwe bi pîşesaziya dermansaziyê an tiştek ku ew
peyda dikin, bîne. Ger hûn dixwazin hêza qenckirina rastîn bibînin wê hingê serî li Dayika Xwezayê bidin, ji
ber ku hûn ê di kargehek heban de pir hindik bibînin ku dê pir sûd werbigire.
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Nexweş çawa bandorên neftê yên neftê bi yên ji dermanên kîmyewî re hevber dikin?

Di navbera bandorên neftê yên neftê û kîmyewiyên jehrî yên ku pergala bijîjkî peyda dike de berhevokek rastîn
tune. Van madeyên ku bijîjk peyda dikin tiştek e ku divê em di laşên xwe de nebin ji ber ku ew kezeb jehirdar
in. Ev tê vê wateyê ku divê ev dermanên ku jê re tê gotin neyên vexwarin ji ber ku ew ê kezeba me jehr bikin û
fonksiyona wê xirab bikin. Digel vê yekê, karanîna wan dikare bibe sedema komek pirsgirêkên tenduristiyê yên
din ên ku meriv dikaribû jê dûr bixe ger li şûna wê rûnê hemp were bikar anîn.

Bi karanîna dermanên kîmyewî, em pir caran xwe li ber bandorên alî vedigirin ku ji ya ku di destpêkê de dihat
derman kirin jî xirabtir be. Hin nexweşên bi nexweşiyên mîna penceşêr û şekir û hwd jî ji min re gotin ku şert û
mercên wan ji ber dermanên ku bijîjkan peyda dikirin çêbûne. Ji ber vê yekê xuya dike ku pir caran bijîjk bixwe
bi kêmî ve beşek ji rewşa bijîşkî ya heyî ya nexweş berpirsiyar in. Pir nexweşan bi hûrgulî ji min re bandorên
xedar ên xedar ên ku ji ber dermanên ku ji wan re hatine destnîşan kirin re rû bi rû dimînin, ji min re vedibêjin,
ji ber vê yekê ez ê hewl bidim ku heya ku ji dest tê ji karanîna wan dûr bisekinim.

Ji ber ku kîmya laşên me û toleransa me ji bo gelek madeyên din pir diguhere. Pir caran bijîjk nizanin ka
kombûna dermanên cûda yên kîmyewî çi bandorê li tenduristî û xweşiya me dike. Ji me du kes ne yek in, û
dermanên cihêreng ên ku bi hev re têne tevlihev kirin ji kokteylek kîmyewî ya jehrîn ne kêmtir in, ku di hin
rewşan de dibe ku encamên bi tevahî nediyar ên tenduristî ji bo nexweş hebe. Ji ber vê yekê dê çawa bijîjkek
bikanibe di hemî nezanan de faktor bike da ku diyar bike ka çi ewle ye û çi nayê qebûl kirin?

Ez bi dilsozî difikirim ku şert û mercên mîna Alzheimer û gelek nexweşiyên din bi gelemperî ji ber tevliheviya
kîmyewiyên ku bijîjkên wan destnîşan kirine çêdibin. Gelek nexweşan pirsgirêkên ku bi karanîna dermanan re
rû dane ji min re gotine, lê gava ku wan dev ji van madeyan berda û dest bi xwarina rûnê kir, pirsgirêk ji holê
rabûn. Bi kurtasî tiştan bi kurtî vebêjin, ger dermanên hemp bi rêkûpêk têne hilberandin, ew karanîna wan pir
ewledar û bê zirar in, lê ya ku pisporên bijîjkî peyda dikin ne ew e.

Ma gengaz e ku meriv bandorên dermanê allopathic û empirîkî berhev bike?

Heya  ku  ez  têkildar  im,  di  navbera  dermanê  allopathic  û  dermanê  empirîkî  de  berhevok  tune.  Dermanê
Allopathic bi piranî tenê tevliheviyek ji kîmyewiyên zerardar û jahrên ku divê kes wan nexwê ye. Dermanê
ezmûnî (dermanê ji nebatan) bi hezaran sal e ku tê bikar anîn û dermanên ku ji kaniyê têne hilberandin dema ku
tê ser ewlehiyê ji  hevûdu ne.  Xwezaya dermanbar a bibandor û bê zirar a bermahiyên nebatê ku rûn jê tê
hilberandin, nebatê hempê dike "Qralîçeya Hemî Dermanê Empirîkî".

Bi dirêjahiya salan, ez bi gelek nexweşan re têkilî datînim ku ji bo dermankirina şert û mercên xwe her tiştê
heyî girtine û piştî ku yên din têk çûne, ew dûvre hatin cem min. Ez difikirim ku nexweşên ku hem dermanê
allopatîkî û hem jî ezmûnî bikar anîne, jêhatîtir in ku li şûna xwe li ser cûdahiya di navbera dermanên kîmyewî
û rûnê kaniyê de biaxivin. Lê mixabin pir kes hîn jî ditirsin ku werin pêş, ji ber vê yekê ez tenê dikarim tiştên ku
wan ragihandine ragihînim.

Piraniya van nexweşan rasterast ji min re gotin ku ew ê zûtir rûnê kaniyê ji dermanên ku bijîjkên wan peyda
kirine bikar bînin. Tenê ji ber ku ew pir çêtir dixebitî, bandorên neyênî yên neyînî tune, û di demek kurt de, pir
kes dikarin vegerin jiyana xweya normal. Wan bi karanîna dermanên allopatîkî van bandorên saxbûnê yên diyar
negirtin û piraniya wan hîs kirin ku van derman zirarek mezin didin. Ez difikirim ku ev viya vedibêje ka çima
ez ê naha jî karanîna dermanên allopatîkî berçav nekim û di pêşerojek nêzîk de ez difikirim ku dê gelekên din jî
dest bi heman tiştî bikin.

Ma sedemek heye ku meriv ji addiction THC -yê ditirse?

Dabeşên ji nebatê hemp jî dikarin bêne bikar anîn da ku ji kesên ku bi madeyên xeternak ve girêdayî ne hêsantir
be ku dev ji karanîna xwe berdin. Sîstem ji me re vedibêje ku marijuana bandorek derî heye, ku dê bibe sedem
ku kesên ku wê bikar tînin jiyana xwe bavêjin û bibin dermanên hişk. Gotinên bi vî rengî bêwate ne. Çawa
dermanek ku di  şikandina  hogiran de kêrhatî  ye dibe sedem ku kesek bi  heman madeyên xeternak ên  ku
pirsgirêkê çêdikin ve mijûl bibe?
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Ez ê bipejirînim ku rûnê kaniyê dermanek dergehî ye, lê ew deriyek e ji bo kesên ku bi hogiran ve dikişînin û
ew kesên ku wê bikar tînin ber bi tunebûnê nake, wekî ku hukûmetên me ji me bawer dikin. Gava ku hûn bi
rastî fêr bibin ka dermanên ku ji vê nebatê têne hilberandin dikarin çi bikin, hûn ê bibînin ku karanîna dermanên
wê bêsînor in.

Naha em li  bandorên "wêranker" ên zêde dozek zêde ya rûnê kaniyê mêze bikin.  Ev derman dibe sedema
rewşek nîv-komatoz ku jê re xew tê gotin û, dema ku ji tîrêjên rast têne hilberandin, ew ji morfînê jî êşkencek
pir bi bandortir e. Ger mirovek asayî pir zêde bavêje, bê guman, ew ê demek dirêj razê, lê dema ku ew şiyar
bûn, ew ê zirar nebînin û tu êşkêşiyê nekşînin.

Min ev derman ji gelek nexweşan re peyda kiriye, di heman demê de ez ji tu şert û mercan nizanim ku dê pêşî li
nexweşek bigire ku vê madeyê ji bo berjewendiyek baş bikar bîne; dîsa jî, bi demê re em dikarin bibînin ku yên
ku nikarin hene. Tiştê ku ez dibêjim ev e ku ez bi dermanek ku karanîna wê bandorker û ewletir e nizanim û ez
piştrast im ku pergala bijîjkî,  tiştek ku ew dikarin di derheqê wê de heman tiştî  bibêjin bikar tîne.  Naha li
bandorên  rûnê  hemp  binêrin  û  li  bandorên  ku  pergala  bijîjkî  peyda  dike  binêrin.  Ez  difikirim  ku  hûn  ê
bipejirînin ku girtina dermanên zêde ji kaniyê tenê hinceta herî nazik e ku wan dikaribû derkeve holê, dema ku
hûn xwezaya zirardar û xeternak a madeyên ku ew naha bikar tînin cîhê xwe bihesibînin.

Ev derman dikare were vexwendin, bi rengek herêmî were bikar anîn, vaporîzekirin, an hûn jî dikarin di forma
suppository -ê de bi encamên baş bikar bînin. Gava ku hûn dest bi vexwarina rûnê dikin, dozên piçûk ên piçûk
ên ku bi heşt demjimêran ji hev têne girtin di destpêkê de çêtirîn in. Heke hûn ji rewşek ciddî diêşin û hûn
dermanên êşê yên dijwar dixwin, mezinahiya dosageya xwe zûtirîn zêde bikin û hewl bidin ku karanîna van
madeyên xeternak bidin sekinandin.

Ji  bo yên ku difikirin  ku  ew hewceyê rêberiyê  ne,  ji  ber  ku bijîjkê  we yê ku  we di  serî  de  li  van  hemî
kîmyewiyên  narkotîk  ên  narkotîk  xistiye,  ji  wan şîreta  xwe bixwazin  ka  meriv  çawa çêtirîn  karanîna  van
madeyan bide sekinandin. Ger bijîjkê we nexwest alîkariyê bike, ji bo şêwirmendiyê li bijîşkek naturopat an
homeopatîkî bigerin. Di gelek rewşên berê de, min dît ku mirov bi şîreta kesek ji dermanên nepêwîst her tiştî bi
serê xwe diçin.

Bi destpêkirina dermankirina bi rûnê re, pir nexweşên ku dermanên bi bingehên opiyotê digirin, dikarin yekser
karanîna van madeyên xeternak nîvî bikin. Di pir rewşan de, di nav yek -du hefteyan de nexweş dikare bi tevahî
ji van dermanan derkeve û ew ê kêmtir nîşanên vekişînê bikişînin.

Ev derman bi rastî ne ji bo bilindkirina we ye, ew ji bo destûrdayîna xwe ye ku hûn ji hêla madeyek xwezayî ya
ku zirarê nade ve werin qenc kirin. Naha çima divê em wekî mirov rê bidin yên din ku karanîna vê dermanê ji
me re înkar bikin? Bikaranîna dermanî ya belaş a kanabê pirsgirêka herî girîng a dema me ye û ji ber ku ew qas
kes bêserûber dimirin, hemî fikarên din ji hêla berhevdanê ve zer dibin. Hemp ji girseyan re derman e ku bi
pratîkî her kes dikare mezin bibe û hilberîne. Naha bêhejmar mirov li çaraliyê cîhanê dermanê xwe çêdikin û ew
digihîjin heman encamên ku me di agahdariya xwe de diyar kiriye. Wexta guheztinê nuha nêzîk e, ji kerema
xwe bi me re bibin alîkar da ku em êşa gelek mirovan biqedînin û hêviyê bigihînin cîhanek din a bêhêvî.

Nebatê hemp li ser vê axê hate danîn da ku em hemî ji bo xwarin, fîber, derman, enerjî û gelek serîlêdanên din
bi serbestî bikar bînin. Di jimartina paşîn de, zêdetirî 50,000 tiştên cihêreng dikarin ji vê nebatê ecêb werin
hilberandin. Dema ku ev qedexeyên neqanûnî bêne rakirin, ew ê mirovan li axa ku lê ne vegerîne. Careke din,
ew  ê  bi  xwezayê  re  têkevin  têkiliyê  û  pir  xweser  bibin.  Wê  hingê  dê  bi  mîlyonan  kar  ji  bo  wergirtina
pîşesaziyên li ser bingeha hempê yên li ser rûyê erdê hebin û, di demek kurt de, em dikarin bibin xwedan
aboriyek li ser bingeha kaniyê. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

"Gava ku min yekem car dest bi vexwarina rûnê kir bandorên min ên" Xedar "hebûn, divê min nîvê qutiyek
donê xwaribûya !!! Ha Ha Ha !!! Xwezî min hinekî din jî hebûya ku ez bi rengekî xweş razam! Her roj ez li
benda şevê bûm da ku ez razêm. Ez ê di saet 7: 00 -an de rûnek bistînim nêzî 9: 30 -an razêm û heya 8: 30 -an
razêm. Pirxweş!!!" Tom

"Xemgîn e ku em ew qas çîrokên kesên ku konsantreya kanabisê digirin, rojane dibihîzin, bê çîrokên tirsnak, bê
addiction,  bê  bandorên  neyînî  an  mirinên  têkildar  lê  dadrêsên  herêmî  li  dijî  çandin,  bikaranîn  û  firotina
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marijuana ji bo berjewendiya gel şer dikin. fikarên ewlehiyê ', ku, ji bo dilsoziya wan a Big Pharma û' gendeliya
darayî ya Booze-Baron ji bo sînordarkirina mezinbûna pîşesaziya kanabis li Dewletên Yekbûyî ye ... 'Raphael

“Vê hefteyê dest bi dayîna rûnê bavê min kir. Kansera prostatê ya pêşkeftî ya ku li hin hestiyên hestiyan belav
bûye. Heya nuha ew pir xew dike û xwarina xwe ji nû ve vejandiye. Wî ji ber êşa tîrêjê di qirikê de tiştek
nexwar. Di heman demê de, hin dilgiraniya wî jî di serê wî de zivirî şahînet!

Ew hîn jî li nexweşxaneyê dermanên êşê digire ku ji êşa tûj re dibin alîkar heya ku tişt neyên kontrol kirin.
Doktor her çend di derbarê rûnê de nizanin. Me tewra ramana tevhevkirina rûnê bi dermanan re jî behs kir, lê
bijîjk bi çêkirina bandorên cinawir ên paşverû vegeriyan. Dixwest ji wan bipirse ku lêkolînan nîşanî me bidin, lê
naxwazin berdana bavê xeternak bike ji ber ku em ji bo pirsîna hewcedariya dermanên zêde yên ku wî xirabtir û
xirabtir dikin wekî 'dijwar' hatine nîşan kirin.

Ez ê ji dijminê xwe yê herî xedar re dermankirina penceşêrê li nexweşxaneyê nexwazim. Min çîrokên tirsnak
bihîstibû, lê ez texmîn dikim ku di hin astê de min digot qey dê ji bav re tişt cûda bin. Ji dil hêvî dikim ku ne
dereng be. ” Edmund

- Edmund, ew di derbarê bandorên mumkunî yên rast de rast bûn, lê ew ê ji kîmyewiyên ku ew didin wî, ne ji
rûnê. Zûtir ku hûn wî vegerînin malê û tijî rûn bikin tijî derfeta çêtir e. Qet ne dereng e ku meriv bi rûnê dest pê
bike, tenê pirs ev e gelo ew ne dereng e ku ew pêşî li nexweşiyê bigire. Lê ew rasterast bi çiqas rûnê hûn ê
karibin têkevin wî û çiqas zû ve girêdayî ye.

Bi vê yekê ez nabêjim ku divê hûn protokolê bişopînin an jî divê hûn bi dozên mezin dest pê bikin. Wî bibin
malê, protokolê bişopînin û bihêlin ku em çêtirîn hêvî bikin. JB

"Silav Jindrich, dixwazin hin" bandorên alî "yên rûnê parve bikin. Pêşîn ez demekê xwe çêdikim û di heman
demê de hin jî li dermanxaneyek (mîna ya xwe çêtirîn!) Jî dikim, ez ne xwediyê rewşek an nexweşiyek taybetî
me, dibe ku ji sala 2012 -an vir ve nêzî 30 ml vexwim, ji ber vê yekê ...

* êdî nikarim alkolê vexwim ... yek piyalek şerab û ez derketim! Min hewl nedida ku vexwarinê rawestînim lê
bi rastî laşê min wê bi tevahî red dike û bi rastî xweş e ku meriv serê xwe zelal bike !!

* Isrîşa çavên min bi tevahî kesk in ... êdî nuqteyên piçûk ên qehweyî li vir û wir nînin (ger hûn irîdolojiyê
bizanibin  ew xalên piçûk nîşana xeletiyên  organan an jî  miriyan in),  ji  ber vê yekê çavên zelal  tê wateya
tenduristiya mezin! 

* Heman bandor ji bo çavên kûçikê şivanê min ê 10-salî û zelaliya enerjiyê! (Nêzîkî 6 dozên wî hene). Petrol û
hemî bandorên neyênî yên nediyar !! Spas û Rick ji bo hemî hewildanên we ku hûn vê dermanê bi cîhanê re
parve dikin. Pir evîn, Estelle ”

"Ez dikarim ji we re vebêjim ku keça-kûçikê min (kûçikê pivan) bi kansera hucreya şîrê bû, gilokên mezin. Min
rojane 2 dilopan berî şevê dida wê. Di 3 hefteyan de HEM ALL ÇON !!! (Ew mîna penceşêra pêsîrê di mirovan
de di heman demê de ji estrojenê re jî hesas e !!!). It wê jiyana hevalê min xilas kir, wê kansera mîzdankê hebû -
Çû. SOOO BAPXWNE ku hûn dikarin alîkariya mirov û heywanan bikin. " Dolly

"Ez rojane dilopek rûn didim her sê kûçikên xwe wekî pêşîlêgirtina penceşêrê piştî ku her kûçikê xwe ji ber
penceşêrê winda dikim." Roger

"Min hefteya borî tenê li ser vereşîna li ser rûnê nivîsand. Ez di dawiyê de sekinîm û ez hîn jî heman koma rûnê
bikar tînim. Ez nuha xwe pir xweş hîs dikim. Ez difikirim ku min hemî dermanên dermanxaneyê ji pergala xwe
derdixist. Ew ezmûnek xedar bû lê detox qet ne kêf e. " Robin

"Ez bi rastî nizanim lê texmîna min ew e ku we pir zû girt. Tiştek wusa heye ku meriv pir bilind dibe û ew
dikare hin kesan vereşîne. Ez vê ji ezmûna kesane dizanim. (Tenê min fêm kir ku ew bi rengek dilşewat xuya
dike ku min wiya wiya ne got.) "Tina

”Tina, ez jî wiya fikirîm û gelek pirsên min hebûn ku çima ez ew qas nexweş im. Ez bi rastî bawer dikim ku ew
detox bû ji ber tiştê ku di Kanûna paşîn de hate serê min. Ji onkologê min re hat gotin ku ez di "qonaxên paşîn"
de me ku min rûnê xwe xilas kir û IV -a Zometa bû ku ji bo xurtkirina hestiyên min bû alîkar. Derdikeve holê
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ku rûn wekî hebek alerjiyê dixebitî û min ji bandorên Zometa xelas kir. Ji rûnê, ez anoreksîk bûm, min gelek êş
kişand ji ber ku Zometa di hestiyên min de diçû û vereşiya, serma girt û rakirin nexweşxaneyê.

Ji wê bûyerê û vir ve, min nikarîbû bi şêwaza Hindî jî rûnim ji ber ku movik û çongên min pir êşiyan. Gava ku
min dest bi rûnê kir, ez di destpêkê de baş bûm lê paşê hêdî hêdî nexweş bûm. Dûv re ez bi rastî nexweş ketim û
dema ku ez bi rojan vereşîm û belengaz bûm, tiştek ecêb qewimî, hemî movikên min paqij bûn û piştî 6 mehan
êdî êşa min a hevbeş tune. Ez dîsa zexm im. Ez tenê dikarim bawer bikim ku ew rûnê ku ji lemlatên min derketî
salek li cem we bimîne. " Robin

"Pir girîng e ku heya ku ji dest tê têkeve nexweşek termînal. Piraniya nexweşên termînolojîk kemo/radyasyon,
kujerên êşan hwd derbas kirine. Bawer bikin ku ew bi rêkûpêk hatiye çêkirin û bi qasî ku ji dest tê dest bi
vexwarinê bikin û ez ê wê hindik nekim heya ku penceşêr bi tevahî ji holê rabe! " Bonny

"Gava ku bijîjkên we ji we re dibêjin," hûn termînal in, "ma hûn naxwazin her tiştê ku li wir heye biceribînin?
Li ser bifikire ... Piştî teşhîsa wiha, çi heye ku tu winda bikî? Xwişkek min heye ku îro sax e ... ji ber vê rûnê ...
Ma ez hewce dikim ku bêtir bibêjim? ” Carol

"Ew xwişka min e. Ew bi rastî xebitî. ” Joanne

"Min nîv-maratonek kir, min 5000 $ ji bo lêkolîna penceşêrê berhev kir. Min nizanîbû ku berê dermanek gêj
heye û ew ê wî nedin min. Wan du caran rastî kemoterapiya xurt dan min. Wan kezeba min xera kirin; wan
gurçikên min xera kirin. Wan ez şandim malê ku di Nîsana sala borî de bimirim. Wan got ez ê şeş hefte nejîm.
Here îro ez li vir im, hîn sax im, ji ber ku min dît ku ez çawa dermanê xwe çêdikim da ku ez îro li vir bim.

Pêdivî ye ku em ji her kesî re qala vê dermanê bikin. Pêdivî ye ku her kes bizanibe: Berhemên esrarî yên tibî
yên rastîn hene ku dê ji we re bibin alîkar ku hûn bijîn, û alîkariya hevalên xwe yên ku bi penceşêrê dijîn bikin.
Pêdivî ye ku her kes bizanibe: ne pêdivî ye ku kesek ji penceşêrê bimire. Derman heye, her dem derman heye.
Ew tenê ... Dermanxaneya Mezin nahêle em wê hebin. Çawa diwêrin ?! Lêkolîna penceşêrê pîşesaziyek pir-
mîlyar dolar e ... they ew çi dikin? Ew mirovên mîna min bi dermanên xwe dikujin. Ev pûç e! Derman heye!
Rûnê Phoenix Tears dixebite! Ji her kesî re bêje. Ji kerema xwe ve!" Joanne

"Silav, baweriya min bi rûnê heye û ez naha wê ji bo diya xweya ku penceşêrê lê heye bikar tînim, lê pirsek min
heye, hûn dibêjin divê di nav sê mehan de 2 ons were vexwarin, lê diya min ji ber nexweşiyê pir lawaz e tenê
wekî onsek tê girtin û nêzî sê mehan e, lê dîsa jî digire, û ez dixwazim bizanibim gelo ew heman bandor e, ji ber
ku we got divê ew di sê mehan de be. Ji kerema xwe bersivê bidin min ji ber ku ez ditirsim. " Esmeralda

"Zêde xem mekin ka wê heya niha çi qas girtiye. Tenê hewl bidin ku wê hinekî din bixwin. Ji wê re bibêjin ku ji
berê berê perçeyek jê mezintir bixwe, dema ku ew bi şev bi xew ve diçe, hêdî hêdî ew ê bêtir bixwe. Bawer
bikin ku ew bi şev dozek mezintir dixwe û ew ê zûtir toleransê ava bike. Bavê min sê mehên pêşîn heman tişt
kir. Demek dirêj jê re derbas bû heya ku wî karibû rojê nîv gramek bixwe û penceşêr wenda bûbûya wî çaxî ku
wî bi kêmasî rojê 1/4 gram dixwar- (tumor biçûktir dibû). Naha ew rojane nêzî gramek e, û wî di 10 mehan de ji
sed gramî zêdetir xwariye. Serkevtî bin!" Jose

Laûna Dermanan

"Bi ezmûna xweya bi rûnê re, ez bixwe ji yek dermanê dermanxaneyê ku ez amade me bikar bînim nizanim.
Gelek sedemên wê hene lê ya sereke ev e ku ew ne hewce ne. Laşê we tenê dikare tiştên ku bav û kalên we
dixwarin pêvajoyê bike; ew ne amade ye ku kîmyewiyên bi her rengî pêvajoyê bike û vexwarina kîmyewî dê di
dawiyê de tengasiyê bîne. Ew dikarin bi rewşa ku hûn ji niha pê de êş dikişînin re bibin alîkar, lê hûn ê paşê
bihayê bidin. Petrol bi DNAya mirovî vedihewîne û di nûvekirin û nûvekirina hucreyên tevahiya laş de dibe
alîkar. Rûn bi bijartî dixebite û êrîşî her tiştê ku di laşê we de ne tendurist e dike. Digel vê yekê, rûn bandorên
neyênî yên zirarê çêdike. Di hûrguliyek piçûktir de, em dixwazin bibêjin ku tenê bandorên neyînî yên karanîna
rûnê xew, bextewarî û tenduristî ne. Ew nayê vê wateyê ku nexweşek dê rewşên bêhempa yên laş û giyan
nekişîne, nemaze dema ku ew ji rûnê xwe zêdetir rûn werdigirin. Lê tewra wiya jî bikin, ger ew rûnê hempê yê
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pola bilind bikar bînin, ew ê tenê biçin nivînek xwe bavêjin û xew bikin. Wate tune ku meriv hewl bide ku bi
bandorên neftê şer bike, çêtirîn e ku meriv wê bi hêsanî bihêle û pê re biherike. "JB

"Baş e ji ber vê yekê divê ez viya parve bikim. Min ji hevalek li dewletek din hin rûn stend. Tiştê yekem ku min
girt  ji  dermanxaneyê  bû  û  min  hest  kir  ku  ew ne  ya  ku  divê  bibe.  Min  her  çend  demjimêran  dozek  bi
mezinahiyek xweş dixwar û wusa dixuye ku pir zêde nake. Dema ku min duh tişt ji hevalê xwe girt min fêhm
kir ku ez dikarim heman mîqdara ku min ji dermanxaneyê girtibû bigirim. Kuro ez xelet bûm! Dema ku hûn
dibêjin  hêdî hêdî dest pê bikin hûn henekan nakin! Gava ku we tiştên rastîn hene ew bê guman hêzdar e!
Mixabin ez bi tevahî ne xwedî ezmûnek baş bûm, paranoya sereke û nikaribûm tevahiya şevê razêm. Kurê min
bi rastî neçar bû ku were û min "babysit" bike! Ez îro pir westiyayî me û hîn jî bandoran hîs dikim ji ber vê yekê
dibe ku ez îro yekê nekim û ger ez wiya bikim dê ji nîvê tovek birincê kêmtir be! Ez texmîn dikim ku ji aliyê
baş ve êşa min vê sibehê tune.

- Casey, lol. Di berhevoka nû de belkî hin sativa heye, ji ber vê yekê hewl bidin ku yekî din bigirin. Petrolê ku ji
ya ku em pêşniyar dikin ve hatî hilberandin wiya nake. Ez ê komek nû an nîvê tiştê ku we girtibû biceribînim.
Van hestên ne xweş carinan ji kesekî re çêdibin, lê gava ku hûn fêr bibin ka meriv çawa pê re mijûl dibe, ew pir
pirsgirêkek temsîl nake, ji ber ku dibe ku bablîsoka we piştrast bike.

Lê dîsa, mîna ku ez dibêjim, dibe ku di rûnê de hin sativa enerjîker hebe.  Lê dibe ku ew ji we rûnê berê
bandorên êşkêşanê çêtir  hebe. Biceribînin ku hindiktir bigirin û bibînin ka ew çawa dixebite.  Ger hûn cara
duyem jî jê hez nakin, wî bidin kurê xwe ji bo mebestên gerîdokî an jî wê bi rengek herêmî bikar bînin (ji bo
bedewiyê hwd.), Û wî ji we re tiştek bihêztir û nermtir bistînin ku dê li gorî pêdiviyên ku di me de hatine
destnîşan kirin tevbigere. "tarîfa bikaranînê." Daxwazên çêtirîn, JB

"Ew ji bo her celeb nexweşî û nexweşiyan dixebite. Ger hûn wê digirin, li asta potassiumê xwe mêze bikin ji
ber ku ew dixuye ku di hin kesan de dadikeve. Ji bo kesên ku pirsgirêkên wan bi gurçik, kezeb û dil hene, ji bo
bandorên nûvejandinê li hevûdu bi RSO û q10 re li lêzêdekirina glandular bigerin. " Metta

"Tenê cannabinoids hucreyan birêve dibin. Piraniya melhem/madeyên ji bo birînan dezenfektan in û tenê hewl
didin ku rewşek îdeal ji bo başkirina laş çêbikin. Cannabinoids antîbakteriyal / antifungal / antiviral û hwd ne û
hwd. Û ew hucreyan birêve dibin da ku hucreyên zirav ên xedar têne rêkûpêk kirin û nîvek kem neyê tamîrkirin
û kopî kirin. Bi gotinek din, kêm kêm dibe ku ji şopa karanîna cannabinoids li ser birînan birînên we hebin ji
ber ku hucre bi mantiqa jêrîn têne rêve kirin:

Ma ez hinekî zirar dîtim? - Erê = Otofagî ji bo vezîvirandin/tamîrkirina şaneyê. Ma ez pir zirar dîtim? - Erê =
Mirina hucreya bernamekirî (Apoptosis)

Ma ez ji roja ku min bikar aniye bikar aniye? - Erê = Mirina hucreya bernamekirî (Apoptosis)

Ma ez pir zirar dîtim? Erê = Nekroz. Gava ku zirar ew qas giran be, heya ku cannabinoids li deverê neyên
sepandin, cannabinoidsên navxweyî yên di xwînê de bi gelemperî dê negihîjin hucreyan û wan sererast bikin û
ew ê bibe sedema goşt / nekrozê qirêj.

Penceşêr bi gelemperî ji hucreyek zirarê ya ku bê rêgez dimîne derdikeve ji ber ku receptorên CB -ya wê ji ber
zirarê naxebitin.

Maddeyên ku têne zanîn ku dibin sedema penceşêrê bi gelemperî ew maddeyên ku hêdî hêdî ji laş derdikevin û
di seranserê rêwîtiya wan de zirarek domdar a hucreyî didin.

Heya ku hucre pir caran zirarê bibin, ew qas şansê ku hucreyek bêyî wergirên CB -ê bixebite heye. " Scott

Bi Petrolê Qanserê Daket
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Dadgehkirina ji çavdêriyên hejmara nexweşên ku we derman kirine, gelo rûn ji bo hemî celebên penceşêrê bi
bandor e, an haya we ji her celebê penceşêrê heye ku ew ê jê re nebe alîkar?

"Rûn di dermankirina hemî celebên penceşêrê çerm de bi bandor e û li  gorî  zanîna  min,  heman tişt  ji  bo
penceşêrên navxweyî û rewşên bijîjkî yên din jî derbas dibe. Piştî ezmûna salan a danûstendina bi nexweşên ku
bi her celeb pirsgirêkên bijîşkî re êş kişandine. Ez bi dilpakî dikarim bêjim ku ez ji tu şert û mercên ku neft ji bo
wan dermankirinek bi bandor nine nizanim.

Rûnê hêlînê yê pola bilind, dema ku li gorî rêwerzên min hatî çêkirin û bikar anîn, dixuye ku li ser hemî celebên
penceşêrê dixebite û haya min ji her celebê penceşêrê nine ku dermankirina wê ne kêrhatî be. Demek berê, min
di derbarê lêkolînek de bihîst ku digot THC dikare bibe sedema celebek penceşêrê, lê ez difikirim ku ev tenê
bêtir propagandayek bû ku hate avêtin da ku gel ji fêrbûna rastiyê dûr bikeve. Ez tenê dikarim bêjim ku divê ev
lêkolîn xelet be û ez ê nuha rave bikim ka çima ez gihîştim vê encamê.

Bi hêsanî  bêjin,  pir  lêkolîn  ji  me re  vedibêje  ku penceşêr tenê hucreyên mutasyon e ku ji  ber pirsgirêkek
bingehîn a ku di laşê nexweş de heyî de destûr hate dayîn ku zêde bibin. THC şaneyên mutasyon dikuje. Ji ber
vê yekê meriv çawa THC dikare hucreyên ku ew di xerakirinê de ew çend baş e hilberîne?

Ger hûn li dermankirinên ku dikarin bibin sedema penceşêrê digerin, li kemoterapî û tîrêjê mêze nekin. Van her
du yên ku jê re "dermankirin" tê gotin pir kanserojen in, ji ber vê yekê, bi gotinek din, ew dikarin û dibin
sedema penceşêrê.  Tewra  CT -scan laş  bi  dozek  girseyî  ya  tîrêjê  vedihewîne.  Tîrêj  dibe  sedem ku hucre
biguherin û ya ku ji me re tê gotin kanser ev e, hucreyên mutasyon e. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî
Derman

Ma Rûnê Digel Kemoterapî û Tîrêjkirinê Tê Karanîn?

"Gava ku nexweş vê pirsê ji min dikin, ez ji wan re dibêjim ku erê, rûn dikare li gel kemoterapî û tîrêjê were
bikar anîn. Ez guman nakim ku karanîna vê rûnê dê pir sûdmend be û ew ê derfeteke çêtir bide wan ku ji
bandorên dermankirinên  bi  vî  rengî  sax bimînin.  Dîsa jî,  çima dê kesek di  hişê xwe de tewra bifikire  ku
kemoterapî û tîrêjê bigire?

Kîmya û tîrêj penceşêrê derman nakin, ew dibin sedema wê, û di paşerojê de, min red kir ku ez rûnê bidim
kesên ku plan dikin ku dermanên bi vî rengî bi rê ve bibin. Çima divê ez rîska girtina zindanê bidim da ku rûnê
ji bo kesekî ku plan dike dermanên bi vî rengî ji pergala bijîjkî bigire? Ger mirovek hilbijêre ku kemoterapî an
tîrêjê bigire, bi her awayî, ew bijartiya wî ye. Lê ji perspektîfa min ve ez hîs dikim ku ew ê ji hêla min ve bêaqil
be ku dermanê peyda bikim, ger ev kes wusa bi niyet bin ku bihêlin pergala bijîjkî wan jehrî bike. Ew mîna ku
antîdotek peyda dike dema ku jehrê di rehên nexweş de diherikîne.

Di paşerojê de, min ev derman pêşkêşî nexweşên ku dixwazin dermankirinek bikêr ku zirarê nake û şansek pir
baş dide wan ku sax bimînin. Lê ez piraniya tiştên ku pergala bijîjkî peyda dike ji kuştinê ji dermanê wêdetir
dibînim. Ew sedem e ku ez ji mirovên bi nexweşiyên giran re dibêjim rûnê xwe bavêjin û ji pergala bijîjkî û
bijîjkên xwe dûr bimînin.

Heya ku pisporên bijîjkî li hember dermankirina penceşêrê dest bi rasyonel nekin, ez bawer dikim ku nexweş
çêtir e ku bi tevahî şîreta wan nexwaze. Tiştê ku pergala bijîjkî di dawiyê de peyda dike bi gelemperî ji qenciyê
pirtir zirarê dike û şansê saxbûna nexweş kêm dike. Zirara ku ji ber kemoterapî û tîrêjê çêbûye û li pey xwe
hiştiye dê di pir rewşan de bibe sedema mirina nexweş, heya ku ew mîqdarên mezin rûn nexwin da ku xwe
bihelînin.  Piraniya mirovên ku kemoterapî û tîrêjê digirin ji ber bandora van dermankirinan dimirin û ne ji
penceşêrê ku ew jê re dihatin derman kirin dimirin.

Wekî ku min got, ji ezmûna min, rûn xuya dike ku li ser hemî celebên penceşêrê dixebite, lê min çend kes
hebûn ku derman kirin û dûvre jî nexwestin ku wê bigirin. Ez nikarim behreya wan şirove bikim ji bilî ku ez
bibêjim ku di dawiyê de wusa dixuye ku ew ne amade bûn ku bi pergala bijîjkî veqetin. Tenê çend heb hene ku
wiya kirine û, bi qasî ku ez dizanim, di dawiyê de van hemî nexweş mirin. Xwezî min karibûya rave bikira çima
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mirov tiştên ku dikin dikin û çima ew qas bi jiyana xwe bêxem in. Lê heya ku ew nexwazin xwe fêr bikin ka
pergala bijîjkî ji wan re çi heye ez hêvî dikim ku ev dê bidome. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

Rêjeya Serkeftinê ji bo Nexweşên Penceşêrê?

"Gava ku mirov bi tespîta penceşêrê têne cem min û wan red kir ku kemoterapî an tîrêjê bigirin, hema hema
diyar e ku ew dikarin sax bibin heya ku ew li benda mirinê nebin da ku dermankirinê bikin, an jî ew red nakin
rûn bi awayê rast bixwin.

Heke penceşêr dermankirina rûnê bi rêkûpêk bigire heya 75% ji wan kesên ku ji hêla pergala bijîjkî ve pir xirab
bûne jî penceşêr dikare were paşve xistin. Lêbelê, ji 1 -ê 4 -an hene ku ew qas zirar dîtine ya çêtirîn ku meriv
dikare hêvî bike ew e ku ew jiyanek hê çêtir bidin wan dema ku ew hîn jî li cem me ne. Lê ji bo nexweşên di vê
rewşê de, vexwarina rûnê hîn jî têgihîştinek baş e, ji ber ku ew êşa wan pir kêm bike û bi gelemperî ew ê ji
texmînê pir dirêjtir bijîn.

Tewra hûn dikarin penceşêrê derman bikin jî,  di  dawiyê de zirara kemoterapî  û tîrêjê  dê pirî  caran mirina
nexweş bixwe re bîne heya ku zirara ku çêbûye were sererast kirin. Ev kes ji ber pençeşêrê namirin; ew di
rastiyê de ji ber navê "dermankirinên bijîjkî" yên ku ji pergala bijîjkî wergirtine dimirin. Wekî ku hûn dibînin,
rûnê hemp xwedî rêjeyek serfiraziyê ya ecêb e, nemaze dema ku ti bijîjk tev lê nebin. Lê ger pergala bijîjkî dest
bi rasyonelbûnê bike û vê dermanê wekî ku divê bikar bîne, ez difikirim ku rêjeyên saxbûnê dikare hîn zêdetir
zêde bibe.

Çend kesên ku hûn nas dikin xwe bi rûnê qenc kirin?

Ji sala 2003 -an û vir de, min ev neft pêşkêşî bi qasî 5,000 mirovên ku bi her cûre pirsgirêkên bijîşkî dikişandin
kir. Piraniya van nexweşan çend pirsgirêkên bijîjkî hebûn ku hewceyê baldariyê bûn lê piraniya wan bi karanîna
vê rûnê ketin bin kontrolê an sax kirin. Ji ber rewşa neqanûnî ya vê dermanê, min qeydan negirt, lê ewle ye ku
ez bibêjim min dît ku bi sedan mirov bi penceşêrên derve û hundurî, û jimarek mezin şertên din sax bûne.

Wekî din, ez her hefte hejmarek pir e-name ji seranserê cîhanê distînim, ji min re vedibêjin ka ev rûn çiqas
alîkariya nexweşên li welatên dûr kiriye. Dema ku me talîmat danî ser malpera xwe û me belgefîlma "Ji Cureyê
Birevîn" derxist, li her deverê ji mirovan re şirove kir ka ew çawa dikarin xwe qenc bikin, wê gelek bal kişand û
gelek kesan ev agahî bikar anîn da ku ji kesên hewcedar re dermanek peyda bikin re bibin alîkar. ku kar kir. Ji
ber ku hilberandina vê neftê ew qas hêsan e, jixwe li çaraliyê cîhanê hejmarek bêhempa yên mirovan feydeyên
wê dîtine û ez hêvî dikim ku di pêşerojek nêzîk de em ê hemî azadî bikin ku heman tiştî bikin. " Rick Simpson,
Hemp: Nebatê herî Derman

Ma Destpêka Bikaranîna Rûnê Dest Bike Her Dem Pir Dereng E?

"Qet ne dereng e ku meriv dest bi karanîna vê dermanê ecêb bike. Tewra mirovên ku ji hêla pergala bijîjkî ve
pir xirab bûne jî hîn şansek wan a başbûnê heye. Birêzek me bi penceşêra pişikê hebû ku li nexweşxaneyê bû û
bijîjkan bîst û çar demjimêr jê re dem dabû. Tevî dijberiya pergala bijîjkî, kurê wî dozek mezin rûn da wî û roja
din ew ji nexweşxaneyê derket. Nêzîkî panzdeh meh şûnda, ev dêrînvanê 83-salî mir, lê ne ji penceşêrê pişikê,
ew ji ber nexweşiyek dil a pêşîn a ku wî bi salan kişandibû mir. Di mehên zêde yên ku ew jiyabû de, wî ji
jiyanek xweş kêf girt û ew di xew de bêyî êş mir. Ma ew ji mirina li nexweşxaneyê, xeniqîna di şilava xweya ji
penceşêrê pişikê de ne çêtir e?

Me di dermankirina kesên ku penceşêrê qonaxa 4 -an de ne û ne li bendê bûn ku bijîn de encamên mezin bi dest
xistine. Bê guman, me nikarîbû em wan giştan xilas bikin, lê tiştek yeqîn e, me bi dermankirinên xwe yên dîn û
rêjeyên xedar ên xedar ji pergala bijîjkî pir zêdetir xilas kir. Wekî ku min berê jî got, ev rûn di dermankirina
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hemî celebên penceşêrê de bi bandor e, lê encamên ku ez bi gelemperî di wan kesên ku ji kansera pişikê û
leukemiya êş dikişandim de bi rastî  ecêb bûn. Pir  caran,  van celebên penceşêrê pir  dramatîk bersivê didin
dermankirina rûnê û ne asayî ye ku nexweş her roj di şert û mercên xwe de çêtirbûnan bibînin.

Ez her gav wan kesên ku neftê digirin teşwîq dikim ku ew bi zûtirîn dem têkevin pergala xwe. Fikir ew qas zûtir
e ku ew nefta barkirî ya THC têxin nav laşên xwe, ew qas zûtir dikarin kansera xwe û rewşên din derman bikin.
Ev ê piştrast bike ku şansê nexweş pir çêtir heye ku bijî, lê dîsa jî ew ê zirarê nebînin.

Ez ji her kesê / a ku şert û mercên jiyanê xeternak e re dibêjim, "Petrol an dê jiyana we xilas bike, an jî dê riya
weya derketinê hêsan bike." Tewra ku nexweş bimire jî, ew ê wiya bi rûmet bikin û ji bandorên wan hemî
dermanên êşê yên xedar xilas bibin. Armanca me ew e ku em heya ku ji destê me tê em xelas bikin, lê ji bo
kesên ku ji alîkariyê wêdetir in, hîn jî xweş e ku em zanibin ku ew ê neçar nebin ku di nav mirinek êşkêş de
derbas  bibin,  mîna  yên din ên ku heman şert  û  mercên wan hene divê li  nexweşxaneyan bimînin.  "  Rick
Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

Ma Hin Kes Ji Çareserkirina Ji Yên Din Zehmettir in?

"Kesên ku dermankirina wan herî dijwar in ew in ku destûr dane ku ji hêla pergala bijîjkî  ve zirarek giran
bibînin. Kîmoterapî û tîrêj her du dermankirinên kanserojen in, bi gotinek din ew dibin sedema penceşêrê. Ger
nexweş dikare bi van dermanên ku jê re têne gotin sax bimîne, dibe ku ew bibin şahidê kêmbûna mezinahiya
tumor. Lê di dawiyê de van dermankirinan laş ew qas jehr dikin ku ji wan re pergalek parastinê tune ku wan
biparêze. Ev digel bandorên penceşêrê yên dermanan bixwe dibe alîkar ku penceşêrê li deverên din ên laş belav
bibe.

Ji ber ku nexweş êdî pergalek berevaniyê ya ku ji bo parastina wan rast dixebite tune, ew naha nekarin xwe li
hember gelek pirsgirêkên bijîjkî  yên ku dikarin bibin sedema mirina wan biparêzin.  Pêdivî ye ku her kesê
aqilmend di têgihîştinê de nebe ku çima dermankirinên ku ji hêla pergala bijîjkî ve têne peyda kirin kar nakin.
Dîsa jî, bijîjk ji me re vedibêjin ku şêwazên din ên dermankirina bi bandor tune. Ez texmîn dikim ku ev îsbat
dike ku ger hûn bi têra xwe drav bidin bijîşk û pisporên din ku tiştek fam nekin, di pir rewşan de ew kêfxweş in
ku tevdigerin.

Divê ez vê rastiyê jî behs bikim ku pir caran nexweş berê dermanan digirin ku receptorên cannabinoid wan
asteng dikin, an jî fonksiyona pergala endocannabinoid asteng dikin. Dermanên wusa Remonabant, Surinabant,
Taranabant, û Ibipenabant, tenê çend heb hene. Ji ber ku ew bijîjkan bûn ku van madeyan di serî de destnîşan
kirin, ez hîs dikim ku ev tiştek ku divê bi wan re were nîqaş kirin e. Ev yek ji wan sedeman e ku ez ji nexweşan
re dibêjim ku di zûtirîn dem de ji dermanên kîmyewî derkevin. Ger fonksiyona receptorên cannabinoid -a we
xera bibe, dermankirina kesên weha pir dijwar an ne mumkun dike.

Individualsro gelek kes wisa difikirin ku hêza mejiyê me bi saxbûna ji nexweşiyên giran ve pir heye. Ew bi
gelemperî guman dikin ku di derbarê başbûnê de helwestek erênî û baweriyek xurt di dermankirina ku tê bikar
anîn de pir girîng e. Lê piraniya kesên ku hatin cem min dema ku dest bi dermankirinê kirin bawer nedikirin ku
ev rûn dê feydeyek be. Ji ber vê yekê her çend ez qebûl dikim ku hêza ramîna erênî dikare bibe arîkar, pirraniya
kesên ku min derman kir wisa dixuye ku bêyî wê pir xweşik derman dikin.

Ez mêldarim ku bi serfirazî li dermankirinê mêze bikim ji ber ku bêtir ji rewşa hişê nexweşek bêtir pêwendiya
xwe bi dermanê guncan ve heye. Ez hêvî dikim ku pirên ku ji vê gotara serdema nû bawer dikin dê li hev neyên,
lê min sedem tune ku ez rastiyên di derbarê tiştên ku ez bûm şahid de bizivirînim. Wekî din, heywanên me û
heywanên din di laşê wan de receptorên cannabinoid jî hene, ji ber vê yekê ew jî dikarin ji bandorên vê rûnê sûd
werbigirin. Min gelek heywan derman kir û her çend hin ji van mexlûqatan pir biaqil bûn jî, ez piştrast im ku
ew kerametên ku vê rûnê çêkir ti eleqeya wan bi ramana erênî re tune. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî
Derman

50



ÇAR JI BO KANCR: PROTOKOLA RICK SIMPSON

Losemî

"Ger hûn kesek ku bi leukemiyê heye bi rûnê kaniyê derman bikin, ew pir caran pir zû encam dide. Leukemia, ji
ezmûna min, yek ji wan penceşêrên navxweyî yên herî hêsan e ku tê derman kirin û me bi karanîna vê rûnê
encamên ecêb dîtin. Cihê yekem ku THC piştî ketina laş diçe rasterast di nav xwînê de ye. Ger penceşêr di
xwînê de hebe,  ew ê mûhtemelen  dirêj  nebe.  Min dît  ku hejmara hucreyên xwîna spî di  wan kesên ku bi
leukemiyê ketine de di nav du rojan de bi rengek berbiçav kêm dibe û bi dîtina min, ez hîs dikim ku ji bo kesên
ku bi vê nexweşiyê dikişînin dermanek çêtir tune. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

Dermankirina Kansera Çerm

"Ger rûn bi rengek rast were hilberandin,  ew ê bê guman ji  bo dermankirina penceşêrê çerm bixebite û bi
gelemperî ji bo bicihanîna peywirê tenê piçek rûn hewce dike. Petrolê li cihê ku pirsgirêk çêdibin bikin û wê bi
pêçekê vebikin, dûv re sê -çar rojan carek rûnê nû û pêçek nû ji nû ve bidin sekinandin û divê penceşêr zû ji
holê rabe.

Ez her gav ji nexweşan re dibêjim ku dermankirina xwe bidomînin heya ku penceşêr ji holê rabe û dûvre jî qasî
du hefteyên din dermankirina deverê bidomînin mîna ku penceşêr hîn li wir bûya. Vê bikin dê piştrast bike ku
hemî  hucreyên penceşêrê mirî  ne û min çu carî  nedîtiye  ku kansera çerm vegere ger  rêwerzên min werin
şopandin.

Ger we demek dirêj bi kansera çerm ketibe û penceşêr baş were saz kirin, dibe ku dermankirina wê hinekî dem
bigire, lê bi gelemperî tewra di rewşên pir giran de jî, kansera çerm dê di mehekê de winda bibe. Di rewşek zehf
de, dibe ku ew dirêjtir bidome, lê ger wusa be, wê hingê tenê dermankirinê bidomînin heya ku ew bi tevahî sax
bibe. Pir kes dikarin kansera çermê xwe di demek nêz de derman bikin, lê ew hemî bi rêjeya başbûna weya xwe
ve girêdayî ye û ka kanser çiqas kûr ketiye nav xwe.

Çend kesan kansera çerm bi karanîna rûnê kaniyê we sax kiriye?

Min rûn da bi sedan kesên bi penceşêra çerm. Bi gelemperî di nav sê hefteyan de, penceşêr wenda dibe û ya ku
dimîne çermê pembe yê saxlem e. Bi rastî ez nikarim texmînek bidim we ka çend nexweşan rêbaza min a
dermankirinê ji bo dermankirina kanserên weha bikar anîne. Lêbelê, ji ber ku ev ew qas tête zanîn, ez hêvî
dikim ku heya naha bi sed hezaran, ger ne bi mîlyonan, li çaraliyê cîhanê bi vî rengî xwe ji vê rewşê derman
kirine.

Hûn dikarin vê dermankirinê bi prosedurên standard bidin ber hev?

Di  navbera  dermankirina  penceşêrên  çerm de  bi  rûnê  kaniyê  û  ya  ku  pergala  bijîjkî  meyl  dike  ku  jê  re
dermankirina guncan tê gotin berhev tune. Pir caran emeliyat tê kirin û carinan ew di rakirina hemî hucreyên
kanserê yên ku hene de serfiraz in. Lê li gorî yên ku min hevdîtin kirî, yên ku neçar bûn ku dîsa û dîsa bizivirin
da ku ew were rakirin, ez ê bibêjim ku ev pir kêm kêm e. Di pir pir bûyeran de, pêdivî ye ku nexweş vegerin
bijîşkên xwe da ku van emeliyatan dîsa û dîsa dubare bikin.

Tewra dema ku van emeliyatan çend caran têne kirin jî, pergala bijîjkî bi gelemperî têk diçe ku pirsgirêkê ji holê
rake. Doktor di heman demê de dermanên din ên ji bo penceşêrên çerm jî bikar tînin, wek nîtrojenê şil û kremên
ku kemoterapî tê de ne. Van dermankirinan bi gelemperî êş in û, di pir rewşan de, penceşêr tenê vedigere û pir
xirabtir dibe.

Dema ku  rûnê  kaniyê  ji  bo  dermankirina  penceşêrê  çerm tê  bikar  anîn,  ew tenê  hucreyên  penceşêrê  yên
mutasyon dikuje û rewş bi gelemperî zû zû sax dibe. Ev dermankirina bandorker a bê zirar zirarê nade hucreyên
saxlem û ji ezmûna min, ez bawer dikim ku ew awayê herî maqûl e ku meriv vê rewşê derman bike. Rêbazên ku
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ji hêla pergala bijîjkî ve têne bikar anîn ji hêla berhevdanê ve herî kêm nerehet in û dema ku rûn tê bikar anîn ne
mecbûr e ku meriv ji enfeksiyonan an tevliheviyên din bitirse. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman
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Rûnê li hember Kemoterapiyê

Gava ku bi kemoterapî, tîrêjê an dermanên kîmyewî yên din re têne berhev kirin avantajên sereke yên vê 
dermankirinê çi ne?

"Rûnê Hemp sê avantajên sereke li ser dermanên bi navê kevneşopî hene. Ya yekem, rûnê hemp zirarê nade, ya
duyemîn,  ew dixebite,  û  ya sêyemîn,  ew nexweş nakuje.  Kemoterapî,  tîrêj  û  dermanên kîmyewî yên jehrî
zirarek mezin didin laş û, di pir rewşan de, şansê meya jiyanê kêm dikin. Digel vê yekê, nexweşên ku dermanên
wusa dikişînin bi gelemperî bi pirsgirêkên bijîşkî yên din ên ku ji hêla van dermankirinan ve bixwe ve têne
çêkirin diqewimin.

Ez bi rastî nikarim dermanê kaniyê bi ya ku pergala bijîjkî peyda dike re berhev bikim, ji ber ku ez ya ku ew
didin me wekî derman nabînim. Dermanên kîmyewî jehra jehrê ne. Ya ku divê ji her kesî re eşkere bike ku divê
kîmyewiyên weha di laşê me de nebin, ji ber ku ew jehr in û ji nexweş re xeternak in.

Kîmoterapî û tîrêj her du jî kanserojen in, ev tê vê wateyê ku ev dermankirin ne tenê jehrîn in, lê ew jî dikarin
bibin sedema penceşêrê jî. Bi gelemperî, mezinahiya tumorek dikare bi karanîna kemoterapî an tîrêjê were
kêm kirin lê  di  pir  rewşan de,  ew tenê dihêle ku penceşêr belav bibe.  Ji  ber  bandorên kanserogjenîk  ên
dermankirinên bi vî rengî û xwezaya wan a jehirdar, ew gava ku hûn herî zêde hewce ne pergala berevaniya we
xera dikin. Bi dîtina min, henek e ku meriv kemoterapî an tîrêjê wekî dermanek ji bo penceşêrê an rewşek din
bibêje, dema ku eşkere ye ku divê ew bi tevahî neyên bikar anîn.

Ma karanîna neftê dikare şûna radyoterapiyê bigire?

Gotina radyoterapiyê pir xweş xuya dike. Wusa dixuye ku ya ku divê nexweşek bike ev e ku li radyoyê li hin
muzîkê guhdarî  bike û ew ê baş bibin.  Bê guman wekî ku piraniya  me jixwe dizanin ev ji  ya ku bi rastî
diqewime pir dûr e, ji ber vê yekê bila em jê re bibêjin ka ew bi rastî terapiya tîrêjê ye.

Ez nafikirim ku terapiya tîrêjê ji kemoterapiyê çêtir e, ji ber ku ev her du dermankirin jehrîn in û dibin sedema
penceşêrê. Pêdivî ye ku dermanê hemp bibe xeta yekem a berevaniyê li dijî penceşêrê û hemî nexweşiyên din,
ne dermankirinên ku dikarin mirina me bînin an şert û mercên me xirabtir bikin.

Qasî ku ez dibînim, destûrdayîna pergala bijîjkî ji bo laşên me tiştên wusa wêranker tenê awayek zûtir a mirinê
ye. Ji bo hinekan, kemoterapî û tîrêj wekî taktîkek dereng dixebite, lê di dawiyê de zirara ku van dermankirinan
li laşê we dikin tirsnak e. Ger hûn kesek in ku bi dermankirinên weha û bandorên wan ên mayînde re jiyaye,
stêrkên xweyên bextiyar bihejmêrin ji ber ku pirraniya wan ne ew çend bextewar e. Wekî din, ez dixwazim
mirovan hişyar bikim ku çêtirîn e ku hûn ji CT -scans û tiştên weha dûr bimînin, ji ber ku ew jî nexweşan bi
dozek girseyî ya tîrêjê vedigirin ku dîsa dikare bibe sedema penceşêrê an pirsgirêkên tenduristiyê yên din.

Rûnê hemp ji bo laş ne jehrîn e û dema ku ev rûn ji bo dermankirina penceşêrê an nexweşiyek din tê bikar anîn,
zirarê nade hucreyên saxlem. Piştî girtina rûnê hemp, ew nexweş dixe rewşek pir aram da ku ew hingê bêtir
bêhna xwe bidin û razên, ku başbûnê pêş dixe.

Li gorî nêrîna min, di navbera dermanên kîmyewî û rûnê hemp de berhevok tune. Kîmyewî û jehr zirarê didin û
bandorê li xweşiya we dikin; ew dikarin bandorên aliyî yên giran jî hebin û tewra jî bibin sedema mirinê. Rûnê
hemp bê zirar e û tenduristiya baş û başbûna bilez teşwîq dike. Ez dixwazim bêjim ku ev madde jiyanê pêşve
dike û ji ezmûna min a karanîna wê, ez bi rastî dikarim ragihînim ku ev wusa ye.

Ma hûn ê diyar bikin ka THC çawa li ser hucreyên penceşêrê li hember hucreyên saxlem tevdigere?

Berî her tiştî, THC zirarê nade hucreyên saxlem lê dikare bandorên wêranker li ser xaneyên ku bûne penceşêr
bike. Pir kes di derbarê ka van hucreyan çawa tevdigerin de agahdariya hindik heye lê di rastiyê de hucreyên
penceşêrê hewl didin ku xwe bikujin û ev rastiyek baş-belgekirî ye. Lê heke pergala berevaniya me têk çûbe,
em nikarin têra xwe cannabinoidên xwezayî hilberînin da ku pêşî li mezinbûna wan bigire. Dema ku şanik dibin
pençeşêr, ew bi rastî bêtir wergirên cannabinoid çêdikin, ku dihêle cannabinoidsên xwezayî yên ku laşên me
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çêdikin bi hêsanî têkevin hundur. Van heman wergir dê kanabinoidên mîna THC -yê ku nebatê hemp hilberîne
jî qebûl bikin û ev dikare ji nexweş re feydeyek mezin be. Ji ber vê yekê ger laşê we têra xwe van madeyên
xwezayî hilberîne ku mezinbûna penceşêrê rawestîne,

Bi vexwarina rûnê kaniyê, ew van cannabinoids bi pirranî peyda dike û wê hingê nexweşî dikare têkeve bin
kontrolê û sax bibe.  Laşên me her roj şaneyên penceşêrê çêdikin,  ji  ber vê yekê di bingeh de em hemî bi
penceşêrê ne lê ger ku pergala meya berevaniyê bi rêkûpêk tevbigere, ev hucre ji bo başiya me xetereyek hindik
an na. Gava ku pergalên meya mebestê xera dibin, bi gelemperî wê gavê kanser dê hebûna xwe bide zanîn. Lê
ger mirovek têra xwe şehreza be ku rûnê kaniyê bixwe da ku li şûna çûyîna pergala bijîjkî pergalên xweya
bextewariyê bide, hebûna wê dê demek dirêj neyê hîs kirin.

Me gotarên lêkolînê yên li ser mijarê xwendine û ez ê naha ravekirinek zanistî  bidim we ka THC çima di
dermankirina penceşêrê de bi bandor e. Dema ku rûnê kaniyê wekî dermanê penceşêrê tê xwarin, THC di rûnê
de dibe sedema çêbûna molekulê qelew a bi navê ceramîd. Gava ku ceramîd bi hucreyên penceşêrê re dikeve
têkiliyê,  ew dibe sedema mirina hucreya bernamekirî,  di heman demê de zirarê nade hucreyên saxlem. Ev
awayê ku ew di lêkolîna zanistî ya ku me xwendiye de hate vegotin lê min tu carî dev ji lêgerîna vebêjên din
berneda.

Bi alîkariya jinek hêja ya bi navê Batya Stark,  min teoriyek nû pêşve xist  ku tê de glanda meya pineal û
melatonin ku ew çêdike vedihewîne. Fluoride û gelek kîmyewiyên ku bijîjk plus tiştên din ên ku em pê re
dikevin têkiliyê peyda dikin, bi gelemperî şiyana glandê pineal a hilberîna melatonîn xirab dike. Melatonin
antîoksîdana herî  mezin e ku ji  mirovan re tê zanîn û ew li  her hucreyek laşê me digere.  Glanda pineal  û
melatonîna ku ew çêdike dikare di domandina tenduristiya baş de rolek pir dramatîk bilîze û bi rastî jî bi hesta
meya giştgiriyê ve pir tişt heye.

Bi fonksiyona glandê pinealê re xeternak, kapasîteya wê ya hilberîna melatonîn pir kêm dibe. Hate dîtin ku her
ku em pîr dibin, asta melatonin kêm dibe, û ez hîs dikim ku ev kêmkirin dikare bandorek li ser pêşkeftina
penceşêrê jî bike. Bi zanistî hatî îsbat kirin ku tenê kişandina hemp dikare asta melatonîn pir zêde bike. Dibe ku
ev yek ji wan sedeman be ku kesên ku hemb dişewitînin ji wan ên ku nekişînin rêjeyên penceşêrê kêmtir in.
Naha bifikirin ka vexwarina nefta xav a neşewitandî dê ji bo asta melatonin we çi bike.

Tiştê ku ez dikarim fam bikim, cannabinoids di rûnê de dibe sedem ku glanda pineal bikeve nav tevgerê û dûv
re asta melatonin bi rengek hişk zêde dibe. Ev, bi kêmasî ve, ya ku em difikirin dibe sedema bandora xweş a ku
ev derman li ser gelek mercan di nav de kanser jî heye. Ger glanda pineal miqdarek melatonîn hilberîne, ew
zirarê nade laş, lê ew dikare bandorek wêranker li ser nexweşiya ku nexweş jê dikişîne bike. Gava ku asta
melatonîn bilind bimîne, nexweşî an nexweşiya ku nexweş xistiye nav xwe pir caran dikare bikeve bin kontrolê
an tewra bi tevahî sax bibe. Di rastiyê de, ez ne bijîjk im û ne jî jêhatîbûnên min hene ku ez bibim yek, lê ez hîn
jî hîs dikim ku divê em hişê xwe ji ravekirinên din re vekirî bihêlin. Ger ez di derbarê girîngiya melatonin de
rast bibêjim, wê hingê dibe ku ew rêyek nû bide ber çavê me li ser kontrolkirina nexweşî û ew dikare bibe alîkar
ji bo ravekirina bandorên dijî-pîrbûnê yên ku ev derman çêdike. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

Cahidiyên Cancer

Motto: Xweşbûna spontan a penceşêrê xuya dike ku pir caran bi heybet li ber rûnê kanabisê çêdibe

“Heval bi kansera hestî ye. Tenê hefteya borî dest bi rûn kir, êş çû, ew çêtir hîs dike. Doktorên Onkolojî şok in.
" Joe

"Duh hinek nûçeyên xweş. Zilamek ku me berê xwe dabû hin bijîşkê xwe, dema ku hat dîtin ku çend hefte
şûnda tumorên di pişkên wî de çûn û her weha yê li ser kezeba wî ku tenê li cîhek piçûktir bû. Yek boriyek
piçûk! Me çend heb di rê de ne û ew hemî baş in. Ez hêvî dikim ku tişt baş in. Phoenix Tears sax û sax e. "
Chris
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"Nûvekirin - Hevalê min ê 81 -salî 3 tumor tev ji rûyê xwe (penceşêrê çerm) xencera pêlê derbas kir. Wan li
hember dermanê çêtirîn ê cîhanê şansek neda. 5 hefte li ser rûnê û ew ji 15 salên xwe çêtir hîs dike. Xwarina wî
vegeriya! Ew di şer de serketî ye !!! Em şer qezenc dikin! Jose

Steve: Ma ew neftê dixwar û ew jî herêmî bikar dianî?
Jose: Herdu
Steve: Fantastîk Ma ne ecêb e ku em zanibin em dikarin di jiyana kesek wusa de cûdahiyek çêbikin
Jose: Wî dest pê kir 68% rûnê THC yê ku bi rûnê zeytûnê û rûnê gûzê tevlihev bûbû 2 hefte li ser gepê xwe da 
berî ku ew derkeve holê. Ew jî bêyî ku rûnê zeytûnê bixwe piştî ku ew li hundurê kenê xwe dixe.
Jose: Doktorê wî duh gazî min kir û ji min re got ku ew jî penceşêrê çerm e û dixwaze ku Petrol li xwe 
biceribîne.
Steve: Naha ew nûçeya fantastîk di derbarê bijîjkê ku alîkariyê dixwaze de ye. Dest xweş hevalê min !!!! I'm ez 
kêfxweş im ku hevalê te yê 81 salî dîsa vegeriyaye kêfê ji jiyanê.
Jose: Erê, ew bi rastî ecêb e! Dr P em ê jê re bêjin, nivîskarek naskirî yê çend pirtûkan e û Naturopathek mezin 
û bijîşkek bijîşkî ye. Wî di 2 hefteyên dawîn de 5 nexweşên xwe ji min re şandine. Hemî nexweşên penceşêrê 
yên termînal. "

"Du hefte berê min rûnê dermankirinê da hevalekî/ê/a/a/a/a/a/a/a/a/a/a/a/a/a/a/a/a xwe? Sêşemê wî ji min re got
çermê gûyê wî vebûye û tumor eşkere bûye. Min jê re got ku serlêdana rûnê bidomîne lê, bêyî rûnê gûzê, tenê
rûnê başkirina pakij. Wî rûnê saxkirinê rasterast li ser tumora eşkere kir û wî got: "Pêla ku derketibû roja din
wenda bû. Piştî ku hûn pê diherikin di nav çend hûrdeman de dest bi avdanê dike. Ew derizî - rûnê penceşêrê
mîna şûşê derxist. " Tumora penceşêrê li wir bû, naha çû ... Du hefte !!! ” Jose

"Endamek malbatê di nav 48 demjimêran de rûnê tûjên goga golfê yên penceşêra qirikê hebû ku ew tumorên ku
dixebitîne avêt. Ew belgekirî ye. Bi pirsgirêkên jinan re jî dibe alîkar. Kes xem nake ku derman an alîkariyê
bibîne ji bo wê tenê hormonên hespê sentetîk dide û dûvre dipirse çima jin dîn dibin. " Debra

"Merheba Rick Simpson & Jindrich Bayer, min dixwest ku ez hin nûçeyên P HROZ HAPPY parve bikim.
Dîmenên dayikê kêmbûna "pîvanbar" a mezinahiya HEM tum tumorên di kezeb û pankreasê de destnîşan kir.
Her weha, tumora di pişika wê de niha TEMAM, 100% ÇON !!!

Gelek spas ji bo çûna li derdorê lê hejmara yekê ku herî zêde evînê heq dike Rick e ji ber ku ew qas eşkere vê
agahiyê bi cîhanê re ji destpêkê ve parve dike.

Spas Jindrich ji bo her tiştê ku hûn dikin tevî dilovanî û rêwerzên piştevaniya we. Ez dizanim ku em hîn jî bi
teşhîs/pêşbîniya wê li ser pêlên hêkê dimeşin lê ger tişt baştir bibin (tumor kêm dibin an "çareser dibin" wekî ku
jê re dibêjin bêyî metastaz). Ez ê di dawiyê de wê ji we re bişînim berî û piştî raporên bijîjkî, da ku hûn bibînin
ku we alîkariya jiyana jinek bêhempa, evîndar, çalak, dayikvan kir, ku li derve dema ku ez dinivîsim baxçê
giyayê xwe diçîne. : o). Pir hez dikim, Barbara "

-Silav Barbara, spas, te roja me bi e-nameya xwe çêkir. Ji bo me ji diya xwe re silav bêje û piştrast bike ku ew
naçe serî ji bo şanoyên din an tîrêjên X an bêaqiliyên din ên kanserogjenîk. Ma wê çawa hîs bike, divê ew şeş
meh an kêmtir 120-180g rûn rûnê. Ger ez li şûna wê bim, ez ê hingê her roj heya dawiya jiyana xwe rûnê
bixwim, ji ber ku dema ku rûn di laş de hebe şansê penceşêrê pir hindik e. Dozên sererastkirinê beşek zehf
girîng a vê rêbazê ne. Daxwazên çêtirîn, Jindrich

"Diya min kansera hucreya piçûk a qonaxa 3 -an bi rûnê sax kir !! J Ma min behs kir ku ew tenê çar mehan piştî
teşhîsê bê penceşêr e? Welê, wusa çêbû. J ”Dawn

"Bavê min di heman demê de penceşêrê pankreasê jî heye ku di kemoterapiyê de li kezeb û pişika wî belav bû,
dûvre ew dîsa belav bû ew pir nexweş bû û zû xirab bû. Wî rûnê 3 meh berê dest bi lêdana herî paşîn a Duşemî
kir û destnîşan kir ku her 7 cîh wenda bûne û penceşêrê pankreasê piçûktir bûye ew ji% 100 çêtir xwe hîs dike û
qalîteya jiyanê jî vedigere. Petrol bi rastî ecêb e. " Lisa

"Bavê min di rûnê kansera pankreasê de ye ku li heft cîhên din belav bû. Ew 5 meh e ku li ser rûnê ye, her heft
xalên ku di dema kemotemolojiyê de xuya bûn ji destpêka rûnê û penceşêrê pankreasê piçûktir bûne, rûn xilas
bûye. jiyana wî! ” Lisa
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"Silav, min tenê dixwest ku we nûve bikim. Bav ji ber destpêkirina rûnê 5 meh berê ji bo penceşêrê pankreasê
carek din lêpirsîn kir. Lêkolîna paşîn destnîşan kir ku penceşêrê di pankreasê de piçûktir bûye û 7 xalên din ên
ku dema ku ew li ser kemoterapiyê bû xuya bûn ji destpêka rûnê ve winda bûne. Encamên nû destnîşan dikin ku
penceşêrê di pankreasê de dîsa piçûktir bûye û çu cihên din ên ku bi xwîn fantastîk in nîn in lewra ji ber vê yekê
penceşêrê pankreasê ji ber rêjeya ku belav dibe ew qas kujer e. Ji ber vê yekê 8 meh 5 ji wan mehên ku bavê
neftê bikar tîne pir baş e di rastiyê de ew ji ya ku ew yekem car hate tespît kirin naha çêtir hîs dike. Ji ber vê
yekê dîsa spas Rick, JB û her kesê ku arîkariya derxistina vê agahiyê dike ger ne rûn bûya ez ê bavê xwe
nekim !! ” Lisa

"Bavê min jî penceşêrê pankreasê ya qonaxa 4 bû. Di heman demê de 10 xalên wî li ser kezebê hebûn ... ew di
dawiya Mijdara 2012 -an de bû. Naha wî 1 cîh li ser kezebê (.08) û 1 cîhek jî li pankreasê (8 mm) heye. Em li
vê dixin. Doktorên wî şaş dimînin. Ew giraniya xwe zêde dike û bi tevahî xwe xweş hîs dike. Rûnê rûnê kanabis
jî baş e. " Angie

- Bi dermanê hûrkirî neleyîze, Angî. Ew ji bo karanîna herêmî baş e lê hûn naxwazin rûnên tûjkirî yên kanabis
bidin nexweşên penceşêrê wekî dermanê wan tenê. Powerrîşa bi tevahî hêza bi tevahî hêz çêtirîn dixebite.

Bi taybetî ji bo kesên ku "mecbûr in" herin lêpirsînek bikin "pir binihêrin" ka ew çawa baş dibe. Kesên weha
divê bixweber 60 g rûnê din li protokolê zêde bikin ji ber ku ew tenê bêwate di prosedurek pir kanserogjenîk re
derbas bûn "da ku bibînin" ka ew çawa hest dikin. Curiosity drav dide, ji vê yekê poşman e.

Pîrozbahî û daxwazên herî baş. Pir xweş e ku meriv serfiraziya mirovên ku cûda difikirin bibînin. JB

"Ez delîlek rastîn im ku RSO bandorek rasterast li MPNST û NF1 heye. Qeydên bijîjkî, MRI, PET, şaneyên
CAT kêmkirina berbiçav a mezinahî û avîdiya tumorê îsbat dikin. Kristyne

"Ok Peepsên min. Todayro ew roj e ku min tenê hêvî dikir ku car carî bibe. Encamên biyopsiyê tê de hene
Corrie Yelland TEN CON CONFIRMAN WERE KIRIN KANCERA W 100% TEMAM G ÇONYE !!!! I AM
CANCER FREEEEEE !!!!! Tewra tu dysplasia jî bila C -ya mezin nehêle.

Ji hevalên min ên ecêb, ecêb ên ku bihevra berpirsiyarê min bûn ku ez dikarim derman bidim = bê guman bêje
tune ku vebêjim ka ez ji her yekê ji we re çiqas spasdar im. Hûn hemî ecêb in!

Ji Heather re ku yekem car ez şandim ji CURE-Ew vîdyoyê bi rastî jiyana min guherand. Kî dê lêxe, hey? Ez ji
te hezdikim! Ji Rick Simpson re, ji Jindřich Bayer re ji dil û can ... JI BO zanyarî û piştgiriya we spas dikim. Ez
îro ji ber we hemûyan sax im! Ez bi rastî bextewar im ku xwedan malbat û hevalên wusa ecêb im. ” Corrie

Silav Jindrich,  tenê notek bilez ji  bo ku hûn bizanibin min îro doktorê xwe dît.  Rapor dibêje ku penceşêr
(kansera kanala anal) êdî nayê dîtin. Payiza çûyî ji min re gotin ger ez tîrêjê nekim 2-4 meh hene. Min hilbijart
ku ez tîrêjê nekim û li şûna wê RSO biceribînim. Bê guman, ew xebitî! Ji kûrahiya dilê min, spas, Spas, spas ji
Rick û ji xwe re !!!! ” Corrie

"Çîroka serkeftina min a herî dawî. Ev jinek di dawiya 50 -an de ye ku bi Qonaxa 3 -an hate teşhîs kirin, lê pir
nêzikî Qonaxa 4 -ê Kansera Lingê ye. Todayro min ev yek stend: "Welê, dayika min mehek berê çûbû CT -ê û
encamên wê çend roj berê paşde xistibû. Ew bi tevahî çûye! Doktorê wê ew xwend û got girseya mezin zelal e û
tiştek nema ...

Wê hîn jî COPD heye lê em ê li ser wê û cixareya wê bixebitin lol ... Ji bo hemî şîret û zanîna tiştên ku em çu
carî jê hay nebûne gelek spas. Her tişt ji ber sedemek li hev hat û em pir kêfxweş in. Xwedê sebrê bide we û
malbata we. ” Corrie

- Xweşbûna spontan a penceşêrê pişikê xuya dike ku pir caran bi heybet li ber rûnê kanabisê çêdibe. JB

"Baş e, hemî Peepsên min ên hêja, ev ê xwendinek dirêj be, lê ez difikirim ku dibe ku min duh li PAYDIRT
xist. Ji Septemberlona par vir ve min doktorê diranan nedîtiye. Wê demê, ez ji bo jiyana xwe di nav şer de bûm.
Wê çaxê ji doktorê diranan re hat gotin ku penceşêrê min heye. Me sohbeta asayî kir, li wir min jê re got ku ez
tîrêjê nakim û "dermankirinek alternatîf" dikim. Wê demê, wî pirsî ez çi dikim. Ez dudil bûm ku jê re bibêjim, ji
ber ku ew bi "hişkbûna" xwe dihat nas kirin, lê jê re got ku temaşe bike Run From the Cure. Wî bi rastî piştî ku
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wî temaşe kir gazî min kir. Wî got ku wekî pisporek bijîjkî, ew meyldar e ku di qutiyê de be, ku wî birayek,
(bijîjk), û birayek din, (dermanzanek) heye û carinan ew çawa "hemî bersivan nadin."

Bi lez ber bi duh. Ew ecêbmayî ma ku bibîne ez çiqas xweş lê dinihêrim, û gava ku min jê re got ku Rûnê
Cannabis xebitiye bêhnteng ma. Wî dest pê kir ku her cûre pirsan bike. Piraniya wan "pirsên zanistî" ne ku min
nikaribû bersîva wan bidim. Wî li ser ceribandinên klînîkî pirsî, cudahî. şert û mercên nexweşiyê yên ku bi
Cannabis têne derman kirin û hwd. Ew dixwaze bi birayê xwe re li ser xwe biaxive, û hem jî Cannabis wekî
"derman" a penceşêrê, û di heman demê de dixwaze ku birayê wî li ser Cannabis wekî derman lêkolînê bike.
Ger wî jimareya hucreyê û navnîşana e -nameya min bigire dê baş be?

Li vir ew mezin dibe. Birayê wî, Dr Jake Theissen, berê Dean bû û pêşengiya bernameya Dermanolojiyê li
Zanîngeha Waterloo kir. Ew naha şêwirmendê pargîdaniyên derman e û di "Nêzîkbûnên Nû di Dermankirina
Kanserê de" de pispor e. Ew bi tundî bi Civata Kansera Kanadayî ve girêdayî ye. (Her weha, ew ew e ku ji hêla
hukûmetê ve tê xwestin ku serî li lêpirsîna skandala kemo -dilopandî bide.) John digot, ku birayê wî pir caran
gotiye, ji bo dermankirina penceşêrê divê tiştek çêtir hebe. Tiştek xwezayî, li şûna kîmyewî. Min jê re got ku
"êdî lê nenêre." Kanabis "tiştek xwezayî ye".

Tilî Peepên min derbas kirin. Hebûna kesekî bi bandor li ser "aliyê me" be, dibe ku ew pir mezin be! Janet
Sweeney, Robert Melamede, Peter O'Toole, Lester Grinspoon, Gersh Avery, Rick Simpson. Cannabis Science,
ma hûn ê li ser keştiyê bin ku di vê yekê de alîkariya min bikin ger hewce bike, û hûn ê baş bin ger min
dirankêşê xwe an birayê wî ji we re rêve bikira?

Spas ji bo xwendina Peeps. Gotinê belav bikin ... RENG KANNABISS KANCR DIKUJE! ” Corrie

Q. We carî dîtiye ku RSO alîkariya dermankirina penceşêrê prostatê dike? 

A. Bê guman. Ji bo encamên çêtirîn rêwerzan bişopînin. Li vir mînakek heye ka ew çawa dixebite û Dennis di
derbarê ka rûn çawa dixebite de hin vegotinek zanistî jî dide. Dîsa jî, rêwerzên Rick bişopînin, rûnê li gorî
rêwerzan bixwin (dozên kêm ên wekî yên ku Dennis bikar anî dibe ku ji nexweşên din re ne bes be), û rûnê jî di
forma şûşê de bikar bînin. Daxwazên çêtirîn, JB

"Di destpêka sala 2013 -an de min bi penceşêra prostatê tehlîl kir ku min nota Gleason 9 girt. Wekî vebijarka
xweya yekem min biryar da ku ez Rick Simpson Oil Cannabis biceribînim. Piraniya penceşêrê 90 roj şûnda li
gorî biyopsiya duyemîn çû lê tumor hîn jî li wir bû. Min biryar da ku doza min pir hindik e, ku rojane deh
gramek bû ji ber vê yekê min biryar da ku ez wê 90 rojên din dîsa bikim. Vê carê min dosage ji bo 60 rojên ewil
rojane 3 deh gram û di sî rojên dawîn de ji sedî 5 deh deh gram zêde kir ji bilî roja dawîn min gramek tam girt.
Biyopsiya paşîn nîşan da ku tumor çûye. Better hê çêtir, penceşêrê min% 99.9 çû! Ez ji Xwedê re şikir dikim ku
rêberiya min kir rasterast kanabis.

Berî penceşêrê min ez bi her awayî li dijî marijuana bûm lê gava ku hûn bi tîrêjê xedar û kemoterapiyê bi mirinê
re rû bi rû dimînin min fêm kir ku tiştek ku ez winda bikim tune. Urologê min got ku wî çu carî tiştek wusa
nedîtiye, ew bi tevahî ji nexşeyê derketiye. William

"Ez bi têlefonê bi urolog re hatim. Mêrê min çend sal berê piştî penceşêrê prostatê gelek pirsgirêkên bijîşkî
hebûn.  Ew nêzî  2 meh berê ji  bo biyopsiyê hate  şandin lê  ji  ber pirsgirêkên di lûleyê  de ji  gurçikê heya
mîzdankê ew nikarin biyopsiyek bêkêmasî bikin. Lêbelê wan destmalek têr girt ku bibînin ku kansera prostatê
paşde çûye û naha hucreyên penceşêrê li dîwarên mîzika wî hene. Ew neçar bûn ku wî ji bo pirsgirêkên din
derman bikin berî ku ew vegerin û ji ber pirsgirêkên bijîşkî yên din dest bi biopsiyê bikin. Bi zehmetiyek mezin,
ev îro pêk hat. Ez bi têlefonê bi doktor re axivîm û her çend pirsgirêkên gurçikê ji ber tîrêjê heye û dibe ku
gurçikek xwe winda bike, ew ji nebûna hucreya penceşêrê ya ku wê 2 meh berê kifş kir bêtir şaş ma. Ti delîlên
penceşêrê  nîn  in  û  ew tenê  nikare  wê  kifş  bike.  Piştî  biyopsiya  yekem,  min  tavilê  hêsirên  feniksê  kirin.
Tehemula me herduyan jî pir xweş heye, ji ber vê yekê di nav hefteyek heya 10 rojan de min ew di dozek 1
gramî de girt. Mehek şûnda, halê meya penceşêrê tune! Tevî ku min çu carî ji hêzên mûcîze yên gihayê gewr
guman nekiriye. Min jî nexweşiya xweser heye ku kêm e (eynî wekî lîstikvan Harold Ramis). Ez rojane xwe şaş
dikim ji ber ku ez zêdetirî 3 salan e ku ez ketim nav lêborînê de ku ez texmîn dikim pir kêm e. Ez nizanim çima
lê dibe ku vexwarina min a rojane bi vê yekê re jî tiştek hebe. 2 bijîjkên min ji dermankirinên min haydar in û%
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100 piştgirî ne. Ji ber vê yekê ez spasdarê birêz Simpson im! Spas dikim ji bo rêberiya! Tenê min xwest ku ez
şahidiya xwe ji we re bişînim ji ber ku ez gelek spasdar im. Gava ku ew li malê be û ez wî li wir bicîh bikim, ez
ê bexşîna doza we bikim. Dîsa spas ji dil û can! Bi silav, DKS ”

"Min heman nexweşî heye Harold Ramis meha borî mir ... vaskulît. Zêdetirî 15 salan e ku ev heye lê bi rastî
min berî 4 salan teşhîs kir dema ku nîşan ew qas xedar bûn ku ez nikarim bimeşim jî. Ez ji dermankirina xwerû
ya sîtoksan (kemoterapî) û prednîsonon 3 sal in ku ez ketim nexweşiyê. Piştre li ser imuran ji bo parastinê. Min
ji hemî dermanan xwest ku ji ber min, bandorên wan ji nexweşiyê xirabtir bûn. Doktorê min got na. Ji ber vê
yekê min tiştê ku kesê serhişk, serhişk ê din bikira kir ... Min bi destûra xwe xwe ji wan derxist !!! Hehe.
Steroîd her roj heya 2 mg kêm dibin. Devjêberdana wan dijwar e !!! Serdana bijîşkê paşîn, ji ber ku min ew qas
baş dikir doktorê min di dawiyê de min ji dermanên ku min berê dev jê berda derxist (ew çu carî nizanîbû ku
min sal berê dev jê berda). Ez nizanim, lê ez 3 sal in ku di rehmetê de me.

Piraniya kesên ku vê nexweşiyê dikişînin her dem ew qas pirsgirêk hene lê ez xwe wekî kesek normal hîs dikim
bi tenê çend pirsgirêkên ku nexweşî di destpêkê de çêkiriye mîna neuropatiya ling û destan. Wekî din, ez baş
im. Her roj bixebitin û birevin. Tiştê ku ez dizanim ev e ku ez wekî bikarhênerek kanabisê ya rojane, ez li gorî
ew qas kesên din ên ku vê nexweşiyê hene û li ser destek hebên xedar in ji bo tepisandina pergala berevaniyê û
kontrolkirina nexweşiyê mirovek pir bextewar im. Tenê tiştê ku ez bi rastî pê dizanim ev e ku kanabis alîkariya
min kir ku ez mîna îro hîs bikim. Ji% 2 doktorên min ên% 100 piştgiriyek min heye, yek neurologê min e!

Pir hêsan e ku hûn RSO -ya xwe çêbikin. Ez di destpêkê de aciz bûm ji ber vê yekê min hewl da ku pêşî
mîqdarek piçûk bikim. Ew ecêb derket ji ber vê yekê bi wê zanînê, min bêtir çêkir. Min tenê bi arîkariyek piçûk
a hevalek şîreta Rick şopand! Wekî nûvekirinek Facebookê ya ku min çêkir (Ez ji vê giyayê mûcîze derketim)
min gelek peyamên taybet  li  ser serfiraziya ku malbata  min li  alîkariyê  digeriya hene! Ez li  bendê me ku
zarokên xweyên mezin ên saxlem li ser lênêrînê bihêlin da ku ew ji derfeta bidestxistina tiştek felaket kêmtir
bisekinin. Ez ji vê hez dikim !!! Gelek spas birêz Simpson !!! Fedakariya we ji her kesî re ji hêla vî gomê
California -yê ve pir tê teqdîr kirin !!! ” Deborah

"Mêrê  min  gava  ku  penceşêrê  mîzê  ya  qonaxa  4  bû  bernameya  Phoenix  Tears  kir.  Di  rapora  rê  ya  piştî
emeliyatê de (ya ku ew ê B ifXWNE B ifXWNE B ifXWNE B ifXWNE B ifXWNE B absolutelyXWNE B
absolutelyXWNE  B  absolutelyXWNE  B  absolutelyXWNE  B  absolutelyXWNE.  Ez  ne  amade  me  ku  bi
Alzheimer re serketinê îdîa bikim, lê ji bo penceşêrê vebijarkek çêtir tune. " Caren

"Dîsa silav Rick! Ez hêvî dikim ku ev e-name we baş dibîne. Ez îro dinivîsim da ku ji we bipirsim gelo divê
nexweş çend dem li ser rûn bimîne? Nexweşek me bi tumorek mezin heye. Wî 15ê Adarê dest pê kir û heya
niha 40 gram derbas kiriye. Ew ji roja 2. vir de 1.5 gram an zêdetir e/rojê ye. Ma hûn li dozaja Terapîkî ya 60
gramî disekinin? Pere ji bo vî nexweşî faktorek e. Wî heta niha ji bo dermanê xwe tiştek nedaye. Nêrevanê wan
60 gram rûnê pêşîn bexşandiye, lê nikare dermanê bêdawî her û her bide. Spas ji bo tevlêbûna we. Ez qîmetê
didim têgihîştina we. Bi silav, Janet ”

"Janet delal, Tu dibêjî ku ew ji roja duyem vir ve 1,5 gram an jî zêdetir li ser e. Petrolê ku ez hilberandim ew
qas zexm e ku bi gelemperî ji kesê navînî 5 hefte digire ku bigihîje wê astê ku dikare rojê 1 gram vexwe. Dibe
ku pirsgirêkek bi tîrêja ku ji bo hilberandina vê nefesê tê bikar anîn hebe ku di jêhatîbûnên wan ên saxbûnê de
pir cûda bibe ji ber vê yekê pirsgirêk dibe ku zordarî be. Bi gelemperî dema ku nexweş 60 gram rûn vedixwe
penceşêr wenda dibe. Lê ger ne wusa be, ez ê rûnê bidim wan heya ku ew be. Wextê ku hewce dike û mêjera
rûnê ku hewce dike dikare ji kesekî heya kesek din pir cûda bibe. Em hemî cûda ne û hin kes ji yên din pir zûtir
qenc dibin. Bi gelemperî mirovên ku ji ber kemoterapî û tîrêjê pir xirab bûne dê hewceyê dermanek dirêjtir û
rûnê zêde bikin. Pêdivî ye ku neft hemî zirara van dermanên ku jê re dibêjin paşde hiştibe paşde bixe. Pêşniyara
min ev e ku hûn rûnê ji tûjek din a bihêz nîşan bidin, lê bi her awayî wî li ser rûn bihêlin ew tenê tiştê ku ez
dizanim dibe ku jiyana wî xilas bike. Daxwazên herî baş, Rick Simpson ”

"Ez ne bawer im ku ev serketî ye- Lê ez bê guman wê wekî yekê dihesibînim! Tenê ger kesek bipirse gelo çima
dengek mêranî heye, ew ne ji ber ku ez cixarekêş bûm an tiştek- min qet cixare nekişand, lê ji ber ku min tîroîdê
min derxist. Ez 51 (û nîvek im!) Û ji 20 saliya xwe de rûn bikar tînim. Tenê min her gav dît ku vaporîzasyon
xweş e. Çend sal berê- min dest bi tengbûna daqurtandinê kir, û bijîjkên min girêk li ser tîrîdiya min dîtin.
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Nodên li ser tîrîdiya min ku ez neçar mam ku biçim ceribandina penceşêrê. Gava ku ew wiya dikin- ew tenê
derziyek kûçikek mezin li qirika we dixin û dikevin nav nodên ku bêne ceribandin. Ew ji ber cîh tiştek nadin
we- no anestezî-. Ji ber vê yekê çend carî bikin û bibînin ka hûn dikarin rûnin. Bi her awayî- piştî ku ez 6x
hatim xeniqandin- û tîrîdeya min ew çend mezin bû min di daqurtandin û nefesê de tengasî kişand- min tîrîdeya
xwe derxist. Digel hemî penceşêrê di malbata xwe de- min texmîn kir ku ez ê li pêş lîstikê bim. Ne Penceşêr.
Netû. Ez di malbata xwe de tenê me ku heya nuha ji penceşêrê xilas bûm. Ez ji 20 saliya xwe ve rûn dikim. Min
hema hema her ceribandinek penceşêrê li wir ji ber dîroka malbatê derxistibû- û nada heya niha spas ji Xwedê
re! Hûn matematîkê dikin :-) ”Janet

"Silav Rick! Amy vê sibê wefat kir. Dema ku hejmarên wê xerîb hatin Amy dev ji karanîna rûn berda. We got
tiştek bêhn neda- baş bijîjkan encamên laboratûara wê xera kirin, û ew xirab bûn. Amy pir westiyayî bû (23
tîrêjên tîrêjê, 3 an 4 kemoterapî). Wê tenê dev jê berda. Ez henekan nakim. Wê ew qas li ber me derbas kir, ku
wê hîs kir ku dema wê hatiye. Ew rast bû. Bêyî rûn- qediya. Hefteyek berê ew pir xweş xuya dikir- Ez sond
dixwim! Wê dixwest ku rojê du gram biçe, û bi rastî vê yekê bişkîne. Dûv re ew ceribandinên lanet vegeriyan, û
ew qediya. Min jê lava kir ku wê bigire. Hûn çawa bi vê yekê re mijûl dibin? Ez wêran bûme. Janet ”

"Janet delal, ez dizanim tu çawa hîs dikî, delal, min heman tişt bi çend kesên ku ez di bin dermankirinê de bûm
re çêbû û ew ne hestek baş e. Bi kêmanî em dikarin dil bidin ku tiştê ku me dikir arîkarî kir û em ne yên ku zirar
çêkirine ne. Pir caran pir dijwar e ku em bi wan kesên ku em wan derman dikin re kûr nebin û dema ku tiştek
wusa çêbibe, ew her gav min dil dike ku ez kesên berpirsiyar xeniqînim. Ez eleqedar nakim ka ew bijîjkên
bêaqil çiqas li xwe û pîşeya xwe difikirin, kuştin kuştin e û berî ku ev biqede, raya giştî dê wan hemiyan ji bo çi
ye bibîne. Ez bi vî rengî li Janet dinêrim, em nekarin her kesî xilas bikin, lê ya ku em dikin, êşa bêhejmar
mirovan sivik dike. Ji ber vê yekê ya ku em dikarin bikin ev e ku em berdewam bikin, heya ku em nekarin vê
dinyayê bi hişê wan bînin. Hûn jinek ecêb in bi dilek gewre û ya ku hûn dikin, ji girseyên êşandî re pir watedar
e. Ji ber vê yekê hewl bidin ku bala xwe bidin ser hemî qenciyên ku we kirine û xwe ji ber neheqiya kesên din
sûcdar nekin. Ew kesên mîna me yên ku cûdahiyê dikin û mirovên wê yên mîna me ne ku dê vê dinyayê
biguhezînin,  ji  ber vê yekê ji kerema xwe rê nedin ku tiştek we ji rêça ku em her du rê lê diçin dûr bixe.
Daxwazên herî baş, Rick Simpson ”

"Min gelek caran Hêsirên Phoenixê yên Rick Simpson li ser dîwarê xweya Facebook -ê parve kir ... hingê
rojekê hevalek min li ser nivîna mirina wê bi Lymphoma re bû. Gava ku wê postên min ên li ser rûnê dît, wê
tavilê dest bi rûnê kir û naha CANCER BELAV e! Doktorên wê şaş dimînin ku wan jê re got sê meh heye ku
bimîne ... WEXT A BN. " Jamie

"Birêz birêz Simpson, nexweşek min li Dewletên Yekbûyî heye ku vê dawiyê dest bi Hêsirên Phoenix kir. Ew li
dewleta me qanûnî ye. Ew nêzî mehekê ye ku beşdarî bernameyê dibe, lê ji hefteya duyemîn rojê de gramek baş
daxwaz dike. Ma rojê ji gramek zêdetir feyde dike? Min ev nexweş belaş hilda, û ez hest dikim ku ew hinekî li
min dilîze. Wî ji hefteya duyemîn rojê de gramek dixwest, û dûv re rojê du gram dixwest - û ev zehf zehf e. Ez
li ser çaryek gramek looped dibim. Em Buddha bikar tînin - 100% indica bi zêdetirî 15% naveroka THC. Hûn
çawa bi nexweşên ku bêtir û bêtir dixwazin re mijûl dibin? Spas, George ”

"Doctordoctorê delal, ez her kesê bi rewşek cidî teşwîq dikim ku rûnê zûtirîn zû bigirin. Zû zû ew dikarin wê
bigirin, ew qas zûtir dikarin bêne qenc kirin. Min dît ku çend kes bi tevahî 60 gram dermankirinê di mehekê de
vedixwin û kansera xweya paşîn sax dikin. Lê kesên bi vî rengî kêm in û ji mumkunê zêdetir ev zilam bi we
dilîze. Min çend kes ev bi min re ceribandin û min bez li wan xist. Ez dil nakim ku neftê bidim kesên ku bi
derman hewce ne lê ez ê wê nedim gêjên ku derdikevin ku xapandinek bikişînin. Ger hûn hîs dikin ku ev zilam
hewl dide ku bixapîne hûn tenê jê re bêjin ew ê neçar bimîne ku bixwe hempê bîne da ku derman çêbike. Ger
ew bi rastî ye, ew ê mûhtemelen hewl bide ku wiya bike ger ne wusa be, dibe ku hûn ê çu carî careke din ji wî
nebihîzin. Pêdiviyek weya bêdawî ya vê rûnê tune û pêdivî ye ku ew biçe cîhê ku ew ê pir baş bike. Berdewam
bikin. Daxwazên herî baş, Rick Simpson ”

"Ez jinek bi penceşêrê TERMINAL, bi rûnê kaniyê RS derman dikim û ew di dawiyê de çêtir dibe. KAR DIKE!
” voodootattooo
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“Niha heman tiştî dikin. 25% THC SKYWALKER OG, rûnê OG -ya paşîn PSA -ya min 160 bû. Piştî 100 gram
îro îro 7 e. " Jimmy

"Silav  Chris,  Nûve  bike  ...  penceşêr  diçe  ...  wê  sibê  ji  enkolîstê  xwe  yê  tevlihev  gazî  kir.  Bi  gelemperî
randevûyek rû bi rû me heye lê wî vê carê gazî wê kir da ku ji encamên hemî şaneyên ku çend hefte berê hatine
kirin şîret bike.

Kezeb - kanser êdî nayê dîtin. Kansera pişikê, yek kansera pişikê çû û ya din kansera pişikê bi girîngî kêm bû.
Memik - wî şîrove nekir ... Wî behsa ramana pêsîrê nekir ... ji ber vê yekê dayik ji bo çend pirsan wî vedigerîne
û ji me re randevûyek saz dike ku em biçin hundur û pê re bipeyivin û dîtina paşerojê û şopên vê dawiyê. Ez
ditirsim ku ew hinekî şok bû dema ku Dr. dest bi xeberdana li ser penceşêra kezeb û pişikê kir ku wê ji bîr kir
ku li devera pêsîra xwe bipirse.

Hemî lêgerîn ji bo pêşîlêgirtina şopek nû ya terapiya hormonî bûn ... lê Dr. dibêje ku ew êdî ne berendamê
lêkolîna hormonê ye ji ber ku pêdivî ye ku nexweşek li herêmên kanserê mezin bibe û hemî warên wê NE
mezin dibin lê dimirin

Em li  ser heyvê bi encamên neftê ne !!! Dema ku ez mehek berê an jî di derbarê diya xwe de bi Rick re
diaxivîm wî pêşniyar  kir  ku divê ew 2 -emîn dermankirina  90 -rojî  biçe û ji  ber  vê yekê em di destpêka
Septemberlonê de wê yekê plan dikin. Di vê navberê de em ê wê bidin dozek parastinê.

Wey! Wê ji destpêka dermankirinê ve dizanî ku rûn li ser tumorên wê dixebite, wê hîs dike ku ew piçûktir dibin
û diçin. Em gişt spas dikin ku we ramana xweya belgefîlm bi min da nasîn û ev dermankirin parve kir. Ger we
wextê sohbetê hebe îşev ez li malê me. Her dem Silav, Cindy "

"Merheba Corrie delal ... Tenê min dixwest ez ji we re ragihînim ku min rûnê ku ji dayika min hebû da hevalê
hevalek ku bi kansera pêsîrê ye ... Wê mehekê girt û ew di nexweşiyê de ye ... Hin hucreyên penceşêrê hene di
tumorê de mirî ... the bijîjk ecêbmayî û erênî bû û xuyaye ger ew carê encamên çêtir bi dest bixe dê dest bi
tiştekî derbarê rûnê bike. Ez pir bextewar im û ji Xwedê re spas dikim ku destûr da min ku ez karibim ew
agahdariya di derbarê rûnê kanabisê de bidim vê jinikê .. :)) Ji ber vê yekê min dixwest ku diya min dikaribû
rojane rûn rûnê ... "

"Silav Rick, min nûçeyek xweş girt. Diya min ji hêla psîkolojîk ve nema dikaribû têbigihîje ku kansera wê di
pêsîrê de ye, ji ber vê yekê ew emeliyat bû. Lêbelê, wê 30g dozê xwar, û wê hin çayên gihayê ji zilamek ku her
cûre gihayên bijîjkî lê hene vedixwar û wê pêlavên van gihayan jî danî. Bi her awayî, dema ku bijîjkan ew
penceşêr derxist, ew ji 7 mm mezintir û ji% 100 tevîn nebû, tenê% 1 çalak, û xedar û di qonaxa mirinê de bû. 3
bijîjkan li vê yekê mêze kirin, û wan got ku wan çu carî tiştek wusa nedîtiye ... Ji ber vê yekê, ger ew 1 an du
hefte bêtir bêyî emeliyatê biçe, dê her tişt winda bibe. Naha, ew her roj rûnê 1 gram û nîv digire û ew naha fam
dike ku emeliyat bi tevahî nepêwîst bû.

Lêbelê, ew ji wê hingê pir aramtir e, ji ber ku ew dilşikestî bû, ji ber vê yekê me nikarî wê ji operasyonê xelas
bikin ... lê naha her tişt baş e, û giha û rûn jî karê xwe kir. Her çi be, bijîjkên bêaqil 23 dermanên radyoyê dan
wê, lê wê got ku ew wiya nake û bijîjk di navbera rêzikan de got ku ew rast e. Nebes e ku ev bijîşk çiqas pêşve
diçin. Her kes dibêje merheba, Rick. Gelek spas ji bo pêşniyariyê, û careke din spasiyên mezin ji Jindrich re
bikin. " Sasa

"Rick ... hevalek tenê tumorek mêjî ji serê wî derxistibû ... lekeyên wî hene ... ew dixwazin ku ew kemoterapî û
tîrêjê bike ... ma wê rûnê di dema kemoterapiyê de bermayiyek be. xûyankirinî? Dîtina ku ew çawa ye piştî ku
tumora mêjî hate rakirin balkêş e, ew ji % 80 çêtir e ji ya hefteya borî bi wî tiştê di serê wî de ... Ez dixwazim jê
re bibêjim ku kemo û tîrêjê neke û rûnê bike lê ew ne wiya ye hilbijartina min ... ”Sharon

- Sharon, ew ê şansê saxbûna wî zêde bike. Lê di rastiyê de, kemoterapî tenê dibe sedem ku ew neçar bimîne ku
paşê 120-180g rûnê tenê bixwe da ku zirarê paşde bixe. Bê guman, ew e ku ew ji jehrê xelas bibe. Daxwazên
çêtirîn, JB

"Ji bo we hemî rûkeniyên ku difikirin ku Rick Simpson xapînok e, divê hûn zanibin ku Michelle Aldrich tenê
qonaxa 3 ya kansera pişikê bi rûnê kanabisê, ku ji hêla Valerie Corral û WAMM ve hatî peyda kirin, sax kir!
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Çima medya û bijîjk nikarin carekê rastiyê bidin dest pê kirin ?! Cannabis penceşêrê derman dike, Xwedêyo !!!
People mirovên bêberpirsyar ew in ku hewl didin vê rastiyê veşêrin, ne kesên mîna min û Tommy ku dixwazin
cîhan rastiya kanabis û penceşêrê bizane. " Steven

"Silav ji  her kesî  re,  min nûçeyek xweş girt.  Jinê roja  Pêncşemê encama xweya PET -ê girt.  5 sal  şûnda
penceşêrê wê hebû piştî 6 gerîdeyên kemoterapî û yek veguheztina hucreya stem, wê hingê ew dîsa vegeriya. 6
meh berê diviyabû ku ew neqla din bike, lê ji ber ku wan donorek nedît ew betal bû. Ji ber vê yekê wê dest bi
rûnê kir. Duşemî bijîjk ji me re got ku penceşêr wenda bûye. Spas ji bo rûnê, Rick. Tu mêr î, spas. ” Luc

- Spas, Luc. Belgeyên bijîjkî dê ji xêrhatinê zêdetir bin. Divê ew li ser dozek domdar bimîne, ez ê heya ku
mimkun be rûnê herî zêde bixwim. Ger gengaz be,  wê ji bêtir  şopandinê dûr bixe. Videoahidiya vîdyoyek
Youtube dê pir baş be. Daxwazên çêtirîn, JB

"Sala 2013 -an naha çû û ez kêfxweş im ku ez dikarim sala 2014 -an bibînim ku Doktoran nedifikirîn ku ez
dikarim sala 2013 -an bibînim. Lê li vir ez hîn sax û sax im. Çend kesên ku min çend sal in min nedîtine gotin,
vaye tu hê sax î! Erê, ez hîn sax im ji ber ku min dermanê giyayî yê rast (Rûnê Cannabis) bikar aniye da ku
penceşêra mejiyê GBM -ya xweya bê derman bikuje.

Ji ber vê yekê spas ji Xwedê re ku te riya qencbûnê nîşanî min da. Dr Dr Tiew Han ji bo jêhatîbûnên we di
Craniotomy de,  Her  weha Rick Simpson ji  bo parvekirina  zanyariyên we di  derbarê  vê Xwedayê ku OIL
şandiye de, û jina min Cinimin Mansur ji bo ku lênihêrîna min dike, û Ferîşteyên min ji bo arîkariya weya
dilnizm, û heval û malbata min ji bo heybeta wan piştgirî û hezkirin. Bêyî we hemîyan, ne mumkun e ku ez dîsa
saxlem bibînim. Ez xwe pir bextiyar û bextewar hîs dikim. Yes erê, ez bi Milyaketan bawer dikim.

Ji bo 2014 -an her kesê çêtirîn, hewl bidin ku stresê nekin, dilşad bin û Tendurist bimînin. " Elia

"Ez hez dikim (xxx) ji bo rûnê ku ji bo penceşêrê min hatî bexşandin spas bikim !! Heya nuha, penceşêr tune ku
di laşê min de were dîtin !! Ew bi rastî gel dixebite, delîl hemî di tomarên bijîjkî yên min de ne! Zor spas ji we
hemiyan re û arîkariyên mezin ji Hêsan re !!! ” Becky

"Spas ji Jindrich re, ew di derbarê serîlêdana herêmî ya ku rasterast li ser çerm tê sepandin û ne jî li ser bandê,
bêkêmasî rast bû. Cûdahî mîna şev û roj bû. ” Roland

-- Bê guman. Tinkturên bi rûnê 20-30-50% jî pir dixebitin, ji ber ku ew bi hêsanî dikevin bin rûyê erdê. Di hin
rewşan de, rûnê tovê hemp (an rûnê şîn) û tevliheviyên rûnê hemp jî pir sûdmend in. Lê bi mantiqî, rûnê ku hûn
li birînê rast bikin, ew qas çêtir e. JB

"Min berê nivîsand ku me di dermankirina kansera pêsîrê de serfiraz bû. Naha bijîjkan ji nexweş re gotin ku
encamên wê ew çend baş in ku neçar e ku here ser kar. Nexweş got spas ji XWED re û bijîjk got ku divê ew ji
Xwedê re spas bike û ez dipirsim wî çi nekir lê ez ji wê re dibêjim ku pêdivî ye ku ew kemoterapî û tîrêjê
bike ... doktorê dîn .. .

Lê me ew gihand astek din, em rûyê yekî sax dikin ji ber ku 5 sal berê bi heban hate rûxandin. Vî kesî bi rûvî re
pirsgirêkên mezin hebûn û ew difikirin ku ew di destpêkê de penceşêr bû û ew çend hebên xurt didin wê ku
rûyê wê wêran dike mîna beq bû. Dûv re wan got ku ew dikare bibe nexweşiya Crohn û hwd û hwd.

Mebesta min ev e ku ev kes 5 sal bû hewl dida ku rûyê wê sax bike lê bi ser neket. Wê 5 caran rûnê hemap li
rûyê xwe da û dîsa em bawer nakin ku çermê wê nuha çawa xuya dike. OMG ew pir kêfxweş e naha ew dikare
dîsa xwe be.

Ez hewl didim ku hin wêneyan bikişînim lê di her 3 rojan de lê çerm ew qas zû sax dibe ku ez nikarim nîşanî we
bidim ka berê rûyê wê çawa xuya dikir, lê bi destûra wê em ê di rojên pêş de wêneyên wê yên kevin (tenê çermê
rûyê wê) nîşan bidin û yeka nû da ku hûn mirov cûdahiyê bibînin ... ”Jasmin

"Ez jinek 39 salî me 2 salî me û bi kansera pêsîrê re hevdîtin kirim. Ev rûn derman û dermanê min e. Ev mirov
ewqas tijî çavbirçîtî ne. Wan hay ji êş û jana ku em û malbatên xwe tê re derbas dibin nîn in. Tenê çavbirçîtiya
xweperest. Karma. ” Sally
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“Belê, du hefte ... Doktor got di mîzdanka min de tumorek 2-3 cm heye. Xwest rasterast min bigire OR. Çêdibe
ku ew di kêmtir ji 14 rojan de bireve. Ji hêla CT -scan ve hatî pejirandin. Di 2/15 de hate tespît kirin, CT -ê di
2/29 de hate kirin. " Gersh

"Ev CT-scan 14 roj piştî ku tumorek 2-3 cm hate dîtin, bi navbeynkariyê, di mîzdana min de hate dîtin. Tenê di
14 rojan de, tenê rûnê kanabisê yê bingehîn tê bikar anîn, di mîzdankê de tu tumor nayê dîtin. Cannabis tenê…
14 roj  ...  çû.  Parêzer  ji  kerema  xwe vê  yekê  fam bikin.  Dermanê  min  dernexe.  Ev  ne  tenê  rêyek  din  a
serxweşbûnê ye. Ev derman jiyana min xilas dike. " Gersh

“Temam ... Min rapora patolojiyê wergirt. Tumora di mîzdanka min de berî ku ew derxin kêm bûbû. Cara paşîn
ku bijîjk ew dît, bi qasî 2,5 cm pîvand. Gava ku wan ew rakirin, ew bi 0.5 cm kêm bû. Ez meraq dikim gelo ev
bijîjk dê di derbarê wê de çi bibêje. " Gersh

"Rick delal, Xwedê ji te razî be! Min bi salan Diya xwe, Dapîra xwe, xaltîk û apên xweyên hezkirî û hevalên
xwe ji ber penceşêrê wenda kir. Lê ya ku herî zêde li min xist xwişka min a bedew, jîr û ecêb Kim bû. Ew di
Tîrmeha 2010 -an de di 42 saliya xwe de bi qonaxa 4 a penceşêrê pişikê hat nasîn, û heya Sibat 2011 ew mirî
bû. Ez nizanim wê çi derman kir ji ber ku wê ji kesekî di nav malbatê de negot ku ew heya dereng dimire, û
mêrê wê yê berê junkî ket nav lênihêrîna wê û malbat derxist derve. Heya meha borî min ji rûnê hay jê tunebû,
û ji wê hingê û vir de ye ez pir lêkolîn dikim. Di destpêkê de min digot qey ew rûnê maran e, mîna gelek tiştên
din, lê heya nuha min 27 kesên ku îdîa dikin bi wan penceşêrê xwe derman kirine an bi girîngî kêm kirine
navnîş kiriye. 27 Gel !!! That's ew tenê li ser YouTube û tevnvîsên serhêl tenê ye! Xwezî min di 1997-an de,
dema ku Diya min hat teşhîs kirin, an di 2000-an de dema ku Dapîra min ji nexweşiyê derket, an di 2010-an de
gava ku ji xwişka min re hat gotin ku here malê û bimire,  an par dema ku birayê min -law bi nexweşiya
penceşêrê ya dev û qirikê ket û neçar ma ku nîvê rûyê wî jêbike û ji nû ve ava bike. Lê niha ez dikim, bi xêra te.
Xwedê ji we û ji hemûyên ku hûn jê hez dikin razî be, û spas ji bo ku we ew qas ked da ku hûn vê dermanê hêja
ji her kesî re peyda bikin. " Denise û spas ji bo we ew qas ked da ku hûn vê dermanê hêja ji her kesî re peyda
bikin. " Denise û spas ji bo we ew qas ked da ku hûn vê dermanê hêja ji her kesî re peyda bikin. " Denise

- Denîzê delal, ez çi bêjim? Wan Diya min ji ber kansera pişikê ya hucreya piçûk bi kemoterapiyê kuştin, ji ber
vê yekê ez bi rastî dizanim hûn çawa hîs dikin. Tiştekî xweş nîne. Her dem, pêdivî bû ku derman peyda bûya û
ne  tenê  ji  ber  ku kesek dixwaze drav bide  ye.  C'est  la  vie,  lê  ne ku her  kes  wê tenê  wekî  min bi  aramî
dadiqurtîne. Gava ku hûn fêr dibin ka hemî rûn dikare çi derman bike an kontrol bike û li şûna wê hemî çi hatî
bikar anîn, ezmûnek pir travmatîk e.

Ji kerema xwe navnîşa wan şahidên serhêl ji min re bişînin, ew ji bo kesên din ên ku bi qasî ku ez berî şûnda
Rick nas kirim û di derheqê rewşa rastîn a di warê "dermanê kevneşopî" de hay jê hebûn, balkêş û arîkar be.

Spas ji bo piştgiriya we û alîkariya me kir ku em peyva li ser vê dermanê belav bikin. Piştî du sal û nîvan xebata
bi Rick re, ya ku ez dikarim bibêjim ev e ku rûnê ku bi rêkûpêk hatî hilberandin û bikar anîn tam tiştê ku ew
dibêje dike. JB

"Silav Corrie! Nûçeyek AMAZING careke din. Hevalê min ***** ***** ku hûn pê re axivîn û ji *** re şandin
Los Angeles, wusa ku ew nêzîkê 2 meh in li ser rûnê Cannabis e û ew çû ku îro şaneyên bijîşkî wî bike û di laşê
wî de CD KANCR NE !!!!!!! HEM ALL CIH !!!!!!! Ew ji we re ji min re ji we re qala min dike û ji we re qala
**** nake.

Ji kerema xwe re her dem bêtir spas. Hûn ew qas baş in ku hûn alîkariya van hemî mirovên ku hûn wan nas
nakin jî dikin û li seranserê cîhanê jiyanê rizgar dikin! Ez ê biçim Los Angeles-ê da ku bi **** re bixebitim û
hewl bidim ku hemî zikêşiya xwe bisekinim û min rojê 60-80 carî ji tuwaletê derxe. Ma ev ji bo raporek din a
ecêb çawa ye? Em pir ji vê hez dikin !! ”

"Ez dixwazim îro şîroveyek ji Doktorê xwe re parve bikim. Demek Dirêje Min Infeksiyona Mîzdankê heye û Dr
enfeksiyonê derman dike.  Todayro wî bi kamerayek çavê xwe ji  dest  girt  (ne pir  kêf) AND xuyaye ku ez
bermahiyên girseyek mîzdankê (tumor) heye ku di cîh de miriye (gotinên wî ne yên min in) û dibe sedema
enfeksiyonê.
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DÎSA! GOTIN HN W NOT NE MIN; Doktor got "Ez zêdetirî 40 sal e ku ez bijîşkîyê dikim û min çu carî
nedîtiye ku tumorek di cîh de bêyî destwerdanek derveyî bimire." Ez ji Adarê vir de neftê dadixim û didomînim
lê ji ber ku çandiniya min hat min nêzîkê 6 hefte ye ku min du caran rûnê dozê xwariye. Di 8 -ê Cotmehê de em
diçin emeliyatek piçûktir paqijkirinê da ku hûn girseyê piştrast bikin (ger ez wê hingê derbas nekim). Min di
derbarê rûnê de hin guman kir lê FOLKS .D MIN DUBOTIN NE.

Min têra xwe melzemeyê budê heye ku bi qasî 5 an 6 ons rûn çêbike. Madeya ku tê bikar anîn Sativa Blend
Pineapple Kush e,% 25 THC. Ez nikarim ji we re vebêjim ka ez ji encamên heta nuha çiqas kêfxweş im. Min
hîn tiştek ji Doktorê xwe re negotiye ji ber ku li FLa wê hingê hin Dr. Ji ber vê yekê ew naha tiştek nizane. "
John

- Lê tu ji têra xwe zêdetir dizanî, Yûhenna. Pîrozbahî. Ez ê rûnê xwe bidomînim û ez ê emeliyatê ji bo paşê
bihêlim.  Ger gengaz be êdî şehkirin nayên kirin.  I  ez ê rûnê jî  di  şiklê supozîtorê de bigrim, hûn her gav
dixwazin ku rûn heya ku ji dest tê nêzî cîhê êşbar bibin. Di heman demê de, heke hûn dikarin, hewl bidin ku
rûnê ji yekê zêdetir tîrêjê ji bo encamên çêtirîn çêbikin. Daxwazên çêtirîn ji we re, JB

"Lihevhatinek tam li  wir JB. The derengiya emeliyatê  tekez bikin. Her xebatek laş a dagirker destûrê dide
enfeksiyonan di pergala we de. Bi adetên xapînok û bêhurmetiyek bêkêmasî ya li ser dermanên xwe yên ecêb,
naha me goştê li hember antîbiyotîk bakteriyên ku li piraniya nexweşxaneyan belav dibin hene. RSO dê wê
yekê sererast bike lê di derbarê "karekî botch" ê emeliyatkî de çi dibe? Run From the Cure her tiştî dibêje. "
Tielman

“3 roj berê me bi RSO re carcinoma hucreya basal a hevalek derman kir. Me îro ew kontrol kir û hema hema
çûbû. Me RSO ji nû ve kir û bi pêçek pêça. Em ê wê di 3 rojên din de kontrol bikin û li bendê ne ku ew li gorî
encama 3 rojên berê were darizandin. Ev yek li milê wî yê rastê ye. Penceşêrên berê yên ku me wî derman kirin
li milê wî yê çepê bûn. Hooray, ew dixebite. " Delîl

- Belê, dike. Ger wusa nebe em ê ya ku em dikin nekin. JB

"Navê min George e, û ez dixwazim şahidiya xwe bidim te. Di 82 saliya xwe de, 22 -ê Kanûn, 2010, min bi
kansera esophageal teşhîs kir. Ji min re hat gotin ku ez ê ji 6 mehan heya 2 salan bijîm û dibe ku ez hewce
bikim  ku  di  hin  deman  de  piştî  dermankirina  tîrêjê  stûyek  di  qirika  min  de  were  danîn  da  ku  alîkariya
daqurtandinê bike.

Berî teşhîsa min, min di nefes kişandin û daqurtandina xwarinê de tengasî dikişand, di herdu lingên min de
werimîn hebû û bi çalakiya sivik westiyam. Min di destpêka 2011 -an de tedawiya tîrêjê derbas kiribû. Di
Septemberlona 2011 -an de, min xwarina hişk û xwarina hişk dijwar dikir. Min digot qey ez xeniqîm. Pêdivî bû
ku xwarina min li perçeyên piçûk were birrîn. Min tercîh kir ku ez xwarinek mestir bixwim û li şûna wê jî Boost
dihejîne. Di heman demê de ez di zikê xwe de gaza giran dikişandim. Gaz wek birûsk û birûskê di zikê min de
çikiya. Min dest bi serpêhatiyên gêjbûnê kir ku tengasiya nefesê, bêhna bêhn û xwêdanê heye. Balansa min
xirab bû û min nekarî pir baş li dora xwe bimeşim. Zehmet bû ku meriv bêhn û bêhna xwêdanê bikire ber suîta
min.

Dûvre serpêhatiyek dijwar a gêjbûnê ez şandim nexweşxaneyê û bijîjkê min pileya tansiyona duyemîn danî.
Demek kurt piştî mayîna min a li nexweşxaneyê, xerîbiyek hat cem min û ji bo dermankirina penceşêrê min
rûnê kemînê pêşkêşî min kir û ji bo bêtir agahdarî min şand malpera Phoenix Tears. Ez di destpêkê de nerehet
bûm û ji girtina rûnê kaniyê ditirsim, ez her gav difikirîm ku kanabis dermanek dergehî ye ku dê bibe sedema
addiction û min ber bi dermanên din ên hişk ve bibe. Piştî lêkolîna rûnê hempê yê Rick Simpson min biryar da
ku ez ê dermankirinê bikim. Min di dema û piştî dermankirinê de fêm kir ku rûnê kaniyê/kanabis "dergeh" e ji
bo tenduristiya çêtir.

Piştî doza min a yekem -1/2 tovê birincê Hemp Oil, min dît ku ew yekser di laşê min de dixebite.
 Min hîs kir ku ew di laşê min de ji tiliyên min ber bi tiliyên min ve diherike. 
 Min hestek arambûn, bextewarî û zêdekirina heneka xwe jiya. 
 Lingên min gomlekê hîs kir ku piştî 6 demjimêran çilmisî. 
 Dema bêhnvedanê û dema razanê jî nefes bêdengtir bû
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 Piştî rojan/hefteyan:
 Kulîlkên min/hemorroîd winda bûn.
 Painşa di milê xwe de kêm kir
 Bêhna bêhnê kêm bû. 
 Ji roja duyemîn de zêdebûna gaz û nerehetiya mîdê sivik bû û bi rêkûpêk bû û dermankirinê berdewam kir. 
 Min hebên tansiyona xwînê kêm kir û rawestand ji ber ku tansiyona min xwendinên pir kêm dibû. Gava ku

min hebên tansiyona xwînê derxist, tansiyona min asayî bû
 Ellingewitîna di herdu ling û lingan de bi girîngî kêm bû. 
 Xwarina min teng kir û giraniya xwe birêkûpêk kir - min heya niha 26 kîlo winda kir. 
 Rengê çerm baştir dibe
 Gêjbûn ji holê rabû
 Lêdana dil bi rêkûpêktir xuya dike û ne ew çend acizker e, tê hesibandin ku ji jidayikbûnê ve lêdana dil min

a ne birêkûpêk heye 
 Tevgerên rûvî bi rêkûpêk bûn
 Xewa çêtir, bêhntengtir ceriband. 
 Hevsengî û Koordînasyon baştir bû
 Bêyî ku bêhna xwe bistîne dikare çêtir bizivire. 
 Di axaftinan de bêtir zelal bû
 Nêrîna min a li ser tiştan guhezand û hişê min bilind kir
 Nêrîna min a li ser Marijuana guherand
Bi gelemperî, hemî nîşanên ku min dikişand berî ku ez dermanê rûnê hemb bigirim, winda bûn.

3 meh û nîvan min girt ku ez dermankirinê bidawî bikim. Ev serpêhatî ne ew çend ne xweş bû. Ew her çend
verastkirinek bû, dema ku min dozan zêde kir lê piştî yek -du roj her tişt hate sererast kirin. Min zêdebûnên
dozê yên ku ji hêla Rick Simpson ve kêm an zêde hatine pêşniyar kirin şopand.

Piştî dermankirina 2 mehan, serdana min a Onkolojî ecêb bû. Wî diyar kir ku rengê çermê min xweş xuya dike,
tansiyona xwînê û lêdana dil normal e, û ji ber ku di daqurtandinê de pirsgirêka min tune, hewcedariya stûnek
tune. Di heman demê de, wî diyar kir ku x-ray ji serdanek pêşîn baş xuya dike û ku ez neçar mam ku herî kêm 6
mehan vegerim. Bi gelemperî, ez hatim plan kirin ku her 3 mehan carekê Onkolojî bibînim ...

Ez bawer dikim ku rûnê kaniyê Penceşêrê min kuşt. Hemî çêtirkirinên tenduristiyê yên din ên ku min ji rûnê
kaniyê ceriband min wekî mirovek nû hîs dike. Ez bi tevahî ji mucîzeya rûnê kaniyê heyirî me. Ez gelek spasdar
im ku min biryar da ku rûnê hemp bistînim.

Rûnê hemp tenduristiya min nû kir û temenê min dirêj kir. Ez spasiya we dikim Rick Simpson, Xwedê we pîroz
bike! Xebatên baş bidomînin! Ez bi tevahî piştrast im ku rûnê hemp dikare jiyanê xilas bike. Spas dikim."
George

"Mini-update ji bo George ... Heya îro wî +31 kîlo winda kiriye, naha, demek kurt berê ew neçar bû ku biçe
cem bijîşkê xwe yê diranan, ji ber kêmbûna giraniya xwe (ew berê tiştek mîna 280 lîre bû). Ew fêr bûye ku ger
ew nuha bixwaze dikare bi hêsanî giraniya xwe paşde bistîne, lêbelê ew kîloyek kêmtir û şêwaza jiyanek bijartir
hildibijêre), neçar ma ku protezên xwe ji nû ve rûnin/sererast bike. Doktorê diranan got ku ew çiqas xweş xuya
dike û rengê wî jî çêtir e.

Pêdivî ye ku ez behs bikim ku George got ku wî hîn nefesek baş girtiye, û heya îro tu pirsgirêk bi xeniqandinê
re çênebûye, wî serê vê hefteyê ji bo şîvê steak, kartol û sebzeyên wî hebûn, û xwarina wî pir, pir hêsantir ji ya
berê dadikeve. Berî "dermankirina" wî tê bikar anîn. Ew ji me re vedibêje ku wî serê vê hefteyê çû cem bijîşkê
xwe (doktorê birêkûpêk) ... Doktorê wî got "WAY! Doktorê wî jî got ku rengê wî baştir bûye. George ji min re
dibêje wî paşê nîşanî bijîşkê xwe da ku di her du lingên xwe de çiqas şil winda kiriye û jê re got ku ew difikire
ku ew hema hema çûye ... Dûvre bijîşk got, "George, edema te êdî tune."

Wî hin kaxezên agahdariya bijîjkî yên kevin peyda kiriye, û jê re jî hate gotin (naha) divê/ ew hewil bide ku di
randevûya xweya paşîn de (Hezîran)  wêneyek x-ray-a kevn û CT-ya xwe (li  ser dîskek) ji  Onkolîstê  xwe
bistîne. Ew hewl dide ku berê xwe bide serlêdana onkolojî ... naha bi alîkariya GP -ya xwe. Di wê serdanê de
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ew ê MRI -yê bixwaze. Ew naha rêyên dirêj derbas kiriye ... lêbelê tenê pirsgirêka wîya rastîn a naha (wekî din
ew dibêje ku ew ê mezin be !!) ew e ku ji zayînê ve lêdanek wî ya birêkûpêk heye, û van demên dawî ew ji ya
berê piçekî zêdetir lêdikeve. Ez nizanim gelo kêmbûna giraniya wî dibe sedema lêdana dilê wî ya ne birêkûpêk
an heyecanek ji vê bûyera guheztina jiyanê an jî ya ku vê yekê bi guman dike, ez tenê dizanim ku ez dixwazim
ku ev jî ji bo wî sabît be. Naha hewaleyek wî heye ku di derheqê lêdana dilê wî û hwd de bijîjkek bibîne. Di van
demên dawî de jî rengê wî hîn çêtir çêtir bûbû, ew pirtir sor/rûsî ye, tîrêjê wî jî çêtir xuya dike. Belê, ya ku min
dikaribû heya niha bistîne ev e ... Aştî 1 ”Azadî

"Welê, Rick û Jindrich, ked û xebata min a ji RSO re di dawiyê de xilas bû. Ez ji sala 2004 -an vir ve hêsirên
Rick û Phoenix dişopînim û ez yekser bawermend bûm bi jêhatîbûnên başkirina rûnê. Min peyv belav kir û%
100 li paş wê sekinîm heya ku mirov dikeniyan û ji min re digotin dîn. Min nuha 3 kesên bi penceşêrê termînal
derman kir û nexweşê min ê herî paşîn ez gelek deyndar im ku bi rastî ez derbasî pergala bijîjkî bûm û hemî
dermankirinê li wir red kir û ew bi belge kir ku ew RSO bikar tîne da ku penceşêrê xwe derman bike ... her du
pişkên wî tijî penceşêr bûn û wan 3 meh jîn dan dema ku ew yekem car hate tespît kirin ... 5 meh berê. Todayro
ew bi fermî bê penceşêr e û wî bi rastî 27 kîlo girt. Doktorên penceşêrê tenê di nav 5 mehan de bi alîkariya ku ji
wan tê girtin bi saxbûna wî ya mûcîzeyî ve têne şûştin û bi rastî dibêjin ku ew ji ya nuha saxlemtir e. Lol ew
rûnê li ber bijîjkên nexweşxaneyê dixwar û kovarek Weed cîhanî digirt û gotarek hêsirên Phoenix tê de bû û ew
ji hemî nexweşên din re destnîşan dikir û peyva RSO -yê belav dikir. Dê di demek nêzîk de kopiyên hemî
belgeyên nexweşxaneyê hebin ku RSO penceşêrê xwe derman kir ... ew li ser kaxezên wî rast dibêje ku wî rûnê
kaniyê ji bo dermankirinê bikar anî. Ez ê di demek zû de ji bo wî çîrokek berhev bikim da ku ji min re bibe
alîkar ku ez peyvê heya ku ji destê min tê belav bikim, ez bi qasî 25 kesên din ên ku dîtine ku mucîzeya RSO ji
bo  gelek  nexweşiyên  cihêreng  dixebite  jî  nas  dikim û  ew naha  li  ser  saxkirina  xwe  jî  dixebitin.  ..  peyv
derket !!!! : ) Li ser navê kesên saxbûyî û di demek nêz de dê gelekên din li devera min bin ez dixwazim
bibêjim JI BO spas ji bo ked û xebata weya domdar a ji nû ve keşifkirina dermanê ... Hûn xilaskar in ... Bi edebî
!! AACT AND L EV LN ji PA ”Steve

"Silav, divê ez ji we re çîrokek li ser kerametek ku duh qewimî bibêjim. Hevalek min heye û navê wê Shannon
O'Brien e. Ew 17 sal e ku ji penceşêrê mejî xelas bûye. Nêzîkî salek e ku wê tumorek bêkêr heye ku mezin dibe.
Ew hema hema bi tevahî mezinahiya mêjiyê wê mezin bûbû. Min RSO bi wê re parve kir, û duh encamên wê
MRI diyar kir ku tumor hema hema nîvî kêm bûye. Ew ji 14 -ê Sibatê vir ve wê digire. Divê hûn fam bikin ku
ev Meriya Silav bû. Ez pir spasdar im ku giyanê min çîroka we dît û min karibû wê ragihînim. " Nadine

"Hevalê  min  di  4  hefteyên girtina  rûnê  kanabis  de bi  tevahî  ji  penceşêrê rovî  sax bûye.  Doktor  serê wan
diêşînin, ew nikarin jê fam bikin. Ev zilam di 12 -ê Cotmehê de emeliyata radîkal derbas dikir,% 10 şansê wî
hebû ku ji emeliyatê derkeve. Di 1 -ê Mijdarê de bijîjkên wî fatûreyek tenduristiya paqij dan wî. Ev heman
bijîjk in ku jê re gotine ku ew sax nabe ku Sersalê bibîne. Hallelujah. Pesnê Xudan bidin ku ev nebatê zehf qenc
li ser vê axê daniye, da ku hemî yên ku baweriya wan bi karanîna wê heye qenc bike. KAR DIKE. " Sherrie

"Welê, ez xwe çêtir hîs dikim. Nêzîkî 30 rojan e ku ji bo tumora mêjî û şekir li RSO -yê ne. Sugarekirê xwîna
min dadikeve. Min 2 roj berê însulînê rawestand ji ber ku şekirê xwînê pir kêm dibû. " Jeff

"Di  heman  demê de  qonaxa  penceşêra  pêsîrê  ya  hevalek  din  jî  paqij  kir  1.  Di  du  hefteyan  de  ji  tumora
mezinahiya topa gomayê çû ji piçûkek piçûktir. Rojê du caran 0.4g, rûnê xam. Hevalek din ê bi penceşêrê çerm
ew bi çareseriya herêmî ya ku rasterast li ser çerm tê çikandin jê kir.

Li ser xwe ez ji enfeksiyonê û werimîna diranek xirab xelas bûm, pişika xwe piştî êşa bi astimê paqij kirim, û
du xalên qelew ji çermê min derxist ku dibe an ne kanser be jî ... qet nehat kontrol kirin û ew çû ... xof. Ne
kemoterapî, ne tîrêj, ne bandorên alî, ne pirsgirêk. " Bruce

"Min rûn bi kar anî min xwe bi karanîna rêwerzên vîdyoyê yên Rick çêkir û min xwe ji Stema 4 Lîmfoma
Hucreya Belavbûyî ya Mezin" B "belav kir, ku tenê di 58 rojan de penceşêrê folîkulê ya" bêçare "ye !! Ji hingê
ve min çêkirina rûnê ji bo xwe û yên din berdewam kir û zêdetirî 10 bûyerên piştrastkirî yên Pişk, Sîng, Prostat,
Mejî, Kolon, Losemî, Pancreatic dît, nexweş bi karanîna rûnên kesk ên tarî xwe derman dikin !! Ez rûnê hem bi
pel û kulîlkan çêdikim ji ber ku pêkhateyên dijî-înflamatuar ên TEN TEN within di nav pelên kesk de têne
dîtin! Min di sala 1992 -an de tevahiya rûviya xweya mezin wenda kir. Min "kîsikek" ji zikê xweya piçûk
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çêkiriye  ku  ev  20  sal  in  wekî  kanalîzasyona  normal  dixebite  û  divê  7  sal  berê  kurm jê  derkeve!  Li  gorî
gastroenterologê min ê li PAMF; ew karanîna cannabinoidê giran ji 'kîsikek' saxlem re "di şeklê çêtir de ji 20
sal berê roja ku ew cara yekem hate avêtin. "Wî heman encam ji gelek nexweşên din ên ku cannabinoids bikar
tînin bihîst û naha wê ji nexweşên xwe re pêşniyar dike!" Craig

"Whoot Whoot, Rick Simpson Oil AMAZING e !! Spas dikim ji bo parvekirina we bi cîhanê re ka meriv çawa
vê  dermanê  hêja  ji  hemîyan  re  çêdike.  Min hevalê  xwe  Carmen kir  ku  rûnê  xwe bavêje  dema ku ew bi
Penceşêra Lîmfoma Hodgkin hat teşhîs kirin. Ew salek e CANCER BELAV e !!! Disease nexweşiya min a
Addison TUNE ye û şopek jê tune ye û bijîjk nikarin rave bikin ka çawa û çima ev çu carî çu carî çênebûye.
LUT ez dikarim û DIKIM !!! Cannabis CURES !!! ” Amy

"Merheba, min tenê fikir kir ku ez ê hin nûçeyên xweş bi we re parve bikim. Nexweşê penceşêrê yê ku min berê
ji we re qal kir di van demên dawîn de ji hêla CAT -ê ve hatî derbas kirin. Tumor nîn in !!! Li ser sînga wî
tumorek ku bi qasî bezbolê hebû. Ew û tumorên din bi tevahî çûn! Tenê tiştê ku dimîne hin lemlateya birînê ye.
Ez û ew hem Xwedê hembêz dikin ji bo vê dermanê hêja. Cannabis, nebatek hêja, diyariyek ku ji Xwedê re ji
me re hatî dayîn. Pêdivî ye ku em hemî ji Rick Simpson û qurbaniyên ku wî daye re spas bikin da ku mirovan
hay jê hebe ku nebatê Xwedê dikare çi bike. Nexweş 40 kîloyên ku ji dest dane paşde stend. Ew ji ya ku min
dîtî saxlemtir û çêtir xuya dike. Ez 100% pêbawer û bawermendek rastîn im ku Rick Simpson Oil, dema ku rast
were çêkirin û bikar anîn, dikare penceşêrê derman bike. Naha piştî 12 sal şerê vê nexweşiyê, ev nexweş bê
pençeşêr e. Em tenê dikarin rûmeta xwe bidin Xwedê.

Dîsa spas Rick, ji bo ku hûn zilamek serbixwe ne ku ji bo gel hin qurbaniyên pir mezin dan. Salek e, ez peyva
ku RSO dikare çi bike belav dikim. Naha ez 100% bawer im ku her tiştê ku di vîdyoyên we de hatî gotin şîn e.
Ez nexweşek penceşêrê ya qonaxa 4 -an din digirim û ez pir pêbawer im ku ew ê di kêmtir ji salekê de azad
bibe. Ez ê gotina xwe ya herî çêtirîn bidomînim. Ez ê jî bi qasî ku ji destê min tê alîkariya mirovan bikim. Wê
rastî bi ser bikeve. Spas ji bo her tiştê ku we kiriye û hîn jî dike. Bi silav, Xwedê mezin bike ”

"Ev derman NIHA rastiyek e. Wan ji diya xwe re gotin ku ew kanûna paşîn di qonaxa 4 -an de penceşêrê pişikê
bû. 14 meh şûnda ew ji ya salên berê çêtir xuya dike û hîs dike! Spas dikim ji bo ku we gule li baweriyên we
girt. " CK

“Dr. Rondeau beriya Sersalê ji min re got ku ev deqa reş li ser pişta min melanoma ye. Piştî ku xwînê dest pê
kir ez çûm cem wî. Ez hatim malê û min dest bi rûnê gûzê li pişta xwe kir û min jî rûnê domdar xwar. Kêmtir ji
2 hefteyan girt û cîh li ser pişta min zelal bû û min bi qasî 2 ons rûn xwar xwar. Tenê li ser pişta min nîşanek
heye û ez xwe fantastîk hîs dikim.

Philip di heman demê de yek-sal kontrola xwe kir û ew zêdetirî salekê ye ku penceşêr e. Ji ber vê yekê ew jê re
dibêjin  penceşêr  belaş.  Ew  ne  hewce  ye  ku  bi  kêmanî  3  salan  bijîjkî  bibîne.  W  CH  EMEMO  AND
RADYASYON  NEKIR,  NOUZ  4  4  OUNQ  OFN  OTRAY  C  KANNABIS  AND  KIR  AND  HETA
HERWAYAY H STJ KITKEK DIXWNE. NE GELEK XWE TANKER MOWTAN DIKIN. RICK Qehremanê
me ye. ” Flute Wood

"Min û hevalê min vê gavê rûnê we çêkir û ew pêşkêşî hevalek baş kir ku li ser piya melanoma wê ya xirab
hebû. Me rave kir ka meriv çawa rûnê we bikar tîne, û tenê duh wî gazî kir ku surprîza xwe biqewirîne ku ew bi
tevahî ÇON! Bi mezinbûna çermê nû yê nû di binê de. " Gwendolyn

"Tenê dijwar e ku meriv ji mirovên ku derfeta wan tune ku li ser hêza başkirina rûnê kanabisê fêr bibin fêr bibin
... Ez li devera ku Rick Simpson ji wir e dijîm, û me 10 sal in hêza dermankirinê dîtiye. Ew penceşêrê, şekir,
nexweşiyên masûlkan, êşên diranan derman dike, nemaze ji bo şewitandinê dermanek mûcîze (divê hûn wê
bibînin ku hûn jê bawer bikin).

Heya nuha tiştek ku me dîtiye ku ew ê nexebite, ger bi rêkûpêk û bi rêkûpêk were girtin, tune. Bi taybetî ji bo
penceşêrê çerm, dilxelandin, êşa di zikê de, û her tiştê ku meriv hewce dike baş e. Aevek xweş. Tiştek tune ku
stresa rûnê kanabisê ya stresê sivik bike, û piraniya pirsgirêkên meyên navxweyî ji ber stresê çêdibin. Ji ber vê
yekê hûn diçin. Serkeftin ji her kesî re. Ew bi rastî dixebite, hûn tenê hewce ne ku pê bawer bikin. Baweriya
xwe bi Xwedê û Rick Simpson bînin. " Terry
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"Tiştê ku ez dizanim ev e ku ez amade me ku biçim, min nema dikaribû xwe ragirim, çîroka xwe li vir bihêlim,
û milyaketê min gav avêt û min girê da dê rûnê RSO. Min dev ji xwarinê berda bû, û bi tenê çend mezinahiya
nîskê ya rûnê, min guheztina hundurê xwe hîs kir. Berî wê jîyana min li ser textê bi pêlava germkirinê bû,
vexwarin vedixwar. Lê roja duduyan, ez rabûm, di qutiya qeşayê de, li  tiştekî digeriyam, min serşo girt.  Ji
hinekan re ew ne karekî mezin e, heya ku dem tê ku hûn nekarin têra xwe ji bo serşokê bisekinin. Ez li ser wê
sekinîm, giraniya xwe zêde kir, ji nû ve dest bi jiyanê kir, bi rastî jî jiyana xwe paşve kişand. Tenê poşman im
ku min berî emeliyatê pê nizanibû. 56, jina spî ya mexdûrê kansera pêsîrê Kathleen "

“Dayika hevalê min 3 caran bi kansera pêsîrê ketiye. Wê hertim marîjûana bikar anî lê bijîjkê wê jê re got ku
dema ku ew di nav kemoterapiyê re derbas dibe wê bikar neyne. Wê li doktorê xwe guhdarî kir û karanîna
marijuana  rawestand lê  ew çu  carî  baştir  nebû.  Cara  sêyemîn ku ew vegeriya  wê doktor  paşguh kir  û  di
seranserê dermankirinên xwe de marijuana bikar anî û berdewam dike ku wê bi navgîniya rûn û xwarinên Rick
Simpson bikar bîne. Ew 5 sal in ku ji penceşêrê azad e û tu nîşanên vegera wê tune! " Duane

"Tenê divê ez vê nûçeya hêja bi we û şopînerên we re parve bikim ... Hevala xebatê ya jina min çend meh berê
jê re got ku kansera pankreasê ya mêrê wê bu dwîmahîk car vegeriya, min û jina xwe me berê ji RSO -ya we
dizanibû. wan li ser malpera xwe bicîh bikin da ku hûn di derheqê wê de bêtir fêr bibin û hwd., baş wî yekser
dest pê kir û duh ji bo encamên ceribandinên xwe yên paşîn vegeriya nexweşxaneyê, nexweşxane pir jê re
digotin ku ew dîsa hewceyê kemoterapiyê ye, lê tiştê ku bi rastî qewimî gava ku wan li encaman mêze kir ev e,
bê guman penceşêr ji ya ku wan cara ewil lê vegeriyaye pir piçûktir bûye, hema hema di rastiyê de wenda bûye.
Ew şaş man ka meriv çawa dikare piçûktir  bibe (divê ew hingê, ne tenê yên jehirdar, li  ser hemî cûrbecûr
dermanan fêr bibin). Wan got ku ew dixwazin tiştê mayî rakin, lê min şîret li wî kir ku tenê dozên ku berê dikir
bidomîne, ji ber ku ew eşkere bandorek erênî kiriye, û xwe aciz neke ku wan qesaban li her derê nêzî wî bike.
Ez ji bihîstina nûçeyê pir kêfxweş bûm û min nikaribû li bendê bim ku we agahdar bikim. :) ”Mark

- Baş e, Mark, biçe ku nexweş çawa hîs dike, di pir rewşan de şehkirin ne hewce ye. Ger ew şeş mehan 120-
180g bixwe, wusa dixuye ku pir xem nake, wusa dixuye. JB

"Bi hezaran delîlên belgekirî hene ku ew bi rastî penceşêrê li kesên ku nexwestin bi doktoran re, tenê rûnê, têkilî
bikin derman dike. Qonaxa 4 a kansera min hebû. Tenê 3 meh hebû ku ez jiyam û ew jî 14 meh berê bû. " Tom

"Tenê ji bo ku hûn pê zanibin, li vir nûvekirinek li ser apê min Tom heye. Asta PSA -ya wî ya nû 0.1 û domdar
e. Spas dikim ji bo ku we zanyarî da me da ku em jiyana wî xilas bikin. Ew di qonaxa 4 de kansera prostatê de
bû. Em lê digerin ku şahidiyê bikin. Xwedê te bihêle." Sherri

"Ji başbûna min a ji Kolît û Kanserê Ulserative û Gastroenterologist min naha hemî nexweşên wî li ser hilberên
Cannabis hene ji ber ku ew antî-înflamatuarên herî bihêz in ku ew pê dizane ... û ew ji çu dermanê çêtir çêtir
dixebitin ku ew dikare binivîsîne !!!" Craig

"Ez dizanim ew penceşêrê derman dike ... Min 3 caran diya xwe derman kir û ew naha bê penceşêr e." Mc Jay

"Lara delal, min tenê xwest ku ez ji te re her dem peyamek bişînim da ku spasiya her tiştê ku tu dikî bikî. Nêzîkî
6 mehan e ku ez rûpela we dişopînim. (Bibore ev cara yekem e ku em diaxivin. Ez texmîn dikim ku ez ne pir
axaftvanek mezin im.) Her çend ez pir kêm carî li ser rûpelê we tiştek nabêjim, min lêkolîna ku we kiriye ji ber
ku ew rê da min lêkolîna xwe dikim. Yek ji wan tiştên ku min gava ku min dest bi şopandina peyamên we kir
fêr bûm, ew bû ku kanabis çawa kansera derman dike. Ev ji min re bû mal ji ber ku diya min ev nêzî salekê ye
ku bi penceşêrê pankreasê pir nexweş e. Ew ji bo demekê bi rastî xirab bû û em bi rastî ditirsiyan ku ew ê bi ser
nekeve. Rojekê min posta we ya di derbarê rûnê kanabis de xwend, û min biryar da ku ez ji diya xwe bipirsim
gelo ew ê wê biceribîne.  Wê berê çu carî  kanabis nexwaribû,  lê di  vê nuqteyê de ew amade bû ku tiştek
biceribîne. Ji ber ku em li başûrê California dijîn, min karibû 3 meh rûnê kanabisê ji belavkarek herêmî re
ferman bidim.  Me fehm kir  ku em ê kemoterapiyê  çend mehan qut bikin da ku bibînin ka kanabis  bixwe
dixebite. Ecêb, we dît ku wê yekser çêtir dibe. Wê xwe çêtir hîs kir, wê karibû çêtir bixwe, enerjiya wê zêde bû
lê ew bêyî ku ji xewê şiyar bibe xewa şevek xweş bistîne. mehan. Tenê çend roj berê me ew bir ba pispor da ku
bibîne ka kanser çiqas kêm bûye. Ew ji  îro û pê ve 2 meh û 2 hefte vê rûnê digire,  û ez kêfxweş im ku
ragihînim, penceşêrê wê hema hema bi tevahî çûye. Doktor got mezinahiya wê tenê 5 PERCENT e. Dema ku
min jê re got çawa çêbû, bijîşk jê bawer nedikir. Ez bi rastî difikirim ku we alîkariya jiyana Dayikên min kir.
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Têkoşîn hîn neqediyaye,  lê hema hema qediya ye û naha bi tevahî serketî ye. Ev peyam ji min û tevahiya
malbata min e ... Spas ji bo tiştê ku hûn dikin Lara. Ji dil û can spas. ♥ ”Dean

"Birêz CureYourOwnCancer.com, demekê şûnda, min di derbarê Rick Simpson Oil de xwend û min biryar da
ku ez hinekan çêbikim. Ez demek dirêje marijuana mezin dikim. Min hin gûzên xweyên çêtirîn bikar anîn, û hin
rûnê hemp ê premium çêkir. Min ew ceriband û min bawer nekir. Ew ew qas hêzdar bû ku mîna tiştek ku min
çu carî nedîtibû.

Piştî ku min ew ceriband, min nexweşek nas kir ku bi qasî 11 salan li wê derê bi penceşêrê (Lîmfoma Hodgkin)
re şer dikir. Min pêşniyar kir ku ez bibim parêzerê marijuana bijîjkî, û rûnê bê pere li wî bidim heya ku ew rûnê
wekî ku tê pêşniyar kirin bigire. Wê demê, ew ji min kêmtir xerîb bû. Min salek berê di civîna klûbek dilovanî
de pê re hevdîtin kir û wê hingê fêr bûm ku ew penceşêr e. Min pir dixwest bibînim ka rûn dikare penceşêrê
derman bike, wekî ku di "Run From the Cure" ya Rick Simpson de hatî gotin.

Ji ber vê yekê, piştî ku me bi vî nexweşî re têkilî danî û pêşniyara ji wî re pêşkêş kir, me kaxezên rast ji dewleta
xwe re şand û dest bi dermankirinê kir. Me ew li cîhê ku ew ê nebatan lê xwedî bike saz kir, ji ber vê yekê, di
dawiyê de, ew ê karibe rûnê ji xwe re peyda bike. Ew jî beşek ji peymanê bû, ku ew fêr bibe ka meriv çawa
alîkariya xwe dike. Me dest bi dermankirinê kir. Di destpêkê de ji bo wî dijwar bû ji ber ku rûn pir bi hêz bû, û
girtina wê rojê sê caran dikare pir dijwar be.

Piştî sê mehan, tumorek li ser sînga wî ya jorîn dest pê kir ku piçûktir bibe. Piştî pênc mehan, tumor bi tevahî
çû. Dûv re ew ket nav lêgerînek CAT. Encam vegeriyan ku ew bê penceşêr e! Doktor herî kêm 11 sal in hewl
didin ku penceşêrê wî derman bikin.  Chemo,  veguheztina mêjiyê hestî,  û hwd. Tiştê  ku hewce bû bi qasî
kîloyek budê ya premium bû ku li rûnê hempê hatî veguheztin. Wî encamên xweyên berî û piştî CAT -ê li ser
dîskê hene (dê di demek nêzîk de ji me re were peyda kirin). Ew derket pêş û bi gel re ji gel re peyivî. Bi rastî,
ew naha lênihêrînek e ku bi nefta hemp a saxkirî alîkariya nexweşên din dike!

Ev çîrok peymana rastîn e, na BS du vîdyoyên min hene (her du jî li rastê) ku li kampek kanabisê ya herêmî
hatine  girtin.  Vîdyoyek tenê  nexweşê  min  e.  Vîdyoya din  şahidiya  nexweşê  min  û nexweşên din  e.  Ez  û
nexweşê xwe ji bo vê kerametê rûmetê didin Xwedê. Bi silav, GrowGoddess ”

"Salek berê onkologê min ji me re got ku em di demek nêzîk de bi hosteyê re têkilî daynin, penceşêrê kolon dîsa
di pişk û kolonê min de bû, di 09 -an de ji kezebê û di 11 -an de jî ji kezebê hatibû derxistin. wextê ku min rûnê
Cannabis kifş kir, min heman rojê wekî kemoterapiyê dest bi girtina rûn kir. Nîşana tumora min 17.6 bû. Piştî
YEK dermankirinê (û 2 hefte rûn) nîşana tumora min 10.6 bû. Fridayna borî piştî 2 dermankirin û 5 hefte rûn,
nîşana tumora min 4.8 e. Hemşîreya min ji min re got ku ew nizane ez çi dikim, lê ev kemoterapî ne pêdivî bû
ku van encaman bide. Ez di demek dûr û dirêj de ji ya xwe çêtir hîs dikim. ” Diane

"Min ew ceriband, penceşêra kolonê min hebû, penceşêr çû !!!" Jean

"Rick delal, her çend ez te bi kesane nas nakim jî, ez wusa hîs dikim ku hûn ê bibin endamek malbata min ji ber
ku rola we jixwe ji bo jiyan û jiyana min li ser malbata min çiqas girîng bû!

Ez ê tu carî têra gotinên xwe nekim ku spasiya we bikim ji bo dilsoziya we di arîkariya tevahiya mirovahiyê de
di mebestek bêkêmasî de. Ez li Slovenya dijîm û min bihîst ku hûn ê di dawiya mehê de li vir bin û ez ê derfeta
spasiya kesane ji we re nekim ku destê lehengê min bihejînin!

Diya keçika min hema hema 3 meh berê bi 4 qonaxên penceşêrê pişikê (hucreyek mezin wekî goga tenîsê di
pişika  wêya rastê  de,  bi  2  metastazî  li  kezeb û girêkên wê yên lemfî)  ketiye.  Tenê çend meh berî  ku  ez
bextewariyek mezin bibînim ku bi vîdyoya weya "Ji Cure Birevim" re rû bi rû bim û tewra ku min ji gelek
feydeyên marijuana bijîjkî zanibûya jî, ez ji vegotina ku di fîlimê we de hatî çêkirin şok bûm û ez difikirim ku
"ger wiya bike" bi min re kanserek çêdibe ez ê bê guman biçim rûnê. " Dûv re ew ne ji min re lê ji diya hevala
min re çêbû, mirovek bi rastî taybetî ku min her gav jê hez dikir ji xeynî ku ew diya hevala min e!

Ji ber vê yekê em biryar didin ku tavilê çalakiyê bikin û ez bi şens bûm ku min hemî madeya xam a ji bo
amadekirina derman dît! Her çend ew ji ramana girtina neftê re vekirî bû, wê jî dest bi kemoterapiyê kir ji ber
ku wê demê ew pir ditirsiya ku ew ê her tiştî bike da ku ji vê nexweşiya şil xilas bibe.
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Ji ber vê yekê di destpêkê de wê dest bi  kemoterapiyê kir û ji  roja piştî  wê jî dest bi rûn kir.  Wê piştî  1
demjimêrek piştî ku wê dozaja xweya yekem a rûnê girt wê bandora antî-kîmyewî ya mezin bibîne. Ew ecêb bû,
her çend me zanibû ku neft belkî bixebite em li benda başbûnek wusa bilez nebûn! Piştî 24 demjimêrên vereşîna
domdar û hest bi mirina wê, wê dest pê kir ku ji her alî ve çêtir hest bike (êdî nerehetî tune, di devê wê de tama
xirab tune, xwarina mezin, xewa mezin hwd.) Û ew baştir dibû û çêtir e heya kemoterapiya din.

Piştî 3 geryanên kemoterapî û 35 ml rûn, wê CT -ya xweya ewil kir û encam bi rastî dilşewat bûn, ûmora mezin
a li ser pişka wê naha nîvê ya ku li CT -ya berê bû, û ji 2 metastaziyan hebû. tenê yek ma, û ew piçûktir bû!

Di vê heyamê de min jî dest bi lêkolîna li ser pergala endocannabinoid û li ser taybetmendiyên cannabinoids kir.
It's ecêb e ku hûn bibînin ka çend lêkolîn, lêkolîn û ceribandin li ser mijarê hene û bi rastî wusa dixuye ku hemî
zanist  piştgirî  dide  tiştê  ku we hema bi  şansê  kifş  kiriye.  Van demên  dawî tewra  Enstîtuya  Penceşêrê  ya
Neteweyî (ya Amerîkayê) di malpera xwe de beşek bi navê "kanabis û cannabinoids" vekir û tenê mehek berê
ew bi gelek belgeyên li ser THC & penceşêrê hate nûve kirin.

Naha sedema ku ez dixwazim bi we re kesane hevdîtinê bikim (ji xeynî ku ez hewce dikim ku spasiya we bikim
mîna ku hûn heq dikin) ev e ji ber ku ez hewceyê alîkariyê me da ku diya keçika xwe razî bikim ku dev ji vê
kemoterapiya bêwate berde, tewra ku ew derman dibe jî pençeşêrê, zirareke mezin dide wê!

Min hesab kir ku di 15 -ê vê mehê de ew ê dermankirina 60ml biqedîne, lê di 27 -an de ew neçar e ku biçe dora
5 -emîn a kemoterapiyê (ya ku dê 6 -an jî bişopîne!).

Ji ber vê yekê wekî ku hûn fam dikin,  ez dixwazim ku ew ji  kemoterapiyê dûr bikeve dema ku ew jixwe
penceşêrê nebe! Pirsgirêk ev e ku kansera pişikê ya hucreya piçûk tê zanîn ku di destpêka kemoterapiyê de baş
bersiv dide (an jî bi kêmanî ya ku bijîjk dibêjin ev e) ji ber vê yekê wan jê re got ku ew bi rastî ne ew çend ecêb
e ku encamên baş ên ku wê di CT -ya xweya paşîn de girtibû ...

Tiştê ku min jê re pêşniyar kir ev e ku ew berê CT -ya din bike da ku here kemoterapiya 5 -emîn da ku piştrast
be ku ew ê kemo li ser laşek paqij neke. Wê razî bû lê dîsa jî ez dizanim ew ditirse ku li dijî ya ku bijîjk dibêjin
derkeve ...

Ez meraq dikim gelo dibe ku ew gengaz be ku hûn berî kongreyê û berî tûra 5 -emîn a kemoterapiyê bi we re
hevdîtinek taybet bikin. Ez piştrast im ku ew ê bi hevdîtina we dilgeş bibe û dibe ku hûn ê bikaribin argûmana
rast bibînin û teşwîqê rast bidin wê ku dev ji kemoterapiyê berde!

Ez dikarim xeyal bikim ku dibe ku hûn bi her cûre daxwazên arîkariyê re pir in, ji ber vê yekê ez ê bi tevahî fam
bikim ger dem û enerjiya we tune be an jî hûn nexwazin ku beşdarî her çîrokek xemgîn a kesane ya ku hûn di
rêça xwe de hevdîtin dikin bibin ... And serbixwe ji hebûna xwe ji bo hevdîtina kesane ez ê her gav bêdawî
spasdarê tiştê ku we ji bo min û ji bo tevahiya cîhanê kiriye!

Ji dil û can spas dikim. Ez ji bo jiyana we her tiştê çêtirîn dixwazim û ez hêvî dikim ku rojek hûn ê jî karibin li
cîhanek normal vegerin jiyana normal! Rêz, xxx

PS Ger hûn dixwazin vê şahidiya xwe bişînin bila wiya bikin, lê ji kerema xwe navê min etîket nekin an bikar
neynin ji ber ku em hîn jî neftê bikar tînin û hîn jî li welatê qedexekar dijîn ji ber vê yekê ez nikarim xetereya
girtinê bidim. Ez ê bi her awayî we pêşkeftina dermankirinê ji we re ragihînim û ez ê kêfxweş bim ku ji we re
çîrokek xweş-qedandî ya bêkêmasî peyda bikim.

"Xxx, divê ew karibe di şeş mehan de 120-180g rûnê pola bilind zû bixwe, ger ew dikare. Ger ku gengaz be êdî
kemoterapî nabe, êdî nekare CT -ê were kirin - ew hem kanserojen in hem jî dê penceşêrê hê bêtir belav bikin.
Di nav wan de 0,2-3g rûn rûnê bikin (rûnê kakaoyê bihelînin, rûnê lê zêde bikin, biqelînin, di nav qaliban de
bihêlin, bila di germahiya odeyê de sar bibe) û wê ji bilî rûnê ku ew ê bixwê rojê du sê caran wan bikar bîne
( heke ew dikare wê bigire, heke na dozek devkî hinekî kêm bike). Pêdivî ye ku ew rojê çend carî rûnê vapor
bike - kuxik dê bibe alîkar ku pişikan paqij bike û paşê ew ê tumoran jî bikuxe.

Di derbarê hevdîtina we ya bi kesane de, em ê ji dilşadtir kêfxweş bibin, lê em bi gelemperî pêvajoyek pir kurt
bi wan kesên ku dixwazin kemoterapiyê bikin re dikin, em êdî wextê xwe bi îqnakirina wan winda nakin, biryar
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li ser wan e. Ji nêrîna me, hemî agahdariya ku ew hewce ne li ser malpera me û di pirtûkên Rick de ne. Ger
kesek hat û got ku ew dixwazin rûnê bi kemoterapiyê bigirin, em neftê jî ji wan re peyda nakin, yekî din dê ji
şahiya ku wê bêyî kemoterapiya kujer bixwe. Divê her kesê aqilmend bizanibe ku girtina jehrê ne tiştek baş e.
Petrol bêyî kemoterapî dê karekî pir çêtir bike.

Dûv re, bi çi awayî be, ew çiqas kemoterapiyê bigire, ew ê bêtir rûnê wê hebe ku ew zirarê bixwe - ger ew ji
kemoterapiyê xelas bibe, bê guman, ku hûn çu carî pê nizanin û dibe ku her derziyek bibe ya dawîn. Mixabin ku
ez wiya dibêjim, lê wusa ye.

Ji ber vê yekê, awayê ku ez lê mêze dikim, divê ew rûnê li wê bixe û heya ku ji dest tê ji bijîjk û dermankirinên
wan dûr bimîne. Pêdivî ye ku ew pH laşê xwe zêde bike, her roj tovên du sêvê bixwe û dûvre rûnê bixwe, wê
bixe supozîtoran, rûnê vapor bike û dibe ku wê jî bi rengek topîkî li ser sînga xwe di tinktorek alkolê de an bi
tevliheviyek bi tovê hemp re bikar bîne. rûn an jî wekhev. Tenê rêwerzên li ser malpera me û di pirtûka Rick de
ji  bo encamên çêtirîn  bişopînin.  Her  weha vîdyoyên Rick's  Youtube binihêrin  -  hûn ê  hema hema heman
hevokên ku hûn ji wî an ji me bi kesane dibihîzin bibihîzin, peyam her weha dimîne - û ew bi qasî ku hûn
dikarin "Ji kemoterapî û tîrêjê dûr bisekinin" e. Daxwazên herî baş, Jindrich Bayer ”

"Wekî kesek ku di xortaniya xwe de kemoterapî derbas kiriye ez dikarim ji we re vebêjim ku li parkê meş
çênabe !!! Bi hîskirina vê yekê ez dikarim ji we re vebêjim ku em hewl didin ku dermanek bibînin û çima em
her tiştê ku ji destê me tê hewl nadin ku em wê bi awayên kêm êşbar bibînin. Dayîna jehrê ji bo kuştina jehrê ne
her gav bersiv e ku meriv dermanek xwezayî biceribîne û bibîne ka çi diqewime. " Constance

"Pêdivî ye ku em hin guhertinên rastîn bibînin ...  û divê dêûbav neçar nebin ku jehrê li  zarokê xwe bidin
(kemo)! Ger mirov bi rastî  bizanibe kemoterapî  çi  ye,  ew ê texmîna duyemîn bikin ku wê di laşê xwe de
bihelînin. Ne ku behs bike ger hûn serfiraz in û penceşêrê dişoxilînin bandorên kemoterapiyê! Nefret e! Wext e
ku em Amerîka û Cîhanê hişyar bikin! " 46/7 Ji bo dermankirinê têkoşîn

"Silav Jindrich, duh min xwendina pirtûka Rick qedand. Tiştên mezin! Bi rûmet ez bi rastî hewceyê bêtir delîlan
di derbarê hêza sêrbaziya rûnê de nînim!

Min hin ceribandin jî kiriye û her roj ez tiştek nû kifş dikim ku ev derman dikare bike! Êcêb! Mixabin her çend
ez piştrast im û tewra ger hevala min qayîl be jî dîsa jî dêya wê bi rengek nekare bi tevahî "dev jê berde" ... û
dîsa jî ew ne piştrast e ku dev ji kemoterapiya qirêj berde…

Ez bi berdewamî hewl didim ku nîqaşên baş derxim lê ez nikarim ji bo wê biryarê bidim! Ew yek bi penceşêrê
ye û ew tenê ye ku dikare biryarê bide ka bi jiyana xwe re çi bike.

Ez dizanim ku ew ê bi her awayî di dawiyê de sax bibe ji ber ku em ê ew qas rûn têxin nav wê ku ew bimire ne
mumkun e. Lê dîsa jî ez hîs dikim ku ew çend bêaqil û ew çend xeternak e ku hûn bi van kîmyewiyên gemarî
bilîzin, nemaze dema ku hûn bigihîjin dermanê xwezayî yê ku hatiye îsbat kirin ku kansera derman dike!

Ez serpêhatiya weya bi penceşêrê û pergala bijîjkî dixwînim ... Ez bi rastî ji wendabûna we poşman im ... û naha
ez helwesta we ya li hember kevneşopiya ku jê re "derman" tê gotin çêtir fam dikim! " Luigi

- Silav Luigi, spas ji bo gotinên te yên xweş ên di derbarê pirtûkê de û heyf e ku divê tu tê de derbas bibî.
Hilbijartina wê ye ku ew kîjan dermankirinê hildibijêre lê ez nêzikî kemoterapiyê nakim - tenê çîroka Diya min
ji bo wê bixwînin, dibe ku ew fêm bike ku girtina jehrê qet ne ramanek baş e, nemaze dema ku ew ne îsbatkirî û
ne hewce ye. Ger ew rûnê xwe bavêje şansên wê yên ku tenê ji kemoterapiyê xelas bibe dê pir çêtir bibin, lê
dîsa, çima hîn zêdetir zirarê bide laşê wê yê nexweş? Qet maneyê nade. Daxwazên çêtirîn, Jindrich

"Hevalek ez rûniştim da ku li dor du sal û nîvan temaşe bikim Run From the Cure û difikirî ku dibe ku ew ji
psoriasisîna min re bibe alîkar. Me rûn bi hev re çêkir- cara yekem ji bo me herduyan- di nav sê hefteyan de,
psoriasis plakaya min çû. Ji hingê ve ez rûn çêdikim û dixwim. Ger ez her roj vedixwim, û rûnê şevê bi rengek
topî li cîh û warên kesane yên ku bi rengek xalî derdikevin deynim, psoriasis pir tê kontrol kirin û hema hema
nayê dîtin.  Ji  ber  vê ezmûnê,  ez bi  du lingan ketim hundur û naha li  Colorado xwedan yekem Karsaziya
Marijuana Bijîşkî ya bi tevahî destûrdar a dewletê me. Salek ket nav karsaziya min, bavê min bi qonaxa IV
Melanoma hat teşhîs kirin- ew ketibû pişk û kezeba wî. Onkologê wî 3 û 12 meh dem daye wî û jê re gotiye ku
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ji bo lênêrîna hostayê amade be. Min yekser wî bi rejîmek RSO dest pê kir û pênc meh şûnda, penceşêrê wî
wenda bû. Çû. Tiştê herî hêsan li cîhanê! Spas Rick, ji bo ji nû ve danasîna vê dermanê ecêb li cîhanê! :-) ”Erica

"Rûnê kanabisê penceşêrê derman dike. Ez nexweşek penceşêrê pêsîrê ya qonaxa 3 -an im û rûnê ji bo xwe
dermankirinê bikar tînim. " Adele

"Ne Chemo, ne radyasyon ... RSO & guheztina parêzê ... RSO kansera zikê min derman kir bêyî wê gemarê ..."
Dale

"Çêkir, ew da destê kurê min ê 18 salî ... Naha nîşanek penceşêrê tune. Ez ji te re spasiyek girseyî deyndar im
Rick Simpson. Kurê min di Cotmehê de bi sarcoma synovial hate tespît kirin piştî ku tumorek berî biyopsiyê
derxist ... Ji wî re hat gotin ku penceşêr dê hîn jî li wir be û ji ber celebê penceşêrê ya êrîşkar ew dikare li
pişikên wî belav bibe ... Herî dawî encamên testê, ew nikarin di şopa xwe de şopek jê bibînin ... Rûnê kanabis
yek ji wan gelek tiştan bû ku min hema yekser piştî teşhîsan wî dest pê kir. " Amanda

"Ji hevalek minê nêzîk re ji bo êşa tumora mêjî morfîn dihat dayîn. Morfîn bixwe bû sedema addiction, vekişîn
û ew di dema karanîna xwe de tiştan xirabtir kir. Cannabis bixwe yek derman bû ku ji bo nîşanên vekişînê,
depresyon, êş û penceşêrê bixwe rehetî peyda kir. Peyama we ya ku hevalê min xilas kir ev e. " Jasper

"Ez ji rûnê pir kêfxweş im. Vê meha borî cara yekem bû ku min ew xwend an bihîst. Ez heyran im ... Birêz
Simpson, gelek ji me ji bo xebata bêbext û evînî ya ku we ji bo tevahiya mirovahiyê kiriye spas dikin. Hûn
pênaseya min a Mirovahî ne !!! Ez ji sala 1998 -an vir ve bi dilxwazî bi Hospice re dixebitim, min dît ku gelek
êş dikişînin û derbas dibin, tewra di destên min de. Fikirîna ku ew qas êş dikaribû were kêm kirin bixwe bi hişê
xwe ve mijûl e ... ”Cindy

- Bê guman ew e, nemaze dema ku meriv bihesibîne ku hemî agahdariya di derbarê "hêzên başkirina mûcîze"
yên rûnê Rick Simpson de rast e. Rûnê ku rast tê hilberandin û bikar anîn dikare bi rastî kansera, şekir û bi
hezaran nexweşiyên din derman bike. Ew bi rastî dikare bi êşa ku morfîn dest nede wê bibe alîkar. Ew bi rastî
laş nûve dike û masûlkan nû dike. Ez difikirim ku peyva hişê boggling wê bi tevahî tarîf nake. JB

"OMG. Min tenê ji kesekî / a ku ez hêsirên Phoenix -ê didim yê / a ku heye û mebesta min penceşêrê gurçikê
ye. Piştî girtina neftê ji bo 90 rojan, nûvekirina PET -a nû nîşan dide ku tumor tune ne. Ev ecêb e. Ji ber ku ez bi
wê re dixebitim min dît ku Hêsirên Phoenix gelek derman dike. Spas dikim ji bo ku alîkariya min kir da ku yên
din sax bibin. ”

- Pîrozbahî û spas ji bo alîkariya kesên din, Gregg. Scdî lêgerîn tune, tenê rûn. Lêgerîn kanserojen e, dibe ku ew
bibe sedema vegera penceşêrê û kî vê yekê dixwaze? JB

"Merheba delalê delal Rick Simpson & Jindrich Bayer, ez hêvî dikim ku hûn herdu jî baş û bextewar in. Bi
berçavgirtina mîqdarên e -nameya ku divê hûn bistînin ez piştrast im ku hûn ji çend mehên berê min naynin bîra
xwe ji ber vê yekê min nameyên meyên pêşîn tê de kir.

Mom sax e û pir sax e! Digotin em ew qas spasdar in.

Di  tesbîtkirina  Sibatê  2012  de  (qonaxa  4  -a  adenokarcînoma  pankreasê  bi  metastaziya  li  kezeb  û  pişikê)
pêşbîniya wê 3 û 6 meh bû û di wê çerçovê de kêmbûna giran a tenduristî ya texmînkirî bû. Di şûna wê de ew
sax e, şa û baş e 10 meh şûnda.

Ez dizanim hûn hem li dijî kemoterapiyê ne û hem jî em… Lê gava ku wan got 3 meh me HER TIT di nav de
kemoterapî avêt û hem jî  yekser RSO dest pê kir.  Ji me re hatiye gotin ku kes bi qasî dayika xwe bi qasî
kemoterapiya Gemzar saxlem namîne. Pêdivî bû ku RSO di wê demê de wê saxlem bigire.

Chemo 6 hefte berê rawestiya dema ku wê biryar da ku ew dikare destpêkên zirara kemoterapiyê hîs bike. Ew
naha 6 hefte ye ku ji kemoterapiyê dûr e û xwe xweş hîs dike.

Ji tesbîtkirina wê di Sibata 2012 -an de, piştî avakirina pêşîn, wê rojê gramek RSO girtiye (heya nuha bi tevahî
300 gram).

Lêgerîna herî paşîn a Duşemî 12-17-12-an hate kirin û di nav de belgekirin jî pirtir kêmbûna tumorê nîşan da ku
hin ji wan tumoran pir piçûktir in ku bi CT-scan ve têne xuyang kirin. Ew nûçeyek bêhempa bû! Dûv re roja
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Sêşemê me encam ji xebata wêya laboratîfê girt. Piştî wergirtina nûçeyek wusa baş a şehkirinê, em şok bûn
dema ku me bihîst ku testa nîşana tumora wê (CA19-9) ji 285-an gihîştiye 2100. Ma we berê ev yek dîtiye? Di
derbarê çima an çawa nîşangiran zêde kir de şîroveyek we heye? Li her tiştî ramanek heye? Hinek pêşniyar? Ev
pirs ji gelek çêkerên RSO re derketiye lê heya niha bersivek teqez tune.

Li vir encamên wê CA19-9 hene. Asta normal ji 37 -ê Kêmtir e. Di tesbîta destpêkê ya meha Sibatê de testa
nîşana ne tumor hebû. 4-30-12 ... 23,568; 5-30-12 ... 5,240; 6-18-12 ... 4,458; 8-8-12 ... 538; 10-8-12 ... 285
(Kîmyasala dawîn 10-29-12 bû); 12-17-12 ... 2,100. Her têketinek ku we hebe dê ji hêla malbata min ve were
xezînekirin! Gelek hezkirin, B ”

- Birêz B, CT-ê dozek tîrêjê ya girseyî dide û ya ku dibe ku bibe sedema wê ye, plus kemoterapî bi tevahî ne
hewce  bû.  Min  dixwest  ku  ew  180g  rûnê  herî  qalîteya  herî  zû  bixwin.  CTdî  CT  scans  an  jî  bêaqiliyek
kanserogjenîk a din, tenê rûn û bi qasî ku ew dikare bigire. Pêdivî ye ku hûn pêşî zirara kemoterapî û tîrêjê betal
bikin û ew ê hin dem bigire, ew tenê kar ji bo neftê dijwar kir. Mîna dayîna antîdotek dema ku jehrê di rehên wê
de dişoxilîne, ji bo min qet watedar nabe. Daxwazên çêtirîn, Jindrich Bayer

"Zêdetirî  4 hefte berê jinek bi penceşêra pêsîrê hat cem min û min karî  wê ber bi rastê ve bikişînim.  Wê
tumorek pir girîng heye, (ez difikirim ku dibe ku ew ji yekê zêdetir hebe.) Û dikare wê hîs bike. Tenê 3 hefte ne
ku wê dest bi rûnê kiriye û jixwe tumor bê guman nerm dibe. 3 hefte ne xirab e! Ez ji bo wê pir teşwîq dibim û
ez tenê dizanim ku ev jin dê bibe çîrokek serketî ya din. Kenîya bilind." Corrie

"Bavê min 89 salî ye, li ser rûyê wî penceşêrê çerm heye. Sê caran min ew bir nexweşxaneyê da ku qut bibe, û
ev yek rê li ber enfeksiyonan vedike. Min çend hefte berê dest bi rûnê kanabis kir. Hin ji van mezinahiya tiliya
min a pitikê heya tiliya min in. 11 heb hebûn ku min derman kir, niha 4 heb hene ku mezinahiya tiliya tiliya
pitikê ye. Ew tenê dimirin û ji çerm sax dibin. Ez jî wek hemşîre û doktor matmayî me. ” Steve

"Ez tenê dixwazim bibêjim ku ez pir kêfxweş im ku ragihînim ku xezûrê bavê min ji bo penceşêrê xwe bu
dwîmahîk car piştî ku ya yekem xalên li ser pişikan nîşan da bi tevahî paqij derket. Me yekser dest bi rûnê kir
piştî ku yê yekem xal nîşan da. Cannabis pişkên xwe girtiye û paqij kiriye! Jê re gotin ku ew hewceyê Chemo
ye. Em li  dijî  wê bûn û li  şûna wî rûn danî.  Cannabis penceşêrê derman dike !!! Min di heman demê de
pomeraniya xweya piçûk jî li ser rûnê dest pê kiriye ji ber ku wî trachea hilweşiyayî û têkçûna dil a dayikî heye.
Ew ji havînê ve li ser dermanên xweyên birêkûpêk nebûye û wî ji havînê vir ve yekem car bi tena serê xwe serf
nekiriye (wî dermanên ku ji hêla bijîjk ve hatine dayîn jî bi berdewamî kuxiya û gaz kir). Ew xwedî enerjiyek
pirtir e û ji ya ku wî dema li ser dermanan bû çêtir dike. " Karen

“Ew Penceşêrê Malzarokê jî derman dike! Min nekarî dermanan bidim (ne YEK jî ...) û salek bêyî alîkariyek
dermanî çû ... lê min hema hema her roj cixare dikişand ... paşê salek şûnda di ezmûna salane de, bijîjk û  
hemşîre  hatin  şuştin  ...  wan ji  bilî  birînên  piçûktir  Tiştek  din nedîtin  ku penceşêr  lê  bû ...  Ez niha% 100
penceşêrê azad im ... bi xêra Marijuana ... ne bijîşk ... ne "derman ”... ne dermankirin ... lê ji ber nebatek paqij,
gihayî, XWEZAY ... Ez îspata zindî me ...

Bijîjkan got ku divê ez di asta 5 -an de bi penceşêrê bim bêyî ku ez bê dermankirin ... lê dîsa jî ew ÇON ... bi
alîkariyek ji wan re ... ew wusa şîn bûn ku wan ez şandim Nexweşxaneya Dewletê di ROCK LITTLE (UAMS)
de ji bo bêtir ceribandinê ... û UAMS ji bilî birînek piçûktir tiştek din nedît ... wan got ku ew mucîzeyek e ... Ez
difikirim ku ew tenê Marijuana bû ...  Jixwe wê qanûnî bike.  ..  alîkariya  mirovan bike ...  ma ev ne ya ku
mirovahiyê BEDXWNE ye? " Monica

"Ez gelek spasdar im David Triplett vîdyoya xwe li wir derxist ... ji vîdyoyê hez kir û ew yek ji wan çîrokan bû
ku min hişt ku ez rûnê kanabis li ser penceşêrê çermê hucreya bingehîn li ser eniya min biceribînim ... ku naha
çûye! ... Dev ji belavkirina rastiyê bernedin! ” Dee

"Min Rûnê Cannabis bikar anî da ku li ser stû û rûyê min Kansoma Hucreya Basal derman bike. SERKEFTIN.
Ev kansera îdeal e ku meriv lêkolînê li ser bike. Ew bi zelalî tê dîtin, û her guhertinên ku çêdibin bi hêsanî têne
dîtin. Min hewl da ku ez li vir li Dewletên Yekbûyî yên Amerîkayê berjewendiyê çêkim, lê fedekaran kesek
heye, û wusa dixuye ku her kes bi kuştinê re bi kuştinê tirsiyaye. Binihêrin hûn dikarin çi bikin. ” Joseph Siler
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(Nivîsa yekem li ser KANCBRURN CANNABIS! Koma Facebookê ji hêla Kane Slater ve hatî pejirandin, 7ê
Januaryile, 2010)

"Pêçikek min di ranê min de heye, ew berê dijwar bû, hema hema 2 cm, naha ew ji nîvê piçûktir e û nermtir
dibe (4 hefte)." Katri

"Tenê min dît ku ez 5 meh rasterast li ser rûn im !! Mimi

Q. JB, tiştek li ser saxkirina hin celebên tumor hene ku jê re "hemangioblastoma" tê gotin? Ez postên we, û yên
din dişopînim.  Min çu carî  ji  derxistinê  pê ve dermanek bi vî  rengî tumorê nedîtiye.  Komek ji  wan hene.
Graeme

A. Ne bi kesane, bê guman me fersendek nedaye ku em hemî tespîtên ku ji hêla mirov ve têne zanîn derman
bikin, lê ji ya ku min di derheqê wê de nuha xwendiye dadbar dikim, ez sedemek nabînim ku rûn neyê alîkar. Bi
qasî ku ez dizanim, ew tenê dikarin bi karanîna CT -scans teşhîs bikin, û awayê ku ez lê dinihêrim her kesê ku
CT -ê digire divê paşê herî kêm 60g rûn bixwe. If heke hûn wan 60g berî emeliyatê bixwin, di pir rewşan de ez
piştrast im ku emeliyat ne hewce ye ji ber ku tumor li wir nabin. Ji ber vê yekê ez ê bê guman rûnê xwe bidim.
Hemî daxwazên xweş, JB

"Rastiya placebo ku hin mirovan sax dike sedemek e ku meriv dermanê her dem bavêje û hunera placebo
bixwîne. Digel vê yekê ku hûn çu carî lêkolînek placebo nakin gava ku dermanek weya bibandor hebe, hûn rast
dibêjin, ku ew ê nîvê nexweşên we, nexweş û zalim bikuje. " Christopher

- Bi rastî ew ê nexweş û zalim be, û ji ber vê yekê ez bixwe ez wiya nakim. Yên din dikarin bixwazin, lê ez
naxwazim. Ez dixwazim ku pergala bijîjkî dest bi karanîna rûnê wekî cîhgerek bike - ger ew îsbat bikin ku ya
ku ew dixwazin bikar bînin ji rûnê ewletir û bandorker e (û ji nexweş re xweştir/xweştir), wê hingê ew dikarin
pêş de biçin û wê bifroşin . Heke ne, hingê ne. Ew pir hêsan û pir maqûl e, ez difikirim. That's wusa ye ku ew ê
di pêşerojê de bi çi awayî be, ji ber vê yekê çima bisekinin? JB

"Qet ne dereng e ku meriv vê rastiyê qebûl bike ku kanabis tenê derman e. Di heman demê de, qet ne dereng e
ku hûn dest bi karanîna rûnê wekî derman bikin, ne girîng e ka rewşa we çi ye an çiqas giran e. Bi karanîna
rûnê, bi gelemperî şansek ji bo nexweş heye an rûn dê heya dawiyê kalîteya herî zêde ya jiyanê ji wan re peyda
bike. That's ew jî pir e. ”JB

"Gava ku nexweşên ku kemoterapî kirine dest bi karanîna rûnê dikin, yekem tiştê ku divê rûn bike ev e ku laş
bihelîne. Ji ber vê yekê carinan hewce dike ku 120-150g rûn rûnê berî ku ew dest bi êrişa kanserê bixwe bike.
Bi rastî ne ramanek baş e ku meriv kemoterapiyê bigire, nemaze dema ku ew bi tevahî ne hewce be ji ber ku
pergala bijîjkî bi dehan sal e ku kanabis wekî dermanê penceşêrê dizane. "JB

Q. 'Terminal' Nexweşên Penceşêrê: Ma hûn wan bi acizî rojê 1 gram dest pê dikin an hefteyek an zêdetir wusa li
wan dikin? Viceîret ji ezmûnan?

A. Na, em her gav bi dozên piçûk dest pê dikin û pir rêwerzan dişopînin. Bê guman, heke wan di kanabisê de
ezmûna berê hebe û zanibin ku ji tirsê tiştek tune, carinan hûn dikarin bi dozek bilindtir dest pê bikin. Lê hûn çu
carî nizanin ka nexweş dê çawa bersivê bide rûnê, plus ew bi gelemperî li ser tevliheviyek dermanên cihêreng
in,  ji  ber  vê  yekê  dibe  ku  hûn  bixwazin  baldar  bin  û  li  tansiyona  xwînê  ya  nexweş  binihêrin.  Pêşniyara
gelemperî ev e ku hûn rêwerzan bişopînin, ya herî kêm fermî ev e - bişopînin û dadmendiya xwe bişopînin û
dema ku nexweş "tiştek ku wenda bike" nebe,

Ez dudilî nabim ku gava hewce bike dozek bilind bidim wan (êşa piştê ya hov hwd.). Gramek rûnê pola bi rastî
bilind dikare bikarhênerek bêtecrûbe pir pir bilind bistîne. Carinan ev koma ku ji hêla hemp ve hatî çêkirin dê
sûdmend be, û ez piştrast im ku ew ê ji bo anesteziyê berî emeliyatê zû an dereng bi vî rengî were bikar anîn, lê
naha em dixwazin ku nexweş heta ku ji dest tê li nexweşxaneya xweya rehet bimînin. Ez hêvî dikim ku min ew
baş rave kir. Daxwazên çêtirîn, JB ”

"Corrie, hevalê min, te bi *** re alîkariya min kir. Min ji bo tumorên wî yên neuroendokrîn derman daye wî.
Ew 1 meh e ku li ser dermanê ye û ew dest pê dike ku kêm bibe. Ew ew qas mezin bû ku zikê wî diêşand lê
naha ew gihîştiye wê astê ku ew dikare dîsa xwarinê bixwe û bijîjkê wî got ku wî çu carî tumorek wusa ewqas
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Zû zû nedîtiye. Vê yekê wî aciz kir û hemî xebata xwînê normal bû, ji ber vê yekê yekî din li ser riya başbûnê
ye û ew AWESOME ye. You hûn XWEZAY ne û Xwedê mezin e. "

"Hevalek min heye ku bi kansera mejî ye û min Cml heye. Petrol ji me herduyan re dixebite !!! Hevalê min di
çavên min de delîla yekem e ku ev rûn mûcîzeyek e ... Min berê gumanên min hebûn lê naha! Petrolê hildin,
KAR DIKE! ” Tyler

"Par ji hevala diya min ji min hat pirsîn gelo ez dikarim qursek 6 mehî ji dayika wê re, ji kanabisê pola herî
bilind çêkim. Nexweşiya wê ya penceşêrê hebû. Min li dû şîreta Youtube ew jê re rûn kir, min dûv re ew şand
Rûsyayê. Wê qursa yekem a 6 mehî bi encamên ecêb bikar anî û dozek 6 mehên din jî xwest, min bargiraniyek
din şand ser wê, û naha 14 meh şûnda ew tenduristiya wê baş e. Hûn karên ecêb dikin, Rick. Spas dikim."
Gareth

"Merheba navê min Alysa Erwin e û ez 16 salî me. Di sala 2011 -an de ez bi astrocytoma anaplastic a qonaxa 3
hatim nas kirin. Me (ez û malbata xwe) me biryara karanîna konsantreya kanabisê girt. Zanîngeha Michigan ji
me re got ku ez ne mumkun e ku ji du salan zêdetir bijîm û penceşêr bixwe ji ber ku ew di çêbûnek spîndar de
bû nekarîn xebitîn. Çileya paşîn ez çûm MRI -ya xweya birêkûpêk li Zanîngeha Michigan. Hemû tumor ji holê
rabûne. "

“Ez dîsa bi nexweşiya penceşêrê ketim. Cara sisiyan. Qonaxa 4 met û hestî û kezebê, ji kansera pêsîrê. Çîroka
min a penceşêrê hema hema 7 sal berê dest pê kir, ez yek ji wan kesên bextewar im ku ji kemoterapiya ku min
laşê xwe pê xistiye xilas bûm, nexasim tîrêjê. Vê tespîta sêyemîn min piştrast kir ku ez ji bo wê hatime kirin;
Mebesta min kî ye ku bi vî rengî teşhîs dimîne ??

Ji ber vê yekê ez çûm lêgerîna kerametan û min Rick Simpson dît. Ez piştrast bûm ku çu awayê ku ev zilam
rastiyê vedibêje tune, ji ber vê yekê min kûrtir nihêrî. Min dest pê kir ku bi mirovên li Michigan re têkildar
bibim û di derbarê Rick Simpson Oil an rûnê kanabis de bêtir fêr bûm û encama kesên ku mîna min jiyan
dikirin, ku saxbûn, xelasbûn, derman bû !!

Di vê nuqteyê de tiştek ku ez winda bikim tune, ji ber vê yekê min xwe gihand û min alîkarî xwest. Min rojê
gramek dermanê xwe vedixwar, hêdî hêdî bi wê dozê dixebitîm. Bêhnvedan bû beşek mezin a roja min, ku ya
ku laşê min ê şerker hewce dike ev e. Tenê bandorek alî ya ku min heya nuha dît, hejmar û qalîteya xweş a
xewa ku min digirt bû. Ew plus tansiyona min aram dibe û êşa min naha di bin kontrolê de ye.

Kêmtir  ji  salek berê  min  bi  Qonaxa 4 kansera hestî  û  kezebê  bi  tumorên bêhejmar  (ewçend ku wan tenê
jimartinê berda) teşhîs kir, ji min re hat gotin ku ez tiştên xwe bi rêk û pêk bikim. (Ew hîn jî bêhna min teng
dibe.) Zû ber bi îro ve herin û ez ji baxşandinê bi inches dûr im. PET -a min hefteya çûyî neyînî bû ... Neyînî!
Min çu carî yek ji wan berê nedîtibû. Ew tê vê wateyê ku penceşêr tune. Sedema tenê ya ku ez di tamxweşiyê de
nîn im ev e ku di lêgerîna pisîkê de çend siya hestiyên min hene, lê ez dermankirina xwe didomînim û ew jî dê
di demek nêzîk de biçin. Ev ne tiştek mûcîzeyek e, tumorên bêhejmar heya çend siya ku tewra li ser PET -ê jî
xuya nakin.

Dibe ku mirov bêjin hay ji peyva derman hebe ... Lê, ez dibêjim, ya ku ew e ev e. Ez li vir im û ez her roj
tenduristtir dibim û Yûhenna alîkariya min kir ku ez biçim wir. Dema ku min gazî wî kir û min alîkarî xwest wî
ez girtim hundir. Wî û koma wî wextê xwe dan min û bi min re rûniştin da ku bicîh bikin ku ez li ser cidiyeta vê
dermanê û dilsoziya ku ji bo pêkanîna vê yekê li ser hemî beşên me digire, fêr bûm. Ji bo min, û ji bo we ev
mijarek jiyan û mirinê ye. Ez hêvî dikim ku her kes wiya bi ciddî digire! Em ê heya dawiya jiyana xwe bi vî
dermanî ve girêdayî bin.

Klûba Cannabis a Michigan hewcedariyên min ên derman û hewcedariyên min ên perwerdehiyê girtiye. Ev
komek ciddî ye û hewcedariya wan bi piştgiriyek cidî heye, we pîroz bike John Roberts, qurbaniyên we ez zindî
hiştim. Ji kerema xwe naha alîkariya wan bikin, da ku ew bikaribin alîkariya gelekan bidomînin. Spas dikim!!"

- Ev nûvekirin çend meh berê hate şandin û ew naha di xilasbûnê de ye. Michigan Cancerproject
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"Ez zilamek 68 salî me ku di ya ku min wekî jiyanek tendurist a normal û bê pirsgirêkên mezin jiyan dikir de
dijîm û xwe bi lêdana gripê û muayeneyên salane domand. Fonksiyonên laşê min baş bûn û her tişt baş xuya
dikir heya ku ez serê sibê bi êşek xedar a zikê hişyar bûm.

Fikirîn ku ew pêvek an hernia bû jina min ez bi lezgînî birim acîl. Min nêzîkê 2 demjimêran emeliyata acîl kir,
15 -ê Tebaxa 2012 -an, û li ser kolonê min tumorek girseyî hebû ku digel 14 girêkên lîmfê jê bûbû. Hefteyek
şûnda hundurê min vebû û ez jehrî kirim û ev bû sedema emeliyatek duyemîn.

4 roj şûnda min dest pê kir ku ez çêtir hîs bikim, ez li ser piyan bûm û hêdî hêdî livînê vedigerim û min dest bi
xwînê kir. Vegere emeliyata hejmar 3 û rojek şûnda krîza dil a sivik hebû.

Demek kurt piştî wê -33 rojan li ICU- ez hatim derxistin û min çenteyek OSTOMY derxist. Çente 8 mehan bi
min re bû û emeliyatek berevajî bêyî tevlihevî hate kirin. Doktor got ku penceşêr ji nodan belav nebûye.

Tevî wê jî wan ez ber bi Klînîka Penceşêrê ve meşandim û wekî "şopandin" dest bi nîqaşkirina Chemo û tîrêjê
kirin. Protokola standard wan got. BULLSHIT got ez! Dê tune be ku laşê min radest bike an wê bi Chemo an
Radyasyonê  zêdetir  jehrî  bike.  Onkolîstê  li  Klînîka  Penceşêrê  nîqaş  nekir  û  salek  her  3  mehan  carekê
şopandinan diyar kir, ku tê de CT-ê û xebata xwînê hebû.

Min materyalê ku ji  hêla Rick Simpson ve hatî  xuyang kirin û RSO hilberand. Li dû hemî rêwerzên ji  bo
pêvajoya derxistinê û karanîna Naftha wekî solvent min, min rûnê qedandî di nav şiringelan de girt û min dest
pê kir ku rojê du caran, her carê mîqyasek piçûktir vexwim.

Min şopandina xweya 4-emîn li Klînîka Kanserê qedand û wan diyar kir ku CT-scan tiştek ku nîşan bide hebûna
CANCER-ê nîşan nake. Xebata xwînê asta CEA -yê 1.4 nîşan da, lê çi heyf, her kes di nav wan de yek an du
hucreyên penceşêrê hene. Ew tiştek 5+ dihesibînin ku dibe sedema xemê. Ez naha komek din amade dikim û ez
ê rojane wekî pîvanek pêşîlêgirtinê bixwim.

Ji Y AN K re êşa kanserê dikişîne re ez pêşniyar dikim ku hûn heman tiştî bikin. Tiştekî ku em winda bikin nîne
û her tiştê ku em ê bi dest bixin heye. " Gerry

"Ma ew pir dereng e ku meriv yekî ku qonaxa 4 -an heye û jixwe çerm û hestî ye rizgar bike, û êdî bi zorê
dikare ji windabûna hêzê bimeşe?" Qûlipandin

“Qet ne dereng e. Bi karanîna vê rûnê gelek keramet hatine dîtin. Ger ew nekare wan xilas bike, ya herî hindik
ew e ku êşên wan sivik bike bêyî bandorên aloz ên dijwar ên dermanan. Têbînî ku ger ew bi dozên bilind dest
pê bikin heya ku tolerans çêbibe dê pir xew hebe. Ew pir bi hêz e. ” Nick

"Ez du caran şervanê penceşêra pêsîrê me. Ez dixwazim bibim delîlek zindî ku rûnê we ji bo rizgarkirina jiyanê
dixebite. " Michelle

"Ez jî, kansera tîroîdê azad e !!" Michelle

“Sibeh: Tu çi ji min dixwazî, bêje hevaltiyê bike, min dadbar bike ... Nîqaşa te ne derbasdar e! Ev lêgerîna
dawîn e ku dê dê her dem bistîne !!! KANANBISS KANCR DIKUJE!

Stacy: Diya te di kîjan qonaxê de bû? Ez dizanim ku we berê carekê ew şandibû, lê ez ji bîr dikim. Ew yekser 
raporek ecêb e !!
Dawn: Stacy, ew qonaxa 3 carcinoma hucreya piçûk a pişikê bû. 5 tumorên bi metên piçûk ên pergala lîmfê ya 
jorîn.
Debbie: Ew pir fenomenal e! Min çu carî nebihîstiye ku kesek hucreya piçûk derman bike, tewra digel hemî 
protokolên birêkûpêk. Ev ecêb e! We ne tenê jiyana diya xwe xilas kir, lê ev ê jiyanên din jî xilas bike ji ber ku 
ew delîl e ku kanabis dixebite. Gelek spas ji bo parvekirina vê!
Dawn: Debbie, wê her tişt kir, rûnê kanabis - kemo - tîrêjê LUT berî ku dermankirinên kemo û tîrêjê bêne kirin 
sax bû ji ber vê yekê wê dermankirina mayî red kir û bi rûnê ve zeliqî ... Ya ku ew hîn jî digire û dê her roj ji bo 
wê bigire jiyana wê ya mayî!
Steve: dibêje 'ev bi guhertinên piştî tîrêjê re herî lihevhatî ye'. Ma wê terapiya tîrêjê heye?
Dawn: Steve, erê wê kir lê wê çu carî neqedand ... Dr floored e! "

75



ÇAR JI BO KANCR: PROTOKOLA RICK SIMPSON

"Nexweş: Linda V., Dîroka Karûbar: 11/16/2013, Pêvajo: CT CHEST BI KONTRAST

CT a sînga hat kirin ... Berawirdkirin bi CT ya singa pêşîn ji 7/8/13 tê kirin

NNDAN: Ev jinek 64-salî ye ku dîroka kansera pişikê heye ...

FINRKIRIN: Guheztina navbirî û qalindbûna xalîçeya interlobular zêde dibe ... ku li gorî azmûna pêşîn çêtir
dibe ... No nodulên tevna nerm a mediastinal diyar an adenopatiya mediastinal nayê xuyang kirin. Di derbarê
limfadenopatiya axilî an lîmfadenopatiya hillarî de delîlek diyar tune. Ji xeynî guheztinên paş-tîrêjê yên di beşa
navîn a lûpa jorîn a rastê de, tu nezelaliyên pişikê yên parenkîmal an nodulên pişikê yên gumanbar nayên
xuyang  kirin.  Trake  û  bronşên  sereke  patent  in.  Pûçek  pleural  tune.  Mezinahiya  dil  normal  e.  Efuzyona
perîkardiyal tune. Parçeyên dîtbar ên zikê jorîn nediyar in. Ti birînek hestî ya zirav an sklerotîk a navendî ya
êrişkar tune.

BMPYER: Başkirina guheztinên paş-tîrêjê li girê rastê û aliyê navîn ê lûpa jorîn a rastê. Ti delîlên diyarker ên
nexweşiya dubare an mayînde tune. "

"Petrolê hemî zirara tîrêjê berevajî kir û bê bawerî derman kir ... Marijuana Bijîşkî ez rizgar kirim û min ji 5
dermanxaneyan dûr digire. Min gurçika xweya rastê ji ber kemoterapiyê wenda kir û ew dest pê dike ku li cihê
ku çerm li ser min diêşe bigire ...  û di nav çend hûrdeman de rûnên ku di tinkturekê de têne vexwarin ez
êşkenceyan bisekinînim û bi mehan dûr bimînim ... Ecêb û ew tenê yek rûn e ku zirara nervê ya di çavên min de
ji ber kemoterapiyê vegerand cihê ku min bi glaukoma teşhîs kirî, û di serdana xweya paşîn a berî 6 mehan de
qet nîşanek glaukomayê nîşan nade û dîtina min çêtir e dema ku ez derman dikim ... "Teresa

"Xaltiya min, bi glioblastoma qonaxa 4 -an, piştî sê dozan ji kursiya teker reviya û meşiya! Aliyê wê yê çepê
zêdeyî mehekê felç bû. Lê naha bi tevahî fonksiyonel !! Ji ber vê yekê heyecan! ” Nicolette

"Ez di kolektîfê de û gelek salan xebitîm û ji ber daliqandina wê di pencereyê re dema ajotinê de penceşêra
çerm li milê min ê çepê hebû. Naha ez dizanim ku hewce nake ku kesek ji min bawer bike lê min her roj dest bi
rûnê RSO kir û ez sond dixwim ku ew çû. Du meh derbas bûn lê ew bi rastî çu cîhê ku bi salan bû. " Randy

"Vê yekê jiyana min guhezand piştî ku bi salek berê bi CML (leukemiya myelogenous kronîk) hatim nas kirin û
min vîdyoya Run From the Cure temaşe kir ka ka rûnê kanabis nexweşên penceşêrê termînal çawa derman dike.
Welê, ez delîlek zindî me ku ew dixebite. Ew asta penceşêrê min guherand. Hîn jî sax nebûme lê bi hêviya ku
rojek zûtir  ez karibim bêjim ez sax im, ji ber vê yekê heya ku hûn kîlometreyek di pêlavên her nexweşek
penceşêrê de neçûbe, dest bi tiştê ku hûn jê pê nizanin neke. " Denise

"Li Enîya. Hevalê min bi 3 cûreyên penceşêrê hat teşhîs kirin. Jiyana wî 3 hefte hat dayîn. Naha 2 sal şûnda, ew
daketiye 1 celeb û baş dike. " Sandra

"Birayê min bi lîmfoma, mîdê, metastîn li stûyê wî ketibû. Dermanên ku wî didan wî her şev û roj tevahiya şevê
nobet digirt û bi hefteyan xew û xwarin nediket. Pîlek gram rûnê û ew 18 demjimêran radizê û bi dilê xwe
xwarinê dixwe. Hefteyek şûnda, ew 78% bê penceşêr e. Doktor şaş ma. Me jê re negot ji ber ku ew di rewşek ne
-bijîjkî de bû lê kanabis jiyana wî û me xilas kir. Naha salek şûnda BIRAYY MIN LYMFOMA BIKE! Kes
wiya nake ... bêyî kanabis. " Errl

"Ez nuha kansera qonaxa 4 heye.  Min rakirin û rakirina  kezebê û hem jî  kemoterapiya  folfoxê heye.  Min
nîşankerên rûn û tumor bikar anî ji 1200 -an çû 3. Hemî tîmê medê NSD digot. Nîşanên nexweşiyê tune. " Jim

"Min 5 tumorên xwe bi karanîna rûnê kanabis xilas kirin ... balkêş bû ku ez bi bijîşkan re rû bi rû bimînim gava
ku wî 5 tumorên orîjînal nedît ... ew çûn ku derê? Ma girîng e? Spas dikim rûnê kanabis. ” Kelly

"Demek şûnda min piyalek wê ya mezin hebû. Ez ê rojek dilopek bixwim. Kesê ku ew daye min ew paşde
xwest. Wî ew da jinekê ku ji penceşêrê dûr diket. Wê nikarîbû xwarin, vexwarin, bi rastî bijî. Ew ji 70 kîloyan
kêmtir bû. Hevalê min rûn da wê ... voila! Wê dest bi xwarin, vexwarin û şerê xwe kir ... serketî. Bawermendê
hişk ê taybetmendiyên dermankirinê yên kanabis. " Tara

"Iro min xeber da zilamek ku min gelek drav jê re diyarî kir.  Di qirika wî de tumorek penceşêrê hebû. Ji
destpêka Nîsana 2013 -an û vir ve bi tevahî tê xwarin. Jina zilamê nexweş hemî bi hêsir bang dike. Piştî 4 hefte
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girtina rûnê rojê 2 carî  ew çûn. Bi tevahî çû ...  Wî xwarina hişk xwariye ...  Ne dermankirinên nû û ne jî
dermanên nû, tenê RSO ye. Zanînê parve bikin, jiyanek xilas bikin. ” Jared

"Dean: Xalê min kemoterapî bikar anî. Heman encam. MIRÎ.

Stephen: Mixabin ji bo wendabûna we. Min dît ku rûnê kaniyê kansera çerm ji dêwê xwe derdixe. Ez difikirim
ku hûn hîn jî neçar in ku wê zû bigirin. Ez piştrast im ku kanabis alîkarî kir. "

"Min nû peyv girt ku nexweşê min ê 16-salî yê ku Lîmfoma wî ya ne-Hodgkins HATIYE DLEYAR E! Tumor
çûne, laborator normal in. " Janet

"Ji nexweşek termînal gazî kir. Ew çend meh in bi RSO re tê derman kirin. Kansera rovî. Doktor Ted wê mehên
wê hebûn. Jindřich Bayer, ez kêfxweş im ku radigihînim ku di dawîn Dr Appt de, wî diyariya çêtirîn a Sersalê
da wê. Wî jê re got, ez nikarim penceşêrê bibînim, û dibe ku tu bijî !!!! Ew diyariya Sersalê ye. Spas dikim
Jesussa !!!! Qet nebêjin qet ... ”Raymond

"Du hevalên min hebûn ku bi kirina rûnê navdar Simpsons ji penceşêrê xelas bûn! Yek ji wan bi penceşêra
pişikê bû û 6 meh jê re hat dayîn ku bijîn, ew 7 sal in sax e û yê din du caran bi penceşêrê ketiye, ya dawî
kansera ovarian bû û ez kêfxweş im ku wekî 2 hefte berê dibêjim, êdî penceşêr! Her du caran wê rûnê kanabis
bikar anî !! ” Vicki-Jane

"Ez nêzî salekê ye rûpela Rick dişopînim, ji hingê ve ku diya min tespîta penceşêrê hucreya piçûkê girtiye. Ew
di Adara sala borî de hat teşhîs kirin û zû şûnda dest bi kemoterapiyê kir. Wê havînê tîrêjên kemoterapî û sînga
xwe kişand û pir nexweş bû ji ber ku radyumê qirika wê şewitand ji ber wê nikaribû daqurtîne/bixwe û hwd. Ew
nêzîkî du mehan li nexweşxaneyê ma. Wê hingê hin tîrêjên mêjî hebûn (pêşîlêgirtin, bleh:/) Di vê demê de me
lêkolînek mezin kir û me dest bi rêwîtiya xwe kir ku em her tiştî li hev bicivînin da ku rûnê xwe ji nû ve
hilberînin. Ya ku me serfiraz kir -erê!

Ji ber vê yekê piştî du rojên yekem ên tîrêjê mêjî ew ji wê pir nexweş bû ji ber vê yekê me biryar da ku ew dest
bi rûnê (Cotmeh) bike. Ji doza yekem, wê çu carî li paş xwe mêze nekir !!!! Ew di nav radikên mejiyê xwe re
derbas bû û doktoran ecêbmayî hişt ku wê migren an vereşîna giran an windabûna bîranînê û hwd hwd tune! Ew
difiriya!

Ji ber vê yekê piştî kontrolkirina wê di Cotmehê de kêmbûna mezin a tumora pişikê nîşan da lê dîsa jî li wir bû.
Wan dixwest ku di Çile de wê dîsa bibînin ku biryarê li ser gavên din bide. Ji ber vê yekê me çiriya paşîn û
çileya paşîn dom kir û wê tenê rûn û ne dermankirinek din îdare kir. Wê di Sersalê de kêmasiyek wê ya piçûk
hebû û du hefte aciz bû û vereşiya, lê me wê pişta xwe da smoyên veganî yên xav û gihayê genim û ew bi rastî
perkandiye û biriqandî xuya dike. Lêkolîna wê ya mezin piştî skanînên wê yên dawîn duh vas texmîn çi bû ...
Diya min Kansêr BELAV E !!!! Ew winda bûye !!!! Ew çiqas ecêb e !!!! ”… bi rêya Janet

"Nêzîkî 6 meh berê diya min bi melanoma metastatîkî ya kanserê ya dawî bi 6 tumorên li ser her du pişkên wê
ve hat teşhîs kirin. Doktoran ji me re gotin ku kemoterapî û tîrêj dê tiştek nekin û gotin ku wan dermanek nû
heye ku ew di rawestandina mezinbûn û rawestandina tumor de serfiraz bûne û dibe ku jiyana wê çend salên din
jî berfireh bike. Me dest bi dermankirina nû kir û bandorên alî xedar bûn ji ber vê yekê em sekinîn. Nêzîkî
hefteyek şûnda hevalek min li ser Youtube -ê behsa belgefîlma we kir, Run From the Cure.

Piştî temaşekirina vê min biryar da ku çi zirar dikare ji ceribandinê were? Hey, ger ew nexebite ew ê bi her
awayî bimire. Ji bo qutkirina çîrokek dirêj, dayika min 3 meh e ku rûnê dixwe û wê 2 roj berê skans kir û 5 ji 6
tumoran TEMAM gone çûne û ya paşîn nîvê mezinahiya wê bû.

Ez nikarim spasiya xwe ji bo agahdariya we û rizgarkirina jiyana dayika xwe bi gotinan bînim ziman. Dema ku
nebatek hêsan dikare viya tehl bike ku mirov li hemî mirov û zarokên li dinyayê yên ku êş dikişînin û dimirin
bifikire. Ez naha biryar im ku peyvê belav bikim û dibe ku hinekî xwe mezin bikim û rûnê ji bo kesên ku ez
dizanim hewceyê arîkariyê ne çê bikim. Dîsa spas û di pêşerojê de ji her tiştî re serkeftin. ” bi rêya Janet

“Kansera Ovarian,  5.5” tumor,  90 rojî  bijîn,  li  zik  belav bûn ...  Di 38 rojan de 90 gram vexwe. Cancerdî
penceşêr tune. Pêdivî ye ku hemî belgekirin hebe ku meriv pê bawer bike lê dîsa jî mirov bawer nakin! Xwedê
te pîroz bike St. Simpson ji bo ku alîkariya me kir ku dêya me bimîne !!! ” Larry
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"Hin mirovên min nûçeyên pir xweş hene. Yek ji Peepsên min ên ku berê xwe dan rojhilat yek da, bihejmêre ...
YEK lûle rûnê ji hevalekî xwe re ku tumorek girseyî li dora damara Carotid pêça bû. Wî tenê ew paşguh kir,
porê xwe dirêj kir da ku wê veşêre her ku diçe mezin dibe. Birayê wî, bijîjk, wenda bû ku çi bike ji ber ku
nexweş kemo/tîrêjê red kir.  Nikaribûn êdî wê paşguh bikin, 2 roj berê wan ew birin odeya emeliyatê ji bo
emeliyatek girseyî. Gelek pispor/ bijîjk beşdar bûn ji ber ku ev dê bibe emeliyatek pir xeternak, dirêj û tevlihev.
Ew ê hewl bidin ku heya ku ji dest tê tumorê rakin û neçar bûn ku damarek ji lingê xwe derxînin û li stûyê wî
bidin. Wan stûyê wî vekir, û VOILA tumor bi tevahî hate dorpêç kirin û ji Karotîdê veqetiya. Ew bi rastî bi rastî
gihîştin û ew derxistin! Doktor matmayî ne û ji her tiştê ku wî kir raporek berfireh dixwazin. Ew ê ne lîsteyek
dirêj be gelî. Tenê juices û YEK boriyek rûn. ” Corrie

"Petrol  ecêb e !!  Hevalek min kîstên hêkdanê hebû ...  wê emeliyat  kir  ku yek jê bike û mehek şûnda ew
vegeriya hundur tenê da ku kifş bike ku wê pirtir heye! Mehek derbas bû û mezinahiya wê du qat zêde bû û jê re
hat gotin ger tiştek were û ew ê emeliyata acîl bikin! Zilamê wê rûn jê re çêkir ... wê 3 hefteyan girt ... ji bo ku
ew matmayî bimîne dema ku ew çû ser ultrasoundê ya xweya paşîn hema wiya winda bû !!! ” Jolie

"1 sal berê îro yek ji kesên nêzê min ji min re got ku ew bi kansera mirinê ye. Jê re gotin ku 8 mehên wî hene.
Di nav 5 rojan de min rûnê kanabis da wî ku ew bi xwarina nîvek pîvazek birincê ya rûnê vexwe. Di nava 6
hefteyan de mezinahiya tumora wî kêm bû û tu nîşanek ku mîna ku digotin belav nebû.

Ez kêfxweş im ku dibêjim tumor mezinahiya grapefruitek mezin bû û îro ew mezinahiya acornek e. Rûnê esrarê
jiyana wî xilas kiriye. Ew ê xwarina rûnê bidomîne heya ku ew çû. Ne tenê ew kansera wîya paşîn sax dike lê di
heman demê de bandorek ecêb li ser tenduristiya wî jî kiriye. Ew pêş-şekir û qelew bû û ew naha daketiye
giraniya bêkêmasî û ji her demê şa ye!

Ez her kesî teşwîq dikim ku li terapiya rûnê kanabis binêrin. Ji kerema xwe temaşe bikin -> RICK SIMPSON
"JI BIR RIN" Vîdyoya li ser Youtube ... Tenê dibe ku ew jiyana we an kesekî ku hûn nas dikin rizgar bike.
Diyariya jiyanê bide wan! ” Jose

Delîl

"Rick Simpson Oil heke hûn ji xwendina edebiyata zanistî aciz bibin xwedan pêbaweriyek zanistî ye" Robert
Melamede, anko Dr. Bob

"Qedexekirina riya saxbûna hucreyê dibe sedema dephosforîlasyona Bad, û veguheztina vê proteîna Bcl-2 li
mîtokondriyan, û dûv re jî apoptozê." Ummmm, şertên Layman ji kerema xwe ??? ” Tesadûf

- Wateya wê ev e: "Cannabis hucreyên kanserê dikuje," ceans. JB

Q. Ma çima divê ez li bendê bim ku bijîjk piştgiriyê bidin îdîaya ku kanabis penceşêrê derman dike? 

A. Belê, ji ber ku ew penceşêrê derman dike û her tişt jê re heye. THC dibe sedema apoptozê, ji ber vê yekê
ecêb e ku ew di hemî penceşêrê de dibe sedema apoptosis. Çima? Welê, ji ber ku nefta dekarboksîlkirî heke di
mîqdarên rast de were vexwarin bi rengek dikeve nav hemî hucreyên laş. Pergala endocannabinoid pergala
berevaniyê birêve dibe, ji ber vê yekê gava ku hûn pergala berevaniyê rast bixebitin, ew dikare bi penceşêrê re jî
şer bike. Ne pir ji vê yekê, bi rastî, ew bi rastî hêrişker hêsan e.

Nefta pola bilind a ku bi rêkûpêk hatî hilberandin bi her awayî derfeta çêtirîn e ku nexweş heye (dibe ku di çend
bûyerên xeternak ên jiyanê de emeliyat were kirin, dibe ku). If heke hûn vebijarkek dermankirinê ya ku ji rûnê
ewletir, bi bandortir û xweştir ji nexweş re dizane dizanin, baş e, ji me re vebêjin. Tune tune.

Binêre ka Mechoulam û Pacher çi dibêjin: “lamewitandin/birîna tevnê di astên endokannabinoidên herêmî de
bilindbûnek  bilez  çêdike,  ku ev jî  bixwe bersivên îşaretkirinê  di  hucreyên nehsandî  û  hucreyên din de ku
fonksiyonên wan ên  krîtîk  modul  dikin  birêkûpêk dike.  Guheztinên  di  asta  endokannabinoid  û/an  vebêjên
receptorên CB2 de hema hema di hemî nexweşiyên ku mirovan bandor dikin de hatine ragihandin, ji dil, dil,
kezeb, gurçik, neurodegenerative, psîkîyatrîk, hestî, çerm, xweser, nexweşiyên pişikê heya êş û penceşêrê, û
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modulkirina CB2. Di van patolojiyan de çalakiya receptor potansiyelek dermankirinê ya mezin heye. " http:
//www.ncbi.nlm.nih. gov/pubmed/21295074

How hûn çawa viya hemî dikin? Erê, bi rûnê. Gava ku hewce be, hûn astan hevseng dikin an wan dixin nav
zêdegaviyê. Hûn dikarin rûnê bixwin, wê bişon, wê vapor bikin, û wê bavêjin supozîtoran, û di navbera van her
çar rêbazan de, hûn dikarin rêyek bibînin ku ji her nexweşek vê gerstêrkê re bibin alîkar. Dûv re, bijîjk dê neftê
bi neftê bixin û wan di demên tomar de bi vî rengî piçûk bikin (li malê nayê pêşniyar kirin).

Why çima min penceşêrên çerm (an êşa şekir an şewitandin) pêşniyar kir? Welê, ji ber ku hûn dikarin bibînin ka
li wir çi diqewime û bi gelemperî pir dirêj nake ku wan bi rûnê derman bikin, di pir rewşan de çend hefte max.
Dûv re tenê fam bikin ku heman tiştê ku piştî serîlêdana herêmî li ser çermê we diqewime dema ku hûn rûnê
dixwin diqewime. Dîsa, bi hêsanî êrîşkar, lê ew di dawiyê de ravekirinek pir rast e. Then dûvre vegere ser tiştê
ku Mechoulam nivîsiye: "Guheztinên di astên endokannabinoid û/an vegotinên receptorên CB2 de hema hema
di  hemî  nexweşiyên  ku  li  mirovan  bandor  dikin  de  hatine  ragihandin,  ji  dil,  dil,  kezeb,  gurçik,
neurodegenerative,  psîkîyatrî,  hestî,  çerm,  otoîmmûn,  nexweşiyên pişikê  heya  êş  û  penceşêrê,  û  guheztina
çalakiya receptorê CB2 di van patholojiyan de potansiyelek dermankirinê ya gewre digire. "

- Bi viya zanim, ez ê tavilê biçim çalakiya receptorê CB2-ya xwe tavilê modul bikim. JB

"Wî ez ji penceşêrê derman kirim ... Qonaxa 4 mêjî ... Ji ber vê yekê erê." Krîstal

"Gotina ku ew penceşêrê derman dike pir texmînek xeternak û xapînok a xalek din derbasdar e ku hêj bêtir
lêkolînê ye. Lê na, na, na. Cannabis penceşêrê derman nake. Vê gavê çareyek diyarker û rastîn ji penceşêrê re
tune, û tenê hejmarek hewildanên bijîjkî, alimentary û psîkolojîk dikarin bibin alîkar da ku xetereya mirinê ji
hêla penceşêrê kêm bike. Kanabis penceşêrê derman nake, û pêdivî ye ku nexweş vê yekê zanibin. " Davide

"RSO penceşêrê dikuje, hevalo ... Cixare kişandinê, na, lê RSO erê." Kevin

"Ji kerema xwe li vir alîkariya min bike ji kerema xwe heval ...?" Jeff

"Berî  her  tiştî,"  penceşêr  "ji  kîstek  heya  neuroblastoma  tiştek  e,  ji  ber  vê  yekê"  penceşêrê  derman  dike
"gelemperî, xapînok, ne -taybetî ye. Dûv re, kanabis bandorek pir baş li ser dubarekirina hucreyê dike, ku bê
guman dibe alîkar, lê bi rêkûpêk tumoran derman nake. Dîsa, her celeb penceşêrê cûda ye û kanabis bersivek
erênî li ser penceşêrên pêsîrê, ku celebek o kansînomê ne, bi berfirehî û pir bi bandor ji hêla dermanê kevneşopî
ve jî tê derman kirin nîşan daye. Wekî ku tê gotin, ez TEMAM for ji bo qanûnîkirina kanabisê me, lê her çend
ez ji terapiyên alternatîf re pir vekirî me jî divê ez xwe bi vê îdîaya pompoze nepejirînim. " Davide

"Jindrich Bayer, alîkarî, ji kerema xwe !!!" Kevin

"Gotina ku kanabis di şerê li dijî hin celebên tumoran de bersivek erênî dide, îdîayek e ku ez dikarim qebûl
bikim." Davide

- Davide, tu çi bixwazî qebûl bike, ji min re baş e. Erê, di derheqê rûnê Rick Simpson de pir hindik daneyên
dijwar hene, lê ew tenê ji ber gendeliya pergala bijîjkî û axayên dravê wan e. Ev ê pir zû biguheze dema ku
Colorado  û  Washington  dest  bi  daneya  daneya  xwe  dikin.  Zêdetir,  Israelsraîl  û  Hollanda  naha  dest  bi
ceribandina neftê dikin, dibe ku Komara Çek jî di demek nêzîk de beşdarî bibe.

Bi qasî ku em dizanin, û ji ezmûna meya pratîkî ya bi hezaran nexweşan re, rûn xuya dike ku li ser hemî celebên
penceşêrê ji ya ku nuha ji hêla pergala bijîjkî ve hatî peyda kirin pir çêtir dixebite. Ger hûn delîlan dixwazin, rûn
rûnin û kesek bi penceşêrê çerm bibînin û temaşe bikin dema ku rûn li wê tê xistin çi dibe. Daxwazên çêtirîn, JB

"Hûn bixwe çêbikin, me ji Rick dipirsî ku em dikarin wê ji ku derê bistînin û piştî demekê em pê hesiyan, ji ber
ku em ji Amerîka pir dûr dijîn û ji ber tixûbên darayî em nikarin biçin cîhek ku wê bistînin, me tenê 100 carî
vîdyoyê temaşe kir , bi pratîkî ew ezber kir, kanabis ji peydakarek herêmî dît, firingiya birincê, alkol, tewra
termometreyek kir ku ji germê piştrast be. Ji ya ku em difikirîn hêsantir bû, ME XWE XWE KIR, hevalê min ev
4 roj in ku wê digire ... Em ê li bendê bin û bibînin. Me kovarên bijîjkî xwendiye û li gelek belgefîlman temaşe
kiriye, hemî dîtinên wan yek in (ceribandinên klînîkî li UCLA, Harvard ...) - rûn hucreyên penceşêrê dikuje! Ji
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ber vê yekê me biryar da ku em wê çêbikin ji ber ku piştî her tiştî hûn çu carî naha heya ku hûn wê biceribînin!
" Ioanna

"Rastiya placebo ku hin mirovan sax dike sedemek e ku meriv dermanê her dem bavêje û hunera placebo
bixwîne. Digel vê yekê ku hûn çu carî lêkolînek placebo nakin gava ku dermanek weya bibandor hebe, hûn rast
dibêjin, ku ew ê nîvê nexweşên we, nexweş û zalim bikuje. " Christopher

- Bi rastî ew ê nexweş û zalim be, Christopher, û ji ber vê yekê ez bixwe dê wiya nekim. Yên din dikarin
bixwazin, lê ez naxwazim. Ez dixwazim ku pergala bijîjkî dest bi karanîna rûnê wekî cîhgerek bike - ger ew
îsbat bikin ku ya ku ew dixwazin bikar bînin ji rûnê ewletir û bandorker e (û ji nexweş re xweştir/xweştir), wê
hingê ew dikarin pêş de biçin û wê bifroşin . Heke ne, hingê ne. Ew pir hêsan û pir maqûl e, ez difikirim. That's
wusa ye ku ew ê di pêşerojê de bi çi awayî be, ji ber vê yekê çima bisekinin? JB

"Hey Kim, ez ji te re teşwîq dikim ku BELAV BIKIN ku Cannabis wekî dermanê ne-jehirdar ê jiyanê" retorîk
"e. Bextê te xweş bî bi vê. Min Bikar anî ku mîna te deng bikim. Dûv re min biryar da ku ez ê di nav vê
"retorîkê" de qulikan bişkînim ji  ber ku DIVAS BULXWNE ...  kuro ez xelet  bûm. Yanî MIRAD A. Hûn
nekarin zanyarî 100% RASTACN KAD HAYON înkar bikin. Min nekarî bikim û hûn jî nakin. B FXWNE
BACXWNE B thisXWNE B thisXWNE B thisXWNE, Kim. AMA & Dermanxaneya Mezin Sûcdar in. Wan bi
zanebûn destûr dan ku ev diyariya hêja ya Xwedê were cin kirin û ji bo Qazancên XWE derew bête kirin! Wan
rê daye endamên malbata we ku cefayê bikişînin û bimirin, Kim. Ger hûn difikirin ku van Kîmyewiyên Petro ku
ew difroşin Derman in, hûn çêtirîn dîsa difikirin. Hûn dixwazin hin "retorîkî" kifş bikin, biçin bi Dr xwe re
biaxivin, biçin bi Civata Penceşêrê ya Amerîkî re bipeyivin, herin bi hilberînerên hebên jehra xwe re bipeyivin.
Ji kerema xwe, Kim, BERXWNE BERXWNE B EVXWNE BATXWNE B SAXWNE B isXWNE BXWNE!
Yek ji min re bibîne ku ne TOXICK e, tenê YEK! Dîsa jî li vir me sebzeyek ne -jehrîn heye ku dermanê herî
bihêz ê li  ser Erdê ku ji bo nexweşiyê derman kiriye û "pisporên tenduristiyê" yên me çêdike û Hikûmetê
guncan dîtiye ku vê sebzeya ku jiyanê xilas dike ji me re înkar bike, dihêle ku em êş û bimirin be di girtîgehê de
ye ku tiştan di civakê de hê ewletir bike ... Hûn dixwazin qala "RETORICK" bikin ??? Ez hêvî dikim ku ev post
çavên  we  li  RASTIY opens  vedike.  Ger  ne  wusa  be,  RIP  Kim,  ji  bo  we  û  celebê  we  tu  hêvî  tune,  we
"Kêmasiyên Endokannabinoid ên Klînîkî" hene. Binêre, rast e. ” Dan Dîsa jî li vir me sebzeyek ne -jehrîn heye
ku dermanê herî bihêz ê li ser Erdê ku ji bo nexweşiyê derman kiriye û "pisporên tenduristiyê" yên me çêdike û
Hikûmetê guncan dîtiye ku vê sebzeya ku jiyanê xilas dike ji me re înkar bike, dihêle ku em êş û bimirin be di
girtîgehê de ye ku tiştan di civakê de hê ewletir bike ... Hûn dixwazin qala "RETORICK" bikin ??? Ez hêvî
dikim ku ev post çavên we li RASTIY opens vedike. Ger ne wusa be, RIP Kim, ji bo te û celebê we tu hêvî
tune, we "Kêmasiyên Endokannabinoid ên Klînîkî" hene. Binêre, rast e. ” Dan Dîsa jî li vir me sebzeyek ne -
jehrîn heye ku dermanê herî bihêz ê li ser Erdê ku ji bo nexweşiyê derman kiriye û "pisporên tenduristiyê" yên
me çêdike û Hikûmet me guncan dîtiye ku vê sebzeya ku jiyanê xilas dike ji me re înkar bike, dihêle em êş û
bimirin AND di girtîgehê de ye ku tiştan di civakê de hê ewletir bike ... Hûn dixwazin qala "RETORICK"
bikin ??? Ez hêvî dikim ku ev post çavên we li RASTIY opens vedike. Ger ne wusa be, RIP Kim, ji bo te û
celebê we tu hêvî tune, we "Kêmasiyên Endokannabinoid ên Klînîkî" hene. Binêre, rast e. ” Dan Hûn dixwazin
qala "RETORICK" bikin ??? Ez hêvî dikim ku ev post çavên we li RASTIY opens vedike. Ger ne wusa be, RIP
Kim, ji bo te û celebê we tu hêvî tune, we "Kêmasiyên Endokannabinoid ên Klînîkî" hene. Binêre, rast e. ” Dan
Hûn dixwazin qala "RETORICK" bikin ??? Ez hêvî dikim ku ev post çavên we li RASTIY opens vedike. Ger
ne wusa be, RIP Kim, ji bo te û celebê we tu hêvî tune, we "Kêmasiyên Endokannabinoid ên Klînîkî" hene.
Binêre, rast e. ” Dan

“Mêrê min rast dibêje. 4 şopên PET -ê min hene ku wê îsbat dikin. Gava ku ez li ser rûnê giran bûm, tumorên
min mîna dîn diçûn. Gava ku ez neçar bûm ku doza xwe kêm bikim, ew ji piçûktirbûnê sabittir in. Min delîlên
berçav hene ku tişt dixebitin. " Maria

"Ji bo ku meriv drav bide mîna xapandinek xuya dike. Ma hûn bi rastî difikirin ku qanûn dihêle ez kaniyê
biçînim da ku ez rûn çêkim? Birayê rastîn bibîne. Ez bi nexweşiya losemiyê ketim û ez ji gotinek ku hûn dibêjin
bawer nakim. Hûn hunermendê xapînok ê ku li ser nexweşan dua dike divê were zindan kirin. Heke hûn ew qas
pê ewle ne ku ev kar dike, wê hingê hin ceribandinên klînîkî yên rastîn bikin. Gelek welat dê dihêlin hûn wan
bikin, hin behaneyên Lame Ass FDA bikar neynin! "Steven
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- Steven, zûtir hûn li rûn rûnin ji bo we çêtir e. Ji ber kêmbûna lêkolînên zanistî yên di derbarê rûnê de, min
guneh nekin, bi rastî. Ger pergala bijîjkî bi rastî ya ku divê ew bikin kir, van heştê şahidan tenê ew ê ew bûya ku
ew ê bibînin ku wan deh û sedhezaran lêkolînên ku divê bêne kirin bikin.

Ez û Rick bi rastî nekarin hemî wan lêkolînan bikin, ew ji budçeya me wêdetir e, û em nikarin wan bi qanûnî û
awayê ku em dixwazin wan pêk bînin bikin, ji ber vê yekê bi rastî ya din e ku nuha karê xwe bikin. Bi qasî ku
ez dizanim, dewlet hene ku marijuana bijîşkî destûr tê dayîn,  ez nizanim çima wan hîn lêkolînek nekiriye.
Mînakî, li ser penceşêrê çerm, ew ê di çend mehan de, tenê bi karanîna herêmî ya rûnê were kirin. Lê wusa
dixuye ku çênabe, an ez bi lêkolînên weha nizanim.

Lê delîlên zanistî hene ku ji her tiştê ku em vedibêjin paşde vedigerin, tenê lêkolîna xwe bikin, PubMed -ê
kontrol bikin û xalên xwe bi xwe ve girê bidin.

Ez hêvî dikim ku ew ê hewcedariyên weyên zanistî têr bike û ez hêvî dikim ku hûn ê rûn rûnin berî ku bijîjkên
we derfetê bidin we ku we bi jehra xwe ya kîmyewî bikujin, ku ger di lêkolînek bijîjkî ya rast û exlaqî de hatiba
ceribandin dê çu carî neyê destûr kirin. JB

"Lêkolîner  encam girtin:"  Daneyên ku li  vir  hatine  ragihandin yekemên me ne ku em pê hay dibin ku di
etiyolojiya PTSD -ê de di mirovan de rola krîtîk a receptorên CB1 (cannabinoid) û endokannabinoidan nîşan
didin. Bi vî rengî, ew bingehek peyda dikin ku li ser wan biyomarkerên agahdar ên xeternakiya PTSD-ê pêşve
bibin û piştrast bikin, û her weha rêberiya pêşkeftina maqûl a nifşê pêşîn ê dermankirinên bingeha PTSD-ê
dikin. "

Lê hêvî nekin ku rayedarên federal dê bibin alîkar ku ev pêvajo pêş de biçe. Di 2011-an de rêvebirên federal
lêkolînerên li Zanîngeha Arizona li Phoenix asteng kirin ku darizandinek klînîkî ya pejirandî ya FDA-yê, bi cîh-
kontrol bikin da ku karanîna kanabisê li 50 nexweşên bi PTSD binirxînin. Yekbûna zanistî? Ne dema ku ew tê
marijuana. Ne bi guleyek dirêj. "

- Ji kerema xwe me ji ber nebûna lêkolînên bijîjkî yên di derbarê rûnê kanabis de me sûcdar nekin. Zû zû hûn ê
fam bikin ku erê, komek mirov heye ku bi rastî vê dinyayê kontrol dikin û ku ew ê bi hêsanî her tiştî bikin da ku
vegera kanabis dereng bixe ji bo we çêtir. Ew nayê vê wateyê ku em ê dermanê kanabisê bernedin, ev tenê tê vê
wateyê ku ew ê ji ya ku tê xwestin an ya ku tê hêvî kirin dirêjtir bigire. JB

"Ez bi rûnê bawer dikim. Kurê mêrê min nexweşê losemiyê bû, doktoran 4 meh dem dan wî. Ji ber rûnê ku wî
di nav sêvê de xwaribû, wî 2.5 SAL SER lived Jiyand. Spas ji bo Rick Simpson !!! Xwedê te bihêle." Terri

"4 roj in bêyî ku karek nû bistînin. Ne bandorên neyînî, paşvekişandin, û serê mirovan nekişînin! Lêkolîna we
heye, lol. Gotinê belav bike! Pêdiviya me bi vê heye. Em deyndarê mirovahiyê ne ku Cîhan bibe cîhek çêtir. Ev
destpêk e :) ”Christina

"Nîsana borî, piştî ku 5 sal ji penceşêra pêsîrê azad bûm, min dîsa teşhîs kir. Vê carê ew qonaxa 4 -an bû,
termînal bi metsên li ser zikê, rib, girêkên lîmfê, sternum û pêsîrê. Di bingeh de ji min re lênihêrîna paliative
hate pêşkêş kirin û ji min re hat gotin ku ew ê hewl bidin ku min ji êşa zêde dûr bixin ... da ku ez biçim malê û
karûbarên xwe çareser bikim. Ez pir êş dikişandim û wan dermanên êşên jehrî zêdetir û bi bandorên pir xedar,
(Percocet, hydromorphone û dexymethasone) pêşniyar dikirin. Ez nikarim li ser van kar bikim.

Mêrê min dest bi xwendina van tiştan li ser înternetê kir û ez, bi kêmanî bibêjim, gûmanbar bûm lê min texmîn
kir ku ez bi ceribandinê tiştek wusa winda nakim. Rojane mîqyasek pir hindik a Jinebiya Spî 3x dihejînin.
Hefteya çûyî min xeber girt ku metên hestiyê min bi tevahî çûne. Todayro ji min re hat gotin ku MRI kêmbûnek
girîng a tumorên tevna nerm nîşan dide. Naha ne ew çend gumanbar û hestek mezin, bê êş. " Julia

"Ew penceşêrê derman dike, ez delîlek zindî me. Qonaxa 4 hestî û kezeb bi bêhejmar tumoran re rû bi rû ma,
rûn bikar anî û ez naha bê penceşêr im. " Laura

"Silav Jindrich, duh min xwendina pirtûka Rick qedand. Tiştên mezin! Bi rûmet ez bi rastî hewceyê bêtir delîlan
di derbarê hêza sêrbaziya rûnê de nînim! Min hin ceribandin jî kiriye û her roj ez tiştek nû kifş dikim ku ev
derman dikare bike! Êcêb!
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Mixabin her çend ez piştrast im û tewra ger hevala min qayîl be jî dîsa jî dêya wê bi rengek nekare bi tevahî
"dev jê berde" ... û dîsa jî ew ne piştrast e ku dev ji kemoterapiya qirêj berde…

Ez bi berdewamî hewl didim ku nîqaşên baş derxim lê ez nikarim ji bo wê biryarê bidim! Ew yek bi penceşêrê
ye û ew tenê ye ku dikare biryarê bide ka bi jiyana xwe re çi bike.

Ez dizanim ku ew ê bi her awayî di dawiyê de sax bibe ji ber ku em ê ew qas rûn têxin nav wê ku ew bimire ne
mumkun e. Lê dîsa jî ez hîs dikim ku ew çend bêaqil  û ew çend xeternak e ku meriv bi van kîmyewiyên
kîmyayî bilîze, nemaze dema ku hûn bigihîjin dermanê xwezayî yê ku hatiye îsbat kirin ku kansera derman
dike!

Ez serpêhatiya weya bi penceşêrê û pergala bijîjkî dixwînim ... Ez bi rastî ji wendabûna we poşman im ... û naha
ez helwesta we ya li hember kevneşopiya ku jê re "derman" tê gotin çêtir fam dikim! " Luigi

- Silav Luigi, spas ji bo gotinên te yên xweş ên di derbarê pirtûkê de û heyf e ku divê tu tê de derbas bibî.
Hilbijartina wê ye ku ew kîjan dermankirinê hildibijêre lê ez nêzikî kemoterapiyê nakim - tenê çîroka Diya min
ji bo wê bixwînin, dibe ku ew fêm bike ku girtina jehrê qet ne ramanek baş e, nemaze dema ku ew ne îsbatkirî û
ne hewce ye. Ger ew rûnê xwe bavêje şansên wê yên ku tenê ji kemoterapiyê xelas bibe dê pir çêtir bibin, lê
dîsa, çima hîn zêdetir zirarê bide laşê wê yê nexweş? Qet maneyê nade. Daxwazên çêtirîn, Jindrich

"Ev şerê ku divê gelek mirovên baş pê re mijûl bibin, Doktorek nezan e ku difikire ku ew/wî bêtir dizane bêyî
ku berê xwe bide agahdariya nû ya pêşkeftî û heyî li ser kanabis, cannabinoidsên wê û şiyana kuştina penceşêrê
bêyî ku zirarê bide nexweş. Ji perspektîfa me çiqas dîn e ku ew ê li ser tiştek ew çend ewledar jehrê bixwazin,
çima? Ma ew nezanî ye an ew bi tirs dimeşin?

Min ji 5 salan carekê ji hînbûna vê rûnê ji bo IBS -ya xwe Doktorek dît û ew ji bo tiştek bû ku ez bixwe nikarim
bikim. Min û pincarek jicîhûwarkirî neftê bikar neanîn ku tu carî vegirtî nebin, dirûv bêyî êş kişandin û her cara
ku min ew lê kir, êş tavilê ji ber ku iltîhaba tê rakirin wenda bû. Ew li şûna fîzyoterapiyê di 2 1/2 heya 3 mehan
de bi tevahî hate qenc kirin û ji bo başbûnê jî nêzî 9 mehan heya salekê. Min car bi car bi çavên xwe dît û kes
nikare wê ji min bistîne. " Covey

"Doktor ne zanyar in û ne jî zanistê dikin. Ger wiya bikin, ew ê ji hukûmetê daxwaz bikin ku destûrê bide wan
ku bikaribin marijuana bikar bînin. Sedem naha perçeyek laş e, pergala endocannabinoid, ji hêla civata bijîjkî ya
Amerîkî  ve  bi  tevahî  hate  paşguh  kirin.  Digel  ku  welatên  din  bêtir  lêkolîn  li  ser  marijuana  û  bi  taybetî
dermankirina penceşêrê dikin, sazûmana bijîjkî ya Amerîkî ji hêla Big Pharma, bîmeya mezin, û dravê mezin ve
tê rêve kirin. Doktoran kontrola pîşeya xwe dane ne-bijîjk û siyasetmedarên tirs-tirs. Ew ê bi salan hewl bidin
ku di bin kontrola parêzerên patent de alternatîfan bibînin, di heman demê de tehdîtên dermanên potansiyel
dikin.

Ger marîjûana di hin daristanên kûr de, ku ji hêla eşîretek nexwendî ve hatî kontrol kirin, were veşartin, Big
Pharma dê bibe yê yekem ku hilberîna xwe kontrol bike, 64 pêkhateyên xwe yên cûda yên cannabinoid patent
bike, dûvre bizivire doktoran ku wê 'binivîsin'. Lê eşîra herî mezin a DY jixwe dest bi qîrîna rastiyê dike. Pir
xerab e ji bo Big Pharma ev eşîr nayê firotin. " Bryan

"Ew delîl  li  cem me ne.  We em parve dikin.  Komek bijîjkî  [ku êdî  bi  rêzdarî  nayê derman kirin]  yên ku
tiryakkêşan dikişînin, yên ku ji bo teşwîqan dixebitin têne eşkere kirin. Ew di berîka xwe de dikelin. Ew hay jê
hene ku çi diqewime û hevalê wan ê lîstikê FDA bi wan re dikeve. Ji şêweya zilma ku me berê qebûl kirî
cûdatir nebû vê carê ew navxweyî ye. Em vî tiştî ji xwe re dikin. Dermanê penceşêrê heye, ÇAR C DERBAR
NAY DERBAR ku niha li ser me tê ferz kirin heya ku em bi kîs û dengên xwe deng nedin! " Thielman

"Min temaşe kir ku xizm, heval, ew qas zû radibin û dimirin piştî ku mecbûr man ku bi deh hezaran dolar xerc
bikin da ku hêdî hêdî werin kuştin dema ku derman rasterast ji Dayika Erdê mezin dibe. De were, rabe ser xwe
û bêhna bêhntengiyê bide. Li ser stereotipan nekevin û lêkolînek Rast bikin. ” Amy Jane

"Ez dizanim ez ji kemoterapî/radê çêtir RSO dixwazim ... Xemgîn e ku hin kes çawa dikarin RSO gazî bikin
dema ku bandorên alî yên her tiştê din dikarin ji we re qalîteya jiyanê pir hindik bihêlin." Kerry
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"Pêdivî ye ku ew bi hêsanî were bidestxistin.  Pêdivî ye ku hebe "Her ku ez bêtir  dixwînim, ew qas dilşad
dibim." Shelley

"Hemî penceşêr hucreyên nezagonî ne. Pêdivî ye ku hucre tenê were birêkûpêk kirin. Ger laşê wî nikaribe
hucreyên penceşêrê birêkûpêk bike wê hingê dibe ku hucreyên penceşêrê receptorên CB şikestin/xirab kirin.
Gava ku phyto-cannabinoids (phyto = bingeha nebatê) têkeve têkiliyek bi hucreyek bêserûber re, ew dikare ji
dergevanên zêdetir tenê ji wergirên CB 1/2 re ji hucreya penceşêrê re îşaret bike. Bi vî rengî phyto-cannabinoid
li ku derê cannabinoidek endogjen têk diçe biser dikeve.

Li vir çend têbinî hene li ser pêvajoya ku çawa cannabinoids hucreyên kanserê birêve dibin: Kanser

1) Kanser hucreyek bêserûber e. 
2) Inducing Apoptosis Hucreya penceşêrê birêkûpêk dike. 
3) Cannabinoids di hucreyan de Apoptosis çêdikin. 

Penceşêr wekî "komek berfireh a nexweşiyên cihêreng tê vegotin, HEM ALL bi mezinbûna hucreya NEÇAR ve
girêdayî ye." https://en.wikipedia.org/wiki/Cancer

Q:  Em  çawa  hucreyan  birêve  dibin?  A:  Bi  rêya  Apoptosis.  Apoptosis:  http://en.wikipedia.org/
wiki/Apoptosis#Pêvajo  "Apoptosis  (navdêr.//ˌÆpəˈtoʊsɪs/jî  pron  .:/ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/)  [2]  [3]  pêvajoya  mirina
hucreyê ya bernamekirî (PCD) e ku dibe ku di organîzmayên pirxaneyî de çêbibe. [4] Bûyerên bîyokîmyayî
dibin sedema guheztina hucreyê (morfolojî) û mirinê. "

"Pêvajoya  apoptozê  ji  hêla  cûrbecûr  îşaretên  hucreyê  ve  tê  kontrol  kirin,  ku  dibe  ku  ji  dervayê  hucreyî
(indukserên derveyî) an jî ji hundurê hucreyî (induksorên hundurîn) derkevin. Dibe ku îşaretên der -hucreyî
jehr, [13] hormon, faktorên mezinbûnê, nîtroksîd [14] an jî sîtokîn bin, ku divê di nav lemlateya plazmayê de
derbas bibin an jî biherikin ku bandorek bersivê bikin. Dibe ku ev îşaret bi erênî (ango, vebûn) an jî neyînî
(ango tepisandin, astengkirin, an şilkirin) li apoptozê bandor bikin. "

Em çawa hucreyek kanserê dikin ku Apoptosis derbas bike?

Pêdiviya me bi cannabinoids/endocannabinoids heye ku ji Receptorên Cannabinoid (CB1R, CB2R) re îşaret
bikin da ku Apoptosis derxînin (ji mêj ve tê guman kirin ku ji 2 wergirvan zêdetir hene):

CBR çi ye? (Receptor Cannabinoid):

"Receptorên Cannabinoid ji hêla sê komên mezin ên ligand ve têne aktîf kirin, endocannabinoids (ku ji hêla laşê
memikan  ve  têne  hilberandin),  cannabinoidsên  nebatan  (wek  THC,  ku  ji  hêla  nebatê  kanabis  ve  hatî
hilberandin) û cannabinoids sentetîk (wek HU-210). Hemî endokannabinoid û cannabinoidên nebatî lipophilic
in, ango rûnên ku di rûnê de têne çareser kirin. " http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Cannabinoids dikarin ji CBR re îşaret bikin ku bibe sedema Apoptosis?

"Lêkolînên li ser van modelên nexweşiyê li gel gelek ezmûnên in vitro destnîşan dikin ku cannabinoids bi çar
awayên  sereke  taybetmendiyên  xwe  yên  immunosuppressive  dixin:  (1)  vegirtina  apoptosis,"
http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548/

Otofagî - Ger ez xelet bim ji kerema xwe min rast bikin lê ji ya ku ez fam dikim:

Otofagî pêvajoyek e ku hucreyek dikare were tamîr kirin an vezîvirandin. Bi gelemperî bi hucreyên penceşêrê
re ew tenê têne bername kirin ku bimirin lêbelê Otofagî hîn jî dikare di vê pêvajoyê de rolek bilîze.

Wusa ye ku we konteynerek paşvekişandinê û konteynerek çopê heye û hûn çopên cihêreng berhev dikin û di
nav 2 konteyneran de organîze dikin. Carinan hûn hewce ne ku nûve bikin, carinan hûn hewce ne ku tenê tiştek
bavêjin. " Scott

"Di lêkolîna nû de, Chen û ekîba wî kifş kirin ku dermankirina Δ9-THC bû sedema zêdebûna asta enzîmek bi
navê cyclooxygenase-2 (COX-2) di hippocampus mişkê de, herêmek mêjî ya ku di hînbûn û bîranînê de beşdar
e.  Derman an teknîkên genetîkî  yên ku asta COX-2 di mişkan de kêm kirin  pêşî  li  pirsgirêkên bîranînê û
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anormaliyên neuronî yên ku ji ber dubarebûna Δ9-THC derdikevin digirin. Ji ber ku COX-2 ji hêla dermanên
êşkêş ên wekî ibuprofen ve tê asteng kirin, vedîtin stratejiyek hêsan pêşniyar dike ku pêşî li bandorên alîgirên
marijuana bigire.

Lekolînwanan  her  weha  kifş  kir  ku  dermankirina  Δ9-THC  zirara  neuronî  di  modela  mişk  a  nexweşiya
Alzheimer de kêm kir, û ev bandora sûdmend dom kir dema ku heywan hevdem bi inhibitorê COX-2 re têne
derman kirin. "Ji bo pêşîlêgirtin û dermankirina nexweşiya Alzheimer an sekinandina pêşkeftina nexweşî heya
niha dermanên bibandor tune," Chen dibêje. "Encamên me destnîşan dikin ku bandorên nexwestî yên kanabisê
dikarin werin jêbirin an kêm kirin, di heman demê de bandorên wê yên kêrhatî  jî  têne girtin, bi rêvebirina
inhibitorek COX-2 û Δ9-THC ji bo dermankirina şert û mercên bijîjkî yên mîna nexweşiya Alzheimer." http: //
www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php

"Lêkolîna kanabis/penceşêrê ya ku ji hêla hukûmetê ve hatî fînanse kirin civaka zanistî SHOCKS ...

THC, hêmana bingehîn a psîkoaktîf a kanabis, dibe ku bi rastî kodê genetîkî yê mirovan biguhezîne, da ku pêşî
li penceşêrê û nexweşiyên înflamatîf bigire. Çi?!!!! Çi-ÇI !!! ????

Rick Simpson û Serekê Elfê wî, aktîvîstê Çek Jindřich Bayer, ev çend meh in vê yekê dibêjin, û ez bi edeb bûm
lê bi dizî li têgihiştinê tinaz dikim, ji ber ku ew ji min re mîna komek hokus-pokus (û ji ber teknîkên piçûk ên
din nakokiyên ku min bi nêrîna wan re hebûn). . . Derman nikarin DNA -yê biguhezînin, rast? RAR, xuyaye!
POLROZ [LELELE]! ” Alan Gordon

"Paşnav: Cannabinoids hucreyên zordestker ên hêzdar ên ji myeloid (MDSC) in vivo vedigirin. Encam: MDSC
-ya fonksiyonel a ku ji hêla THC ve hatî çêkirin şêwaza vegotina miRNA -ya cihêreng destnîşan dike. Encam:
Dibe ku miRNA -ya taybetî di sererastkirin û fonksiyona MDSC de bi sererastkirina genên mebestê yên ku di
cûdahiya hucreya myeloid de têkildar in, rolên girîng bilîze. Girîngî: Hilbijartina miRNA dikare bibe armancên
girîng  ên  molekulî  da  ku  çalakiya  MDSC  di  penceşêr  û  nexweşiyên  înflamatuar  de  biguhezîne.  "
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

- Baş e, ev tê çi wateyê, ev ji qada pisporiya min wêdetir e. Dibe ku ew dibêje tiştek mîna cannabinoids dikare
penceşêrê derman bike, û ew wiya bi rengek guheztina genê dikin. That ew lêkolînek bêtir hewce ye, wekî her
dem.

Tiştê ku ez dibêjim ev e ku ramana mijarek piçûktirîn piçûkê mijarê ye û rûn jî dikare ramanan rast bike. Gen hê
jî pir mezin in. Lêkolîn divê balê bikişîne ser cannabinoids ku bi perçeyên piçûktir ên laşên me, atom, quark, têl
û hwd. Li wir pirsgirêk dest pê dikin, di piçikên piçûktir de, ya ku hûn hewce ne rast bikin ger hûn bixwazin bi
rastî pirsgirêkan rast bikin. JB

Agahdariya Derbarê Nexweşiyên din Çermkirina kinertên Çerm

"Ji ezmûna min a bi kozmetîkên min ên ku niha hatine qedexe kirin, ku me rûnê ji gûzên hemp ên 
pîşesazî bikar anî, ku li gorî rûnê ku hûn çêdikin pir lawaz e, me dît ku hemb bi bingehîn dermanek e ji 
ber ku ew dikare hema hema li ser her tiştî were bikar anîn. rewş. Hûn dikarin vê piştrast bikin?

Dîrok ji hemp re wekî dermanê dermanê, ku tê wateya dermankirina her tiştî û di demên berê de ew ji bo
dermankirina cûrbecûr pirsgirêkên bijîşkî dihat bikar anîn. Ji tecrubeya xwe ya dîtina rûnê kaniyê ku ji bo şert û
mercên cûrbecûr bijîjkî tê bikar anîn, ez jî jê re dibêjim dermanê her tiştî. Hemp di dermankirina pratîkî de her
nexweşî an rewşek kêrhatî ye; ew bêyî ku zirarê bide dermankirina tev-laş pêşve dike. Ji ber vê yekê ji min û
gelekên din re, ev bûye dermanê dawîn û ez bi zexm bawer dikim ku tiştek çêtir tune.

Li cîhana ku em îro lê dijîn, pir kes ditirsin ku derkevin ber tavê jî lê ev derman bi tiştên wekî kremên çerm û
lotika tavê baş tevlihev dibe, ji ber vê yekê çima hûn di tariyê de vedişêrin? Ma ne xweş e ku em dîsa derkevin
ber tavê û ji jiyanê kêf bikin bêyî ku hûn li ser tiştên wekî penceşêrê çerm xem bikin? We bet kir û naha ev
madeya nuwaze dikare viya hemî gengaz bike. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman
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Burns

"Ez ji ezmûna kesane dizanim ku dermankirina şewatên giran ji rûnê kaniyê çêtir tune. Ger rûn li ser şewatê
were sepandin, ew êşê di nav çend hûrdeman de digire û pêvajoya başbûnê pir zûtir dike. Ger nexweşxane dê di
yekîneyên xweyên şewitandinê de rûnê kaniyê bikar bînin, êşa mirovan dikare pir kêm bibe.

Dema ku min nû dest bi hilberandina neftê kir, min gelek dermanên zirardar ên ku ji hêla bijîjkan ve hatine
destnîşan kirin vedixwar ku bandorê li behremendiyên min dikin, ji ber vê yekê ramana min ne pir zelal bû. Ev
rewşa guherî bû sedem ku ez hinekî xemsar bim û ev bû sedema teqîn û agir, ku destê min ê rastê bi şewatên
giran ên pileya sêyemîn hişt.

Gava ku ez dibêjim hişk, mebesta min hişk e, sê çaran destê min ê rastê bixweber helandî bû û naha di govikan
de daliqandî bû. Hevala min Leah hat xwarê û piştî ku wê li şewatê mêze kir, wê paçek girt û hemî goştê mirî jê
kir. Ez dizanim ev xerîb xuya dike, lê ya ku wê rakir mirî bû, ji ber vê yekê di rastiyê de min tiştek hîs nekir.

Di yanzdeh rojan de, destê min bi tevahî sax bû, çu şop nehişt. Tenê awayê ku hûn dikarin bibêjin ku min
birînek jî girtiye, hebûna hemî çermê nû yê pembe ku xuya bû û tewra porê porê jî ji nû ve mezin bû.

Naha binihêrin ka di van yekîneyên şewitandinê yên ku pergala bijîjkî ya me peyda dike de çi diqewime. Zarok
û mezinên ku bi şewatên giran re rûbirû mane dê bibînin ku yekîneyên şewitandinê ji odeyên îşkenceyê piçûktir
in, ku wusa dixuye ku dawiya êşê nadin. Van nexweşan bi enfeksiyonan re mijûl dibin, gelek emeliyatên ku bi
girêdana çerm ve girêdayî ne û di dawiyê de, ew bi gelemperî hîn jî bi rengek xirab têne birîn.

Rûnê bingehîn a nebatê hemasê anesteziyek xwezayî ye û antî-biyotîkî xwezayî ye. Gava ku hûn rûnê ji nebatê
hemp rastê bişewitînin, di nav 5 hûrdeman de êş wenda dibe û saxbûn dest pê dike. Dadgehkirina ji tiştê ku min
dît ev made ji bo qenckirina şewata ku min kişand û yên din ên ku birînên mîna wan kişandine sax dike, ez bi
zexmî bawer dikim ku ev dermanê ecêb dibe ku rû an perçeyên din ên laş ji bo kesên ku êşek giran kişandine ji
nû ve mezin bike. birîna şewatê.

Ger rûn dikare destê min ji nû ve mezin bike û şopan nehêle, wê gavê çima lingek, an tewra rûyek jî nabe? Ji
ber vê yekê, heke yên ku yekîneyên şewitandinê dimeşînin bi rastî dixwazin alîkariya nexweşên xwe bikin û êşa
wan sivik bikin, dibe ku ew dem dema ku wan dest bi karanîna tiştek ku dixebitîne ye. " Rick Simpson, Hemp:
Nebatê herî Derman

"Min roja Yekşemê serê sibê rûnên kelandî yên pola 3yemîn li ser tiliyên min girt. Kulîlkên mezin û pir bi êş.
Bîra min hat ku xwendina RSO ji bo başkirina şewatan ecêb e, ji ber vê yekê min ew ceriband. OMG Gelî,
şewat tenê di nav 40 demjimêran de bi tevahî winda dibe. Qet nîşanek jê tune. Min mîqyasek çêtir RSO li
blîstikan, pelikek nû ya Aloe Vera û bendek pêça. Piştî 12 demjimêran dubare kirin. Ne hewceyê serlêdana
3yemîn e. " Bobbi

"Xesûya min pîvazên goştê berazê sor dikir û di serî de tiliyên xwe di rûnê germê yê kelandî de heya nokika
yekem dixist û ew mîna mirîşka pijandî spî bûn. Me RSO li wan xist û êş di deqîqeyek an de derbas bû, wê rojê
2 x's bi RSO wan pêçand. Ew tenê di nav çend rojan de pir zû sax bûn û bi tevahî çerm û birîn çênebû. Ew ecêb
e ku em naha hinekî di sarinca metbexê de dihêlin ji ber vê yekê ger kesek bişewite (nemaze zarok) em ê tavilê
RSO biceribînin, ne hewce ye ku dema ku em nebatek xwezayî hebe ku dê jê hay bibe wê êşê hîs bikin. . ”
Debra

"Li ser tîrêjên tavê yên dijwar bikar anî. Pir xebitî, min dît ku ew di kêmtirî hefteyekê de birînek kêrê derman
dike. Ew halitozê jî derman dike. Ez şeş meh an wiya bikar tînim û bi tevahî dermanên sekinandinê derketim.
Dema ku ez reviyam, min piçûkek girt. Ez bextewar im ku dikarim dermanek wusa bistînim, ez ji bo êşa nervê
pêşniyar dikim. " Jack

"Ez sobeyek daran ji bo germê bikar tînim ji ber vê yekê şewatên li ser zendê min gelek mehên sar bi min re
bûn. Di payîza çûyî de şewatek kûr çêbû, hîn jî şiyar nebûye. Berê rûnê RSO ji min re hat dayîn ji ber vê yekê
min serşokek lê kir,  şewat pêça û di nav du rojan de qadek pembe, paqij  bû, çu çuçek an şewatek çu carî
çênebû! Ez%100 hatime firotin! ” Janine
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Birîn

"Min dît ku şewitandinên bi karanîna vê rûnê sax bûne ku divê şopên xedar li dû xwe bihêle. Lê paşê, ya ku
mabû çermê pembe yê saxlem bû û li gorî pergala bijîjkî divê tiştên weha ne mumkun bin. Di dirêjahiya dîrokê
de, hemp her dem xwediyê wê navûdengê ye ku xwedan şiyana dermankirina birînan e û di pey wê de şopek
hindik an jî nehiştiye.

Min  ev  rûn  daye  gelek  kesên  ku  rengê  wan  ê  xirab  û  pirsgirêkên  birînê  li  ser  rûyên  wan  hebûn.  Piştî
dermankirina bi rûnê, başbûna rengên wan ecêb bû. Tewra birînên ku bi salan li wir in jî dikarin bi tevahî an bi
piranî tenê bi dermankirina devera bandorkirî bi rûnê werin jêbirin.

Ev dikare bi heman awayê ku meriv penceşêrê çerm derman bike were pêkanîn: bi tenê rûnê li birînê bixin, û bi
pêçek pêça bikin. Vê yekê dubare bikin heya ku birîn ji holê rabe û bi demê re, devera ku hatî derman kirin dê
bi tevna derdorê re tevde bibe.

Ez bi zilamek li Komara Çek re ketim têkiliyê ku birînek xedar li ser rûyê wî hebû ku dixuye ku ew ji ber şûr
hatiye. Piştî ku wî herêm bi rûnê derman kir, min pir zehmet kişand ku ez bêjim birîn li ku bû. Li gorî nerîna
min, yên ku bi tirsê hatine xapandin dikarin bibin alîkar û dermankirin bê êş e, ji ber vê yekê ger birînek weya
xedar hebe, naha hûn dizanin ka meriv çawa pê re mijûl dibe. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

Kul, Zerik, Moles

"Kulên di laş de bi vexwarina rûnê ve têne derman kirin. Kul û derdên ne saxlem ên li ser laş dikarin bi tenê
rûnê rûnin û wan bi pêçekê vebikin. Petrol li pey şaneyên nexwaş an mutasyon diçe û di pir rewşan de wan bê
êş diqelişîne. Pir caran, kew û moles dikarin nexweş bibin, di wê demê de ew ê bi gelemperî rengê xwe tarî
bikin û dest  bi  mezinbûnê bikin.  Ger we tiştek  wusa heye ku hûn pê mijûl  bibin,  bijîjk  pir  caran  dikarin
pirsgirêkê rakin, lê di pir rewşan de, ew tenê vedigere. Ji bo ku hûn laş ji tiştên weha bi rengek maqûl derxînin,
vê dermanê biceribînin.

Di paşerojê de, min tewra mirovên ku li ser lingan bi êşa çilmisokî êş dikişandin jî derman kir û vî celebê kewê
kokên xwe çêdike, ku bi gelemperî tenê bi operasyonek berfireh dikare were jêbirin. Ji dêvla ku hûn pergala
bijîjkî lingên we bi qurmikan qut bikin, bi tenê dilopek rûnê li serê xirrê bixin û bi pêçekê vebikin. Biceribînin
ku pêlav bi qasî sê rojan li cihê xwe bimînin, dûv re rûn û pêçek din ji nû ve bidin hev. Bi gelemperî piştî sê -çar
carî kirina vê yekê, rehên cengê têne wêran kirin û serê xirikê tenê dikeve. Gava ku rûn ji bo dermankirina vê
rewşê tê bikar anîn,  ev gişt  bê êş pêk tê,  ji  ber vê yekê ger hûn bi  birînên çandiniyê dikişînin,  çima hûn
êşkenceya ku pergala bijîjkî ji bo we di hişê xwe de derbas kiriye derbas bikin, xwe bi awayek maqûl derman
bikin. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

"Hêlên min li ser tiliyên min diqelişin û voila, hinek rûn li ser dixin, êş ji holê radibe. Hefteya çûyî min xwe li
ser bermîla şewitandî şewitand, 3 santîmetre çermê reş, çilmisî di hundurê destmala min de. Mîqdarek rûn,
pêlav, du roj şûnda, çermê pembe yê ecêb. Dîsa hate sepandin, heman, du roj şûnda û ew sax bû ... UP of Mi.
You Spas dikim !!!!! ” Janine

"Min rûnê şêwaza RSO li ser rûçikek sêrbaz bikar anî. 2 serlêdan bi alîkarek bandê ve hatî pêçandin û ew hema
hema çû! " Leslie

"Min kanabisê rûnê zeytûnê li ser şewitandin û birînan bikar anî û ew di nav çend rojan de baş dibin. Qet tiştekî
wusa nedîtiye. Ez dizanim ku RSO dê çêtir be jî. Berî ku hukûmeta me çavbirçî bibe kanabis ji bo dermankirina
her tiştî dihat bikar anîn. " David
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"Min xwe li  ser lûleya xilaskirinê pir  xweş şewitand û min rûnê kanabisê ku bi ekstrakta tovê tirî  ve hatî
dagirtin danî û ew di kêmtirî hefteyekê de sax bû û hema bêje êş û acizbûn û TIRK N NONE!" Daniel

"Ez ji rewşek çerm gelek ditirsim ku nêzî 6 mehan dermanên xedar dane min. Oh surprîz! Çend hefte piştî
dermankirinê çermê min dîsa xirab e. Ev baş e ku bizanibin. Ez li ser dermanên wan, çermê hişkbûyî, hişkbûyî,
xwêdan, ez tirsiyam, xwedayê min ew tirsnak bû. Ez ê dîsa doktor nebînim. " Nikki

"Birêz delal, ez hippiyek pîr im ji salên 60-an û li No. Calif dijîm. Ev 8-9 sal in ku cûrbecûr Tren Wreck û
Jinebiya Spî bi encamên hêja hybertîzasyonê dikim. Min dît ku Rick Jinebiya Spî jî bikar aniye.

Ez nuha di nexweşiyê de alîkariya nexweşek Hospice dikim, kî bû/ye? mirina qonaxên dawîn ên MRSA -yê
wekî ku ji hêla bijîjkê minê kevin Dr. Ronald Sand ve hatî rêve kirin ... Min wî ji tînktûreyên ku min çêdikir û
çar meh berê hem ji avê û hem jî derxistina rûnê dest pê kir.

Hevalek birayê min ê mezin ku ez beşdarî Dêra Yekîtiyê dibim, berî sê hefteyan ez vegerandim malpera we.
Jason li  ser 'JOY GREASE' dest  pê kiriye û ew di boriya xweya yekem re derbas bû û naha li  ya xweya
duyemîn e. Berî mehekê piçûktir gûzên wî bi mezinahiya melonek pir mezin ji nermikek mezin bûn ... Ji ber ku
xwarinên min ên pijandî dixwar û naha rasterast ji "Grease Magic", ew her roj çêtir dibe û Gonadên wî hema
hema çûne vegerin mezinahiya normal ... Ew dibêjin çare ji MRSA re tune ???

Jason ji ber ku nikare li kêleka xwe an zikê xwe razê birînên mezin ên pir xerab li ser pişta wî hene. Ew naha ji
min re dibêje ku ew kêm dibin û dema ku bijîjkê me bi tîmek din re hat cem hev wan tevan fêhm nekir çima ew
ne mirî ye an çima ew çêtir dibe. Min hîna ji bijîşk re li ser dermankirina/rûnê meya Hemp negotiye lê di demek
nêz de ... Ez bi rastî destûrê ji bijîşk dixwazim ku birînên wî naha bi Rûnê re bi herêmî derman bike, hûn
napejirînin ??? Ger em dikarin MRSA li nexweşek ku tenê mehên jiyanê lê hene rawestînin tenê bifikirin ka ev
dikare an divê ez bibêjim DIVLD ji civaka bijîjkî re bêje. Aştî û rêz, Craig ”

"Mêrê min birînek 30 salî ji şewatek ku laşê çerm hewce dike hebû ... Ji ber vê yekê ez fikirîm, aha, cîhek din
ku ez vê hilbera ecêb biceribînim. Welê, baweriya wî ji sifirê kêmtir hebû ku ew ê tiştek bike ... Piştî çend
serlêdanan ew diherike, ew naha pigmentek li ku derê tune bû vedigire. Mezinbûna porê ku 30 sal in çênebûye.
" Rebecca

"Ji ber şewata xanî rû û milên min li seranserê rû û milên min şewitîn. Min RSO mehekê bi rûnê kakaoyê re
tevlihev kir û hûn bi zorê dikarin bêjin ez qet şewitîm. Ew ecêb e ku ew çiqas zû dixebite û ew êşa êşa çêtirîn e
ku min berê jî hebû. " Amerikanisch

"Li ser serê min xalîçeyek hebû ku di van demên dawî de dest bi birînê kir. Min rojek carekê çend rojan dabek
lêdixist û bi rastî jî xalîçeyê dest bi kêmbûnê kir! Behsa ecêb bikin. ” Amanda

"Ez bawermend im ... gûtê rast dike ... divê ew yin û yang bîne hevsengiyê ji ber ku min digot qey ez berê
bextewar bûm lê van demên dawîn ez hestek bextewariyê ji kûrahiya hundur derdixe ... Spas Rick Simpson."
Irving

"Ji 11 saliya xwe de (ez naha 30 salî me) ez li ser çermê xwe, bi piranî li dora sîng û pişta stûyê xwe, cûreyek
mûkê çêdikim. Van lekeyên sor ên sor her sal li ser çermê min xuya dibin û min her tiştê ku ji bo dermankirina
rewşa çermê min heye girtiye. Dermanên ku dermatolog diyar dikin 5-6 rojan hewce dikin ku van deqeyan ji
holê rakin û 5 rojên din jî ku wan bi tevahî ji holê rakin.

Roja din min dît ku ev deq careke din dest pê dikin, lê vê carê min biryar da ku rûnê kanabisê lê bikim ... û ew
bi rastî sêrbaz bû !!! Min tenê 2 caran ew serlêdan kir û xal HEM ALL çûn. Min ji çavên xwe bawer nekir!
Moredî heb û krem û şampuanên taybet ji bo min nema! Naha min rûnê gûzê bi rûnê kanabisê dagirtî çêkir û ez
ê hefteyek din jî bidomînim da ku ez pê ewle bibim ku ew xal ji nû ve xuya nabin. Ji bo hemî arîkarî û agahiyê
gelek spas RS & JB, ez ê her û her spasdar bim. ” Ioanna

"Di sala 2002 -an de ez di qezayek xedar de bûm. Li min hemû perçe perçe bûn û beşek ji hestiyê di milê min
de winda bû. Piştî neqla çerm û hestî ez hema sax bûm û di destê min de enfeksiyonek çêbû. Derket holê ku
enfeksiyonek hestî ye û pêdivî bû ku ji serî de dest pê bike. Ji ber wê her gava ku ez birîn/şewitîm (ez welder
im) ew ê her dem vegirtî bibin. Vê sala çûyî min ji xeta buharê ya ku di xebatê de li ser zikê xwe dişewite
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şewatek xedar girt.  Bi paqijkirina wê û karanîna rûnê ew tenê di nav hefteyekê de bi pêwendiyek sax bû!
Burnsewitandina welda min a piçûk dikare 4-6 hefte bidome. Anymoredî ne bi rûnê min. Neosporin bişewitînin,
ez OIL bikar tînim! ” Chris

"Vyivika jehrê li ser milê min ... Di nav 5 hûrdeman de xurîn û şewitîn çûn ... Bê çok, bêhêz, bê êş ... Min yek
genim RSO bi rûnê gûzê piçûk bikar anî ... Di pênc deqîqeyan de çON !!!" Estelle

"Min li ser rûyê xwe dara gûzê jehrîn girt,  piştî roja duyemîn ew ji eniya min heya stûyê min bû, lekeyên
xurîniya mezin, xav û hin xwîn ji xêzkirinê. Min hinek rûn bi piçek rûnê gûzê tevlihev kir da ku belavbûna wê
hêsan be. Min ew li xwe kir û yekser ji xurîn û êşê xilas bû, di nav demjimêrek de xavî û iltîhaba çû, heya sibê
ew xuya nebû heya ku hûn bi rastî lê mêze nekin. Vê yekê bê guman çend birûsk rakir û di dawiyê de hin
gumanbar dîtin ku ez her dem qala çi dikim. Hêza Qencbûnê ya Cannabis! ” Cindy-lee

"Di kêmtir ji mehekê de psoriasis Arthritic ... J" Giulliana

"Piştî  ku min dest bi xwarina rûn kir  Psoriya min winda bû ...  Tenê karanîna rûnê ya herêmî ne ew çend
alîkariya min dikir- heya ku min dest bi karanîna devkî nekir bi tevahî winda nebû. Hîn venegeriyaye. Ez nuha
li ser dozek domdar im, ji ber vê yekê Hêvî dikim ku bes e ku meriv psoriasis dûr bixe. Nêzîkî 4 mehan e ku
min ti nîşanên wê çênekirine. Doktoran ji min re gotin ku ew ê çu carî bi tevahî neçe, û ku tenê gava ku ew ê
"zelal bibe" ev bû gava ku ez bi rastî nexweş bûm û pergala berevaniya min tiştên din jî hebûn ku ez şer bikim.
Baş e ... ez xwe nexweş nahesibînim, û çepek ÇON! " Lindsay

"Di nav çend rojan de tendonitis jî sax kir. Tewra birînek 7 mehî jî heye. Tenê rojek carekê piçek rûnê rûnê an
RSO li devera êşê bişon. Amaziklê ecêb. Min Yekşem-Sêşema borî RSO li ser pileya 3-an şewitandî bikar anî,
piştî 40 demjimêran dermankirinê çu nîşanek şewitandinê tune. Bê guman xwezî ez wê ya duyemîn bikar bînim.
Wê bi saetan êşek mezin ji min xelas bikira û qeşa li ser bigirta. " Bobbi

"Ew çi dibe alîkar? Bi xwendina min derfetên bêdawî ne. Min kîstek li milê min ê rastê yê rûyê min heye. Pênc
rojan ji girtina rûnê (vexwendinê) kîst bi lez kêm bû. Rûn ji pelên sermayê û gûzek piçûk ku di her carê de zelal
bûbû hate çêkirin. Têkilî 2 hefte rûniştin. Nighteva ewil a rûnê kîstika min hest bi çirûskê kir. Pênc roj şûnda çû.
Petrol dixebite. Rêyek pir zêde delîl heye û zanista li pişt wê hemî ecêb e. Têkiliyên kîmyewî yên li wir hene ku
bersivê didin hemî receptorên me yên di pergala nervê de karek xwezayê ye. Beşê ecêb ev e, ew hemî di yek
nebatê de têne dîtin. CANNABIS. Wext e ku meriv bibîne ka mirov çiqas dikare here. Dem dema pêşkeftinê ye.
Dr. Dank "Jeremy

"Cara yekem ku min rûn (ku di rûnê gûzê de tê lêxistin) çêkir ji bo dermankirina herêmî ya pişta cîranek pîr bû.
Wê li seranserê wê birînên xurîniyê hebûn. Çêlên nivînan têne qefilandin, ji ber vê yekê jî kulîlk, rev, şilik, û
wusa jî ji ber ku ew li tu deverek din lê pişta wê bandor nebûbû û li ser nivîna wê nîşanên çalakiya krîtîk tune.
Dizanin kurê wê çi kir ??? Wî doşek bi giranî bi kîmyewî reşand da ku ji kêzikên ku tune bûn xelas bibe. Min
doşek nû bi talîmatên eşkere da wê ku NE bê reşandin. Ew neçar bû ku biçe nexweşxaneyê ji ber xwîna xwînê û
dema ku ew li wir bû, wê pirsgirêka pişta xwe diyar kir û hûn dizanin doktoran jê re got çi bike ??? Por û
bedena wê bişo ji bo kêzikan, şilikê wê tune. Ji ber vê yekê hûn difikirin ku ez ê guh bidim kê alîkariya wê
bike? Doktor? NA. Min rûn çêkir, pişta wê bi wê derman kir û başbûn û başbûn berdewam dike. " Michele

"Morning Scot, êvara çûyî bi xwişka min re peyivî û ew dibêje ku ew hemî sax bûye !!!!! Dermanê zingilê wê
derman kir :) Ew dibêje ku ew xwe xweş hîs dike. Tenê dixwest berî ku ez ji te re binivîsim% 100 piştrast
bibim. Ji bo arîkariya we gelek spas. ”…

"Keça bi şingalê tiştek din hate serê wê û wê çu carî ji malbatê re negot ka çi xirab e. Va ye, wê tenê ew ji min
re şand:

"Dîsa silav, min duh pê hesiya ku xwişka min salek berê li ser tîrîdê mezin bûye lê ji malbata me re negot.
Xuyaye doktor jê re gotiye ku ew ê çavê xwe bigirin û ger mezin bibe, wê hingê ew ê emeliyat bikin. Ew ne ew
çend mezin bû ku meriv biyopsiya wê bistîne. Her wusa, wê hefteya çûyî serlêdana bijîjkê xwe kir û dît ku
tumor mezinbûna xwe sekinandiye. Ew bawer dike ku derman mezinbûn sekinand. Ma ew xebera ne xweş e?
Ew bi hêviya ku randevûya wê ya din îsbat bike ku neft tumoran dikuje berdewam dike. Dema ku ew çêbibe dê
we bêtir agahdar bike. ” Scot
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"Duh min jinek dest bi derman kir. Ev rapora wê ya roja yekem e. Simply amazing! Va ye rapora roja min:

Duh danê sibê bi egzema li ser lêva min şiyar bû û hinek rûn lê da. Stinging bi qasî 10 hûrdeman rawestiya. Di
30 hûrdeman de êş ji holê rabû. Di çend demjimêran de werimandin kêm bû. Kulîlkên li ser lêva min îro bi nîvî
çûne - ew bi gelemperî 2 hefte dirêj dike ku ew sax bibin. Bêhna vaporên ji rûnê li ser lêva min. Bala xwe dayê
êşa ku çend hefte ye di sinusê min ê rastê de ye sekiniye nose pozê min ranebû. Ji doh ve tenê carek min
çirisandiye Bala xwe dayê westandina min wekî berê kûr nebû. Bala xwe dayê ku min xwe rehet hîs kir û ew
qeraxa xofê çû. Di êvarê de kêmbûna êşa laş tê dîtin - Bi gelemperî ez êvarê ew qas êşa laş dikişînim ku ez
nikarim rûnim (êşa lemlateyê û masûlkan, çok/mil/mil/mil/destik/êşa tiliyê pir kêm bûye).

Di heman demê de, ez bi her dozê re şewqek pir sivik distînim. Ez di xebat an baldarîkirinê de tengasiyek nakim
û ji ajotinê dudil nakim. Tevî ku min ji bîr kir ku ez vê sibê Citicoline bibim serê xwe pir zelal im. Ez miqdara
nîvê tovê rûnê datînim ser Craisen û wiya digirim. "

Q. Silav JB! Min dixwest tiştek ji we bipirsim, min digot gelo RSO dê alîkariya şewitandina diya min ji tîrêjê
bike? Wê biryar da ku pêşî li dermankirina "kevneşopî" bigire, û naha sînga wê, di nebûna peyvên din de, gêj
bûye. Tenê ku meriv lê binêre êş dikişîne. Tê bîra min ku an hûn an Rick carekê şewitîn, ez texmîn dikim dema
ku RSO amade dikir, û wêneyên ku rûn çawa li ser şewitandinê jî dixebite nîşan da. Ji ber vê yekê, gelo ew ê ji
bo wê qenciyek bike?

A. Silav Enrique, bê guman, rûnê an şilavek hemp li sing û pişta wê bixe. Bê guman divê ew rûnê bixwe û ji
bijîjkan û hemî şêwazên din ên zirara nepêdivî dûr bisekine. JB

"Dêya min (72) ev nêzî 2 sal e ku li çermê çermê wê êş li piraniya tiliyên wê heye ... pir bi êş e. Doktor dibêje,
"Erê ku bi temen re tê." Dufuss !!! Me miqdarek pir hindik rûn bi aquaphor re tevlihev kir ... yek dermankirin,
şevek ... çû! Çirûskên wê yên bi êş sax dibin û ji hefteyekê zêdetir e ku baş e! ÊCÊB!" Dolly

"Min rûnê li ser birînek emeliyata vekirî ya nû bikar anî. Di Septemberlona 2012 -an de, min 2 tumorên Basin
Cell Carcinoma ji rûyê min rakirin. Yek mezin bû û tumora feeder bû ku ew belav dikir. Di heman demê de,
tumorek hundurîn a di çermê min de ji bo biyopsiyê hat qir kirin. Dema ku ez hatim malê û birîna xwe vekir, di
rûyê min de kraterek hebû.

4 rojên pêşîn min rûnê Shea û rûnê tevlihev kir û lê kir. Dûv re min berê xwe da rûnê rasterast û nesekinîm.
Gava ku ez çûm serlêdana xwe ya post -op, Dr ku difikirî ku ez ê biçim emeliyata plastîk ji saxbûna min şaş ma.
Min biryar da ku ez jê re rastiyê bêjim, ku min dermanname bikar neanî, ku min ew bi Rûnê Cannabis re qenc
kir. Wê ji Rick Simpson & Phoenix Tears bihîstibû, wê min dadbar nekir, û got ku karê xwe bidomîne.

Di mehekê de, ez diçim emeliyata xweya duyemîn, plansaziya çalakiyê ji bo dermankirina vê birînê ...

Rûnê Cannabis. Ma ez ê ji vî cerrah re bibêjim? Di randevûya min a postê de! Di evîn û ronahiyê de. ” Patti-Jo

- Patti, ger tu bi rûnê xwe bidomînî dê tu emeliyat ne hewce be. An ger hewce be bi 60 g din jî paşde bixin, lê
heke gengaz be ji emeliyat û bijîjkan dûr bimînin. Ew ji bo serfiraziya dermankirinê di pir rewşan de şertek
xemgîn e. JB

"RSO psoriasis min hema hema tune kir. Ez sê sal in dozek parastinê dixwim û çermê min zelal e, hişê min
zelal e û ez çu carî tenduristtir nebûm. " Erica

"Min dît ku kesekî nêzê min rûnê Rick li ser şewatek xirab bikar tîne ku dê birînek xirab bihêle û di nav
hefteyek ji serlêdana rûnê de ew winda bû û tu nîşanek birînek an ku ew şewitî bû." Janice

“Niha keça min li ser rûn heye. Li her du mil, çeng, û yek çokê wê psoriasis heye. Di destpêkê de wêne kişand.
Heya nuha qadên zuwa hişk çûne. Çerm sor e, lê di şûna rabûn û pêçandinê de nerm e. Deverên piçûktir ên li
derve bi tevahî paqij bûne. Em piştrast in ku ev ê bixebite. Em her rojek din an gava ku çêtirbûnek berbiçav
hebe wêneyan dikişînin. Hemî ev di kêmtirî hefteyekê de rûnê herêmî bikar tînin. Pir spas ji bo hişmendiya vê
dermanê ku dê di dawiyê de miletên Rick û JB qenc bike. Ez her roj mesajan parve dikim û ji kesê ku guh bide
re dibêjim. Ew dest pê dike ku bikeve hundur. " Ron
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Q. Ma ev tevlihevî ji bo pizrikan dixebitin? 

A. Jennifer, rûn ji bo "her celeb şertên çerm" dixebite. Ew tê vê wateyê ku pizrikan tê de heye. Daxwazên
çêtirîn, JB

"(Min di derbarê rûnê de dît) 3 meh berê li ser înternetê li dermanek ji pizrik û rosacea digeriyam. Wê yekser
paqij kir! Ez rûnê iso li rûnê gûzê zêde dikim da ku rojê carekê li ser rû û gerdena xwe bikar bînim. Mêrê min
dibêje ez 15 sal piçûktir  xuya dikim! Gelek spas ji bo parvekirina vê agahiyê. Xwedê ji we tevan razî be.
Xebatên xwe bidomînin. ” Toni

"Ew ji bo porên çermkirî yên li ser rûyê jî dixebite. Min ew li ser 23 saliya kurê xwe bi serfirazî di 2 serlêdanan
de bikar anî. KENÎYA BILIND." Patti-Jo

"Charlie dimeşe. Dermanên êşê tune. Ew bilind radiweste. Gavên wî rast û fireh in. Ew dikare baz bide û bilîze.
Stûyê wî hema hema ji sedî 90 sax bûye. Ev du sal in wisa xuya nake. Wî duh mûz, pîzza, nîv sandwîçek,
birincê sorkirî, mast û gelekên din xwar. Wî QET CAR ev qas nexwariye. (…)

Çoka rastê ya Charlie, ya herî xirab bû. Ji sedî 50 çêtir e. Yê çep hema hema bi tevahî tê sax kirin ji bilî rastiya
ku wî şeva din ew êşand û ew paşve kişand. Lê ne tiştekî mezin ... Guherîna herî mezin birîna li stûyê wî û di
bin çengê wî de ye. Stû hema hema hem jî hembêza wî bi tevahî sax bûye.

Berî serşuştinan ez piçek rûnê di gûla wî de bikar tînim. Di heman demê de ji êşa çokê re jî bûye alîkar. Ger
çokên wî diêşin, ew dilop dibe. Ez tilenol an ibuprofen zêde nakim. Ew xapandinê dike. Ez jî melhemê xwe
çêdikim. Min makîneyek avê heye ku avê paqij dike û ava alkaline ji asîdê veqetîne. Ji ber ku ava oksîjenê ya
asîdî ji bo çerm pir baş e û di heman demê de antîbakteriyal e jî, ez ava asîdê digirim û wê bi methocelullose re
tevlihev dikim da ku bîhnek çêbike.

Ez konsantreyê zêde dikim da ku salvegek ku mîna domdariya vaseline e çê bikim. Ez bi vî awayî cil û bergên
wî dişemitînim û li ser birînên wî bikar tînim. EV tenê bi êş, xurîn û başbûnê cûdahiyek bêhempa çêdike. Ez ê
di nêzîk de wêneyan ji we re bişînim. Ez her guhertinê wan digirim. Ez difikirim ku rûn dê mehek din bidome,
lê ji ber ku ev cara yekem e ku min wiya kir, ez ne bawer im. Ez dilgeş im. Xwarina wî tu carî ew qas xweş
nebû. Wî duh ji tevahiya salê zêdetir xwarin xwar. " Trisha

"Hey Rick û hevalên min, hevalek min heye ku ev êş (bi qasî 2 inches bi dirêjahî 4 inches) li milê wî yê çepê ye
ku ev 4 sal in berdewam dike, enfeksiyonê dişoxilîne, bê çikûs di malperê de, tenê paqij e vebûna xav, di binê
rûkê de hûn dikarin pêvekek mezinahiya basebolê ya hişk a ku bi têkiliyê hesas dibe hîs bikin.

Wî di nav 7 mehan de 8 carî rûnê serkî kiriye û bi qasî 2 dawiya hefteyê jî li ser karanîna navxweyî ye.

Pelikek qermîçok û qermîçok çû, birîna vekirî çikiyayî û hevalê min xwezî ku ji bo derfeta bikar anîna rûn
rûnenişt bextewar dibe. " Rebecca

"Duh min tiliya xwe li  ser blenderê li  ser kar birî.  Saet 3ê sibê ez bi tiliyek lêxist  ku min qeşa,  peroksîd,
neosporîn ceriband. Tiştek kar nekir. Hêdî lêdiket. Dûv re hat bîra min ku rûnê bihîst dê alîkariya nûvekirina
hucreyî bike û êş rawestand û birînên di pirsgirêkên çerm de sax kir ku çima hûn wê biceribînin. Ji ber vê yekê
min dilopek girt û li seranserê serê tiliya xwe belav kir. Di nav 1 hûrdeman de êş% 80 çû. Di nav 30 min. Min
dikaribû tiliya xwe tenê bi êşek piçûk lê bêyî êşek rastîn bihejînim. Ez firotim. Piştî 12 demjimêran min dîsa
serlêdan kir û ji hingê ve êşa min tune. " Rebecca

"Hey Rick, ez dixwazim ku navê min nepenî bimîne ger hûn vê yekê bişînin (ya ku ez jê aciz nakim). Hevala
min bi rastî mezinbûnek zexm girt û gava ku ew ket depresyonê dest bi birîna destên xwe kir, ev pirsgirêk sal û
sal li paş me ye lê hin birînên pir xirab ên li ser zendê wê hîn mane. Li wir zehf xuya û bubul heye, ew yekem
tiştê ku pir kes gava ku yekem car pê re rû bi rû dimînin dibîne, ew ji xeynî xilasbûna ji wan wêdetir tiştek
naxwaze.

Ji ber vê yekê pirsa min ev e ku neft dê bibe alîkar ku meriv ji birînan xilas bibe? An jî bi kêmanî alîkariya wan
bikin ku ew kêm xuyang bibin? Ez ji tiştê ku hûn dikin hez dikim û xwezî min zanîbûya dema ku bapîrê min bi
nexweşiya penceşêrê ket, hûn ji bo hemî jiyanên ku we alîkariya rizgarkirinê kiriye leheng in! "

90



ÇAR JI BO KANCR: PROTOKOLA RICK SIMPSON

- Birêz XXX, dest bi rûnê rûnê li ser birînan bikin, ew ê bi piranî di nav hefte an mehan de winda bibin. Ez ê wê
jî li ser rûn bikim, ew jî, ew ê bi PTSD -ya xwe re bibe alîkar ji wan hemî bîranînên ku ew derbas kiriye, ew ê di
heman demê de qalîteya xewê jî baştir bike. Ger hûn dil nakin wêne û vîdyoyan bikişînin, êş bi rastî dê bireve -
an bi tevahî an ew ê bi zor xuya bibin. Daxwazên çêtirîn, Jindrich Bayer

"Hey Rand, heman pirsgirêka min bi birînên lingan heye. Pêşîn ji ber ku ez pêş-şekir bûm. Lê min dît ku ez li
hember kêzik û mêşan pir hestiyar im. Min rûn danî ser wan û şevekê bandek avêtim ser û birîn baş dibin. "
Michelle

- Tiştê ku rûn dikare ji bo mêşhingiv an tîkan bike tenê ecêb e. Biceribînin û hûn ê bibînin çima em dibêjin ku
bila kes ji mala xwe dernekeve heya ku rûn li ser wan nebe. Petrolê ew çend karanîna wê heye ku ew ne
berpirsiyar e ku meriv bêyî wê bijî. JB

"Rûnê bixwe ... Ez du meh e rûnê xwe digirim, psoriasis min hema hema% 80 zelal e, û ez ne mecbûr im ku
dermanan bi kar bînim ... arth gewrîta min jî bir ..." Giuliana

"Min tevliheviyek rûnê zeytê ya kanabis bikar anî û di hefteyekê de psoriasis min dest bi zelalbûnê kir. Mixabin
piçek min hebû û têra min nebû ku ez wê hem ji hundur û hem jî ji derve bistînim. BINXWNE, min RSO -ya
rastîn jî tunebû, lê rûnê kanabisê ku li ser rûnê zeytûnê hatî çêkirin. " Teemu

- Bila em hêvî bikin ku hûn ê di demek nêzîk de rûnek din bistînin, Teemu. Ew çêtirîn e ku meriv wê topalî
bikar bîne da ku nîşanan kontrol bike û rûnê jî bixwe, hûn dixwazin sedema bingehîn a pirsgirêkê jî rakin.
Daxwazên çêtirîn, JB

"Ew li ser mêşhingiv û êşên diranan jî baş dixebite. Keça min di 15 xulekan de BI KIRINê herî kêm 50 caran
mêşhingiv vedan, ne henek kir! Deep Woods spray bug on. Min çermek mûz, deodorant, aloe vera, dermaplast
& hîdro-kortîzon ceriband. Tiştek jê werimandin nexist xwarê (ew ji ajalên mêşan alerjiya wan xirab e) û ne jî
rehetiya wê peyda kir. Di bêhêvîtiyê de min resîn ji vaporîzorekê derxist, ew bi piçek rûnê gûzê tevlihev kir da
ku ew hêsantir lingên wê jê re "rûn" bike. Di nava nîv saetê de hemî werimandin nizm bû û dema ku hê xalên
wê yên sor hebûn li ku derê lêdan ew wê aciz nakin min xwe ji dayîna Benedryl dûr xist.

Di devê min de bêhnekek çêdibe û min resîn ji vapeyê li dora diranê bandorkirî pak kir & dîsa di nav nîv saetê
de werimîn daket jêr û min karibû wê qenc bikim, ji wê pê ve tu pirsgirêk tune. Min piştrast kir ku ez wê du
rojan pak dikim. Naha ez dikarim bibêjim ku pakkirina resîn (heke we Vapir No2 di hundurê kunê de heye ku
hûn dîmenderê lê diguherînin hema hema heşra paqij,  berhevkirî  jî  berhev dike.)  Li dora diranê min ez bi
rengek bêkêmasî bilind bûm, dibe ku ji ya ku min di jiyana xwe de dîtiye bilindtir be. .

Min ji jûreya rûniştinê re jî ji mêrê xwe re name şand da ku ji wî alîkariyê bixwaze ku here jûreya razanê.
Dermanên jêr-zimanî her çend çêtir bixebitin, ji ber vê yekê ye ku di ER de ger ew guman dikin ku êrişek dil
heye ew nitro di bin zimanê we de davêjin. Naha her tişt baş e, ez ji zêde dozê ne mirim, ez bi xofek xedar şiyar
nebûm & ya çêtirîn ji min ... Ez neçar bûm ku mîqdarên mezin ên Tylenol an Advil bavêjim û hê bêtir zirarê
bidim min zik û kezeb.

Ez dizanim ku rehîn ne awayê herî bibandor e & ez teqez ne bawer im ku ew ê bixebite lê ya ku divê ez pê re
bixebitim ev bû ji ber ku ez li dewletek neqanûnî dijîm. Min fêhm kir ku ew êş nebe jî. Ez nikarim li bendê bim
ku ez li dewletek bijîm ku ez dikarim bi serbestî materyalê xweya destpêkî ya organîk a bi kalîteya herî gengaz
mezin bikim, rûnê xwe çêkim û xwe & tevahiya malbata xwe qenc bikim ... tevî keça min a hema 2 salî ya ku
sala borî di dojehê re derbas dibe ji ber ku kes ni kare bizanibe bê çi di serê wê de ye.

Ew difikirin ku naha wê nexweşiyek proteînê heye lê ew tenê tiştek din e ku ew li dora xwe diavêjin ji ber ku
ew nizanin di rastiyê de çi xelet e. Dibe ku ew li ser rûn rûnê dibe ku tenê jiyana wê xilas bike.

Digel ku ez hez dikim ku teşhîsek rast hebe ji ber vê yekê ez dizanim ez çi derman dikim lê ya paşîn ev e ku ez
tenê dixwazim pitika min xwe çêtir hîs bike û ger ev tê vê wateyê ku civata kevneşopî dişoxilîne wê hingê ez ê
bikim. " Sara

"Spas ji bo tiştên ku we kir ne bes e. Ez li vir rûn rûnê li ser dara xweya jehrê rûniştî me. Min QET QEBL bêyî
te neceriband. Zêdetirî 2 meh bû ku sala borî nêzîkê% 100 laşê min dest pê kir ji ber ku kesek şewatek dest pê
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kir ji ber vê yekê ez ê naha wî li her deverê bibînim û ya xirabtir jî ew dibêjin ji ber ku em ji vê yekê re nehfê
ava nakin.

Rojek berê ew rabû. Ji ber vê yekê, rûnê şeva çûyî, xurîn bi tevahî nehişt. Lêbelê ez dibînim ku ew rojane
birînan qenc dike ji ber vê yekê baweriya min heye. Vê sibehê,  24 demjimêran piştî  serlêdana 1 -emîn ez
dibînim ku ew dixebitî û çermê birînek ji xêzika min sax dike. Ji ber vê yekê digel hin rûnê oksîdê zincê li ser
rûnê min ez bawer dikim ku min tenê alîkariya 1# ji bo dara jehrê dîtiye.

Bi rastî ez nikarim heya demsala pêşîn li bendê bim ku bibînim gelo dibe ku rûn sax bibe da ku vê pirsgirêkê ji
bo jiyanê tamîr bike. Ez ê te agahdar bikim. Ma ne wusa ye? Dîsa spas ji bo her tiştê ku hûn dikin. ”… Rebecca

- Petrol dikare wê jî rast bike. Ew ji bo hemî pirsgirêkên bijîşkî derman an kontrol e. Zû zû were sepandin ew
qas zûtir tiştê ku divê were sererast kirin rast bike, ew hema hema her tişt heye. JB

"Ez dixwazim ku mirov zanibin ku RSO birûskek mezin paqij kir ku mêrê min dema ku di nav nivînan de ew
qas nexweş mabû li ser piyê xwe ma. Min rûn da ser û di nava hefteyekê de ew çû. Ez bi tevahî ditirsiyam ku
ew ê bibe tiştek pir girantir. Tevahiya wî pêçand. Spas ji bo her tiştê ku hûn dikin Rick Simpson. ” Susan

"Ji ber ku mekanîkî me, min rûn li ser hin birînên pir xirab bikar anî û hûn 100% rast in ... Ew çerm ji her tiştî
zûtir zû derman dike." Cory

"HPV -ya min di du hefteyan de bi tenê sê serlêdanên herêmî derman kir." Miles

"Ez niha di prosesa dermankirina xalek xirab a ku reş bûye de me. Her serê sibehê ez mîqyasek bextewar rast li
ser xalîçê dikim û dûv re jî bi alîkariya bandê vedihewînim. Di 3 hefteyan de ez dikarim bi dîtbarî bibînim ku
xal kêm dibe. KAR DIKE. Ez her roj piçek jî dixwim ... di asta enerjiyê de çi cûdahî heye. BERIS DERB BI
KANNABIS RE !!!!!!! ” Beau

"Ez wê qebûl dikim ... ez xerîb im ... min adetek xirab heye ku tiliyên çuçika pincarê li lingê xwe dixe. RSO
rasterast di cih de, bi alîkariya bandê were pêçandin, êş di nav çirkeyan de çû, di 3 rojan de sax bû. " Heather

"Min dît ku guhertoyek balmayê ya rûnê ku di nav rojan de psoriasis pir wêran dike, di roja yekem a heyamê de
di 20 hûrdeman de werimandinê kêm dike, û dema ku tavilê li şewitînên piçûktir tê sepandin pêşî li birîn û êşê
digire. Bi rastî ez meraq dikim ka rûn dikare çi bike ... ”Beres

"Dema ku ez 10 salî bûm yek ji xirabtirîn bûyerên piyê werzîşvan hebû, xwezî min rûn hebe. Lê min niha heye.
Her tişt baş e 47 sal şûnda. Her tiştî derman dike. ” Donald

"Xesûya min pîvazên goştê berazê sor dikir û di serî de tiliyên xwe di rûnê germê yê kelandî de heya nokika
yekem dixist û ew mîna mirîşka pijandî spî bûn.

Me RSO li wan kir û êş di deqîqeyek an de derbas bû, wê rojê 2 x's bi RSO wan pêçand. Ew tenê di nav çend
rojan de pir zû sax bûn û bi tevahî çerm û birîn çênebû.

Ew ecêb e ku em naha hinekî di sarinca metbexê de dihêlin ji ber vê yekê ger kesek bişewite (nemaze zarok) em
ê tavilê RSO biceribînin, ne hewce ye ku dema ku em nebatek xwezayî hebe ku dê jê hay bibe wê êşê hîs
bikin. . ” Debra

"Min pişkek piçûkek piçûkek li ser milê min bû, wan bi rûnê derman kir ... Hefteyek şûnda milê min nerm e û
bê çikûsî ye ... Ez difikirim ku ew gewr bûn lê ji ber ku ez bi bijîjkan bawer nakim" bi rastî ji te re nebêjim. "
Carla

- Çermê we çi dibe bila bibe, tenê rûn rûnin, wê bi pêçek pêç bikin û her yek an du roj an gava ku arîkariya
bandê ji holê rabe dîsa rûn bidin. Burns, warts, eczema, psoriasis - rûn ne girîng e ku ew çi ye û ew ê rast bike,
tenê dem û rûn bidin. JB

"Hevalê min kîstek li ser rûyê wî hebû û piştî ku rûnê çend rojan girt ew çû. He wî dixwar ku ew ne herêmî
bikar bîne. " Jonathan

"Ne nexweşê penceşêrê ye lê min enfeksiyonek li  ser pişta min hebû ku dê bersivê nede dermankirinê.  Di
heman demê de xebatek teknolojiya lênihêrîna birînê jî li ser min hebû ... wî enfeksiyonê dev ji belavbûnê berda
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lê ew hîn jî sax nabe. Min rûn li ser wê reşand û di YEK rojek de sorbûn kêm bû. Roja duyem û sorbûn çûn.
Roja sêyemîn û enfeksiyon dîsa mîna çerm xuya dike! Rûnê dermanê ecêb! ”… Tammie

"Ez ji bo hewzek û spa xebitîm ... Ez çermê xweşik im, tevahiya rojê li derve. Li ser rû, ser û milê min ku her
dem li ber pencereya ajokar bû hin xalên dîn xuya bûn. Petrolê di nav çend hefteyan de ew cîh paqij kirin! Ez
naha 5 gram THC -ya paqij her roj vedixwim da ku di şerê li dijî her nexweşiyê de bibe alîkar û pergala xweya
parastinê xurt bike. BTW qet guleyek gripê çênabe! Ji zaroktiya xwe de ne grîp e. ” Jay

"Ez dizanim ku xortên li vir her gav dibêjin RSO -ya paqij bikar bînin, û ez bi rastî fanatek mezin a wî tiştî me.
Lêbelê ez tenê dixwazim mirovan agahdar bikim ku enfeksiyonek rûnê gûzê ya ku bi pelên şekir hatî çêkirin,
neosporîn ji me re bi tevahî cîh girtiye, ez 2 sal neçar mam ku wî tişt bikirim. Ew çêtir û bileztir dixebite, û ez
dikarim wê li ser dest û rûyê mirovan deynim û ez ne mecbûr im ku ew nexweş bikevin ger ew bi xeletî bixwin.
" Tina

- Tina, tiştek ji RSO-ya paqij çêtir û zûtir naxebite lê ez dizanim ku tu çi dixwazî bibêjî. Bê guman ew formên
hindiktir  ên dermanê kanabis jî  dikare kerametan bike. Pirsgirêk ev e ku serfirazî bi ya RSO ya bêhêztirîn
ewledar nine.

Kozmetîkên kanabis dê di demek nêzîk de şûna piraniya kozmetîkên ku heya niha hene, ango piştî ku jin fêr
bibin ku rûn dikare ji bo bedewiya wan çi bike. Rûnê tovê hemp, rûnê gûzê û rûnê şîn hilgirên min ên bijare ne
lê mirov dikare her tiştê ku li cîhê ku lê dijîn populer e bikar bîne û rûnê lê zêde bike. 20-30% RSO di kreman
de ecêban çêdike lê 0,01-1% jî ji bo şert û mercên kêm ciddî û lênêrîna rojane jî dikare sûdmend be. JB

"Hevala min ji ajalên mêşan re pir alerjîk e û şeva borî wê li perestgeha xwe ... Vê sibehê dema ku em şiyar bûn
çop bi tevahî winda bû. "

- Spas, Jimmy. Ez piştrast im ku ev agahdarî dê ji gelek kesan re bibe alîkar. Demsala mêşan li vir e. The rûnê
wekî vebêjer jî dixebite, wê biceribînin. Her gav çêtir e ku meriv pêşî li pirsgirêkan bigire tevî ku ew qas hêsan
e ku meriv wan bi rûnê rast bike. Rûn dikare bi rengek topîkî li ser her tiştê ku diêşe, dişewite an diêşe were
bikar anîn. Zûtir ku hûn rûn rûnin ew qas zû pirsgirêk dikarin derkevin. Bînin bîra xwe. JB

Q. Çiqas rûn dikare bimîne? Herdem? Depoya çêtirîn, sarinc, cemidandî, pantry çi ye? Spas.

A. Di şirinsekê de û ger li cîhek sar û tarî were girtin rûn dê bi salan bimîne, nemaze ku hûn rûnê li hember
mêvan û malbatê, ango jinan biparêzin, ji ber ku ew xuya dikin ku ji mêran bêtir vexwarina rûnê hez dikin. 

Kêliya ku jinên di malbata we de ji bandorên nûvekirina rûnê û tiştê ku ew bi qirçan re dike fêr dibin, hûn ê ne
xem bin ka rûnê çiqas dirêj  bimîne,  ew ê her gav pir zû were xwarin an topîkî  were bikar  anîn.  Ger hûn
dixwazin rûnê xwe biparêzin, ji jinan re nebêjin ku kosmetîkên ku% 20-30ê wê rûnê ne, dê ji bo rengê wan
kerametan bikin û wan wekî fîzîkî mimkun ciwan xuyang bikin, wekî din ew ê wê bi hêsanî ji we bistînin.
girîng e ku hûn ê hewl bidin çi bêjin an bikin û hûn ne mecbûr in ku bifikirin ka dê rûn çiqas dirêj bike.

Ev ne şîroveyek cinsiyetparêz e (mebest jê ev e), ez tenê tiştê ku min dîtî gelek caran diqewime agahdar dikim,
ew tenê çavdêriyek e û hewlek e ku meriv balê bikişîne ser ka rûn dikare bêyî zayendê ji bo rengê we çi bike.
JB

"Ger jin zanibûna ku ew pîrbûna çerm berevajî dike û çermê xesarbûyî (mîna ya vî mirovî) sererast dike dê
piştgiriya legalîzekirina kanabis dê ji banê derbas bibe! Tevahiya aboriyê ji ber tepisandina vê dermanê xwezayî
yê ecêb geş bûye û em ê gişt temaşe bikin ku ew bi hev re dişoxile ji ber ku bêtir û bêtir mirov agahdar dibin û
bi hêsanî dest bi dermankirina xwe dikin. " Gil

Q. Ma hûn wê ji bo dermankirina qirikê li rûyê xwe dixin> an hûn wê devkî an jî her du jî dixwin? " Toni

A. Hem ji bo encamên çêtirîn, lê serîlêdana herêmî tenê dikare gelek tiştan bike. JB

"Ma min qirçik xwend? Ew ji ÇIRKIRIN helps re dibe alîkar? : 0 ”Margie

.Şa Kronîk
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"Ger we cûrbecûr cûrbecûr hene ku hûn rûnê jê çêkin, ji bo êşa kronîk tiştek ji rûnê kaniyê çêtir nîne. Rûnên ji
gelek celebên hemp êşek xwezayî ya ecêb e ku ne addictive ne jî zirarê ye. Pergala bijîjkî ji bo êşên kronîk
dermanên xeternak, addictive û zirar dide wan ku êşa wan kontrol bikin. Ez qebûl dikim ku dermanên wusa
hinekî bi bandor in lê di bingeh de ya ku ew dikin ev e ku êşê mask bikin û di heman demê de bandorek
başbûnê peyda nekin. Gava ku hûn rûnê kaniyê ji bo êşa kronîk digirin, ew ne tenê êşê kêm dike, ew bi rastî
diçe ser kar û hewl dide ku sedema êşa we sax bike. Ji bo her kesê ku ji êşa kronîk dikişîne, rûnê kaniyê
dermanê çêtirîn e, ji ber ku ew ne-vegirtî ye û zirarê nade laşê weya mayî.

Min mirovên bi kansera hestî di êşê de dîtine dema ku morfîn û hemî dermanên din ên êşa ku pergala bijîjkî
bikar tîne êşa wan nekuje. Lê rûnê kaniyê ew di nav çend demjimêran de xist bin kontrolê û wan bi çend
nîşanên vekişînê pir zû karîn ji van madeyên xisar derkevin. Min jî ev derman ji gelek nexweşên bi êşa kronîk
re peyda kiriye û hin encam bi rastî  jî  ecêb bûn. Ji min re ne asayî bû ku ez roja din ji  mirovan raporan
werbigirim, ji min re bêjin ku ew êdî êşê dikişînin.

Wekî ku min got, rûnê kaniyê xwedan jêhatî ye ku êşê ji holê rake, lê ew di heman demê de diçe ser karê xwe û
sedema xwe derman dike. Dîsa, raman ev e ku meriv van dermanên dermanxanê yên xeternak zûtirîn zû derxe û
wan bi karanîna vê rûnê bi cîh bike. Bi rastî, di navbera rûnê hemp û dermanan de berhevok tune. Piraniya
dermanên êşê yên ku ji hêla pergala bijîjkî ya me ve têne peyda kirin xeternak, pêbawer û kujer in, dema ku
rûnê hemp ji bo nexweş nexweşî addiction an xeternak nine.

Ger nexweşek morfîn an opiyotên din digire da ku êşa xwe kontrol bike, ez pêşniyar dikim ku ew bi dozên bi
qasî mezinahiya perçeyek birincê hişkkirî yê kin dest pê bikin. Dûv re mîqdara ku hûn dixwin bi zûtirîn dem
zêde bikin, di heman demê de vexwarina van madeyan kêm bikin heya ku hûn hewcedariya we bi dermanan
tune. Hejmarek mezin ji mirovan hene ku bi salan dermanên ku bijîjkên wan destnîşan kirine dixwin û wan ji bo
alîkariyê hindik an tiştek nekiriye. Ger hûn dixwazin bizanibin ka meriv çawa dîsa xwe xweş hîs dike, rûnê
biceribînin û dînbûna pergala bijîjkî li paş xwe bihêlin. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

Painşa Paşê, Skoliyoz

Ma we nexweşên ku ji êşa piştê an skoliyozê xilas bûne dîtine?

"Hilberînerê belgefîlma me" Ji Cure Birevin "Christian Laurette  bi  salan bi skoliyozê êş kişandibû. Nêzîkî
sêzdeh sal berê, pergala bijîjkî pêşniyar kir ku emeliyatek bike lê ew ê tenê şansek 50/50 bidin Mesîh ku dîsa
bimeşe. Digel derfetên bi vî rengî, wî hîs kir ku tenê alternatîfa wî ew bû ku bi êşê re bijî. Hema hema rojane,
ew êş dikişiya ji skoliyosê û wî kêm an zêde xwe piştrast kir ku tiştek nikare bibe alîkar. Min rûnê hemp jê re
peyda kir û di nav çend demjimêran de wî ragihand ku wî êşa piştê derneket.

Min jê re rave kir ku wî jiyana xwe bi rewşek ku dê nehêle ew rêbaza kesekî normal bide meşandin, ji ber vê
yekê masûlkeyên pişta wî pir  qels bûn. Wekî ku tê çaverê kirin,  piştî  ku rûnê li  gorî rêwerzan hate girtin,
Christian naha bi gelemperî bê êş tevdigere, masûlkeyên pişta wî xurt bûne û ew naha dikare bêyî rûn rûnê ji bo
demên  dirêj.  Xirîstiyan  tenê  yek ji  wan pir  pirsgirêkên  piştê  ye  ku  bi  karanîna  vê  dermanê  dermanek  an
kontrolek bi bandor dîtiye ku nerehetiya xwe sivik bike. Bi dîtina min, ne hewce ye ku kesek di nav êşek
domdar de jiyanê derbas bike. Ger pirsgirêkên weyên piştê yên ji her cewherî hebin, ez piştrast im ku karanîna
vê dermanê dê ji bo pir kesên ku van şert û mercan hene dê feydeyek mezin be. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê
herî Derman

Nexweşîya şekir
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"Nexweşên şekir ên ku nû hatine tespît kirin bi gelemperî dermankirina wan pir hêsan e û di demek kurt de ew
bi gelemperî ji nexweşiyê xilas dibin. Lê li nexweşên ku ev rewş ji bo demek dirêj ve heye û bi salan bandora
nexweşiyê kişandine, ew ê pir caran dirêj bike. Tewra di nexweşên ku pir xirab bûne de, ger rûnê qalind bi
rêkûpêk were girtin, pir caran di nav şeş hefteyan de ew êdî hewcedarê însulînê ne. Mixabin, zirara ku ev
nexweşî di laşê me de çêdike dikare başbûna wê pir dirêjtir bidome, lê wextê hatî dayîn, piraniya vê jî dikare
were tamîr kirin.

Wusa dixuye ku neft bi gelemperî xwedan şiyana nûvekirina pankreasê pir zû ye, ji ber vê yekê ew dikare dîsa
bi rengek rast tevbigere. Me yekem car karibû vê yekê li ser şekirê ku min ji bo penceşêrê derman kiribû îsbat
bike. Di dawiya dermankirina penceşêrê de, ew deh rojan bi tevahî ji rûn derket. Ji min re ecêbmayî ma, asta
şekirê xwîna wî asayî ma û wî gelek tiştên ku divê şekir nexwar dixwar. Ev zilam zêdetirî sî salan şekir bû û wî
rojê du derziyên însulînê digirt. Ji ber vê yekê piştî ku wî deh rojan rûn nexwar û şekirê xwîna wî normal ma,
diyar bû ku divê pankreasê wî dîsa bi rêkûpêk tevbigere.

Ez her gav ji nexweşan re dibêjim ez ne bijîjk im, lê ez difikirim ku ew ê di berjewendiya wan de be ger ew
bikaribin ji dermanên kîmyewî yên ku ew ji bo şertên din bikar tînin derkevin. Pir caran, hin derman dikarin
bandorkeriya dermankirina rûnê asteng bikin û karanîna neftê dê bi gelemperî  bi  her awayî  van dermanan
biguhezîne.

Raporên min ji nexweşên ku hem bi şekirê 1 û hem jî bi celeb 2 dikişandin hebûn ku digotin rûn bi serkeftî wan
derman kiriye. Mînakî, ez bi nexweşên ku sih sal in însulînê derzî dikin re rû bi rû mam, û piştî destpêkirina
rûnê, di nav şeş hefteyan de êdî hewcedariya wan bi derzîkirinê tune. Di heman demê de, raporên din ên ku min
ji hinan stendin diyar kirin ku ew tenê di kêmkirina vexwarina însulînê de serketî ne. Lê wan her weha diyar kir
ku bi karanîna rûnê wê tiştên din ên ecêb jî kirin ku tenduristiya wan a giştî baştir kir.

Awayê ku ez lê dinihêrim,  derketina ji  însulînê û pankreas carek din şekirê  xwînê kontrol  dike armanc e.
Lêbelê, tewra ku ev nekare bi tevahî were pêkanîn jî, dê bandorên rûnê hîn jî ji laşê nexweş re pir sûdmend be.
Ji ber ku ev nexweşî dibe sedema pirsgirêkên tîrêjê û tevliheviyên din, bi gelemperî enfeksiyonek ku ji birînek
çêdibe ne gengaz e ku meriv bi karanîna pergalên bijîjkî yên ku jê re rêbazên kevneşopî têne gotin derman bike.
Mînakî, heke şekir bi enfeksiyonê li ser lingê xwe bikeve û ew bi başî dermankirinê red bike, di dawiyê de,
bersiva pergala bijîjkî rakirina ling an bi kêmî ve beşa ku vegirtî bû ye.

Ez bixwe bi diyabetên ku vî karî kirine re dizanim û di wextê xwe de ew bi gelemperî hewce ne ku bêtir werin
derxistin ji ber ku enfeksiyon berdewam dike. Ji bo diyabetîk rûbirûbûnek çi xedar e û ya ku ew hîn xirabtir
dike ev e ku van emeliyatan in bi tevahî nepêdivî.

Wê demê, min di derbarê jêhatîbûnên saxkirina nebatê hemp de tiştek nizanibû û ya ku ez dikarim bikim ev bû
ku ez êşa van nexweşan derbas bikim temaşe bikim; lê ji hingê ve ez di dawiyê de rastiyê fêr bûm. Ger rûn ji
derve were bikar anîn, ew ê di demek pir kurt de ulsên diyabetê qenc bike, ji ber vê yekê hûn dikarin xeyal bikin
ku feydeyên ku kesek şekir dema ku vê madeyê vedixwe tê. Ez bi salan van agahiyan berdest dikim lê dîsa jî
bijîjk tercîh dikin ku karanîna vê dermanê paşguh bikin û nexweşên xwe qirkirinê bidomînin. Ev yek ji wan
sedeman e ku haya min ji pergala bijîjkî û van hemî bi navê bijîjkên ku ji êşên me têr dibin tune.

Piştî girtina dermankirina rûnê, gelek nexweşên şekir ên ku bi salan di parêzên tixûbdar de ne, mîna zarokek di
firoşgehek şekir de tevdigerin.  Ji nişkê ve, ew dikarin dîsa xwarinên ku divê diyabetî  nexwin bixwin û hin
nexweş  dê  meyla  xwe  zêde  zêde  bikin.  Her  ku  dem di  ser  re  derbas  dibe,  rûn  dikare  zirara  ku  li  laşên
diyabetîkan ketiye, mîna tîrêjê xirab, û hwd. şahid, rûnê hemp-pola bilind di dermankirina hemî celebên şekir de
bi bandor e. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

"Rûn pankreasê nû dike û, bawer bikin an nexwazin, wê hingê ew pir caran dest bi hilberandina însulînê dike jî
piştî çend salên neçalakiyê. Pir nexweş dikarin çend hefte li ser rûn rûnin gulebarana însulînê rawestînin. Rûn di
heman demê de dibe alîkar ku hûn hemî pirsgirêkên din ên têkildarî şekir di laş de derman bikin an kontrol
bikin.

Ez ê rûnê bixwim û/an jî wê di şaneyek de bikar bînim. Cixare kişandin an vaporîzasyon jî dikare bibe alîkar ku
hûn asta şekirê xwînê kêm bikin, lê dema ku bi vexwarina rûnê re were berhevdan bandorên wê pir kêm in. Ez ê
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rûnê ji bo êşa diyabetê bi rengek herêmî bikar bînim, tenê rûnê bidim, wê bi pêçekê pêç bikim û vê yekê her sê
rojan carekê dubare bikim heya ku ulser sax bibe. Ez ê rûnê tovê hemp bi jêgirtinê re tevlihev bikim û wê ji bo
masajan bikar bînim, ku dê gera xwînê pêşve bixe û bibe alîkar ku pêşî li werimandin û nerehetiyên din bigire.
Ez ê tovên hemp û rûnê tovê hembêzê jî têxim nav parêza xwe. " JB

Dil, Zexta Xwînê

Ma we di derbarê rûnê hemp û rewşa dil de hin raporên sûdmend hene?

"Ji bo kesên bi pirsgirêkên dil ên ku dest bi dermankirina rûnê dikin, divê ew hay jê hebin ku pir caran rûn
dikare rêjeya dilê nexweşek zêde bike, heya ku ew ji karanîna wê rehet bibin. Zêdebûna rêjeya dil bi gelemperî
tenê hindik e, lê ez hîs dikim ku divê nexweş bizanibe ku ew dibe.

Ev derman ji bo kêmkirina asta kolesterolê bikêr e û gera xwînê baştir dike, ji ber vê yekê bi serê xwe dê ji bo
nexweşê feydeyek mezin be. Bê guman, dil organek girîng e û ji ezmûna me, rûnê kaniyê dikare organên girîng
nû bike. Her çend min çu carî ji mirovan re negotiye ku dev ji dermanên dilê xwe berdin, pir kesan wiya bêyî
bandorên xeternak kiriye. Ez hest dikim ku bandora rûnê hemp li ser şert û mercên dil bêtir lêkolînê hewce dike,
lê ji ya ku me dît, ev derman ji bo dil pir sûdmend xuya dike.

Ma rûn dikare tansiyona xwînê sererast bike?

Rûnê hemp dikare bi rastî tansiyona xwînê sererast bike. Ez bixwe wê bikar tînim da ku ji min re bibe alîkar ku
ez razêm û tansiyona xwînê xwe bixwe birêkûpêk bikim. Dema ku ez dest bi dermankirina bi rûnê kaniyê
dikim, ez ji nexweşên ku jixwe ji bo vê rewşê derman digirin re dibêjim ku çavê xwe li tansiyona xwînê bigirin.
Piraniya kesên ku dermanan bikar tînin da ku tansiyona xwe kontrol bikin êdî bi destpêkirina dermankirina bi
rûnê kaniyê re ew hewce nakin.

Ji  ber ku rûnê kaniyê tansiyona xwînê kêm dike,  her kesê ku hewl bide ku dermanên tansiyona xwînê ya
dermanxaneyî  bidomîne,  dibe ku bibîne ku berhevoka van her duyan dê tansiyona wan pir  nizm bike.  Ev
ramanek baş e ku meriv ji vê rewşê dûr bikeve û bi karanîna ceribandinên tansiyona xwînê yên porteqalî yên ku
îro hene, ev dikare bi hêsanî pêk were.

Ma ew dikare bi nexweşiyên organên navxweyî yên din re bibe alîkar?

Tiştê ku min bi karanîna rûnê hemp dîtiye, gelek şert û mercên organên hundurîn û pirsgirêkên pêwendîdar têne
kontrol kirin an sax kirin. Dema ku organek navxweyî nûve dibe û sax dibe, ew dikare di nav laşê me de
wezîfeyên xwe careke din bide dest pê kirin. Ez bi kesane, ez difikirim ku ew pir maqûltir e ku em bi karanîna
vê rûnê organên xweyên zindî nû bikin, ji dêvla ku em bi hemî xetereyên pê re têkildar veguheztinek organê
derbas bikin û dûvre jîyana xwe ya mayî bi vexwarina dermanan derbas bikin da ku organ red kirin. Di hin
rewşan de, veguheztina organan dibe ku bersivek tenê be, lê ger ev derman bi rêkûpêk were bikar anîn da ku
organên girîng were nûve kirin, ez difikirim ku dê hewcedariya transplantan pir hindiktir be. " Rick Simpson,
Hemp: Nebatê herî Derman

"Dil organek navxweyî ye û rûn organên girîng nûjen dike. Gava ku nexweş dest bi karanîna rûn dikin, ew bi
gelemperî dozên dermanê dilê xwe nîvî dikin, û pir kes jî gava ku ew hîs bikin ku ew dikarin wan bikar neynin
dev ji karanîna dermanan berdidin. Rûn ji dil re pir sûdmend e.

Petrol dikare pir bi hêsanî tansiyona xwînê û aritmiyê sererast bike. Ew bi gelemperî tansiyona xwînê kêm dike,
ji ber vê yekê yên ku dermanên tansiyona xwînê bikar tînin divê bi karanîna rûnê hay jê hebin heya ku ew jê
hay bibin. Yekbûnek dermanên tansiyona xwînê û rûn dikare tansiyonê pir kêm bike, û ji ber vê yekê ramanek
baş e ku meriv bi ceribandinek tansiyona xwînê bişopîne. Di pir rewşan de, rûn rûnê dil hinekî zêde dike.

Vê deverê lêkolînek pir zêde hewce dike, ji ber vê yekê pêdivî ye ku nexweş gava ku dest bi rûnê dikin hişê
xwe yê hevpar bişopînin, lê divê ew bi bijîşkê xwe re jî di têkiliyê de bin da ku dil piştrast bikin.
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Nexweşên dil divê têlên elektrîkê li mala xwe an karê xwe kontrol bikin.

Dil  li  ser  pêlên  elektromagnetîkî  dixebite,  û ji  ber  vê yekê divê ew heya ku ji  dest  tê  ji  mayîna  li  qadên
elektromagnetîkî dûr bisekinin.

Ez ê rûnê bixwim û ez ê wê jî di şibakan de bikar bînim. Di derbarê serîlêdana herêmî de, ew çu carî naêşe lê ez
nikarim bêjim ew bi rastî di vê gavê de çiqas sûdmend e. Mîna her gav, ez ê hemp bi her awayê gengaz bikar
bînim. Ez ê tovên hemp û rûnê tovê hemp jî têxim nav parêza xwe, hem tov û hem jî rûn tê zanîn ku li ser gelek
nexweşiyên dil bandorên pir sûdmend hene.

Ger ez bijîjk bûma û emeliyatek têkildar a dil an transplantasyonek bikim, û hwd, ez ê hewl bidim ku organê bi
kêmî ve 60g rûn rûnim. Ger 60g nexweş negihîje rewşek tenduristiya têr, ez ê hîn jî rûnê bidim wan. " JB

Bîntengî

"Tewra tûtina cixareyê ji bo gelek nexweşên astimê jî sûdmend e, lê vexwarina rûn an vaporkirina wê ji bo
dermankirina vê rewşê awayek pir bi bandor û derman e. Bikaranîna rûnê di forma suppository de ji bo kesên
ku pirsgirêkên wan ên nefesê hene jî pir bi bandor e, û ji ber vê yekê ev rêbaz dikare sûdmend be jî. Em gelek
kesên ku astma wan heye ku di karanîna vê dermanê de bûne alîkar nas dikin û ez bi dilpakî dikarim bêjim ku
haya min ji  dermankirinek ji  bo vê rewşê ku bi bandortir  e tune.  Tewra kesên ku ji  tiştên wekî COPD êş
dikişînin jî di karanîna nefesê de bi karanîna vê dermanê şahidê çêtirbûnên ecêb in. Heke hûn bi her cûreyê
pirsgirêkên nefesê re rû bi rû dimînin, rûnê biceribînin û ez piştrast im ku hûn ê poşman nebin. " Rick Simpson,
Hemp: Nebatê herî Derman

"Meriv hêvî dike ku vaporkirina rûnê dermanê çêtirîn e ji bo astma an pirsgirêkên nefesê. Tiştê ecêb, me dît ku
pêxemberên nefta kaniyê di vekirina rêyên hewayê de zehf bikêr in. Bi gelemperî, di nav 30 hûrdeman de piştî
ku nexweş supposiyotek digire, ew radigihînin ku ew mîna ku pişkên wan vebûne hîs dikin û ew dikarin pir
hêsantir nefesê bistînin. Bê guman, mîna her nexweşiyek din, ez ê sê mehan dozek standard 60g bixwim û dûv
re ez rojekê gramek bimînim heya ku ez xwe bi tevahî saxlem hîs bikim. Dûv re, bê guman, ez ê heya dawiya
jiyana  xwe li  ser  dozek parastinê  bimînim.  Ez ê  rûnê  devkî,  herêmî  li  ser  qirik  û  singê  xwe û  di  forma
supozîtoyê de bi kar bînim. " JB

Zarok û Rûnê

Bi taybetî dayik dê bifikirin ger ewledar be rûnê bidin zarokan. Wê hingê ewledar e?

"Ez rûnê kaniyê di  dermankirina zarokên di hemî komên temen de yên ku ji  penceşêrê û nexweşiyên din
dikişînin de bêkêmasî dihesibînim. Bi rastî ez nizanim doktorên ku zarokên piçûk di yekîneyên onkolojiyê de
derman dikin çawa dikarin bi xwe re bijîn. Ma ew nizanin bi tîrêj, kemoterapî, û kîmyewiyên din ên zirardar,
zirara ku didin van piçûkan?

Her kesê ku dermanê xwendiye bandorên dermankirinên wusa dizane û ji rastiyê haydar e ku ew bi karanîna
van dermankirinan, ji dêvla dermankirinê, zêdetir mirinê çêdikin. Ger dêûbav tenê wextê xwe bigirin da ku bi
tevahî fêhm bikin ka pergala bijîjkî çi dixwaze li zarokên xwe bike, ez piştrast im ku pir kes tercîh dikin ku ew
bi rûnê kaniyê were derman kirin, ji ber ku ew madeyek xwezayî ye ku karanîna wê ewle ye û dê bibe sedema
zirarê dide zarok.

Dizanim ku ez di derbarê pergala bijîjkî de çi dikim, ez ê çu carî nehêlim ku ew destê xwe bidin zarokek min.
Ger kesek hewl bide ku min neçar bike ku ez wiya bikim, rewş dê tavilê bi rastî pir xirab bibe.

Ez difikirim ku bi xwezayî ye ku dêûbav bixwaze zarokên xwe biparêze û wan ji  zirarê  dûr bixe.  Ger ez
difikirîm ku pergala bijîjkî wekî dêûbavê zarok xeternak pêşkêşî dike, ez ê hîs bikim ku divê mafê min hebe ku
ez awayên din ên dermankirinê  hilbijêrim.  Di van demên dawî de li  Dewletên Yekbûyî  yên Amerîkayê  û
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Kanada, hin bûyer hene ku rayedaran zarok birine û ew neçar kirine ku kemoterapiyê li dijî xwestekên zarok û
dêûbavan bixwe bikin. Wusa dixuye ku wekî mezinan mafê me heye ku em dermanên wan ên dîn red bikin, lê
zarokên me na. Ji ber ku kemoterapî bi tenê jehr e, ger kesek li dijî vîna min derkeve û ji zarokek min re tiştek
wusa îdare bike, dibe ku were gotin ku dê pêşerojek wan a pir geş nebe.

Bi dîtina min, her kesê ku bêyî razîbûna dêûbavan tiştek wusa bike, di hewla kuştinê de sûcdar e û ger zarok
bimire, wê hingê ew ê ji mirina wan berpirsiyar bin. Ez eleqedar nakim ka hûn çawa lê dinêrin, jehr jehr e, û ger
bijîjkek van madeyan îdare bike, ew jî bi qasî min sûcdar in ger ez wiya bikim. Ji ber ku bijîjk kincên spî li xwe
dikin nayê wê wateyê ku mafê wan heye ku zirarê bidin nexweşên xwe; bi rastî, ew li dijî Sonda Hîpokratê xwe
derdikeve. Ger ez li şûna wan bûma, min ê dest bi pratîka bijîşkî bi awayê rast bikira berî ku kesek ku bi
nexweşên ku wan zirar dîtine ve girêdayî biryar bide ku li hember wan heyfa xwe bigere.

Çawa dibe ku rûnê kaniyê di pêşîlêgirtina nexweşiyan de were bikar anîn? Careke din, gelo ew ê ewledar be 
ku neftê bidin zarokan?

Ez ji rûnê hemp çêtir tiştek nizanim ku pêşî li nexweşiyan bigire û ez vê dermanê jî di dermankirina zarokan de
bêkêmasî dihesibînim. Min bi gelemperî diyar kir ku ger dozên piçûktir ên rûnê heb bidin zarokan, nexweşiyên
mîna şekir, MS, penceşêr, û gelekên din dikarin di pir bûyeran de çu carî neyên qewirandin.

Ger dozên piçûktir ên rûnê ji zarokan re werin dayîn, THC û cannabinoidên pêwendîdar wê di pergalên wan de
ava bibin û pêşî li nexweşiyan bigirin. Ez qala bilindkirina zarokan nakim; ev li ser peydakirina dermanek bê
zirar û nehêzbar ji zarok an mirovên ji her temenî re ye ku pêşî li pirsgirêkên bijîşkî bigire.

Sedemek mantiqî tune ku çima divê em ji mezinbûn û hilberîna dermanê xwe dûr nebin da ku yên ku em jê hez
dikin derman bikin. Ma ji ber ku pargîdaniyên derman dixwazin bêtir drav bidin me divê zarokên me an tewra
em êş û mirinê bikişînin? Gava ku dermanek xwezayî heye ku pirsgirêkên meyên bijîjkî sivik bike ku pir kes di
çêkirina wê de hindik tengasî dikişînin? Dem dema ramûsandina pargîdaniyên derman e û fêr bibin ka Dayika
Xwezayê dikare çi bide me da ku em û zarokên xwe sax bimînin.

Meriv çawa rûnê hemp ji zarokan re dike?

Di derbarê dozan de, zarok ji mezinan cûdatir nîn in û hemî wan toleransên cûda ji bo vê dermanê hene. Ji bo
pêşîlêgirtina nexweşiyan di zarokan de, tenê dozên piçûk rojê carekê bi qasî saetek berî razanê hewce dike, ji
ber vê yekê şansê bilindbûna zarokek dê pir dûr be. Dîsa, rûnê kaniyê zirarê nade, ji ber vê yekê ez nizanim
çima kesek di dayîna wê ji zarokên xwe re dudil dibe. Digel vê yekê, hemî birînên rojane yên ku diqewimin
bifikirin ku naha em dikarin xwe bixwe derman bikin ger rûn hebe. Tiştên wekî şewitandin, birîn, xêzik, birîn,
enfeksiyon, birînên kêzikan, û hwd dikarin bi karanîna herêmî ya vê rûnê ew qas bi hêsanî û bi bandor werin
derman kirin.

Piştî ezmûnên min ên bi vê dermanê re, ew ê bibe yekem tiştê ku ez ê ji bo şert û mercên hundur û derve bidim
zarokê xwe. Lêbelê, ez bê guman dudil dibim û du caran difikirim berî ku ez destûrê bidim wan ku dermanên
kîmyewî  bixwin.  Bi  rastî,  zanîna  ku  ez  di  derbarê  pîşesaziya  bijîjkî  de  çi  dikim,  ez  ê  tewra  tiştek  wusa
nehesibînim.

Ji bo gihîştina vî awayê ramanê ezmûna bi bandorên başkirina rûnê hemp digire, lê bê guman piştî ku hûn
dibînin ka ew dikare çi bike, hûn jî dê werin veguheztin. Ez bi tundî bawer dikim ku ger zarok û mirovên ji her
temenî dozên piçûk ên vê rûnê bi rêkûpêk bixwin, ew ê hemî dirêjtir bijîn û pir saxlemtir bin. " Rick Simpson,
Hemp: Nebatê herî Derman

Q. Ma temenek heye ku ew dikarin vê yekê dest pê bikin? Kurê min 3 salî ye û eczema wê xirab e û serma wê jî
beşek baş a salê li vir e. Roxanne
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A. Roxanne, teqez ewledar e ku meriv rûnê bide zarokan, tewra ji nûbûyî jî, nemaze dema ku bi rengek topîkî di
tevliheviyek bi rûnê tovê hemp an rûnê şîn de were bikar anîn. Stratejiyek baş e ku meriv rûnê tovê hemp bi
rûnê re tevlihev bike (% 1 rûn dê bike, lê% 20-30 dê îdeal be) û dûv re her roj çend dilopên wê li serşokê zêde
bikin. Ew ê fîlimek zirav li ser tevahiya laş bihêle û ew bi gelemperî her tiştê ku hewce ye (an jî bi kêmanî ji bo
xwedîkirinê) ew e. Wêne û vîdyoyan bikişînin, başbûn dê pir zû be. Xurîn û acizbûn dê di nav çend hûrdeman
an deqeyan de derbas bibe, û pêdivî ye ku eczema tenê di nav hefteyek an bêtir de winda bibe. Daxwazên
çêtirîn, JB

"Ew dûman ji bo zarokan an mamikan ne tendurist e ... mamayên bêaqil û hûn ji zarokên xwe re çi dibêjin? Rûn
an nada! Bi taybetî ji bo zarokan! ” Naia

- Ez ê ne ew çend radîkal bim, cixare kişandin an vaporîzasyon jî bandorên kêrhatî hene, mînakî li hember
nerehetiya jinên ducanî. Ew ê zirarê nede zarokê. JB

"Dûman ne ew çend mezin e ... nemaze ku we meylên alerjiyê hene ... tenê gotin. Ez nikarim dûmanê ragirim!
Di heman demê de, zarok nekarin zanibin kengê bisekinin ... gelo ew şekir, kafeîn, xwarin, hwd e. Divê hûn
bibin rêberê wan. Ez nafikirim ku parêzvaniya kişandina kanabis ji bo ciwanan ramanek girîng e. Tenê digot.
Tenê raya min ji ya ku min dîtî ye. Di heman demê de dikare ji karê dibistanê û mijarên girîng jî dûr bikeve. "
Naia

- Min berê xwe ji karê dibistanê û mijarên girîng jî dikişand, û me çu carî kanabis li ber destê me tune bû. Tiştê
ku ji min re lazim bû dîtina keçek xweşik li cîhek derdorê bû û ew ji bo karê dibistanê û mijarên ku ji yên din re
girîng bûn lê ji min re ne girîng bû.

Ger hûn kontrol bikin ka zarokên we çiqas çayê vedixwin, bê guman pêşve herin û kontrol bikin ka ew çiqas
kanabisê digirin an vedixwin. Bextê te xweş bî ji bo ku. Ew hewlek pûç e lê ez piştrast im ku ew ê gelek
mirovan di van çend salên pêş de mijûl bike heya ku ew fêhm nekin ka kanabis çiqas ewledar e û ku ew bi rastî
pratîkî ne mumkun e ku meriv wê zêde bikuje.

Ji ber vê yekê kî eleqedar dike ku kes wê çiqas vedixwe? Ez nakim. Haya min jê nîne ku mirov rojê çend fîncan
çay an qehwê vedixwe, wiya bifikirin. Çima divê ez? Ew ne karê min e. And ne karê tu kesî ye ku çiqas kes vê
dermanê xilasker û pêşîlêgirtî kes vedixwe.

Zêdetir  rûnê we di we de heye û bi gelemperî  ji  bo tenduristiya we çêtir  e. Ew tenê hukmê ku bi rastî tê
sepandin e. Ji mirovên ji her temenî re, tevî zarok û dayikên ducanî. Heke hûn ji vê ramanê hez nakin, wê ji holê
rakin, fêr bibin ku bi wê re bijîn, ew tiştê çêtirîn e ku hûn dikarin bikin. Dê rêgezek kanabis neyê xebitandin, ew
bi hêsanî nayê rêkûpêk kirin. Zêdetir, sedem tune ku meriv wê sererast bike. JB

"Ez pir kêfxweş im ku di dawiyê de ez dikarim ragihînim ku pitika min a şîrîn kanabisê bikar tîne da ku li
hember bandorên kemo & tîrêjê şer bike AND ji bo ku pê ewle nebe ku ew tu tumorek nû mezin neke! Ev
derman alîkariya wî pir kiriye. Berî ku ew vî dermanî bistîne wî bi berdewamî diavêt, wî nedixwar, ew pir bêhal
û xedar bû ... naha ew dixwe, xwarina xwe nizm dike, giraniya xwe zêde dike & her kesê ku li dora wî bûye
dizane bê guman çiqas ew kêfxweş e. ”

- Belê, bêyî jehra di laşê wî de zarok dê pir çêtir bike. Bi rastî karanîna kemoterapî û tîrêjê li gel rûnê bêwate ye,
ew mîna ku antîdotek bide nexweşê dema ku jehrê di rehên wan de diherikîne. Petrol tenê ji bo encamên çêtirîn.
Pêdivî ye ku bijîjk viya bizanibin, ew qas ne dijwar e ku meriv fam bike ku ne ramanek baş e ku meriv jehrê
bide zarokan gava ku ne hewce be. JB

Q. “Ez dayikek 29 salî me. Kurê min niha 8 salî ye û bi otîzma nerm dijî. Ez ê mini min ji bo tiştekî li vê
dinyayê neguherînim, ji bilî ku jiyana wî hinekî hêsantir bikim. Ez meraq dikim gelo we dêûbavên din hatine
cem we ku li ser rûn rûnin? An çîrokên serketî yên bi autîzmê/Asperger's? Ger min biryar da ku ez biçim vê
rêyê ez ê li kîjan dosage bigerim? Ez ji hemî agahiyan re spas dikim! Spas dikim. Ji dayik û kurikek piçûktir. ”

A. "Rûn tenê tiştê ku dibe ku bixebite ye," got Rick dema ku min ev jê re xwend. Rêbernameyên dosage û
agahdariya din li ser awayê hilberîn û karanîna rûnê li ser malpera me û di e-pirtûka Rick de ye. Min di paşerojê
de alîkariya gelek zarokên otîstîk kiriye, û ev derman ji wan re kerametan dike.
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Zarok ji vexwarina vî dermanî hez dikin, ew pêşdaraz nabin, ew nizanin ku ew "tiştek xelet dikin", û dêûbav
gava ku ji bo xwe dem hebe pir kêfa wan tê. Ji bo encamên çêtirîn,  wekî her gav, ez ê bi standardek 60g
dermankirinê, bêyî heban dest pê bikim, û dûv re ez ê zarokê di mîqdara bijartiya wî de heya dozek mayînde ya
mayînde ya dirêj û aram li ser dozek parastinê bidomînim. The zarokê ji vîdyoyê divê bi tevahî heman tiştî bike,
ger hebe. Daxwazên çêtirîn, JB

Q. Jina min ji ber ku 7 mehî ducanî ye êşa pişta wê ya giran heye, ew wê wekî lerizînek demarî ya ku pir êşandî
ye binav dike. Min hewl da ku li dora malpera we û li vir bigerim. Ma RSO dê dramatîk alîkariya êşê bike? Li
ser vê mijarê girêdanek we ji mijarek berê re heye? Ez ditirsim ger ew wê li codeine bixin ew ê zirarê bide
pitikê

A. Min dixwest ku wê dozek piçûk a rûnê vexwe û rûnê bixwe li ser pişta wê bixe. Bi tevliheviya rûn û rûnê
tovê hembêzê masajê bidin wê. Erê, şansek baş heye ku kodine zirarê bide pitikê. Rûn nikare û bi tu awayî
zirarê nade pitikê. JB

"Kesê herî ciwan ku haya we jê heye ku bi RSO tê derman kirin çi ye? Protokola dermankirina zarokan heye?
Digel ku em heya nuha di xapandina raya dapîrê de serfiraz nebûne û karibin bapîr derman bikin. Ez 2 salî me
ku pirsgirêkên gastrîkê yên nenas hene (erê ew zêdetirî salekê ye ku di dermankirina "bijîjkî" de ye & hemî heb,
krem, lotyon & dermanên Big Pharma serneketî ne. Ew naha ber bi sendroma proteînê ve çûn. Eşkere ye ku
Zarokê 25 lb nikare heman dosageya zilamek 175 lb bigire, ji ber vê yekê hûn ji bo serîlêdanên pediatrîkî wê bi
tevahî pêşniyar dikin? "Sara

- Divê dayikên ducanî rûnê bikar bînin û dema ku welidînin dozê zêde bikin. Piştî jidayikbûnê, dayik divê
dozên piçûk ên rûnê bixwin da ku pê ewle bibin ku zarok dê bi rengek çêtirîn pêş bikeve.

Ji ber vê yekê, ger hûn ji min bipirsin, nexweşê min ê herî piçûk heşt mehî bû û hîn jî baş dixebite, ew zarokê
herî pêşkeftî yê li baxçeyê xwe ye û ji pirên din zûtir dest bi axaftinê kir. Diya wî rûnê bikar anî berî ku ew
zayînê bike, û zarok jî piştî vakslêdanê bi hexavaccine rûn dabû wî da ku piştrast bike ku kîmyewiyên xeternak
dê di zûtirîn dem de ji laşê wî were derxistin.

Rûnê kanabis ji bo mirovên ji her temenî dermanek ewledar e. Heke di têgihîştina we de pirsgirêkên we hene,
binihêrin ka rûn ji bo eczema an xurîniyek pelan çi dike û dûvre vegerin û ji min re vebêjin ku hûn ê tu carî
kanabis nedin zarokê xwe. Tiştê ku hûn ê ji min bibihîzin ev e ku dêûbavek ku kanabis wekî derman nede
zarokê xwe an bi xeletî  tê agahdarkirin,  an jî  ew sadîstên psîkopatîk in  ku ji  temaşekirina  êşên kesên din
kêfxweş dibin.

Ma hûn dizanin rûn çiqas li hember êşa diranan bi bandor e? Ma hûn ê rûn bidin zarokê da ku bi êşa ku bi
mezinbûna diranan re têdikoşe şer bike? Belê. Bi qet dudilî nabe.

Doza ji bo zarokan bi bingehîn ji bo mezinan yek e, dema ku hûn tiştek cidî derman dikin. Rojê sê caran bi
dozek kêm dest pê bikin, nexweş bi wê bidin bikar anîn, dozê her çar rojan zêde bikin an jî bikêrhatî be, û her
gav hewl bidin ku bi qasî ku maqûl be bi qasî derman dermanek têxe nav nexweş, di heman demê de pê ewle
bine ku ew dimînin li herêma rehetiya wan. JB

"Hevalek hemşîre ew di qonaxa 3 -a xuriya pelan de bikar anî, bi şev çû!" Alice

- Ji bo kesên ku difikirin ku divê zarok esrarê bikar neynin. Heger ne ev dermanê xwezayî yê herî kevn, ewledar
ku bi hezaran sal e hatî bikar anîn hûn dixwazin çi dermanê din bidin wan? An jî hûn ê temaşe bikin ku zarokên
we bê sedem ji hemî wan eczemas û êşan dikişînin? Ev tiştek ne xweş e, ez dibêjim. Bi taybetî gava ku ji van
hemî pirsgirêkên çerm re çareseriyek wusa hêsan heye.

Baş e ku hûn temaşe bikin ku zarokên we ji êşê diqîrin dema ku hûn dikarin tenê dilopek rûn bidin wan û ew ê
bê êş bin? Hm? JB

"Neurosurger li MRI -ya herî paşîn a Spencer nihêrî, û got," Tumora mezin, li ser hucreya pineal, û Guman tune
ku TUMORek mezin bû, ÇON !!!! " Dûvre wiha pê de çû: “Tumora stûyê mêjî bi tevahî kelşandî ye !! Pir ne
gengaz e ku mezin bibe, her dem! ” Dûv re wî got, "Ez bawer nakim ku li ser stûyê wî tu tumorek hebe, ev
deqên piçûk ên ronahiyê ji min re wekî tumor xuya nakin."
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Min dît ku sedema ku rewşa giyanî ya Spencer ew qas berbiçav pêşve çû, ev e ji ber ku tumora pineal ÇON !!!
Neuro hewl da ku bibêje ew kemoterapî ye, lê min destnîşan kir ku ew tumor hîn jî bi tevahî nayê guheztin, 30
roj PITERT we me kemoterapî rawestand !! Bersiva wî? "Welê, ez texmîn dikim ku ew zarokek bextewar e, ku
tumora wî bi SAGR winda bûye !!!"

Sihr? Na Çemo? NA, û em dikarin wê îsbat bikin. Min qala rûnê kanabisê nekir. Ew pir bi israr bû ku em yekser
MRI -ya din bikin da ku nerînên wî piştrast bikin. Wî got ku gava ku em serlêdana ji bo MRI -yê tomar dikin
gazî ofîsa xwe bikin. Ji ber vê yekê, li wê derê gel heye! Neurolog piştrast kir, CANNABIS bi ewlehî pepikên
CANCERê dikuje! " Corrie

"Ma rêvebir dikare ji kerema xwe şîret bike ka kîjan dosage bide zarokê 8 salî yê ku ji bo mirinê şandiye malê?"
Ricardo

- Bi dozek piçûk dest pê bikin, binihêrin ka zarok çawa bersiv dide û dûv re bi qasî ku zarok dikare wê dozê
zêde bike. Rojê sê caran. Bi gelemperî gava ku wan dişînin malê da ku bimirin tijî heb in, ji ber vê yekê hûn
dixwazin pêşî wan jehrî bikin ji ber ku hûn nizanin têkilî dê çi bike, bi gelemperî pir xweş nine ku têkiliya bi
wan kîmyewiyên kujer çi dike. Lê ji ber ku rûn hewl dide ku sifrê paqij bike da ku ew kar bike.

An jî, ger tiştek weya ku hûn winda bikin tune, hûn dikarin bi hejmarek mezin rûn dest pê bikin û bi wî rengî
nexweş bixin  nav koma kontrolkirî.  Ya ku ez ê  guman bikim ev e,  lê  ew bi  dêûbav ve ye  ku kîjan rêça
dermankirinê hilbijêrin.

Tiştê ku ez dizanim ev e ku nexweşiyên êrîşkar divê bi tundî bêne derman kirin. Also ez her weha dizanim ku,
bi gelemperî, hûn çiqas rûnê ku hûn têkevin nav nexweş û çiqas zûtir hûn wê bikin, derfeta serketin û saxbûnê
çêtir e. Lê ez di heman demê de dizanim ku rêwerzên dosage ji ber sedemek têne gotin.

Ger ew zarokê min bûya, ez ê wî tijî rûn bikim, ez wiya bi guman dizanim. Zarok dê tê de avjeniyê bike û ez bi
îhtîmalek mezin nahêlim ku ti bijîjk were cem wî. Lê ew ez im û ez dizanim çi bikim. Daxwazên çêtirîn, JB

Suppositories

Suppositories with Rick Simpson Oil (RSO) ji bo hemî jinên ku bi pirsgirêkên PMS-ê re têkildar in û hem jî ji
bo her kesê bi hemorroîd, pirsgirêkên Crohn, rovî û rovî hwd rehmet e. Ew di heman demê de ji bo nefesê û ji
bo şert û mercên pişikê jî, ji bo behskirinê jî pir in. kontrolkirina gripê. Ew di laş de hestek pir xweş a demdirêj
çêdikin. Min hîna kesek nedîtiye ku ji girtina wan hez neke piştî ku wan dudiliyên xwe yên pêşîn derbas kirin. "
JB

ÇAWA P SUTGIRKN ÇAWA BIKIN?

Rûnê kakaoyê bihelînin, rûnê, bi qasî 1-2g rûnê li serê 100g rûnê kakao yê helandî zêde bikin. Dûv re dozê her
çar rojan zêde bikin heya ku nexweş di her pêxemberek de bi qasî 0,33 g rûn bikar bîne.

Ji bo zarokan 1g (giraniya tevayî) ji bo zarokan, 2g ji bo mezinan, 3g (gog) ji bo pirsgirêkên vajînayê.

0.01-0.02g rûnê per mûmanek dê ji bo destpêkan baş bixebite. Ger hûn kesek bi 0,05 g di suppo de bidin dest pê
kirin, ew ê tewra jî wê pir hîs nekin, lê çêtir e ku hûn bi dozek piçûktir dest pê bikin (ji bo kesên ku berê berê
hemp hwd hwd ceribandine hwd.). Dozên heya 0.005g THC bi gelemperî bêyî nîşan an hema hema hema hema
hema hema hema hema hema hema hema hema hema hema hema hema hema hema hema hema hema hema
hema hema hema hema hema hema hema hema hema :օօօ ew e ku tu nikarî dozek THC vebikî.

RSO -ya rastîn pir hêzdar e û hûn çu carî nizanin ka dê bi rastî nexweşek çawa bersivê bide (tansiyona xwînê
hwd.), Lê mûxalîf dê rêyek baş be ku mirov bi rûnê hay bibin.
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Tiştê balkêş di derbarê mûman de ev e ku ew çawa dixuşin ku pişikan vedikin û bêhnê di nav 20 hûrdeman de
pir hêsantir dikin - xewnek ji bo gelek kesên bi COPD an astimê pêk tê hwd. Nexweş jî wan ji bo dermankirina
psoriasis, tansiyona xwînê, Crohn, Êşa PMS hwd.

Her weha hûn dikarin rûnên xwezayî yên din jî li suppositories zêde bikin, ew girêdayî ye ku hûn wan ji bo çi
dixwazin û mebest çi ye. Tenê hin malperên dermanên xwezayî bixwînin û bixwînin ka rûnên bingehîn ên
cihêreng çi dikin û hûn dikarin bi qasî ku hûn hewce dibînin ceribandin.

Di heman demê de, suppositories ji bo dermankirina nexweşên ku nekarin rûnê bixwin an ji ber hin sedeman
nekarin wê di zikê xwe de bihêlin rêyek girîng e.

Heya ku ez eleqedar  dibim,  li  gorî  bandoran dadbar bikim,  girtina  rûnê di supozîtoran de awayê çêtirîn  û
xweştirîn ê karanîna hemp e. Ew di destpêkê de dengbêj û xuyang xuya dike, ez wê qebûl dikim, lê yên ku
ceribandine qebûl dikin. Dibe ku ew chakras ji binî ve vedike, kî dizane, lê bê guman ew pir xweş hîs dike.

Jin  ji  girtina  supozîtoran  hez  dikin  -  ew jî  bi  hemî  cûreyên  enfeksiyonên  bakterî  û  vîrusî,  "danûstendina
agahdariya mîkrobiolojîkî  ya hevkar", alerjiya kondom û rûnên ku li ser wan têne bikar anîn,  û hwd.. ast)
nehevsengiyên hormonî? Daxwazên çêtirîn, Jindrich Bayer

"Supozîtorên bi RSO -yê jî dikarin ji bo hemî cûrbecûr pirsgirêkên vajînayê werin bikar anîn, di nav de lê ne
tenê bi enfeksiyonên hevîrtirşkê, HPV, kondîlomata,  herpes û gelek nexweşî an enfeksiyonên din ên ku ne
hewce ye ku meriv jê aciz bibin. Bi taybetî dema ku ew bi karanîna neftê bi hêsanî têne lênêrîn. " JB

"Ma hûn dikarin ji min re şîretê bikin ka gelo rûnê kaniyê di dema ducaniyê de ji bo karanînê ewle ye? Li wir
gelek agahdariya ku ez dikarim bibînim tune. Ji hevala min re tenê hate gotin ku ew kîstika navikê heye ku dibe
ku bibe sedema lehiya xwînê ku pitika wê bimire. Min bandorên rûnê hemp û başiya ku ew dikare bike dîtiye,
ez tenê pê ewle me ku ew di dema ducaniyê de ewledar e. " Christine

- Christine delal, bê guman karanîna wê ewledar e, hemp di dema ducaniyê de û ji bo êşên jidayikbûnê jî, bi
sedsalan tê bikar anîn. Ez pêşniyar dikim ku ew di nav yekê de 0,01-0,06g rûn suppositories çêdike (bi 1-2g
rûnê serê 100g rûnê kakaoyê dest pê bike). Kîst dê di nav çend hefteyan de winda bibe, an ew bi gelemperî
wenda dibe. Rojê sê caran, û ne xem be, rûn dê zirarê nede pitikê. Daxwazên çêtirîn, JB

"JB, ez bi suppository -ê re dipejirînim lê hûn çi celeb rûnê kakaoyê bikar tînin? Ma pêdivî ye ku ez rûnê kakao
yê ne paqijkirî yê nevekirî bistînim? Di heman demê de dê rûnê gûzê wekî bingehek suppository bixebite? "
Sara

- Baş e, ew bi we ve ye ku hûn ê biçin kîjan marqeyê an celebê rûnê kakaoyê. Dibe ku rûnê gûzê pir şil be. Rûnê
kakaoyê wekî bingeheke suppository çêtir dixebite. JB

"Ma kesek fikrên xwe hene ka meriv çawa rûnê kaniyê bi boriyek xwarinê dide yekî? Min ew bi rûnê zeytê re
tevlihev kir da ku ew ne ew qas qelew be, lê ez hîn jî ditirsim ku ew tûyê qul bike. Fikir hene? ” Steven Havre

- Steven, her gav çêtirîn e ku meriv rêyekê bibîne ka meriv çawa rûnê neqilandî îdare dike, ew riya çêtirîn e.
Gava ku hûn nekarin rêyek bibînin, hûn dikarin wê bi xwarina nexweş re tevlihev bikin û wan bi vî rengî
bixwin. Erê, dibe ku ew lûleyê bigire, ango ger rûn ne bihevrebûnek qalind be. Hin rûn stûr in, hin jî pirtir in. Lê
gava ku hûn wan bi germahiya laş germ bikin, pêdivî ye ku ew qas şil bibin ku tub neyê girtin.

Rêyek din ev e ku meriv wê di supozîtoyên bi rûnê kakaoyê de bide nexweşan. Dîsa jî, xwarina rûnê awayê
bijartî yê girtina vî dermanî ye, heya ku ji dest tê. Gelek awayên birêvebirina rûnê hene û ew pir caran pir
kesane ye, ji ber vê yekê hewl bidin ku rêyek ku dê çêtirîn li nexweşê xweş bike bibînin. Daxwazên çêtirîn, JB

"Tam! Ez Diya xwe derman dikim ku ew bi Kansera qirikê ye û min bi dûv re ew bi boriya xweya xwarinê ve
derman kir, wê hinekî germ bikin û ez wê bi rûnê gûzê tevlihev bikim! Qet tûle negirtiye! ” Steve

"Ez wî bi boriya xweya xwarinê gava ku ew wî nequfilîne didim kurê xwe - ez ava pir germ li ser rûnê di
kasikekê de dihêlim, paşê ew belav dibe, dûv re ez hinek ava sartir (ne pir) lê zêde dikim da ku av ne pir germ e,
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dûv re wê têxin nav lûleyê. Ew pir baş xebitiye her çend carinan rûn piçek li boriyê dixe lê ew çu carî nayê
asteng kirin. Veşartî ye ku meriv wê berde heya ku ew hîn pir germ e. " Angela

"Ez dizanim ew pir xedar xuya dike, lê piçek coca cola di nav tûpê de ye ku meriv wê piştî birêvebirina tiştên
vîzîkî bişo, an jî tenê paqijkirina kincan bi gelemperî baş dixebite. Rûniştinek kevn a RN. " Ellen

Surgery an Oil?

"Gava ku ez dikarim RSO bixwim, hûn ê tu carî tîrên min negirin !!" Chloe

"Fikra ku penceşêrê pêsîrê ji sedî" xetere ye "derewek bêkêmasî ye. Di rastiyê de, her kes di laşên xwe de
mîkro-tumorên penceşêrê hene, ez jî di nav de. Penceşêr ne ew nexweşî ye ku hûn tenê "werdigirin" mîna ku
hûn birûskê bi bêbextî  lê  bidin.  Ew tiştek  e  ku divê  hûn roj  bi  roj,  xwarin bi  xwarinê,  bi  xwarina bijare,
"birêvebirin"  an  "pêşî  lê  bigirin",  bi  vebijarkek  şêwaza  jiyanê  ya  ku  tê  de  têrkirina  vîtamîna  D,  xwarin,
xwarinên xwerû, ava sebzeyan û dûrgirtina ji kîmyewî û tîrêjên ku dibin sedema penceşêrê. Ji ber vê yekê gava
ku bijîjk dibêje "şansek" we ya penceşêrê heye, ya ku ew qal dike ev e ku hûn kontrola kanserê nînin, û ew
derewek eşkere ye. Bi gotinek din, qehra kanserê. "

- Gava ku "şansek" we ya penceşêrê hebe, bi hêsanî li rûn rûnin. Ew vebijarkek pir saxlemtir û ewletir e. " JB

"Li penceşêrê an nexweşiyek din a giran mêze bikin mîna ku ew agir be. Agir çiqas mezin be, hewcedariya we
bi hêza zêdetir heye ku hûn wî vemirînin.

Ji ber vê yekê, hûn xaniyê we dişewitînin hûn ê bêtir sed satil avê (RSO) an piyalek avê (cûrbecûr rûn) bikar
bînin? An jî hûn dixwazin ku agirkujên pispor werin û bi we re bibin alîkar? Ya ku ez tercîh dikim ev e, lê
agirkujên heyî, ango bijîjk, tewra destûr nadin ku avê ji bo vemirandina hemî wan agiran bikar bînin û ew
bixwe nizanin ka ew ê çawa bikar bînin piştî wan dehsalên indoktrinasyon, şuştina mêjî û ne karanîna kanabisê
derman.

Ma ji we re maqûl e ku kesek agirkujên pispor bişîne agirek mezin li bajêr û nehêle ew avê bikar bînin, ango
awayê herî bingehîn û kevneşopî yê şerê li dijî agir? Ji min re na. Lê dîsa jî, ya ku kesên desthilatdar bi pergala
bijîjkî ya îroyîn re kirin ev e.

Gelek agir, ne av, ango gelek karên zêde ji bo agirkujan/bijîjkan ku nikarin karê xwe bi awayê çêtirîn bikin. Bi
ya min divê ne wusa be. Pêdivî ye ku ew ji bo karê xwe çêtirîn alav û amûrên çêtirîn hebin, ne wusa? Ku ez
gerînendeyê/hukumeta wan bim ez ê bikim. Ma tiştek bi vî rengî lê mêze kirin heye? Ez wisa nafikirim. ” JB
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PMS, menopauz

"Ev yek tiştek e ku ji bo nebat û nebatê bi taybetî çêtirîn e, lê tune. Hûn ê bi hêsanî tiştek ku ji kaniyê çêtir an jî
arîkar bibîne nabînin. Ew ê bibe alîkar ku hevsengiya hormonal were sererast kirin û rê li ber acizî, vereşînên
giyanî, hwd bigire. Ew ê di heman demê de bibe alîkar ku êş û kulên berî zayînê, hestên nerehet, xem, û hwd jî
sivik bike.

Ger min dît ku jinek ji ber nehevsengiyên hormonî yên têkildarî PMS-ê di laşê wê de dest bi xerîbiyê dike, ez ê
tavilê bi hemî awayan an şekl an formên berdest hembêza wê bidim. Ez sedemek nabînim ku kes neçar bimîne
cefayê bikişîne. Ne ku behs bikin ku gava yek êşê dikişîne, her kesê li dora wan di encamê de diêşe, ji ber ku
her kesê ku neçar ma ku bi jinek berî -menstrual re mijûl bibe dikare piştrast bike. Ez ê wê rûnê bixwim, wê di
supozîtorekê de bi kar bînim û ez ê karanîna herêmî ya li ser zik û pişta wê paşguh nekim. Ew ê jê hez bike ji
ber ku ew êşê ji holê rake û çermê wê li wan deran baştir bike. Ez ê bi wê re rûnek jî bikişînim da ku wê zanibe
ku ew "ne tenê ye" û ku kesek xem dike.

Bi hemp re, ne hewce ye ku menstruasyon ji bo her kesê ku beşdar dibe bibe ezmûnek dilşikestî û dilşewat. "JB

Q. Lanet lê were, JB ... wê pir baş dikir, HETA ku fîşekên dijî-estrojenê hebin. Ew wê mirinê nexweş dikin.

A. Surprîz,  şaş,  Valerie.  "Ji  bijîjkan  dûr bisekinin" qaîdeya  lîstikê ya wê gavê ye.  Em ji  kêfê nabêjin,  ew
rastiyek e. Nexweş bi gelemperî rûnê baş dikin heya ku pisporên bijîşkî mudaxele bikin û wê bi hin dermanên
kîmyewî yên pir alternatîf û ceribandî yên nepêwist bişewitînin. Ji ber vê yekê heya ku bijîjk fêr nebin ka meriv
çawa vî dermanî rast bikar tîne, bi rastî ewletirîn e ku meriv ji wan dûr bimîne (bê guman ger şert û merc
destûrê bidin, bê guman). Ew ne hewceyê guleyan e, pêdivî ye ku ew bi qasî ku dikare zû rûnê vexwe da ku
zirara dermanên bijîşkî yên berê vebike û rewşa xwe bixe bin kontrolê. Ger rûn ne arîkar be, ne mimkûn e ku
tiştek din bibe. JB

Rêziknameya Giraniya Bedenê

"Rûnê hemp dendikek mezin e û ji kesên ku zêde kîlo ne re ne asayî ye ku di dema dermankirina xwe de gelek
kîlo winda bikin. Hema hema rûn dizane ku divê hûn çi giran bikin û bi demê re ew ê laşê we bîne wê astê. Di
doza xweya min de, rûnê bi qasî 30 lîre ji min bir, lê min dît ku pir kes pir zêde winda dikin.

Gava ku hûn rûnê hemp dixwin, ne wusa ye ku hûn li parêzek bin. Hûn dikarin bi qasî ku hûn dixwazin û her
tiştê ku hûn dixwazin bixwin. Rûn xuya dike ku bi xwezayî xwêdana kesek qelew kêm dike û ez bi awayek çêtir
an  ewletir  nizanim ku giraniya  xwe winda bikim.  Wekî din,  ew dikare xwarina  kesekî  ku hewce dike ku
giraniya xwe zêde bike teşwîq bike.

Tenê wekî ku min got, rûn dixwaze laşê we vegerîne giraniyek tendurist, ferq nake ku hûn kêm an zêde ne. Ger
hûn dixwazin hin celeb parêz biçin, ew bijartiya we ye, lê ez ji yekê re tercîh dikim ku her dem xwarina kûçikê
nexwim.

Wekî din, di temenê xwe de ez bi rastî di kirina her celeb werzîşê de şahiyek nabînim, ji ber vê yekê ger min
bixwesta ku ez giraniya xwe winda bikim ev ê ne vebijarkek be. Ger ez dixwazim çend kîloyan bavêjim, ez
awayê wiya bêyî parêz û werzîşê dizanim û naha hûn jî haydar in ku ev çawa dikare bixwe pêk were. Gava ku
ev rûnê hêja bêtir peyda bibe, di demek kurt de, yên ku nuha zêde qelew an kêm in, dibe ku ew demek dirêj
wusa nemînin. Zêdebûn dikare bibe sedema mirinek zû, ji ber vê yekê ger hûn çend kîlo zêde bar bikin, naha
hûn dizanin ka meriv çawa bi pirsgirêkê re mijûl dibe.

Wateya we bi ciddî heye ku ew dikare bêyî werzîşê giraniya zêde bavêje?

Erê, rûnê hemp dikare bêyî werzîşê giraniyê rake û ez delîlek zindî me. Ger ez kirasê xwe ji xwe bikim, ez
dişibim yekî ku pir xebitiye û laşê min ji bo zilamek bi bilindiya min re di giraniya rast de ye.
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Dema ku ez piçûktir bûm, min gelek avjenî kir, lê naha ji ber ku min giraniya zêde ya ku min bar kir winda kir,
hûn dikarin hemî masûlkeyên zikê min dîsa bibînin. Destên min ên evînê jî tune, tenê çengek masûlkeyê ji her
aliyî ve heye û ez tu werzîşan nakim. Ger hûn dixwazin heman tiştî biceribînin, ya ku divê hûn bikin ev e ku
hûn mînaka min bişopînin û di demek nêzîk de laşê we dê dest pê bike mîna ku divê xuya bike. " Rick Simpson,
Hemp: Nebatê herî Derman

"Kurê min rûnê Simpson ji bo Crohnê xwe bikar tîne lê ez dibihîzim ku ew dikare bibe alîkar ku giraniya xwe
winda bike. Ger hebe, çawa? " Krystal

- Erê, ew dikare, rûnê bixwe û hûn ê giraniya xwe winda bikin ger hûn qelew bin û dema ku hûn kêm bin
giraniya xwe zêde bikin. Ji min nepirse çima, ji min nepirse ka çawa gengaz e, ez bersivê nizanim. Tenê dibe.
Min li ser rûnê 50 kîlo xwe winda kir û ji min bawer bike min bi hemû hêza xwe hewl da ku Rick derew bikim.
Lê ez serneketim û rûnê masûlkeyên min jî zivirandin. Bawerî xerîb û dijwar bû, ez qebûl dikim. Lê ez dil
nakim ku min ew qas giran bêyî dilopek xwêdan û bê werzîş winda kir. Bi rastî ew pir xweş bû û min xewa
xweş a ku wekî tenê bandorek neyînî ya karanîna rûnê tê de bû, nedît. JB

Xemgînî, Paranoya

"Ez difikirim ku fikar û paranoya bi karanîna vê dermanê dikare pir kêm bibe ger pergal tenê girtina mirovan ji
bo karanîna wê rawestîne. Dema ku dest bi dermankirina bi rûnê dikim, ez ji nexweşan re dibêjim, "Ger rûn
rûnê we dixe xewê, bi wê re şer nekin."

Hinek kes dikarin aciz bibin dema ku hewl didin ku bandora nermkirina vê dermanê bi ser bixin dema ku ya ku
divê ew bi rastî bikin tenê rihetbûn e û bi van bandoran re şer nakin. Gelek cûrbecûr hemp xwedan potansiyelek
pir hindik e ku bibe sedema xemgîniyê, lê hin celeb hene ku dikin. Ger nexweş ji rûnê ku ew hewl didin di
rewşên weha de bikar bînin aciz bibin, ez pir caran ji wan re şîret dikim ku dermanê ji stûyê ku dê bibe sedema
kêm pirsgirêkan çêbikin.

Ger karanîna vê dermanê tenê qanûnî bûya, ez piştrast im ku ew ê gelek xemên ku bi karanîna wê re têkildar in
ji holê rake. Di heman demê de hin tîrêj dikarin ji yên din zêdetir aciziyê çêbikin, ji ber vê yekê ger hûn hestên
wusa dijîn, tenê guheztina tîrêjan dikare pirsgirêkê ji holê rake. Pir kes bi karanîna madeyên wekî çîkolata tarî û
îsota kayen pir alîkar in ku arîkariya wan kêm bikin û rêjeya dilê wan kêm bikin. Ya herî girîng ku meriv bi
karanîna vê dermanê re bibîr bîne ev e ku hûn ji bîr nekin ku ew dermanê herî ewledar e li ser rûyê erdê.

Bikaranîna vê materyalê zirarê nade û ger nexweş diltengiyê bike, ew pir caran ji hêla nexweşan ve bixwe
çêdibe ji ber ku ew hemî bê sedem dixebitin. An jî pir caran dermanên dermanxaneyê ku nexweşek hewcedariya
xwe bi vexwarinê heye dikare bibe pirsgirêkek ku dikare nîşanên xeyalê bide wan. Lê ev di pir rewşan de bi
hêsanî ji van dermanên kîmyewî yên zirardar bi hêsanî tê rast kirin. Digel vê yekê, hêmanek xwezayî ya ku
laşên me hilberîne jê re citicoline jî tê gotin ku tê texmîn kirin ku ji bo dermankirina xofê jî bibandor e. Ji min re
tê gotin ku citicoline li 70 welatan heye, ji ber vê yekê ger hûn tenê li ser înternetê biçin, divê hûn di dîtina tiştê
ku hûn hewce ne de tengasiyek hindik hebe.

Demek lazim e ku meriv bi bandorên rûnê hemp bikar bîne û dibe ku destpêk hinekî aciz bibin. Lê di demek
kurt de, dê pir kes bi karanîna wê rehet bibin û xof dê tenê ji holê rabe. Bi rastî, gava ku nexweş bi bandorên
neftê hay dibin, ew bi gelemperî bi awayê ku ew di destpêkê de wan pir tirsandibû dikenin.

Pir caran, ez hîn jî bi nexweşên ku hewl dane ku ji bo hilberandina dermanê xwe tîrêjek sativa bikar bînin re
têkilî datînim û bi gelemperî bandorên sativa hêzdar dibe sedema xofê. Ev her ku diçe diqewime her çend min
gelek caran diyar kiriye ku divê zexteyên weha neyên bikar anîn ji ber ku ew pir enerjîk in.

Hûn naxwazin ku nexweşek bi hêz bibe, hûn hewce ne ku nîşana sedativek bihêz bikar bînin da ku ji wî re bibe
alîkar ku di xew de rihet bibe û sax bibe. Ez nefret dikim ku dibînim mirov dem û dravê xwe badilhewa dikin
ku neftê ji nebatên xelet hilberînin, lê ew pir caran ew e ku dema ku fermanên me neyên şopandin ev dibe. Bi
hewildanek piçûktir, ez piştrast im ku em dikarin cûrbecûr dermanên baş pêşve bixin ku dê bêhêvî nebe. Lê
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heya ku em azad nebin ku lêkolîna  hêsan a  ku tê  xwestin  bikin,  ev bi  awayek rast  nayê pêkanîn.  "  Rick
Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

Hişleqî

"Min hem tîpên sativa û hem jî indica di dermankirina depresyonê de bi bandor dît. Dîsa jî, ez kêm kêm ji bo
dermankirina mirovan ji ber bandorên wan ên enerjîker tîrên sativa bikar tînim. Piraniya nexweşên ku têne cem
min nexweşiyek wan a giran heye û ez naxwazim ku ew di pêvajoya başbûnê de bi hêz bibin.

Ez xew û bêhna ku rûnek nîşana baş peyda dike ji bo pirraniya şert û mercên bijîjkî herî sûdmend dibînim. Rûnê
ji cûrbecûr indica baş di dermankirina depresyonê de pir bi bandor e û bi gelemperî dikare vê pirsgirêkê di
demek pir kurt de ji holê rake. Piraniya yên ku hatine cem min ji ber şert û mercên din ên ku dikişandin di
rewşek  depresyonê  de  bûn.  Gava  ku  rewş  sax  bibe  an  têkeve  bin  kontrolê,  rewşa  depresyonê  ya  ku  ew
dikişandin tenê ji holê radibe. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

Multiple Sclerosis (MS)

Tecrûbeyên we yên bi saxkirina sclerosis re çi ne? Pir kes jixwe dizanin ku hemp dikare alîkariyê bike, lê 
nizanin meriv wê çawa bikar bîne.

"Di van demên dawî de me raporek ji jinek ku bi MS êş dikişand ku salek berê ji bo rewşa xwe du ons rûnê
nifşê  bilind  xwar.  Bandora  dermankirina  neftê  pir  serfiraz  bû  û  her  çend  wê  sala  borî  rûn  nexwaribe  jî,
tenduristiya wê baş dimîne. Li gorî ezmûna min, sclerosis pir caran tê derman kirin, lê ji bo kesên ku bi salan bi
vê êşê re êş kişandine, ew ê dem bigire da ku zirara ku nexweşî daye paşve bixe. Pir nexweşên MS -ê ji bo
rihetiyê kaniyê dikişînin, lê karanîna hemp bi vî rengî dê wan derman neke û nexweşî dê pêşkeftinê bidomîne.

Tenê awayê ku ez dizanim MS -ê derman bikim û zirara ku bi vê nexweşiyê re têkildar e ev e ku meriv rûnê bi
rêkûpêk bixwe heya ku ew neyê derman kirin an nekeve bin kontrolê. Ger MS -ya we heye, qenciyek ji xwe re
bikin û vê dermanê biceribînin. Jiyan tê texmîn kirin ku bijî, ne ku cefayê bikişîne, ji ber vê yekê çima pêdivî ye
ku nexweş rê bide ku ev rewş jiyana wan xera bike dema ku ew bi rengek bandorker were derman kirin? Ez
nexweşên  bi  vê  nexweşiyê  dizanim  ku  êdî  nikaribûn  bi  rêkûpêk  bimeşin,  lê  tenê  çend  hefte  şûnda  rûnê
vexwarinê, ew dîsa dikaribûn normal bimeşin. MS tenê yek ji wan gelek şertan e ku bijîjk dibêjin nayê derman
kirin, berevajî ew ji me re vedibêjin ku ew tenê dikarin nîşanan birêve bibin, di heman demê de ku nexweşî
bixwe jimara xwe didomîne. Ger hûn dixwazin doktorê xwe xelet îspat bikin, rûnê biceribînin û ji bo guheztinê
dest bi jiyanê bikin û gava ku hûn bikin, Ez piştrast im ku hûn ê fam bikin ku zilamê bi kincê spî her gav hemî
bersivan nade. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

Addictions

"Min van demên dawîn dît ku nexweşek penceşêrê ya bi morfînê ve bi nexweşiya mirinê ve diçe ji morfînê"
TIRKIYA SAR "derdikeve. Carekê morfînê berda, ew birçî bû; êdî zikêş bû; pir xweş xew kir û êşa wê pir çêtir
hate kontrol kirin.

Ew jî careke din hevgirtî dibe. ÊCÊB. Ger min ev guhartina 180 dereceyî bixwe nedîta, Qet min bawer nedikir.
Min çu carî alîgirê marijuana nebû, lê vê çavdêriya kesane ez bawer kir. " Janice

"Tiştek ku min nuha bala xwe dayê ku min 3 meh in RSO girtiye, hema bêje ji xwestekên min ji bo alkolê xilas
bû. Berê min her şev vexwarinek an 2 vedixwar lê naha ez kêm kêm vexwarinek dixwazim û dema ku ez
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vedixwim, ez ew qas vedixwim, min di heman demê de dît ku pantolonên min pir livir bûne. Min 10 kîlo winda
kir. Tiştê ku ez kêm dikim alkol vedixwim.

Ez hîn jî heman tiştî dixwim û hîn jî bi gûzên tevlihev, çerez û hwd di şevê de dema ku mûçikên min hene û
dibe ku ez ji berê rûnê jî pirtir bixwim. Erê Rûn dikare we birçî bike.

Ji ber vê yekê an kêmbûna alkolê an rûnê bûye sedem ku ez di 3 mehan de 10 kîlo winda bikim. I ez bi rastî
zêde qelew nebûm, 5 '10 "û bi qasî 198lbs. Dema ku ez piçûktir bûm, ez her dem bi qasî 186 lîre û fit bûm.
Naha ez daketim 187lb cara paşîn ku min kontrol kir. Bi her awayî, rûn an nebûna alkolê bû sedem ku ez
giraniya xwe winda bikim. Tenê bandorek bextewar. ” Scott

"Opiates min zikêş dike, diêşe, dijwar e ku meriv doza rast ji bo arîkariya bi bandor bistîne. Ew min "woozy"
dikin, ajotinê û pê û pê de ne ewle dikin. Marijuana nake. Edî bese." Fred

"15 sal addiction opiate bi rûnê qenc kirin. Ger Rick nebûya min ê ew biceribanda. Ji ber vê yekê divê ez
bibêjim ku ez bi rastî deyndarê jiyana xwe me lewra ez naha yek ji alîgirên wî yên herî mezin im. Min her gav
cixare kişandibû lê ew êşa ku ez ji ber vexwarina tabletan dikişînim qet alîkariya min nekir. Tenê min gelek
caran dixwest bimirim ji ber ku ez êdî ne berpirsiyarê jiyana xwe bûm. Ez dikarim ji ber RSO bibêjim. Ez ne li
ser morfîn, oxy, perc, vic, an suboxine me ... wê min ji her tiştî derxist !!!!! I'm ez 40 n dîsa 20 hîs dikim.
Artritiya min a ku min her sibe pê dihesiya, êdî ÇON. Min 10 caran rûn ji hundurê xwe girtiye û jiyana min dîsa
dest pê kiriye. Gotin nîn in ku bêjin ez çiqas spasdar im. Ger hûn li ser heban in bi rûnê xwe bi şev dest pê bikin
heya ku hefteyek we hebe ku hûn tenê xew bikin, wê hingê ez diçim wê rêyê. Ger pirsek hebe ji min re bişînin.
” Rebecca

"Cannabis piştî  zêdetirî  30 sal  pêwendiya zêdetirî  158 sal  berê min ji  Benzo derxist,  bêyî wê, mîna ku ez
bidomînim, ez naha mirî bûm ..." Phil

"Ez ji hemî dermanên êşkêşkêş dûr im û naha ez dikarim tevbigerim - xwezî bêtir mirov bi hêza xwezayê bawer
bin!" Dozkirin

Xew, Bêxew

"Di derbarê bêxewiyê de, tiştek çêtir nine ku rûnê rast ji tîrêjek baş were hilberandin da ku xewa ku ew hewce
dike bide mirov. Bandorên birîna serê min ji min re hişt ku tiştê ku çêtirîn dikare wekî çuçikek tuningê di
hundurê serê min de dîn bûye were binav kirin. Vî dengê bilind xewa min negirt û min nekarî mayîna ku min
dixwest bistînim. Pergala bijîjkî ji bo vê rewşê gelek dermanên cihêreng dane min lê tiştek ne kir. Pir caran ji
karanîna van dermanan bandorên xedar ên tirsnak ji min re diman ku ji rewşa ku ez jê dikişînim bêtir acizî dida
min.

Min dît ku tenê kişandina hemp destûr da min ku ez ji hebên ku pergala bijîjkî daye min bêtir bêhna xwe vedin.
Dûv re gava ku min dest bi vexwarina rûnê kaniyê kir, min hê bêtir rehetî girt û ji bo min ne asayî bû ku ez heşt
û diwanzdeh demjimêran xewa bê navber bidim.

Bi salan berî ku ez rûnê xwe bavêjim, ez ji ya ku ez ketim nav nivînê bêtir westiyayî radibûm û ez bi şev pir
kêm bêhna xwe didim. Dûv re ji nişkê ve piştî ku min rûn girt min dest bi şiyarbûna serê sibehê kir û bêhna xwe
da û xweş kir.

Gava ku pir ji me pîr dibin, em pirsgirêkên xewê dikişînin û ev dikare bandorek pir xirab li ser tenduristî û
xweşiya meya giştî bike. Doktor dikarin hebên xewê bidin we, lê heke hûn bi rastî zanibin ew ji ku hatine
çêkirin, ez guman dikim ku hûn wan di laşê xwe de dixwazin.

Xewa şevek xweş ne tiştek wusa ye ku meriv wê xweş bike, ew pêdivîyek e ger hûn dixwazin çalak û saxlem
bimînin û ji rûnê kaniyê çêtir  tiştek tune ku laşê weya mayî bide we. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî
Derman

"Aaryn: Ez difikirim ku min perçeyek pir mezin xwar ... lê ew ne tiştek xirab e! Tenê dibe ku dema xewê ye.
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- Xew çawa bû, Aaryn? JB

Aaryn: Pir baş! Ez hîn jî bêhna xwe vedidim! Ez dibînim ku ew jixwe ji depresyon û xeyala min re dibe alîkar.
Rûnê min dikenîne, lol.

Li vir nexweşek min a din hebû ku min nîşanî wî dida ku rûn çawa çêdike û ew jî aciz e. Ew jî dikeniya. Xweş
bû.

Ez 2 rojên dawîn rojê 4 carî mîqdarek birincê dixwim, û ez neçar mam ku derman hindiktir nefesê bikşînim, û
êşa min hindik e. "

- Tedawiya nexweşiyek giran divê wusa be, ne wusa? Nexweş di xew de ye, şiyar dibe, bi xwe û bêaqiliya
tevahiya rewşê pir dikene, stres, xem û bandorên dermanên kîmyewî hwd hîs nake. Ez bixwe bê guman ji vê
yekê pir hez dikim. " JB

"Ez ji ber çend mercan li ser rûnê hemp im û min çu carî ew qas xweş xew nekiriye an xwe ew qas xweş hîs
nekiriye ... Spas Rick Simpson & JB ji bo peyama ku we derxist ku ev nebat ji bo her tiştê ku xeyal dike ecêb
dike !! Tenê BIKIN gel û ji bo xwe bibînin !! Ew riya tenê ye ku hûn ê bibin bawermendek rastîn, ji min bawer
bike !! ” Val

- Spas, Val. Rast e ku tiştek bi ezmûna kesane ya ku bi rûnê dikare bike ve nake. Carekê ku hûn wê biceribînin,
mînakî şewitandin an mêşhingiv û xurîn û êş dê di nav çirkeyan de wenda bibin, her kes dikare ji we re tiştê ku
ew dixwaze ji we re vebêje û hûn ê zanibin ku ew dikarin ji we re vebêjin ka ew çi dixwazin lê rûn dê hîn jî
bibe. dermanê çêtirîn heye. You hûn ê bixwazin satilek wê li malê hebe, tenê heke tiştek qewimî.

Hûn ne mecbûr in ku bi gotinek ku em dibêjin bawer bikin, tenê rûnê xwe çêkin, kesek bi şewat, penceşêra
çerm, êşa şekir bibîne, dûv re wê bi cîh bikin û temaşe bikin ka çi diqewime. Dûv re ji bîr mekin ku dema ku
hûn rûn rûnin heman tişt di hundurê laşê we de çêdibe, û ya ku divê hûn pê zanibin ev e. JB

"Hin kes tenê nezan in û ditirsin ... Ji ber Rick Simpson ez bixwe dikarim bi giranî dermanên êşa xwe dakêşim,
mebesta min ev e ku ez 60mg OxyContin 3 serê sibê û 3 jî dema razanê digirim û wan digirtim. zêdeyî 8 salan e
... ckirîn bû!

Naha ji destpêka rûnê ve ez tenê 1ê sibê û 1ê êvarê digirim! Qet nebe li ser mûcîzeyek bipeyivin ku ez wiya
dibînim! Doktoran ji min re gotin ku ez ê çu carî nekarim biçim xwarê an nikaribim girtina wan rawestînim.
Kuro, "Rick Simpson" kir û ez doktorên xwe xelet îspat dikim.

Ez wiya dikim û ez ji min çêtir hîs dikim ku min wan hebên jehrê yên nalet xwar! Her çend ez bi dozek wusa
bilind a OxyContin bûm jî ez hîn jî êş dikişandim, roj bi roj, ne xew û ne xwarin ...

Todayro ez bê êş im, normal radizêm û bêtir dixwim! I'm ez dev ji lêgerîna xwe bernadim ku ez van heban
derxînim ez hêvî dikim heya ku ez mehekê li ser rûn bim ez ê bi tevahî jê bibim! Ji min re serfiraziyê dixwazin!
"Nancy

Bi rastî ez şîzofrenî me û ez kanabisê bijîjkî ji bo bandorên neyînî yên têkildarî rewşa min bikar tînim, wek xem
û bêxewiyê. Derman dixebite, ji roja ku min dest bi dermankirinê kir ez dikarim razêm, ya ku min berê nedikarî.

Gava ku xewa min kêm dibe gelek nîşanên min xuya dibin. Gava ku ez li ser kanabis bûm, min qet deng
nekiriye, ez hest dikim ku ew bi rastî min ji wan diparêze ... "Jose

- Ez dipejirînim, Jose, bêhêvîtî sedema gelek rewşên giyanî ye. Bi awayekî mantiqî, dema ku yek têra xwe xew
neketibe, mirov xwe wekî ku piştî deh demjimêra xewa şirîn a piştî xwarina rûn rûniştî, baş hîs nake. JB

"Çiqas nermtir be ewqasî çêtir e. Ez wê şevê bi kar tînim berî ku ez razêm û ew dixebite. Ez nuha rasterast 8
demjimêran radizêm. Rest ji bo min tiştek çêtirîn bû. Hêza% 80 û jor demekê digire ku hûn jê fêr bibin lê hûn ê
biçin wir. Li gorî rêwerzê bi 0.01 ml dest pê bikin û ji wir bixebitin. Min 0.025 ceriband ku ez dest pê bikim ...
cara din min tenê 0.01 ml girt. 0,025 ml min 10 demjimêran danî ser text. Hişyar bin lê ji bîr mekin ku wê
bigirin. Wekî ku min got dema Nightevê ji bo min wextê rast e. Dikare bi roj û REST bi şev bixebite. " John
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"Ez rûnê didim hevserê xwe (Jason) û ew pir nayê girtin û ew wusa westiyayî dike. Ew piraniya rojê radizê. Ez
ê rojek an du rojan wî bavêjim ji bo ku ez bibînim ka ew çi guheztinê dike ... wê hingê dibe ku wî piçek piçûkî
mîna 1/2 tovek birincê bide (bi kêmanî ya ku me xwendî ew bû) me ew ji bo wî zû rakir. " Jason

- Jason, hesta xewê baş e û tu dixwazî  ku nexweş heya ku ji dest tê razê. Bandora sedative dê di nav çend
hefteyan de bidome lê ew ne tiştek nexwazî ye, berevajî. Daxwazên çêtirîn, JB

Pirs: somero ji bo zilamekî ku kincên spî gotine du hefteyan çêdike û ji wan re tiştek din nîne ku bikin. Ez hêvî
dikim ku di demek nêzîk de ji bo her kesî nûçeyek xweş hebe. Hewl dide ku ew jî dev ji kişandina cixarê berde
û parêza xwe biguhezîne û bêtir ku şansê şer bide pergala xweya berevaniyê. Spas Rick û JB ji bo zanîna we û
dermanek rastîn didin me.

A: Dave, bila wî cixare bikşîne, ger ew rûnê bixwe ferq nake. Di heman demê de, ew ê pir razê, ji ber vê yekê
ew ê bi her awayî pir cixare bikişîne.

Ji bo guheztina parêzê naha, wusa, divê ew maqûl biguhezîne lê ne bi hişkî, bila ew tiştê ku ew hest dike bixwe.
Ne şert e ku sosîs be, lê tiştek maqûl be, pH a laşê wî zêde bike, bila ew her roj tovên du sêvê bixwe. Ya herî
girîng ev e ku heya ku ji dest tê neftê di wî de bigirin. Hîn jî derfet heye. Ji bo encamên çêtirîn xwarina rûn,
suppositories,  vaporizing û karanîna herêmî tevlihev bikin.  Ger ew nekare jî,  ew ê jiyanek herî  zêde heya
dawiyê bijî, û ew jî pir girîng e. Ez piştrast im ku dê ji du hefteyan zêdetir be, lê em ê bibînin. Dema ku rûn tê
lîstikê bijîjk her gav bi pêşbîniyên xwe re ne rast in. Daxwazên çêtirîn, JB

"Ez pir xweş, û ji ya berê dirêjtir radizêm. Gava ku ez radibim ez xwe pir rehet hîs dikim, mîna ku dema cixare
dikişînim aciz nabim. " Terry

"Ez baş xew dikim û xewn dibînim lê ez gêjbûyî şiyar dibim. Demjimêr hewce dike ku werin û dûv re ew
demek dirêj,  dirêj dirêj dike. Ez her şev wê bikar tînim. Ew êşa gewrîtiya min radike û dihêle ez razêm. "
Katherine

"Ez bi penceşêrê û apnea xewê me. Ne tenê xewa min a ecêb tê, ez ji birînên germ şiyar nakim. Ev bereket e. ”
Stephanie

"Wusa dixuye ku bi bextewarî mirî ye!" Mal

"Hişê min bêyî wê mîna qefesek seyrûsefera New York -ê ye. Bi wê re - ew wê hêsantir dike nav baxçeyek Zen
dema ku hîn jî di astek normal de dixebite. " Andris

"20 sal in ku min nexweşiyek xewê heye, rûnê RSO ji bo cara yekem alîkariya min kir ku ez razêm û piştî
şiyarbûnê ez bê êş im! Ya! ” Bonnie

"Min dîskek herniated heye ku li ser nervê sciaticê min zexm dike û dibe sedema êşek giran ku ji pişta min a
jêrîn ber bi lingê min ê çepê heya tiliyên min tê. Min her çar demjimêran 3 ibuprofen dixwar tenê ji bo ku ez ji
nav nivînan rabim û bikaribim bimeşim. Min hema hema du hefte berê ji bo êş û êşê dest bi vexwarina rûn kir.
Ez  naha  îbuprofen  hewce  nakim,  ez  ji  ya  berê  çêtir  xew  dikim,  hevkarên  min  şîrove  li  ser  xweşbûn  û
bextewariya min a giştî kir. Ez xwe baş hîs dikim! ” Jennifer

Ev 4 hefte ye ku ji ber penceşêrê rûnê xwe didim Pîtê 14 salî. Gava ku ez pir zêde didim wê ew carinan hinekî
'şil dibe' û serxweş dibe, lê gava ku hejandî derbas dibe, ew mîna kûçikekî radizê.

Wê red kir  ku dermanên veterîner  bistîne ji  ber vê yekê me li  şûna wê rûn girt.  Hîn rojên destpêkê lê ez
pêşkeftina wê tomar dikim. Nêzîkî hefteyekê dom kir ku wê bi rûnê xwe bikar bîne û ji nû ve bêhna wê vebe.
Ez çavnebar im, ji ber ku em di vê qonaxê de tenê dikarin rûnê ji bo wê hez bikin Çîrokên xweş ên her kesî! "

"Fobiya Civakî (çêtir wekî nexweşiya xofa civakî), depresyon û bêxewiya min heye. Min çu carî rûn ne girt, ji
ber ku ez nikarim li vir bibînim ku ez lê dijîm, ez nikarim bixwe çandin û derxînim ... lê min deh carî cixare
kişand, ya ku min hîs kir ev bû ku piştî cara yekem, min dikaribû naha razêm gava ku ez westiyayî bim, min
"tevahiya-jiyan-bê-depresyon-meh" girt, min tu carî ew qas bextewar nedît (bê depresyon) û bi wê jînbûnê heya
ku min dermanên herî bi hêz jî girt (yên ku min ber bi pirsgirêkên tenduristiyê yên din ve dibin ) ji bo wê, di
heman demê de fikara min a civakî (fobî) pir kêm bû û min ne hewce kir ku ez "bilind" bibim da ku ez wiya hîs
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bikim, ger min 1 an jî 2 roj berê cixare kişandibe divê ez derkevim derve û bi kesên din re bipeyivim , li cîhek
giştî bimînin (ya ku ev tevlihevî çi dike ne mumkun e), NOWHA DIKARIM VAT bikim, min dîsa wekî "kesek
normal" zindî hîs kir, ti derman wiya nekir. Pirsgirêk ev e, ji ber qanûnan, pêşengiya gihayê, plus pêşdîtina
civakî  û  nezanîna  di  derbarê nebatê de,  ez êdî  nikarim wê jî  bikişînim,  ez naxwazim bibim "bilind",  tenê
dixwazim dîsa bêyî wan mijarên tixûbdar ên jiyanê bijîm, Gelek anonîm hene kesên ku mîna min bi hin fobî û
nexweşiyên din dijîn û ez difikirim ku dibe ku rûn çareser be. " Pablo

"Hûn dikarin  ji  Rick  û  an  JB bipirsin,  me dît  ku  karanîna  hilberek  ku% 20-30% sativa  ye  yek ji  çêtirîn
kombînasyonên ji bo mijarên têkildar bi fikar e." Brewster

-  Em hez dikin ku bi xaçên sativa serdest re bi%20 THC an jî  zêdetir  bixebitin,  tam ji  ber  van sedeman.
Bandorên rûnên çêtirîn zehf zehf û nermik in, di heman demê de afrodîsyakê hêja û hê çêtir.  Gava ku hûn
dermanek  bi  bandorên  wusa  didin  nexweşek,  hûn  dikarin  hema  bêje  ew ê  ji  vexwarinê  kêfê  bistînin.  Kî
nexwaze? Hûn baş radizin, hûn baş radizin, euforîk û tijî xwestek in ku kesek kêfxweş bikin. Kî ji vê yekê hez
nake? JB

"Ez ji fêrbûna RSO -yê her roj û ya ku ew ji bo mirov/ heywanan kiriye re spas dikim. Ger ev rûn tiştê ku ew
dibêjin bike, pêdivî ye ku ew ji çiyayê herî bilind were qul kirin - bêdeng nebe. Ez bi wê re ne xwedî ezmûnek
kesane me, lê bê guman ger min an kesek ku min bala xwe dida dît ku em hewce ne.

Di vê navberê de, min heya ku ji destê min tê gelek peyam xwend. Min hîn postek nexwendiye ku dibêje, "Spas
Rick Simpson - Ez bi tevahî kevir bûm, xweş bû, Dude."

- Spas ji bo piştgiriya we, Debbie Nolan, ez piştrast im ku hûn ê postek binivîsin ku dê di demek nêzîk de wiya
rast bibêje. Hestiya di laş de dema ku meriv dozek rast a RSO -ya rast ji bo wan vexwe tenê dikare wekî "pir
xweş" were binav kirin. An jî pir sar. An jî dibe ku ecêb xweş be. Ew yek ji wan hestên herî xweş e ku meriv
dikare biceribîne, ew pir xwezayî, aram û aram e.

Wekî ku em dibêjin, rûnên çêtirîn dema ku têne vexwendin bandorek pir nermîner, lê hêja heye. Ji ber vê yekê
hûn baş radizin û dûv re hûn mîna zarokekî bi ken hişyar dibin. When gava ku hûn baş radizin û bi ken hişyar
dibin, ji we dema ku hûn baş xew nakin û bi ken hişyar nabin, hûn ê xwe pir xweş û aram bibînin. When gava
ku hûn xwe baş hîs bikin û bêhna xwe bidin, laşê we dê bi mantiqî sax bibe û çêtir bimeşe. No zanîna roketan,
wekî her gav bi dermanê kanabis. JB

"Her çend pergala endocannabinoid bandorê li  cûrbecûr pêvajoyên biyolojîkî  (wek xwarin û xewê) jî  dike,
pispor bawer dikin ku fonksiyona wê ya giştî sererastkirina homeostaziyê ye.

Homeostasis di biyolojiya hemî zindiyan de hêmanek bingehîn e û çêtirîn wekî şiyana domandina şert û mercên
hundurîn ên domdar ên ku ji bo zindîbûnê hewce ne têne binav kirin. Nexweşî tenê encamek hin aliyên têkçûnê
di gihîştina homeostaziyê de ye, ku pergala endocannabinoid dike armancek bêhempa ji bo serîlêdanên bijîşkî. "

--Bi gotinên din, ew hemî li ser balansê ye. Tiştekî nû nîne. JB

Glaukoma, Vejandina Çavan

"Glaukoma û bandorên wê di pir  rewşan de bi hêsanî têne kontrol kirin ji  ber ku gelek cûrbecûr hemp di
kêmkirina berbiçav a zexta çav de bi bandor in. Ne kêmasî ye ku kesek ku ji glaukoma ku rûnê kaniyê bikar tîne
êş  dikişîne  ku  di  dîtina  xwe  de  çêtirbûnek  berbiçav  bibîne.  Piraniya  nexweşan  neçar  in  ku  şûşên  xwe  jî
biguhezînin ji ber ku lensên dermanên wan ên kevn nuha pir zexm in.

Ma hûn difikirin ku maqûl e ku bijîjkên çavan tewra behsê kanabis jî nakin her çend tê zanîn ku herî kêm ji 1800
-an vir ve bi bandor e?
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Dîsa, rûnê kaniyê ku ji tîrên rast hatî çêkirin ji bo glaukoma dermanek pir bi bandor e û ez ji bo kêmkirina zexta
çavê tiştek çêtir an ewletir nizanim. Bandora hemp li ser tansiyona çavê ji mêj ve tê zanîn, lêbelê pergala bijîjkî
hewl dide ku ji nîqaşkirina karanîna hemp ji bo glaukoma jî dûr bisekine. Mixabin, wusa dixuye ku îro gelek
bijîjk ji dermankirinê pir zêdetir li ser drav in. Ez nikarim vebêjim ka çawa bijîjkek çav li wir rûdine û temaşe
dike ku nexweş hêdî hêdî kor dibe û ji nexweş re nabêje ka hemp dikare ji bo rewşa wan çi bike. Pir caran, di
dawiyê de, nexweş vîzyona xwe bi tevahî winda dikin ji ber ku wan bi kor bi şîreta bijîjkên xwe bawer bûne.
Hebûna nexweşek ku kapasîteya xwe ya dîtina rast winda bike, ji gelek bijîjkên çav re pir watedar xuya nake.
Hîn, Ez difikirim ku ew çi dikin şermezar e û ez ji wan kesên ku ji xeynî çavbirçîtiyê bêyî sedemek din dîtina
wan hatiye dizîn pir xemgîn im. " Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

"Min tenê çend şev berê komek" rûnê hemp "û komek rûn çêkir. Min rûn dida nexweşek bi tumora mêjî, berî ku
wê rûnê ew hema kor bû, piştî mehekê ku neftê girt, dîtina wê hema hema bi tevahî hate sererast kirin. Hûn ê ji
rûnê heman encaman negirin. Hûn encamên dermanî ji rûnê distînin, lêbelê rûn rûnek dermanek pir tevlihev e, û
ew hema hema ji bo her tiştî dixebite, tişt tenê ecêb in. "Dion

"Bi devkî tê girtin çavê diya min vedigere. Ew di çavê xwe yê çepê de bi qanûnî kor e. Birîndariyek wê bê lens
kir û çend emeliyatan jî bi glaukoma hişt. Ew sal û nîvek li ser RSO ye- rojane bikar tîne. Wê çu carî nedît ku
çiqas çav vedigere heya ku wê hin makyaja çavê xwe kir. Ew 40 sal in ku di wê çavê de kor e, ji ber vê yekê wê
xwe perwerde kiriye ka meriv çawa bi çavên girtî makyajê dike. Tenê awayê ku wê karibû wê li ser çavê wê yê
baş bicîh bîne ev bû ku çavê xwe yê qenc bigire û wê bi tevahî kor bihêle. Welê, cara paşîn ku wê çavê xwe yê
qenc girt, wê dest pê kir ku ji çavê xwe yê kor bi rastî bibîne û hûr bibe. Ew tenê carinan makyajê dike, ji ber vê
yekê ew bi rastî ne piştrast e ku çiqas dirêj bû berî ku çavê wê dest bi vegerê bike, lê piştî ku zêdetirî salekê li
ser rûn bû, ew naha dikare wêne, rengan çêbike, û tewra hin tiştan ji çavê wê yê xirab bixwîne! Min çenteyek
Lips Chips hilda bû, û ji ser masê ew dikaribû lays bixwîne. Ew difikire ku ger lensek wê ya nû hebe dê vîzyona
wê bi tevahî were sererast kirin. Ji bo ku lensek nû bistîne divê ew têkeve nav navnîşa bexşînerên organan- Ez
ne bawer im ku bîmeya wê dê tiştek wusa bigire heya naha- Vê rûnê ew kerametek daye wê- mucîzeyek dîtinê
ya ku demekê tenê tarî hebû ! Ji ber vê yekê ez ê bêjim DROP N NWNE- Tenê pargîdaniyek domdar! Naha,
Dest bi dermankirina xwe bikin! Oh Erê- JI W E DELLN GLAUCOMA N hasNE! " Lindsay Ji bo ku lensek nû
bistîne divê ew têkeve nav navnîşa bexşînerên organan- Ez ne bawer im ku bîmeya wê dê tiştek wusa bigire
heya naha- Vê rûnê wê mûcîzeyek daye wê- mucîzeyek dîtinê ya ku berê tenê tarî hebû ! Ji ber vê yekê ez ê
bêjim DROP N NWNE- Tenê pargîdaniyek domdar! Naha, Dest bi dermankirina xwe bikin! Oh Erê- JI W E
DELLN GLAUCOMA N hasNE! " Lindsay Ji bo ku lensek nû bistîne divê ew têkeve nav navnîşa bexşînerên
organan- Ez ne bawer im ku bîmeya wê dê tiştek wusa bigire heya naha- Vê rûnê wê mûcîzeyek daye wê-
mucîzeyek dîtinê ya ku berê tenê tarî hebû ! Ji ber vê yekê ez ê bêjim DROP N NWNE- Tenê pargîdaniyek
domdar! Naha, Dest bi dermankirina xwe bikin! Oh Erê- JI W E DELLN GLAUCOMA N hasNE! " Lindsay

Nexweşî û Nexweşiyên Kêm an Ne-Pir-Asayî

Q. Merheba Rick/JB,  te  qet  qala  nexweşiyek hindikî  Porphyria  bihîstiye?  Ger wusa be,  we kesek bi  RSO
derman kir û encam çi bûn?

A. Na, min tune. Lê li gorî tiştên ku min di derheqê wê de xwendine dadbar dikim, ez sedemek nabînim ku rûn
nehêle ku ew bibe alîkar ku ew sax bike an neke bin kontrolê. Ew ê bê guman bi nîşanên vê rewşa kêm û bê
guman pir ne xweş re bibe alîkar.

Ez ê protokolê li ser malpera me bişopînim, ez ê rûnê bixwim û wê di şibakan de bikar bînim (bi vî rengî ew ê
rasterast di nav xwînê de biçe). Ez ê rûnê ji bo şert û mercên çerm (di çirûskek an salvek de bi rengek herêmî
bikar bînin (ew ê hemî xurîn û nerehetiyên din jê bike)).

Ez ê  du -sê mehan herî  kêm 60g bixwim, ez ê  kîmyewî  bikar  neynim, ez ê  tenê rêwerzên Rick Simpson
bişopînim.  Ger 60g wê derman neke an neke bin kontrolê,  ez ê  120g din bixwim. If  heke ew ê encamên
dilxweşker dernexe holê, wê hingê ez ê bi hêsanî dest bi lêdana rûnê xwe bikim, yek du sê gram rojê an hê bêtir
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ger ez bikaribim wê bavêjim, û ez ê bi qasî ku ez dikarim zûtirîn dem bixwim . Çima? Ji ber ku gava rûn ne
arîkariya we bike, ne mumkun e ku hûn tiştek din bibînin ku dê bike. Di heman demê de, nexweşiyên êrîşkar
divê bi tundî bêne derman kirin. Daxwazên çêtirîn, JB

"Ji ber vê yekê nûçeyek baş JB & RICK !!! Ez îro ji bo encamên testa xwe çûm bijîşkan! Tîrîdeya min a ku 22
salan bêkêr bû û derman bû, naha çalak e! Ez mehekê tenê RSO -yê bi tevahî demjimêr dixwim, di heman demê
de min tenekek rastê li qirika xwe dixe û ez RSO jî dikelînim! Ez ji vê yekê pir ecstatîkî kêfxweş im!

Ew bi  rastî  bijîjkek  hêja  ye  ku  li  wir  bû  û  bi  viya  hemî  piştgirî  da  min  û  baş  pê  dizane,  EZ BI  RAST
BIKARANNILN ROSO DIKIM! Ji ber ku ew bijîjk e, ew hîn jî dixwaze dengek ultra li ser tîrîdeya min bide ku
nodulan kontrol bike! Hûn li ser dengê ultra çi difikirin?

Ez ê hertim rojên dinê bi serbilindî vê rûnê bavêjim, ev rast xuya dike ku tevahiya xalê rast e! Dermanên bi
reçete XILR in! Di heman demê de gelek pirsgirêkên min ên tenduristiyê hene ku ez naha bi vê rûnê xweş
derman dikim! Chiari Malformation type 1 ya mêjiyê mêjiyê min jî tunêla karpal a giran û hêj bêtir heye!

Ez îro 45 salî me û gişt mîna ku min berê hest dikir lêdan û êş nekim! Ma min behs kir ku min 7 meh berê jî
emeliyata mêjî kiriye û min ji ber emeliyata xwe ji ber têkçûna kezebê ji dermanan ti narkotîk bikar neaniye! Ez
bi rastî delîl im ku ev rûn ji Xwedê ye! Tiştê ku divê em wekî derman vexwin ev e!

Spas JB û Rick ji  bo her tiştê  ku hûn ji  binê dilê  min dikin! Moredî dermanên tîroîdê,  YA !!!!!  !!!!!!!!  ”
Margene

- Pîroz be, Margene. Ji bo ultrasound, baş, ez difikirim ku hûn bersivê dizanin. Kêm scans ew qas çêtir e, ya ku
ez dikarim bêjim ev e.

Ez bixwe nêzikî kesek nabim ku 22 salan ji min re qala rûnê neke, lê ger hûn difikirin ku wan kesan hîn tiştek
heye ku ji we re vebêjin, xwe azad hîs bikin ku bi wan re bipeyivin, ango ger hûn bi rastî bi gotinên wan re
eleqedar dibin di derbarê derman de. Lê ya ku ez dihêlim ew tenê bikin, tenê diaxivin, bi vî rengî ew ê nikaribin
bi qasî we zirarê bidin we. Axaftina wan li "hewcedariyek" hate vegerandin da ku hin hebên bijartî bixwin.

Daxwazên çêtirîn û xwe ji wan kesên ku 22 salan şîretên xelet dane we dûr bigirin. Kêfxweş bin ku hûn ji
"dermankirinên" wan xelas bûn, yên din ne ew çend bextewar bûn. JB

"Ma rûnê kanabis dikare ji bo dermankirina hirçê were bikar anîn?" Aami

- Aami, erê, lê dibe ku ew ê hewce bike ku nexweş demekê têkeve komayê, bi dozên pir zêde yên rûnê, nemaze
di rewşên pêşkeftî de. JB

"Lênihêrîna min nexweşek heye ku li seranserê laşê wê bi Lupus û jehra merkurê tê nas kirin. Piştî nêzî salekê
heya naha bi karanîna rûnê wê yê xwemalî,  jehra merkur bi tevahî wenda bûye û Lupus hema hema çûye.
Pûlikên porê her 2 hefte têne girtin da ku bibînin ka ji bo nûvekirinên serfiraziya xwe tam çi û çiqas jehr di laşê
wê de ne. Ya ku bi xwezayî dikare were derman kirin bi rastî ecêb e. Ew hinekî lêçûn dike, lê dîsa jî saxlemtir û
hêja jiyanek e! ” Jesse

"Min bi fibroza myeloîdê ya seretayî teşhîs kir, min dermanên ku arîkarî kir lê ji ber zêdebûna êş û bêhêzî û
daketina  jimara  xwînê,  mezinahiya  şilek,  bêxewî,  razî  nebûm. Piştî  ku min  ev derman yek sal  girt  û  min
guheztinek bingehîn a rastîn hîs nekir min biryar da ku ez RSO biceribînim, tenê 1 meh li ser rûnê, êşa min
tune, xwîn vegeriya ye, jimara xwînê zêde dibe, mîna kevirekî radizêm. " Aguae

"Ez wê ji bo dermankirina anomaliya bijîjkî bikar tînim ... çend nexweşxane li devera min dibêjin ku divê ne
mumkun be ... lê RSO ecêb e ... Ez di laşê xwe de şantiyeyek VP red dikim, nexweşiyek min a tevna girêdanê û
çend pirsgirêkên din ên kêm ... 4 emeliyatên mêjî di 36 rojan de û min red kir ku ez narkotîkan dagirim ... tenê
marîjûana  bijîjkî,  RSO û nefes  ...  Min  di  jiyana  xwe de  çu  carî  ew qas  zû  derman  nekiriye  ...  tewra  ku
laboratîfên min destnîşan dikin laşê min ew qas perîşan bûye êşa min bi rastî ne ew çend xirab e ... ”Katie

"Ya jêrîn ji birêzek e ku di sala 1977 -an de di qezayek giran a tirimbêlê de beşdar bû. Ew ji felcbûna rûyê xwe
êşiya, kanalên hêstiran nexebitîn, ew neçar bû ku rûnên çavê bikar bîne, di yek çavê xwe de dîtina qismî winda
bike. Wekî din wî birînek serî hebû ku di encamê de pirsgirêkên bîranînê, pirsgirêkên axaftinê hebûn. Ew bi
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kaniyê dimeşiya û van salên çûyî hemî bi êş derbas kir. Ev ji peyamek e ku wî şandiye. == “Petrol min di asta
şaneyê de tamîr dike. Hemî tevna birînê ya li rastê min çû! Naha tevgera çavê min ê rastê heye. Ez dikarim
bişirîm jî, naha felç di rûyê min de diçe. Ev hemû di nava 6 mehên dawîn de qewimîn. Carekê ji ber êşa tumor,
min dosageya xwe gîhand gramek û rojê 11/2 gram ku li seranserê rojê tê vegirtin. Çend meh berê min TV
temaşe dikir û min fêm kir ku ez aliyê rastê yê pozê xwe dibînim. Cara yekê ye ku ez ji 1977 -an vir ve dibînim.
Min dest bi werzîşê kir. Niha tevgereke min a tam heye. ” Rûnê Cannabis ... ne tenê ji bo Peepsên penceşêrê. "
Corrie

Heywan - imahidî

"Min tumora kûçikê xwe li ser guhê wî bi RSO derman kir ... Ew GELEK bû û naha çû!" Andrea

"Kûçikê min ostersarcoma (kansera hestî) heye. Min hefteyek berê lingê wî jêkiribû, û ew ê di nav hefteyekê de
dest bi kemoterapiyê bike. Bi penceşêrê wî, ew bi gelemperî li pişikan belav dibe,% 95 kûçikan di nav salekê de
ji kansera pişikê dimirin. Ger ew kûçikê we bûya hûn ê rûnê naha bidin dest pê kirin û hîn jî kemotêkirinê bikin,
an na kemoterapî û rûnê rasterast? Ji bo mirovan hûn bi tovek birincê, bi kûçikek 70 lîreyî dest pê dikin, hûn ê
rojê sêyemîn wê du caran bidin dest pê kirin? Spas ji bo xwendina vê û ez bi kelecan li benda bersiva we me. ”
Eda

“Eda, rûnê kûçikê me yê hêja Sofî xilas kir. Ew dimirî. Z ASN oil rûnê bide kûçikê xwe ... Çemo wê bikuje.
Dua bi we re ... ”Brewster

"Min di derbarê kûçikê hevalên xwe de hin nûçeyên bi rastî mezin hene ku ez tenê mecbûr mam wan parve
bikim! Çend meh berê, pitbullê wê Maximus di hundurê yek ji lingên wî yên paşîn de tumor hebû ku ji kontrolê
mezin dibû. Veterinarian ji hevalê min re got ku pêdivî ye ku ew 3 lîreyan bide da ku lingê wî were jêkirin, an
na ew ê belav bibe û ew ê di nav salekê de bimire. Ev nêzî 4 meh berê bû. Wê hingê, gava ku min rewşa wê di
derbarê emeliyata wî ya plansazkirî de dît, min jê re peyam şand û pêşniyar kir ku li şûna wê rûnê Kanabis
bixwim. Wê texmîn kir ku ew ê dermanê xwezayî bide ceribandin berî ku tiştek hişk û venegerok mîna jêbûnê
bike. Ji bextê wê (û Maximus), jixwe ew ji ber ku ew li California dijî, qertek Cannabis hebû. Ji ber vê yekê, ew
çû dermanxaneyek Cannabis û hinek hilda.  Wê 1 dilop rûn bi qasî pîvazekê,  rojê du caran bi xwarinên wî
xwarin. Wê yekser wê got ku wê dît ku wî êş kêm kişand û xwe pir rehet hîs kir. Zêdetir, adetên xwarina wî rast
vegeriya normalê. Piştî çend hefteyan ew dikare bêyî lemlatandinê jî bireve, ji ber vê yekê wê emeliyata xwe
betal kir û bi dermankirina xwezayî sekinî. Ew îro ji muayeneya veterîner vegeriya malê, û dît ku tumora wî
TEMAM ÇONYE. Ti şopa tumorê li pey xwe nehiştiye. Dema ku Vet jê re got ku wê çawa wî qenc kir bi rastî
Pişk şaş bû.

FYI: Ev kûçikê 3yemîn e ku ez pê dizanim ku bi rûnê Kanabis xilas bûye. Di heman demê de ez gelek mirovên
ku hatine xilas kirin jî nas dikim. Heke hûn Dîsa jî difikirin ku Cannabis penceşêrê derman nake, wê hingê we
bala xwe nedaye. Ez bi salan e rastiyê dizanim, û min çu kes, heywan an mirov nedîtiye ku rûnê Kanabis nekare
xilas bike. Lara

“Hucreya T ya Lîmfoma Hin Zarokan CLCT-1 Ç cancerYE! Em ê her sê hefteyan ji  bo CBC-yê ku asta
kalsiyûmê bipîvin û FNA-yê ji bo şopandina jimara xwîna sor-spî ji bo hucreyên t-kanserê biterikînin. Ew êdî
ne hewceyê dermanên diyarkirî ye lê em ê wê li Rick Simpson Oil -a ku her roj penceşêrê derman dike heya
dawiya jiyana xwe bidomînin. Em Malbatek Spasdar in. " Hewcedariya Hin Zarokan Bi Mûcîzeyekê heye

“Çîroka ecêb! Ez RSO çêdikim û digirim ji bo domandina tenduristiyê ji ber ku malbata min gelek penceşêrê
dîtiye. Min dest pê kir da kûçikên xwe û hem jî hem tumorên wan ên piçûk hene û hem jî li pezê min ê Shetland
Discoid Lupus heye, şeklek lupusê kûçikê. Ew ecêb e! Di nav çend hefteyan de yek ji tumorên kûçikê% 70 kêm
bûye û kûçikê din ê bi lupus ecêb dike! Piştî çend salan yekem car pozê wê yê sor, werimî û bi êş sax dibe! Min
derman,  steroîd,  parêz xwar û tiştek nebû alîkar.  RSO lupusê kûçikê  min sax dike,  ez dizanim ew dikare
alîkariya mirovan jî bike! "Ashley

"Pisîka min 1/4 -1/3 birinca genim a ku 2-3 carî rojê 2-3 carî mezin dibû ji bo dermankirin û şilkirina UTIya
xweya kronîk dema ku gelek dewreyên şilek, antîbiyotîk û dermanan nikaribû, wî jî têxin xwarinek xav û ew

113



ÇAR JI BO KANCR: PROTOKOLA RICK SIMPSON

nebû ku ew ji nû ve çêbibe. Bê guman ji bo penceşêrê hûn dozek bilindtir bikar tînin. Bi gelemperî ez hewl
didim ku dozê bibînim ku zêde bandorê li wan nake - ew ê tu carî wan neêşîne lê xwediyek dê xew, bêserûberî,
dibe ku piçek serxweşiyê bibîne. Bê guman di penceşêrê de hûn eleqedar nabin - tenê wan bi qasî ku hûn
dikarin bi dozên bilind pêşve bixin.

Ev ji bo "lênêrîn" e - mînakî kûçikê min ê ku çavê xwe ji glaukoma derxistibû (û AWESOME dike) xetere heye
ku çavê wê yê din jî bikeve glaucoma ji ber vê yekê ez bi kêmanî rojê du caran wê bi rûnê didoşim û başiyek
dîtiye doza ku dibe sedema bêserûberiyê û hwd. lê ew hîn jî rûnê xwe distîne. Min ew ji ber êşê bêtir li ber
çavan girt. Ez bi rastî hest dikim ku rûnê wê ji dermanên êşê yên kevneşopî pirtir jî alîkariya wê kir - roja 1 -an
an 2 -an wê 1-2 dozên dermanên êşê yên veterîner hebûn paşê ez çûm tenê RSO, roja piştî emeliyata wê ew berê
dixwest ku dîsa top bileyze û keçek dilşewat bû & ye. Chloe bi rastî dê RSO ji tiliya min biqelîne - berevajî
pisîka min a ku jê nefret dike. PIR KEN (…)

Ez nabînim ku RSO di heywanan de dibe sedema xemgîniyê - hesasiyeta tîrêjê bi dozên bilind re tê dîtin.

Min RSO -yê di ferrê xwe de jî bikar anî - ew pir pîr bû û rojek şiyar bû ku ew ji nişkê ve pir lawaz bû, dibe ku
wî felç kiribe. Min di nava rojê de dozên piçûk ên RSO da wî da ku wî tenê di xew de bihêle - wê êvarê wusa
dixuye ku ew şiyar dibe - serê xwe dihejand û mîna kûçikên min dema ku ew kanabis dixwin tevdigere, min
tenê wî razayî hişt ku laşê wî çi dibe bila bibe bi kêmanî wî ne êş û ne jî êş dikşîne - nîvek fikra min hebû ku ew
ê baş şiyar bibe - mixabin ew mir, lê kalîteya jiyana wî heya wê roja dawîn mezin bû ji ber vê yekê ez hest
dikim ku RSO roja herî çêtirîn daye wî derîmkan. Ez dizanim ew ne êş bû û ew pir aram radizê û ez dizanim ku
ew ne zêde RSO bû ji ber ku ew serê sibehê û serê sibê doz hatibû girtin û hingê tiştek nebû & min êvarê ew pir
dereng xew kir - ew dikaribû şiyar bibe lê wî tenê dixwest ku razê. "

Whitney - Qalîteya çêtirîn a jiyanê heya dawiyê, ya ku gava rûn tê de ye jî pir girîng e. Spas, JB

"Duh Chloe, jina min a 8 salî ya spelkirî Heeler fox terrier di yek çavê xwe de bi glaukoma hat teşhîs kirin. Zext
di 1 çavê wê de pir zêde bû û dibe ku ew bi daîmî kor be. Me dermankirina lezgîn bi şilavên IV û mannitol kir û
ew li ser çend dermanan e. Zext hinekî daket lê ne pir, û ew ji adaptasyona jiyana nîv -kor a nuha kêfê nake. Ez
dixwazim wê bi RSO re derman bikim ji ber ku ew ji bo êşa min û bf min ne ecêb bû û ez bi rastî ji rûn û
çîrokên ku mirov li vir vedibêjin bêbawer in. Ez naxwazim ku Chloe dawî li glaucoma di çavê din de bîne û ez
dixwazim tiştek ku ez dikarim di çavê bandorbûyî de qenc bikim. Ez fam dikim ku gelek heywan ji hêla rûnê ve
hatine  arîkar  kirin  û  ez  ê  pir  kêfxweş  bibim ger  Chloe  karibe  vîzyona  xwe  an  tewra  hin  nêrîna  di  çavê
bandorbûyî de jî bistîne ... Spas ji bo arîkarî an şîretê!

- Whitney, bi hêsanî wê bavêje ser rûnê. Hin rûn ji bo glaukoma ji yên din çêtir in. Rêya herî hêsan ku hûn fêr
bibin ka ew çiqas bandorker e ev e ku hûn dozek bavêjin û serê sibê çavên xwe temaşe bikin. Ger ew paqij in, li
zexîreyek din an tevliheviyek tîrêjan bigerin,  heke we gelek tişt  hene ku hûn li ser wan paqij bikin, ew bi
îhtîmalek mezin ji bo kêmkirina tansiyona nav çavî zextek baş e. Daxwazên çêtirîn, JB

“Spas JB! Duh ez difikirîm ku me hin pêşkeftinên nedîtî çêdikirin, çav zelal bû (min tevahiya rojê gov ji wan
derxist) û şagirt bi tevahî belav nebûbû û her çend ew bi şagirtê çavê din re li hev nedihat min difikirî ku ew
bersivê dide ronahiyê, lê vê sibê dîsa ewr xuya dike. Dibe ku di ronahiya geş de mîna duh ew ê çêtir xuya
bike ... Ma hûn çiqas û çend caran pêşniyar dikin ku ez wê doz bikim? Heya nuha ez dozek mezinahiya pezê pir
pir piçûk dikim, ew tenê 30# e & wusa dixuye ku bandor li wê dike, ev kûçikan her gav hez dikir ku şitil û pel
an rovî bixwin, dûman hwd bigirin, ji ber vê yekê ez dikarim bêjim kengê ew bandor dibe ji hêla rûnê ve jî û
wusa dixuye ku ew hinekî bandor li wê dike mîna ku wê stû xwar, lê ew min xem nake, lê ez bi rengek wisa hîs
dikim ku wateya "xebitandinê" ye. " Whitney

- Whitney, ez ê rojê du-sê caran tiştekî xweş bidim wê. Çiqas ku hûn bikevin hundurê wê û zûtir, çêtir. Tewra
wê rojek du rojan jî xew kir, kî xem dike. Koma piçûktir a ku ji hêla hemp ve hatî çêkirin zirarê nade. JB

"Baş xuyadike! Ez ê îro wiya bikim. Ew duh jî pir xweş hat zexm kirin. Spas ji bo bersivek wusa bilez JB! ”
Whitney
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"Kûçikê min doh beşek ji nebatê xwar ji ber ku wî dizanibû ku ew ê alîkariya zikê wî bike piştî ku ew di rûnê
xwarina mirîşkê de mayî mabû û komek jê xwaribû ew pir bi pêş de çû û dûv re jî hilkişiya û paşê bi rehetî rihet
bû. Guess çi di puke wê de bû - pelên pot. Kûçikê jîr. ” Donna

"Silav JB, ez RSO didim hespên xwe. Bi rastî, min hefteya çûyî bi gelda xweya ku nexweş bûye tirsek min
hebû, min qasî 1/3 gramek rûnê ISO -ya me da wî û ew wusa XWED B !! Ew sedîsed bû. Ji ber vê yekê ... ew li
ser hespan dixebite û heke 1/3 gramek ew li ser hespê rehet be, taybetmendiyên dermankirinê bifikirin. Nêzîkî
24 demjimêran hewce kir ku wî ji bandorên wê xilas bike. Min ji bo xwedîkirinê dozaja wî ya devkî kêm kir û
tenê tovek birinc kir. " Heather

"Bifikirin ku ew di salên 70 -an de vedigere FDA yekem car kanabis hucreyên penceşêrê dikuje ... Tiştê ku ez
dizanim penceşêrê zikê pisîka min dixuye ku çûye, ew naha baş dixwe, giraniya xwe dide ser û mîna pisîkek nû
dimeşe ..." Tony

"Ez ji Kanûna 2011 -an vir ve pisîka xweya 19 -salî didim kanabisê dekarboksîlîzekirî. Ew pir bêhal bû, xurî bû,
nîşanên pîrbûna pisîk ... nasek ku li bijîşk dixebitî pêşniyar kir ku ez 1/4 aspirin, 1/ 4 t metamucil ... wiya çend
rojan kir dûv re min biryar da ku kanabisê biceribînim ... Ez her du rojan piçek piçek di xwarina wê ya şil de
dibarînim ... ew hîn jî bi me re ye !!! " Lori

"JB, me çend pakêt ji wê re çêkir dema ku em wê 2 mehan carekê ji wê re pariyek nû çêdikin, ji ber ku ew rojê
1cc digire. Me 2 cûreyên cûda bikar anîn. Ew naha heman koma ku kansera pisîka min derman kiriye bikar tîne.
" Charlie

“Divê ez spasiya we bikim. Pisîka min a delal a 14 salî di 1 -ê Hezîranê de bi kansera şaneyê hat teşhîs kirin.
Min wî bi RSO -yê di YEK HEYEQ de derman kir! Bijîşk dibêje ku ew mucîzeyek e. Min di 8 -ê Hezîranê de
ew vegerand ba wî û wî ji min pirsî gelo ew heman pisîk e, ji ber ku tumor di devê wî de hema çûbû û wî bi
tevahî texmîn dikir ku ez vegeriyam da ku wî bavêjim erdê. Naha ew hema hema bi tevahî sax bûye. Ez ji wî pir
hez dikim û neçar bûm ku spasiya we bikim ji bo ku we çawa derman bi rêkûpêk BELA çêkir! "

"Pisîka min di Hezîrana çûyî de bi penceşêrê 'zû-mezin, êrîşkar, nayê dermankirin, ku nayê xebitandin' hat tespît
kirin, di nav perdeya wî de kansînasek pêlûkê, ku bi qasî ku xuya dike xerîb e. Ji wî re 1-3 meh max hat dayîn, û
veterînerê min bi nermî pêşniyar kir ku 'ez wî niha berdim'. Ez giriyam, li ser wê fikirîm û min biryar da ku ez
tenê nikarim temaşe bikim ku ew dimire. Ez çûm ser înternetê, min dît ku gelek dermanên penceşêrê hene. Dest
pê kir ku jimarek pêvekan bide wî, û hwd. Wî baş dikir, lê penceşêr hîn mezin dibû û bandorê li nefesa wî dike.
Tumor di dawiyê de dest pê kir ber bi aliyê din ê pozê wî ve çû, û di çileya pêşîn de wî dest pê kir daket jêr. Ez
fikirîm, baş e, niha dem e.

Dûv re min kanabis kifş kir û ew çawa dikare penceşêrê bikuje. Bi kurtî çîrokek dirêj, Ted ji Kanûnê vir ve
RSO digire. Di destpêkê de rewşek piçûktir bû ku meriv dozek piçûk a rast bistîne, ji ber ku ew pisîk e. Ji
mirovan piçûktir e. Ew ji xewê pir çêtir xew dike, nefesa wî dema ku radizê çêtir e, bêhna wî vedigere, her çend
ne wekî ya berê ye. Ev gişt rêwîtiyek pêşkeftî ye û ez nizanim ew ê çawa biqede.

Lêbelê, tumor dixuye ku pûç dibe, her çend pir hêdî. Ez difikirim ku ger ev ne kanserek wusa xirab bûya, ew ê
belkî meh berê sax bibûya. Bijîşkê min ji rewşa wî dilxweş û bandor e. Ji ber vê yekê ez tenê wê roj bi roj
digirim  û  kêfxweş  im  ku  piraniya  wan  rojan  rojên  xweş  xuya  dikin.  Dîroka  qedandina  wî  ya  herî  zêde
Septemberlona borî bû ji ber vê yekê ew baş e. " Anne-Marie Leidl

“Erê !!!! Li cem min pisikek kanabis jî heye. Petrolê kanabisê pola bilind min xilas kir ku ez neçar im 4800
dolar ji veterîner re bişînim da ku ez qesab bikim ... Yanî ez uh ... emeliyatê li guhê pisîka xwe bikim da ku
tumorek jê bike. Silav ji bo Kitties Cannabis n Cannines! ” LinZy

"Madeya RSO-ê jiyana kûçikek 40 lîreyî xilas kir-rûnek ku bi etîlî hatî derxistin û wekî RSO-yê ye ku ji bo
rizgarkirina kûçikê min ê ku sermaya cîranê serxweş kiribû tê bikar anîn. Veterîner bi têlefonê got ku ew pir
dereng qediyaye, û ew ê di ajotina 40-hûrdemî de neyê xilas kirin û ji min re şîret kirin ku wê rehet bikim.

Hevalê min ê dilsoz devê xwe qermiçî bû, gelek caran destdirêjî li wî dihat kirin, pir germ dibû, û qirika wusa
werimî ew bi tena serê xwe dikaribû nefesê bistîne, ji hişê xwe diçû û dihat. - bê guman dimire, pirs tune.
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Min hewl da ku derbasbûna wê ji vê dinyayê hêsantir bikim, min 1/2 gram rûn rûn kir tûrek rûnê û bi tiliya xwe
ew bi qirika wê ve girêda, û vebûnek di qirika wê ya werimî de xist. Di nava deh xulekan de, ew êdî devê xwe
difetisand, taya wê şikestibû, ew bi gelemperî nefes distend, hemî konvulsîyon û vegirtin rawestiyabûn.

Wê bi dilgermî av vedixwar, dûv re 12 demjimêran radizê û di rewşek xuya ya bêkêmasî de hişyar dibe, di nav
çend hûrdeman şiyarbûnê de diherike  û dilîze.  Min ji  veterînerê xwe re  got,  û min jê xwest ku bûyerê di
lêkolînek dozê de biweşîne, û wê red kir, îdîa kir ku kanabis ji kûçikan re jehr e! " Alan

"Em wê li ser chihuahua xweya 14 salî ya ku destdirêjî heye bikar tînin. Çend meh berê me fikir kir ku ew ê pir
dirêj neke, ji ber vê yekê min fikir kir ku çima rûnê neceribînim? Di nava rojekê de ew mîna kûçikek nû bû! Ew
çêtir dixwar û xwe tirş dikir û dixwest ku bilîze! Ev tişt bi rastî ji bo gelek tiştan dixebite! ” Mindy

"Me kûçikek ku ji hêla mirovek pir mezin ve hatibû pêpes kirin werdigire. Ew chihuahua pêlîstok e, çar û çar
înç pêleke wê hebû ku tevahiya nîvê binê wê girtibû. Ew bi rastî xirab bû û dest bi sermayê kir, ji ber vê yekê
min biryar da ku ceribandina hêsiran nikaribe wê pir biêşîne.

Gava ku min yekem car ew doz kir, wê bi zor karibû serê xwe bizivirîne. Lêbelê ez pir bextewar im ku ji we re
vedibêjim ku piştî hefteyek hêsir rojê sê carî, ew bejnekek piçûk dilşad, tendurist û şirîn e. Spas Rick û JB ku
me bi rastiyê re eşkere kirin. Ez û jina min bawer dikin ku hêsiran ew xilas kir.

Em ji bîr nekin ku min çiyoahûayek pêlîstok ku ji lîreyek kêmtir bû bi gramek RSO, rojê 3 caran doz dikir. Ew
rojane 3 gram ji kûçikek ku giraniya wî ji kîloyek kêmtir bû, û li ber deriyê mirinê bû ji ber ku zarokek ku ji 300
kîloyan zêdetir e pê li wî kir. Ger kanabis bi rastî jehirdar bûya, kaimana hîn jî dê ne li ba me bûya, dilşikestî
bûya û ji bo dûmana gihayê baz bida. "

"Wê da zarokê me yê wê demê 13 salî da ku alîkariya wê bike bi gewrîtî di pişt û pişta pişta wê de ... sosret, me
jî ne tenê kûçikek biharî lê 4 kûçikên xwe jî girt. Bi tu awayî divê ew nikaribe lîtreyek hebe, û hemî sax in û pir
baş in! Ji RSO hez bikin! ”… Julie

"Kûçikê min pirsgirêkek çerm (birînek ku bû sedema ku wî kumê xwe derxe) û enfeksiyonek guhê dubare bû.
RSOya min tunebû lê tenekek da hevalê xwe. Hêlîna wî dîsa mezin bûye û enfeksiyona guhan paqij bûye. Ger
tincture ev baş xebitî, ez difikirim ku bi RSO ez dikarim wî bi tevahî sax bikim. Ji ber vê yekê ez dibêjim erê,
RSO dê hem li ser penceşêrê kûçikê û hem jî li mirovan bixebite. Pîroz be Rick û tu jî, JB. " Bette

- Spas, Bette. Ramana we mantiqî û rast e. Heywan xwedî metabolîzma bileztir in, û ji ber vê yekê rûn wan ji ya
mirovan pir zûtir derman dike. Kêfxweş e ku meriv bi rûnê heywanan derman bike, ew ji girtina wê hez dikin.
JB

"Ez wê li  ser kûçikên xwe bikar tînim.  Tenê hinekî  ji  ya me kêmtir.  Zarokek min a 12 salî  heye ku hate
gulebaran kirin û neçar ma ku çoka wê were jê kirin. Ne guherandin ... rakirin! 4 hefte di ...

Ji emeliyatê birînek çênabe, dimeşe, hîn jî bi lewaziyek lê baş dizivire û min rûn li şûna dermanên êşê bikar
anî ... Ew pir dixebitî! (…) Rotîyek min a 9 salî heye ku kulên dil, alerjiya xedar, enerjiya pir kêm heye û porê
xwe li ser dûvê xwe winda dike. Himro wî dest pê bike ... Tenê chihuahua 10 salî ya ku 3 tumorên wê hene
rizgar kir û ez dizanim ev ê wê rast bike !!! "Dolly Durbin

"Biskotên Kûçikê RSO OIL û bi rûnê herêmî li ser birînên penceşêrê li ser lingê wê mezinahiya 1/2 dolarek bû.
Wê dest bi girî kir û rabû û lerizîna wê xirab bû. Min dizanîbû ku RSO dê bixebite ... Dotira rojê ew bêyî girî û
hejandinê rabû û ew çend roj şûnda bi hevala xweya piçûk Nugget, ter terrier re li hewşê geriya. Ew 6 meh berê
bû. Ew niha mîna kûçikek 6 salî ye, ne 12 salî. Ew yek ji gelek çîrokên ku min di van 2 salên paşîn de dîtiye ye.

Çîroka min pir dirêjtir e ... RSO jiyana min xilas kir. Moredî Opiates tune. Pain êşa pir kêm pir caran. Spas Rick
Simpson ... Silav li te be. ” Ron Youngblood

Q. Hevalên delal, hêvî dikim ku ev we baş dibîne. Ez kûçikê xwe yê 8 salî, 40 kîlo RSO didim ji bo tumorên ku
li aliyê rastê laşê wî mezin dibin. Todayro yekem roja dermankirina wî ye û ew tê xistin û radizê. Min qasî
miqdarek birinc da wî. Ma ev pir zêde ye? Kengî û çend caran hûn pêşniyar dikin
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Ez rûnê bidim te? Ez bi xwe li ser rûn im. Her ku dem derbas dibe, ez bêtir û bêtir bi "bilind" ê re fêr dibim.
Divê ez mehê emeliyat bibim û ez plan dikim ku RSO ji bo êş û başbûna xwe bikar bînim. Ger ez karibim wê
bixebitim, ez ê heya dawiya jiyana xwe li ser bim. Pîroz ~ Gelek Spas

A. Catherine, ger ku gengaz be ez ê emeliyatê paşde bixim heya ku hûn 180 gram rûnê rojê gramek (an jî
zêdetir) di sê dozan de bixwin. Ger hûn difikirin ku ew ji tiştê ku wî niha girtiye ne rehet e, nîvê wê bidin kûçik.
Xew beşek ji pêvajoya saxbûnê ye, ew ne xem e û ew nîşanek e ku rûn rûnedar e, ya ku hûn dixwazin ev e.
Çiqas bihêztir û nermtir be, çêtir e. Daxwazên çêtirîn, JB

"Ez we dişînim ser nûvekirina kûçikê min ku bi kansera hestî tê nas kirin. 1ê Hezîranê ev heft meh bûn, x-
tîrêjên paşîn belavbûnek li pişikan nîşan nade. Wan bi rastî li cîhê tumor di lingê xwe de şikestinek saxlem
dîtin, ew nizanin ji wê çi bikin. Bi gelemperî van kûçikên ku navberek wan heye, divê hûn wan bavêjin jêr. Wan
destnîşan kir ku enfeksiyonên mehane yên dermanê bi navê Zometa ew saxlem diparêze ji ber vê yekê ew ê wê
di ceribandinê de bidomînin dema ku ew ê enfusyonên mehane yên Zometa bistîne. Lê No Cancer Spread û ew
nikarin tumora ku 7 meh berê li wir bû hilînin. Tenê fikirîn ku hûn dixwazin bizanibin. Ev penceşêrê êrişker bi
gelemperî  di  nav 4-6 mehan de ji  teşhîsê jiyana kûçikê digire.  Va ye,  7 meh e,  NO penceşêr belav nabe.
Fractikestinek saxlem lê dîsa jî mîna ku tiştek xelet nebe dimeşe. " Linda

"Piştî 9 hefteyan kanserên çerm li ser kûçikê min TEMAM disappeared winda bûn !! Doza sererastkirinê naha ji
bo  ceribandina  jiyanê.  Ya  ku  ez  pê  dihesim  dê  naha  ne  tenê  ji  bo  wî  rehettir  be  lê  jiyanek  dirêjtir  jî.
BLESXWNE RS & JB !! > ;-) ”Goblin

"Kûçikê min 3 hefte ma ku bijî. Tewrên hucreya girseyî li seranserê laşê wî yê pitbirdê yê xwerû ... Piştî 3
hefteyan tumor li ser ISO/RSO kêm dibin. Nameya gel nivîsê. Wî çend carî serxweş bûye ku serxweş bûye lê
min zanibû ku ew ji bo çêtir bû. Ew hîn li ser wê ye. Gava ku ew wenda bibin jî ez ê wî derman bikim. Ji te hez
dikim, JB û Rick. ” Bocaj

"Ev 4 hefte ye ku ez ji Penceşêrê re rûnê xwe didim pitika xweya 14 salî. Gava ku ez pir zêde didim wê ew
carinan hinekî 'şil dibe' û serxweş dibe, lê gava ku hejandî xilas dibe, ew mîna kûçikê radizê. Wê red kir ku
dermanên veterîner bistîne ji ber vê yekê me li şûna wê rûn girt. Hîn rojên destpêkê lê ez pêşkeftina wê tomar
dikim. Nêzîkî hefteyekê dom kir ku wê bi rûnê xwe bikar bîne û ji nû ve bêhna wê vebe. Ez çavnebar im, ji ber
ku em di vê qonaxê de tenê dikarin rûnê wê bidin wê. Ji çîrokên xweş ên her kesî hez bikin! ” Janine

"Min bandorên kûçikek yekem dît ku RSO digire ... Di çend rojên pêşîn de Ruby (kûçikek 12 salî) nexweş bû û
piçek dihejiya, heke hûn di mijarê de gumanbar bin, lê ez dikarim teqez bikim. hûn 1 meh in di dermankirinê de
ne û kûçik li dora jiyanê tijî zindî dibezê û bi pêlikan re diherike û li ser nivîn û kursiyên tijî enerjî her dem dîsa
pir dilîzin. Çavên berê avî bûn û perdeyek gewr a wan hebû niha li wir bi tevahî vedigere rewşa normal. Ruby
di hundurê lingê wê de bi salan mezinbûnek mezin hebû û naha piştî xwarina rûnê ew hema ket xwarê !!!

Spas ji Rick Simpson re xxx vê rûnê pîroz bike, ew bi rastî dixebite, çima şahidiyek tune ku bêje na ..? " Brett

"Todayro roja 3 -an e ji bo dermankirina kûçikê min bi RSO (Rick Simpson Oil), ku ji bo gelek nexweşiyên
giran dermanek dermankirinê ye. Ew 13 salî ye û nêzîkê 7 meh berê, wê tiştek girt ku bû sedema bêhntengiya
wê, mûyê mezin û hin rojan jî ew bêhal bû. Li ser înternetê lê nihêrî, got "kuxikê ken an serma kewê" ji ber vê
yekê min hin antîbîotîk li vir kir û wê dest bi qursê kir. Bi tu awayî alîkarî nekir, ji ber vê yekê me ew bir ba
veterîner.

Bê guman, wan dixwest ku xebata xwînê, tîrêjên x û vegirtina mukusê bikin. Nêzîkî 500 di fatoreyên veterîner
de, min red kir ji ber vê yekê me dest bi antîbîotîkek berfireh kir ku ew jî di mehekê de pê neket. Wê dîsa anî
hundur û du antîbîotîkên din ên bihêztir stend, mehek bi olî çû ser wan. Dest neda wê jî!

Ji ber vê yekê wê çaxî veterîner dermanek fungicîdê ceriband ... HILLN NEXWEIY WU DEST NEKIR !!
Zehmet e ku meriv diyar bike ku lêçûna li ser kûçikek 13 salî çi mafdar e ... Ji ber vê yekê min nêzî mehek berê
hemî derman rawestand da ku laşê wê vegere û tenê 3 roj berê min dest bi RSO kir, bi tevahî 6 derman kirin û
ew kûçikek bi tevahî nû!
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Ne pişk, ne kuxik, wê mûçik hene û bi gelemperî me çêtirbûnek berbiçav dît.  Bi rastî bêbawer. Ji ezmûna
xweya kesane, ez dikarim piştrast bikim ku ev hin dermanên surrealîst ên hêja ne. Ji dil û can spas! ” Jîyanî

"Kûçikê min 13ivanê Belçîkî yê 13 salî ye. Çend sal berê gulokek piçûk li kêleka wî xuya bû. Ew ji nişka ve
çend meh berê bi rêjeyek tirsnak dest bi mezinbûnê kir. Bi xemgînî ew bi penceşêrê hate tespît kirin ... û ne tenê
yek gûzek. Li ser muayeneyê wî gelek hebûn. Pirsgirêkên wî yên din jî hebûn ... Di serî de gewrîtî û dîsfaziya
hîpê. Surgery ne vebijarkek bû ji ber ku guman hebû ku ew ê ji anesteziyê xelas bibe. Min nikarîbû li ber xwe
bidim ku wî cefayê bikişîne ... ew bi zor dikaribû bimeşe û dest ji xwarinê berda bû. Min biryar da ku ez hewl
bidim ku rûnê kanabis bidim wî wekî hewla paşîn a ku jê re bibe alîkar. Hevjînê min Pat û min miqdarek piçûk
(bi qasî mezinahiyek birincê) li ser kuxikek da wî. Bi rastî bandor li wî kir ... ew li ser lingan bêserûber bû û bi
demjimêran xew kir.

Me di çend rojên pêş de dosage sererast kir û me dît ku xwarina wî tavilê baştir bû. Wî her weha pir hêsantir
dest bi tevgerê kir û helwesta wî pir geştir bû. Her ku roj pêşve diçûn me hêdî hêdî doza wî zêde kir. Ev 3 hefte
ne û ez hema hema wî wekî heman kûçik nas nakim. Ew kêfxweş e! Dûvikê xwe dihejîne, dilîze, dixwe, û ya
çêtirîn ji tumorê nîvê mezinahiya wê ye berî ku em dest bi rûn bikin !!!! Ez ê dermankirina wî bidomînim (em
bi şens in ku em dikarin rûnê xwe peyda bikin) û we agahdar bikim. Ez li bendê me ku van tumoran bi tevahî
winda bibin !!!!!!!! ” Josie

"Cîranek min heye ku di nav mehekê de bi serfirazî tumorên kûçikê xwe jê kir û derman bi wê xwar. Berdewam
bikin û erê dozên pir piçûk wekî ku Rick got metabolîzma wan pir zêde ye lewra ew ji me pir zûtir çêtir dibin. "
Covey

"Min Ferreta me ya însulînoma Penceşêrê pankreasê çêkir derman kir. Bi ser bikeve, 'malbata weya hêrsbûyî' ji
we re hewce dike. Li vir Flower di dema dermankirina wê de ye, ew li vir hinekî çavê xaçkirî ye û ji bo xewa
aram amade ye ..! ” Hempy

"Erê, min pisîka xwe ji penceşêrê di Hezîranê de derman kir, dema ku veterîner got wî bavêjin. Tenê Petrolê da
wî, û di nav 10 rojan de tumora kujer winda bû! Veterîner got ku ew mucîzeyek e! ” Charlie

"XWED XWED JB û Rick Simpson ji bo dilsoziya we ya ji bo kesên ku herî pir hewceyê we ne. Gava ku ez
dikarim ez ê ya xwe bikim da ku alîkariya kesên ku ez dizanim hewcedariya wan pir heye. Keça min ji bo
tumorek li kûçikê xwe piçek çêkir. Çar rojan karanîna wê got ku wusa dixuye ku ew ê ber bi hilweşînê ve biçe.
Ez hîn jî li benda encamên dawîn im. XWED before li ber CHIMIST! ” Greg

Kalîteya Jiyanê

Ma rûnê hemp dikare hêviya jiyanê baştir bike?

"Ger me giştan bi rêkûpêk dozên piçûk ên rûnê kaniyê vexwaribin, ez bi biryar im ku em ê dirêjtir bijîn û pir
saxlemtir bin. Jiyana dirêjtir dê ji mirovan re pir sûdmend be, ji ber ku ew ê dihêle ewên ku jêhatîbûnên wan ên
hêja hene ku pir zêdetir bi dest bixin. Di cîhana îroyîn de pir caran, kesek tenê di ya ku dike de baş dibe û ew bi
pirsgirêkên bijîşkî yên ku kariyerên wan diqedînin re rû bi rû dimînin.

Ji me hemûyan re vê ezmûna bi navê jiyan hate dayîn da ku em karîn û asoyên xwe berfireh bikin da ku celebên
me karibin  bibin  astek  bilindtir.  Wekî  din,  ji  me  re  ev  nebatê  hêja  hate  peyda  kirin  ku  hem laşên  me ji
nexweşiyan biparêzin hem jî biparêzin. Ne gengaz e ku ez fam bikim ku nijada mirovî êdî dikare potansiyela
başkirina vê nebatê paşguh bike. Naha ku rastiya di derheqê hêzên dermankirinê yên hemp de heye, em ê di
peywira xwe de hem ji xwe û hem jî ji hezkiriyên xwe re hinekî paşguh bibin ger me yekser doza belaş karanîna
van dermanan nekira.

Ger  hûn an kesek din li  ser  vê axê bixwaze ku di  rewşek tenduristiya  hêja  de dirêjtir  bijî  da  ku bigihîje
potansiyela herî zêde ya ku em jêhatî ne, ez nabînim ka kes çawa hîs dike ku ew maf heye ku vîna xwe li ser me
ferz bike an biceribîne ku kesek mecbûr bike ku dev ji karanîna dermanî ya vê nebatê berde. Ji ber ku tê texmîn
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kirin ku jiyan bi jiyanê ve girêdayî ye û naha we rêyek dîtiye ku hûn ji hemî êşên bêwate dûr bikevin, ez ji we
hemûyan re hebûnek pir dirêj û tendurist dixwazim.

Pêdivî ye ku we ew qas mirovan bihîstiye ku ji we re dibêjin, "Ev nekare bixebite, tiştek nabe alîkar. Doktor 
got ez ê heya dawiya jiyana xwe ji vê êşê bikişînim… ”

Hejmarek mezin nexweş bi şert û mercên bijîşkî hatine cem min ku bijîşkên wan di dermankirinê de serfiraz
nebûne û wan hîs kir ku rewşa wan bêhêvî ye. Pir caran, mirov tewra tewra jî nîn e ka bi rastî bi wan re çi heye
ji ber ku di rastiyê de bijîjkan nikaribû bersivek bidin wan. Piraniya van nexweşên ku min neft dabû wan bawer
nedikirin ku heya ku ew dermankirinê nexwazin hemp dikare alîkariya şert û mercên wan bike. Ez bi hezaran
kesan re ketim têkiliyê, yên ku bi tevahî ji tiştê ku ev derman ji bo şert û mercên wan kirî şaş man. Ger rûnê
kaniyê nikaribe rewşa we derman bike, hûn ê ji vê yekê zêdetir bibînin ku ev rûn heya nuha kontrola çêtirîn e.

Doktor hez dikin ku ji me re bêjin gelek nexweşî û şert nayên derman kirin, lê ev derman hindik bala xwe dide
nerînên bijîjkan û bi gelemperî tiştên ku wekî mucîzeyên bijîjkî têne hesibandin dike. Heke pirsgirêka weya
bijîjkî heye, rûnê xwe biceribînin û şansek we ya baş heye ku hûn ê kerametên ku ew dikare ji bo xwe çêbike
bibînin.

Ma watedar e ku meriv dermanên li ser bingeha hemp ji mirovan re peyda neke?

Qet qedexe ye ku meriv dermanê hemp ji gel re qedexe bike û di rastiyê de, mafê kesekî tune ku tiştek wusa
bike. Sedema yekane ku hemp di serî de hate qedexe kirin ji ber vê yekê bû ku ew xetereyek rastîn ji bo gelek
fikarên dravê mezin pêşkêşî dike. Sînorkirina karanîna dermanî ya nebatê herî bijîjkî li ser rûyê erdê ji kesên ku
li vê gerstêrkê dijîn re tenê dikare wekî sûcê li dijî mirovahiyê were binav kirin. Wusa dixuye ku hukûmetên
heyî hîn jî amade ne ku rê bidin hevalên xweyên dewlemend ên ku xwediyê pargîdaniyên derman in, lê di
dawiyê de ew ê nikaribin rastiya vê dermanê paşde bixin.

Dema ku hemp vegera xweya dermanê sereke dike, ew ê hemî gendeliya ku heya niha li  hember karanîna
dermanê wêya belaş sekiniye hilweşîne. Ev nebat zû zû carek din tê nas kirin wekî nebatê herî mezin ê hebûnê û
dermanên ku jê têne hilberandin dê rûyê dermanê her û her biguhezîne. Di demek nêzîk de gel dê kîmyewî û
jehrên ku em naha jê re dibêjin derman red dikin û ew ê doza karanîna vê madeya xwezayî bikin, ji ber vê yekê
ew dikarin xwe bi hişmendî derman bikin.

Ma hûn difikirin ku mirovên di dadrêsê de nizanin ku zû an dereng dibe ku ew ji bo xwe hewceyê vê 
dermanê bin?

Gelek kesên di cîbicîkirina dadrêsê de teqez dizanin ku dermanê hempê dixebite û divê ew gişt fam bikin ku
mafê wan tune ku mudaxeleyî karanîna dermanê wê bikin. Bi rastî, min ev derman ji jimarek baş ji wan kesên
ku  bixwe  polîsê  civaka  me  re  xizmet  dikin  re  peyda  kiriye.  Karmendên  RCMP  tewra  nexweşên  ji  bo
dermankirinê ji min re şandine, yên ku ji ber penceşêrê mirinê dimirin, ji ber vê yekê gelek efser haydar in ku
ev madeya xwezayî dixebite. Polîs ji nexweşiya me cûdatir nîne dema ku dor tê nexweşiyê, ew jî ji penceşêrê û
rewşên din ên giran ditirsin.

Lêbelê polîs dixuye ku pir dijwar e ku serê xwe biêşîne ku polîtîkayên hukumeta me yên li ser dermanê hemp
wan û malbatên wan jî dikuje. Piraniya efserên polîs hewil didin ku xeletiya xwe di derheqê serdegirtinên ku li
hember kesên ku dermanê kemanê bikar tînin de bikin û bibêjin ku ew tenê karên xwe dikin. Lê ew eynî rêz e
yên ku di kampên mirinê yên Hîtler de dixebitîn û wê hingê behreya wan rast nedikir, û behsa hêzên polîsên îro
jî rewa nake.

Wext e ku polîs ji rastiya ku ew dikin hişyar bû. Ma polîs difikirin ku ji bo gel xelet e ku meriv nebatê herî
derman li ser rûyê erdê mezin bike ku vê dermanê hilberîne? An jî ew ê bixwe li vê rûnê negerin ger yek ji wan
hezkiriyek ku dimire û hewceyê dermankirinê ye hebe? Ez li bendê me ku ew ê wiya bikin, ji ber vê yekê dibe
ku ew dem were ku polîs dest bi çekan berde li sûcdarên rastîn.
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Tonkarkirina bikaranîna dermanê hemp ji gel re sûc e û pêdivî ye ku polîs bicihanîna qanûnên ku li dijî karanîna
hemp ji  bo hewcedariyên derman hatine danîn rawestîne.  Hemp tenê nebatek dermankirinê ya bêhemta  ya
xwezayî ye. Ji ber vê yekê çawa dibe ku polîs an kesek din bifikire ku mafê wan heye ku kesekî bi pirsgirêkek
bijîjkî ya ciddî ji karanîna belaş a vê madeyê bêpar bike? ”Rick Simpson, Hemp: Nebatê herî Derman

Çima jê re RSO tê gotin?

"Rick dest pê nekir jê re got RSO, yên din jî. Ew têgehek baş e, ji ber ku ew mirovan ber bi agahdariya Rick ve
li ser metod û materyalan vedigire. Rick bi rastî ji kesên ku gazî rûnê ku bi metodên wî nayê çêkirin re eleqedar
e û ji bo destpêkirina taybetmendiyên materyalê Phoenix Tears an RSO pêşniyar dike. Ew dizane ka di ezmûna
xweya berfireh a dermankirina nexweşan de çi xebitiye, û ew dixwaze ku mirovên pir nexweş tiştên ku ew
dizane bistînin, û ne tiştek ku "dibe ku bi heman navî be" ... "Metta

"Bêyî Rick û vîdyoya wî min ê nedizanîya ku ew penceşêrê derman dike ... her çend ku ez nêzîkê 27 salan
bikarhêner û mezinker im jî min nizanibû ku ev taybetmendiyên wê hene ... naha ez spasiya Rick Simpson
dikim. .. û bêyî wêrekî û zelaliya wî em ê hemî di tariyê de bijîn ... ji ber vê sedemê ez difikirim ku RSO ji bo
rûnê navek baş e ... lê divê RSO li gorî rêwerzên RS -ê were kirin ... ne hin bîhnxweş fikra tiştê çêtirîn e ... heke
ew neyê şikandin - wê rast nekin. " Peter

"Jack Herer dest pê kir jê re digot Rick Simpson Oil an RSO. Rick nedixwest ku wusa bi nav bike û hinekî wext
lazim bû ku wî razî bike ku ew bi rastî ramanek baş e. Fêlbazî ev e ku gelek rûnên kaniyê/kanabisê li wir hene û
li wir gelek awayên hilberîna rûn an ekstraktê hene û gelek nexweş jî hatine xapandin da ku rûn an ekstraktên bi
qalîteyê kêm bikirin.

RSO bi karanîna rêgezek taybetî, ji materyalên taybetî, û bi rengek taybetî tête hilberandin, ji ber vê yekê divê
jê re were gotin ku ew çi ye - RSO. RSO ne BHO (rûnê hingivê butane) ye, RSO dekarboksîlasyonkirî ye û pir
bi hêz û sedative ye. RSO ya çêtirîn 95-98% THC, 1-2% CBD û zehf hêzdar û sedative ye. Piraniya celebên din
ên derxistinê bi hêsanî dê neftek ku dekarboksîlasyonkirî ye û ew qas bi hêz e û hewceyê pir karekî zêde ne
hilberîne.  Em bi  gelemperî  mîqdarên  mezin  ên  kanabisê  pêvajoyê  dikin  û  rêbaza  Rick  ji  bo  hilberandina
mîqdarên mezin ên kanabisê pir bikêrhatî  û hêsan e. Hûn dikarin kîloyek kanabisê bişoxilînin û di nav du
demjimêran de neftê hilberînin, bi karanîna alavên ku li pir deverên cîhanê hêsan têne dîtin. Ya girîng ev e ku
meriv dermanê zûtirîn dem çêbike da ku nexweş neçar bimîne ku bisekine. "JB

"Ez ne xema wê ye ku jê re tê gotin !!! Ji kerema xwe wekî ku hûn dixwazin jê re bêjin lê zilamek mîna Rick ku
bi hezaran jiyan xilas kiriye û tevahiya jiyana xwe daye belavkirina peyvê, çop nekin. Ew ne rast e !! ”… Donna

"Ez jê re dibêjim" rûnê hemp "her dem, ji ber ku ew wiya ye, ew di ferhengê de ye, tenê peyvek din ji bo
Cannabis. Ew têgehek moda kevn e, lê têgehek rast hindik e. Em hemî pê dizanin ku ew qala çi dike. " Dion

"Sêrbaz di serê gerdûnî yê trichome de ye. Li cîhek din THC li ser nebatê tune. Nebat THC hilberîne da ku
perçeyên xweyên zayînê biparêze. Her ku hûn nêzî wan deveran dibin, gûz, bêtir trîkom. Ji ber vê yekê di budan
de herî zêde derman heye. Ew zanist e, ne spekulasyon e. Dîsa spas Rick ji bo ku min teşwîq kir ku ez rûnê
çêtirîn bikim. Petrolê amberê zelal û xweş. ” Toni

“Bi qasî genim? Em hemî JB nerazî ne. Erzantir dê xweş be lê niha were. " Rick

- Rick, ger kanabis li ser hezar hektar zevî were çandin, tu dixwazî çiqas ji bo wê bidî? Kîloya 20 dolar? An
kêm?

Bi rastî pêdivî ye ku hûn bi tonên kanabisê û ne bi graman dest bi ramanê bikin. Daxwaziya neftê dê ew qas
mezin be ku ne mumkun e ku meriv hemî nebatê tenê di "serayên bijîşkî" de mezin bike. Nebatên herî hêzdar û
nermalav dê neçar bimînin ku li seranserê cîhanê bi mîlyonan hektar erd werin mezin kirin.
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Mînakî, gava ku jin bi rastî fêm bikin ku rûn dikare bi çerm û qermiçokan çi bike, ew ê di hemî hilberên xwe
yên kozmetîkî de% 20-30% rûnê çêtirîn bixwazin û ji nişkê ve dê daxwazê bi mîlyonan ton rûnê çêtirîn tenê ji
bo kozmetîkê. Dûv re çend sed sed mîlyon ton rûnê ji bo nexweşxaneyan zêde bikin.

Ji bo hilberîna kîloyek rûnê hûn hewceyê 5-8 kîlo gûzê hişk in. Kîloyek rûn dê 5 kîlo hilberên kozmetîkî derxe -
yanî  100  jar  bi  50g  salve/krem/lotion/lipstick/krem/şampuan  rû.  One  sed  kûp  şorbe/krem/lotik/lêv/kremên
rû/şampûan ne tiştek e, hûn dikarin wê di rojekê de bi hêsanî bidin, hûn ê hertim kesek bibînin ku dikare wan
bikar bîne.

Ji ber vê yekê dîsa, bi tonan dest pê bikin, ne bi graman. Ez dizanim ku bihayên heyî pir zêde ne. Ez ji wan ne
razî me û ez ê her tiştî bikim da ku ez bihayê gûzê zuwa yê zuwa ji zeviyek bigihînim kîloyek bi qasî 10-20
dolar. Ji ber ku ew biha dê kar û xebatek baş bide mîlyon cotkarên li çaraliyê cîhanê. It ew ê di jiyana me
hemûyan de guhertinek pir erênî pêk bîne. JB

"Bila ez piraniya tiştên ku li dora Rick Simpson Oil diqewimin kurt bikim. Rêber ji mirovan re dibêje A, B, C û
D. Mirov wan dixwîne û dipirse - ger ez A nekim, gelo B, C û D hîn jî dixebitin? Ger ez B nekim, A, C û D hîn
jî dixebitin? Ger ez C nekim, A, B û D dê bixebitin? Ger ez D nekim, gelo A, B û C hîn jî dixebitin? What heke
ez A, B, C û D, bi rengek cûda bikim, ma ew ê hîn jî tiştê rast hilberîne?

Bersiva gelemperî ev e: na, ew ê nebe. Heke hûn dixwazin RSO hilberînin, rêwerzên peyvê bişopînin. Heke hûn
dixwazin tiştek din hilberînin, wê hingê rêwerzên din bişopînin. Lê ji kerema xwe gava ku hûn celebek rûnê
cûda hilberînin me berpirsiyar nekin.

Heke hûn A, B, C û D bikin, rûn dê bi awayê çêtirîn gengaz bixebite. Ji ber vê yekê rêwerz li wir in. Ger hûn
wiya nekin, ew ê nebe an jî dibe ku nexebite. Ew qas hêsan e, ne wusa?

Ger hûn derman hewce bikin hûn bixwe dixwazin çi bistînin? Tiştek ku îsbat kiriye ku ew qas baş dixebite an
tiştek din, tenê ji bo ku yê ku rûn çêkiribe dikare hîpoteza xwe an "rêbaza" xwe îsbat bike an derew bike? Ew
jiyana we ye ku di xeterê de ye. Ji ber vê yekê hay ji xwe hebin, ji xwe re bifikirin û ji yên ku beriya we ev rê
meşandine fêr bibin.

Daxwazên herî baş ji we re. Jindrich Bayer ”
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Em hêvî dikin ku ev pirtûk ji we re bûye alîkar. 
Naha dora we ye ku hûn alîkariya me bikin ku 
alîkariya kesên din bikin.

Çêkirina vê pirtûkê û parvekirina agahiyan karekî evînê ye. Mixabin, evîn
fatûreyan nade.

Em dixebitin ku vê pirtûkê li 300+ zimanan wergerînin, û 10 pirtûkên din ên
cihêreng li ser mijarê binivîsin.

Em li ser piştgiriya kesên mîna we ne ku ji bo lêçûnên werger, lêkolîn, û
hwd bibin alîkar.

Ji  kerema  xwe  naha  bi  vegera  li  ser  malperê  arîkariyê  bikin
http://www.hempcures.work û pêl bişkoka BELAVA bi rêya bişkoja PayPal
ya jêrîn bikin  û  her  tiştê ku hûn pê dihesin  ku ew hêja  ye bidin  we û
hezkiriyên xwe.

Wekî  din,  hûn  dikarin  PayPal  bikar  bînin  ku  bexşeyek  rasterast  bişînin
DONATE@HEMPCURES.WORK an hûn dikarin bi rêya BitCoin bexşînê bidin: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Em piştgiriya we teqdîr dikin û ji we û hezkiriyên we re jiyaneke tendurist û 
bextewar a ku ji xwînê tê xwastin dixwazin.
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